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අ. භා. 1.30ට පාර්ලිෙම්න්තුව රැස් විය.   

කථානායකතුමා [ගරු කරු ජයසූරිය මහතා] මූලාසනාරූඪ විය. 
பாராᾦமன்றம் பி.ப. 1.30 மணிக்குக் கூᾊயᾐ.  

சபாநாயகர்  அவர்கள்  [மாண்ᾗமிகு கᾞ ஜயசூாிய) தைலைம 
வகித்தார்கள். 

The Parliament met at 1.30 p.m.  
MR. SPEAKER [THE HON. KARU JAYASURIYA ] in the Chair. 

 
නිෙව්දන  

அறிவிப்ᾗகள் 
ANNOUNCEMENTS 

 
ආංශික අධීක්ෂණ කාරක සභා වැඩ මුළුව   

ᾐைறசார் ேமற்பார்ைவக் குᾨப் பயிற்சிப் பட்டைற 
 WORKSHOP ON SECTORAL OVERSIGHT COMMITTEES 
 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
පාර්ලිෙම්න්තුෙව් අභිනවෙයන් ආරම්භ කිරීමට නියමිත ආංශික 

අධීක්ෂණ කාරක සභාවල කටයුතු පවත්වාෙගන යෑම සඳහා වූ 
කියාවලිය පිළිබඳව විෙශේෂඥයන් කිහිප ෙදෙනකුෙග්ද සහාය 
ඇතිව ගරු පාර්ලිෙම්න්තු මන්තීවරුන් දැනුවත් කිරීෙම් වැඩ 
මුළුවක් 2016 ෙපබරවාරි මස 15වැනි සඳුදා, 16වැනි අඟහරුවාදා 
සහ 17වැනි බදාදා යන ෙතදින තුළ ෙපරවරු  9.00 සිට පස්වරු 
4.00 දක්වා පාර්ලිෙම්න්තුෙව් කාරක සභා කාමර අංක 01හි දී 
පැවැත්වීමට සියලු කටයුතු ෙයොදා ඇති බවත්, ඊට අදාළ සම්පූර්ණ 
වැඩසටහන භාෂාතෙයන්ම සකසා සියලුම ගරු මන්තීවරුන්ෙග් 
දැනගැනීම පිණිස සභා ෙම්සය මත තබා ඇති බවත් දන්වනු 
කැමැත්ෙතමි. 

තවද, එකී වැඩ මුළුවට පැමිණ සහභාගි වීෙමන් සකිය 
දායකත්වය ලබා ෙදන ෙලස සියලුම ගරු පාර්ලිෙම්න්තු 
මන්තීවරුන්ෙගන් කාරුණිකව ඉල්ලා සිටිනු කැමැත්ෙතමි. 

 
ලිපි ෙල්ඛනාදිය පිළිගැන්වීම 

சமர்ப்பிக்கப்பட்ட பத்திரங்கள் 
PAPERS PRESENTED 

2011 වර්ෂය සඳහා ජාතික පවාහන ෛවදɕ ආයතනෙය් වාර්ෂික වාර්තාව.
- [පවාහන හා සිවිල් ගුවන් ෙසේවා අමාතɕතුමා ෙවනුවට ගරු ගයන්ත 
කරුණාතිලක මහතා] 
 
සභාෙම්සය මත තිබිය යුතුයයි නිෙයෝග කරන ලදී. 
சபாபீடத்தில் இᾞக்கக் கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 
Ordered to lie upon the Table. 

(i) 1989 අංක 13 දරන නිෂ්පාදන බදු (විෙශේෂ විධිවිධාන) පනෙත් 3 
වගන්තිය යටෙත් නිෂ්පාදන බදු සම්බන්ධෙයන් මුදල් අමාතɕවරයා 
විසින් සාදන ලදුව 2015 ෙනොවැම්බර් 20 දිනැති අංක 1941/29 දරන 
අති විෙශේෂ ගැසට් පතෙය් පළ කරන ලද නිෙයෝගය; 

(ii) 1989 අංක 13 දරන නිෂ්පාදන බදු (විෙශේෂ විධිවිධාන) පනෙත් 3 
වගන්තිය යටෙත් නිෂ්පාදන බදු සම්බන්ධෙයන් මුදල් අමාතɕවරයා 
විසින් සාදන ලදුව 2016 ජනවාරි 12 දිනැති අංක 1949/29 දරන අති 
විෙශේෂ ගැසට් පතෙය් පළ කරන ලද නිෙයෝගය; 

(iii) 2011 අංක 17 දරන නිෂ්පාදන බදු (විෙශේෂ විධිවිධාන) පනතින් අවසන් 
වරට සංෙශෝධිත 1989 අංක 13 දරන නිෂ්පාදන බදු (විෙශේෂ විධිවිධාන) 
පනෙත් 3ඇ වගන්තිය යටෙත් නිෂ්පාදන බදු සම්බන්ධෙයන් මුදල් 
අමාතɕවරයා විසින් සාදන ලදුව 2015 ෙනොවැම්බර් 20 දිනැති අංක 
1941/30 දරන අති විෙශේෂ ගැසට් පතෙය් පළ කරන ලද නියමය; 

(iv) කලින් කලට සංෙශෝධනය කරන ලද පරිදි (52 අධිකාරය වූ) සුරාබදු 
ආඥාපනෙත් 32 වගන්තිය සමඟ කියවිය යුතු 25 වගන්තිය යටෙත් 
මත්පැන්වල සැර පමාණය සම්බන්ධෙයන් මුදල් අමාතɕවරයා විසින් 
සාදන ලදුව 2015 ෙදසැම්බර් 15 දිනැති අංක 1945/8 දරන අති විෙශේෂ 
ගැසට් පතෙය් පළ කරන ලද නියමය (අංක 982 දරන සුරාබදු 
නිෙව්දනය); 

(v) කලින් කලට සංෙශෝධනය කරන ලද පරිදි (52 අධිකාරය වූ) සුරාබදු 
ආඥාපනෙත් 32 වැනි වගන්තිය සමඟ කියවිය යුතු 25 වැනි වගන්තිය 
යටෙත් වාර්ෂික බලපත ගාසත්ු සම්බන්ධෙයන් මුදල් අමාතɕවරයා 
විසින් සාදන ලදුව 2015 ෙදසැම්බර් 15 දිනැති අංක 1945/17 දරන අති 
විෙශේෂ ගැසට් පතෙය් පළ කරන ලද නියමය (අංක 983 සහ 984 දරන 
සුරාබදු නිෙව්දන); 

(vi) (52 අධිකාරය වූ) සුරාබදු ආඥාපනෙත් 32 වගන්තිය සමඟ කියවිය 
යුතු 25 වගන්තිය යටෙත් ෙහෝටල් තුළ මදɕසාර භාවිතයට අදාළ 
ගාසත්ු සම්බන්ධෙයන් මුදල් අමාතɕවරයා විසින් සාදන ලදුව 2015 
ෙදසැම්බර් 31 දිනැති අංක 1947/42 දරන අති විෙශේෂ ගැසට් පතෙය් 
පළ කරන ලද නියමය (අංක 986 දරන සුරාබදු නිෙව්දනය); 

(vii) (52 වැනි අධිකාරය වූ) සුරාබදු ආඥාපනෙතහි 4 සහ 13 වගන්ති 
යටෙත් විෙද්ශ මත්පැන් අෙලවිය හා පවාහනය සම්බන්ධෙයන් මුදල් 
අමාතɕවරයා විසින් සාදන ලදුව 2015 ෙදසැම්බර් 31 දිනැති අංක 
1947/41 දරන අති විෙශේෂ ගැසට් පතෙය් පළ කරන ලද නියමය (අංක 
985 දරන සුරාබදු නිෙව්දනය); 

(viii) කලින් කලට සංෙශෝධන කරන ලද පරිදි (52 අධිකාරය වූ) සුරාබදු 
ආඥාපනෙත් 22 වගන්තිෙය් (1) උප වගන්තිය යටෙත් සුරාබදු 
සම්බන්ධෙයන් මුදල් අමාතɕවරයා විසින් සාදන ලදුව 2015 
ෙදසැම්බර් 31 දිනැති අංක 1947/43 දරන අති විෙශේෂ ගැසට් පතෙය් 
පළ කරන ලද නියමය (අංක 987 දරන සුරාබදු නිෙව්දනය); 

(ix) කලින් කලට සංෙශෝධන කරන ලද පරිදි (52 අධිකාරය වූ) සුරාබදු 
ආඥාපනෙත් 22 වගන්තිෙය් (1) උප වගන්තිය යටෙත් සුරාබදු 
සම්බන්ධෙයන් මුදල් අමාතɕවරයා විසින් සාදන ලදුව 2015 
ෙනොවැම්බර් 20 දිනැති අංක 1941/31 දරන අති විෙශේෂ ගැසට් පතෙය් 
පළ කරන ලද නියමය (අංක 978, 979 සහ 980 දරන සුරාබදු 
නිෙව්දන); 

(x) කලින් කලට සංෙශෝධන කරන ලද පරිදි (52 අධිකාරය වූ) සුරාබදු 
ආඥාපනෙත් 22 වගන්තිෙය් (1) උප වගන්තිය යටෙත් සුරාබදු 
සම්බන්ධෙයන් මුදල් අමාතɕවරයා විසින් සාදන ලදුව 2015 
ෙදසැම්බර් 04 දිනැති අංක 1943/16 දරන අති විෙශේෂ ගැසට් පතෙය් 
පළ කරන ලද නියමය (අංක 981 දරන සුරාබදු නිෙව්දනය); 

(xi) 2006 අංක 12 දරන මුද්දර ගාසත්ු (විෙශේෂ විධිවිධාන) පනෙත් 3 
වගන්තිය යටෙත් මුද්දර ගාසත්ු සම්බන්ධෙයන් මුදල් අමාතɕවරයා 
විසින් සාදන ලදුව 2016 ජනවාරි 01 දිනැති අංක 1947/45 දරන අති 
විෙශේෂ ගැසට් පතෙය් පළ කරන ලද නිෙයෝගය; සහ 

(xii) 2004 අංක 11 දරන මුදල් පනෙත් 22 වගන්තිය සමග කියවිය යුතු 26 
වගන්තිය යටෙත් ජාතɕන්තර විදුලි සංෙද්ශ කියාකරු බද්ද 
සම්බන්ධෙයන් මුදල් අමාතɕවරයා විසින් සාදන ලදුව 2015 
ෙදසැම්බර් 14 දිනැති අංක 1945/2 දරන අති විෙශේෂ ගැසට් පතෙය් පළ 
කරන ලද නිෙයෝගය.- [මුදල් අමාතɕතුමා ෙවනුවට ගරු ගයන්ත 
කරුණාතිලක මහතා] 

 

සභාෙම්සය මත තිබිය යුතුයයි නිෙයෝග කරන ලදී. 
சபாபீடத்தில் இᾞக்கக் கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 
Ordered to lie upon the Table. 

2013 වර්ෂය සඳහා ශී ලංකා ෙත් මණ්ඩලෙය් වාර්ෂික වාර්තාව.- [ගරු 
වැවිලි කර්මාන්ත අමාතɕතුමා ෙවනුවට ගරු ගයන්ත කරුණාතිලක 
මහතා] 

 
සභාෙම්සය මත තිබිය යුතුයයි නිෙයෝග කරන ලදී. 
சபாபீடத்தில் இᾞக்கக் கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 
Ordered to lie upon the Table. 
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ෙපත්සම් 
மᾔக்கள் 
PETITIONS 

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ගරු සාලින්ද දිසානායක මැතිතුමා  -  පැමිණ නැත. 
 
ගරු සුනිල් හඳුන්ෙනත්ති මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சுனில் ஹந்ᾐன்ெனத்தி) 
(The Hon. Sunil Handunnetti) 
ගරු කථානායකතුමනි, මම පහත සඳහන් ෙපත්සම් පහ  

පිළිගන්වමි. 

(1) බණ්ඩාරගම, වැල්මිල්ලහන්දිය, කි  ෙඳල්පිටිය, කැසබ්ෑව 
පාර, අංක 108/1 දරන   සථ්ානෙයහි   පදිංචි ගුණපාල 
විෙජ්සූරිය මහතාෙගන් ලැබුණු ෙපත්සම; 

(2) පාදුක්ක, වටරැක, ආටිගල පාර, පානලුවවත්ත, සමගි 
මාවත, අංක 80/29/1 දරන සථ්ානෙයහි පදිංචි එම්.ඒ.එස.්ඩී. 
ෙපෙර්රා මහතාෙගන් ලැබුණු ෙපත්සම;    

(3) ෙකොට්ටාව, පන්නිපිටිය, පින්ෙහේන, සිරිමල් ෙපෙදස, අංක 
39/10 දරන සථ්ානෙයහි පදිංචි පී.ඒ. ජිනදාස මහතාෙගන් 
ලැබුණු ෙපත්සම; 

(4) ෙකන්ගල්ල, මල්පාන, "ශීපාලී", අංක 12/ඩී, දරන 
සථ්ානෙයහි පදිංචි ආර්.ජී.පී. කමලෙද්ව මහතාෙගන් 
ලැබුණු ෙපත්සම; සහ 

(5) මහරගම, නාවින්න, ඉසිපතන පාර, අංක 78/1 දරන 
සථ්ානෙයහි පදිංචි සුවිනිතා මල්ලිකා ෙපෙර්රා 
මහත්මියෙගන් ලැබුණු ෙපත්සම. 

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ගරු ෙජ්.සී. අලවතුවල මහතා - පැමිණ නැත. 

 
ගරු බුද්ධික පතිරණ මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ᾗத்திக பதிரண) 
(The Hon. Buddhika Pathirana)   
ගරු කථානායකතුමනි, මම පහත සඳහන් ෙපත්සම් එෙකොළහ 

පිළිගන්වමි.  

(1) ෙදවිනුවර, කිරලවැල්ල පාර, අංක 69 දරන සථ්ානෙයහි 
පදිංචි බී.පී. පගති තර්ෂණ මහතාෙගන් ලැබුණු ෙපත්සම; 

(2) මාතර, ඉසදීන් නගරය, මීරා පාර, අංක 102 දරන 
සථ්ානෙයහි පදිංචි චන්දපාල වීරෙකෝන් මහතාෙගන් 
ලැබුණු ෙපත්සම; 

(3) සුල්තානාෙගොඩ, කපුෙහේන, අකුරුෙගොඩ, සරසවි 
කලායතනය යන ලිපිනෙයහි පදිංචි එච්.එම්. ජයවර්ධන 
මහතාෙගන් ලැබුණු ෙපත්සම; 

(4) මාතර, වල්ගම, සමගි මාවත, අංක 69/5 දරන සථ්ානෙයහි 
පදිංචි එච්.ටී. ෙමන්ඩිස ්මහතාෙගන් ලැබුණු ෙපත්සම; 

(5) මාතර, ෙව්රගම්පිට, ශී ධර්මවංශ මාවත, අංක 143/බී දරන 
සථ්ානෙයහි පදිංචි ෙහේමලතා රාජපක්ෂ මහත්මියෙගන් 
ලැබුණු ෙපත්සම; 

(6) මාතර, ඉසදීන් නගරය, ෙයහියා පාර, අංක 71 දරන 
සථ්ානෙයහි පදිංචි ෙක්.ජී. මල්ලිකා මහත්මියෙගන් ලැබුණු 
ෙපත්සම; 

(7) ගාල්ල, වළහන්දූව, කබරයන්මුල්ල, පියංකර උයන යන 
ලිපිනෙයහි පදිංචි ෙක්.පී. ආරියදාස මහතාෙගන් ලැබුණු 
ෙපත්සම; 

(8) ගාල්ල, මාගාල්ල, සර්කියුලර් පාර, අංක 266/1 දරන 
සථ්ානෙයහි පදිංචි ලීලා ෙහට්ටිආරච්චි මහත්මියෙගන් 
ලැබුණු ෙපත්සම; 

(9) අකුරැසස්, විල්පිට, මැදවත්ත යන ලිපිනෙයහි පදිංචි පී.ආර්. 
ඥානසිරි මහතාෙගන් ලැබුණු ෙපත්සම; 

(10) තිකුණාමලය, මහාමායාපුර, අංක 70/1 දරන සථ්ානෙයහි 
පදිංචි එස.්එච්. රදිකා චාෙමන් මහත්මියෙගන් ලැබුණු 
ෙපත්සම; සහ 

(11) බත්තරමුල්ල, පැලවත්ත, දියවන්නා උදɕාන මාවත, අංක 
51 ආර්. දරන සථ්ානෙයහි පදිංචි වී.ඒ. එදිරිමාන්න 
මහතාෙගන් ලැබුණු ෙපත්සම.  

 

ඉදිරිපත් කරන ලද ෙපත්සම් මහජන ෙපත්සම් පිළිබඳ කාරක 
සභාවට පැවරිය යුතු යයි නිෙයෝග කරන  ලදී. 

சமர்ப்பிக்கப்பட்ட மᾔக்கைளப் ெபாᾐமᾔக் குᾨᾫக்குச் சாட்டக் 
கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 

Petitions ordered to be referred to the Committee on Public 
Petitions. 

 

පශ්නවලට වාචික පිළිතුරු 
வினாக்கᾦக்கு வாய்ᾚல விைடகள் 

ORAL ANSWERS TO QUESTIONS 
 

කාලගුණ විදɕා ෙදපාර්තෙම්න්තුව :  නවීන 
තාක්ෂණික උපකරණ 

வளிமண்டலவியல் திைணக்களம் : நᾪன 
ெதாழில்ᾒட்ப உபகரணங்கள்  

METEOROLOGICAL DEPRTMENT:  MODERN TECHNICAL 
EQUIPMENT   

75/’15 
1.  ගරු බුද්ධික පතිරණ මහතා 
   (மாண்ᾗமிகு ᾗத்திக பதிரண) 
      (The Hon. Buddhika Pathirana)   
ආපදා කළමනාකරණ අමාතɕතුමාෙගන් ඇසූ පශ්නය - (1):  

(අ) කාලගුණ විදɕා ෙදපාර්තෙම්න්තුව සතුව ඇති ෙනොදියුණු  
තාක්ෂණික උපකරණ මඟින් නිවැරදි කාලගුණ අනාවැකි 
ලබා දීමට අෙපොෙහොසත් වී ඇති බව එතුමා දන්ෙනහිද? 

(ආ) (i) කාලගුණ විදɕා ෙදපාර්තෙම්න්තුවට මානව හා 
දියුණු ෙභෞතික සම්පත් ලබා දීමට  කටයුතු 
කරන්ෙන්ද; 

 (ii) එෙසේ නම්, ලබා දීමට බලාෙපොෙරොත්තු වන නවීන 
තාක්ෂණික උපකරණ කවෙර්ද; 

 (iii) එම නවීන උපකරණ  කුමන කටයුතු සඳහා භාවිතා 
කරන්ෙන්ද; 

 (iv) එම උපකරණ සඳහා වැය වන මුදල ෙකොපමණද;  
 (v) නවීන තාක්ෂණික උපකරණ ලබා ෙදන දිනය 

කවෙර්ද; 

 යන්න එතුමා ෙමම සභාවට දන්වන්ෙනහිද? 

(ඇ) ෙනො එෙසේ නම්, ඒ මන්ද? 

 
அனர்த்த ᾙகாைமத்ᾐவ அைமச்சைரக் ேகட்ட வினா: 

(அ) வளிமண்டலவியல் திைணக்களத்திற்கு உாித்தான 
பின்தங்கிய ெதாழில்ᾒட்ப உபகரணங்கள் ᾚலம் 
ᾐல்ᾢயமான வானிைல எதிர்ᾫகூறல்கைள வழங்க 
ᾙᾊயாᾐள்ளெதன்பைத அவர் அறிவாரா? 
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(ஆ) (i) வளிமண்டலவியல் திைணக்களத்திற்கு மனித 
மற்ᾠம் விᾞத்திெசய்யப்பட்ட ெபௗதிக 
வளங்கைளப் ெபற்ᾠக் ெகாᾌக்க நடவᾊக்ைக 
ேமற்ெகாள்வாரா என்பைதᾜம்; 

 (ii) ஆெமனில், ெபற்ᾠக்ெகாᾌக்க எதிர்பார்க்கின்ற 
நᾪன ெதாழில்ᾒட்ப உபகரணங்கள் யாைவ 
என்பைதᾜம்; 

 (iii) ேமற்பᾊ நᾪன உபகரணங்கள் எவ்வாறான 
நடவᾊக்ைககᾦக்குப் பயன்பᾌத்தப்பᾌம் 
என்பைதᾜம்; 

 (iv) ேமற்பᾊ உபகரணங்கᾦக்குச் ெசலவாகும் 
பணத்ெதாைக எவ்வளᾫ என்பைதᾜம்; 

 (v) நᾪன ெதாழில்ᾒட்ப உபகரணங்கள் 
ெபற்ᾠக்ெகாᾌக்கப்பᾌம் திகதி யாᾐ 
என்பைதᾜம்; 

 அவர் இச்சைபக்கு அறிவிப்பாரா? 

(இ) இன்ேறல், ஏன்? 
 

75/’15 
asked the Minister of  Disaster Management : 
(a) Is he aware that the Meteorological Department 

has failed to deliver credible weather forecasts 
with the outdated technical equipment they are 
having at present? 

(b) Will he inform this House- 
 (i) whether action will be taken to provide 

human and sophisticated  physical resources 
to the Meteorological Department; 

 (ii) if so,  what those state-of-the-art technical 
equipment are; 

 (iii) the purposes for which those aforesaid 
equipment will be used; 

 (iv) the amount of money will be spent for the 
aforesaid equipment; and 

 (v) the date on which those modern equipment 
will be provided? 

(c) If not, why? 
 
ගරු ගයන්ත කරුණාතිලක මහතා (පාර්ලිෙම්න්තු 
පතිසංස්කරණ හා ජනමාධɕ අමාතɕ සහ ආණ්ඩු පක්ෂෙය්  
පධාන සංවිධායකතුමා)  
(மாண்ᾗமிகு கயந்த  கᾞணாதிலக்க - பாராᾦமன்ற 
மᾠசீரைமப்ᾗ மற்ᾠம் ெவகுசன ஊடக அைமச்சᾞம் அரசாங்கக் 
கட்சியின் ᾙதற்ேகாலாசாᾔம்) 
(The Hon.  Gayantha  Karunatileka - Minister of 
Parliamentary Reforms and Mass Media and Chief 
Government Whip) 
ගරු කථානායකතුමනි, ආපදා කළමනාකරණ අමාතɕතුමා 

ෙවනුෙවන් මා එම පශ්නයට පිළිතුරු ෙදනවා. 

(අ) වර්තමානෙය් කාලගුණ විදɕා ෙදපාර්තෙම්න්තුව සතුව 
තිෙබන දියුණු තාක්ෂණික උපකරණ කිහිපය මගින් ෙපරට 
වඩා නිවැරදි කාලගුණ අනාවැකි  පවසනු ලබයි. 

(ආ) (i) ඔව්. 

 (ii) ලබා දීමට බලාෙපොෙරොත්තු වන උපකරණ නම්,  
  දත්ත එක් රැස ් කිරීම, තත්ත්ව පාලනය සහ 

ෙල්ඛනගත කිරීෙම් පද්ධති (Data collection, 
quality and archival system) 

  ගණිතමය අනාවැකි පළ කිරීෙම් පද්ධති  
(Numerical weather prediction suite) 

  සව්යංකීය කාලගුණ පද්ධති (Automatic weather 
systems) 

  අකුණු හඳුනා ගැනීෙම් පද්ධති (Lightning 
detection systems) 

  ඉහළ වායුෙගෝලීය දත්ත ලබා ගැනීෙම් පද්ධති 
(Radiosonde systems) 

  ඉහළ වායුෙගෝල සුළං ලබා ගැනීෙම් පද්ධති 
(Wind profiler systems) 

  සව්යංකීය දත්ත හුවමාරු පද්ධති (Message 
switching systems)  

 (iii) කාලගුණ අනාවැකිකරණ හැකියාව වර්ධනය 
කිරීම සඳහා එම නවීන උපකරණ භාවිත කරනු 
ලබයි. 

 (iv) එම උපකරණ සඳහා වැය වන මුදල රුපියල් 
මිලියන  1,975ක් ෙලස ඇසත්ෙම්න්තු කර ඇත. 

 (v) අවශɕ මූලɕ පතිපාදන ෙසොයා ගැනීෙමන් පසුව 
අනුමත වɕාපෘතිය ආරම්භ කිරීමත් සමග නවීන 
තාක්ෂණික උපකරණ ලබා දීම සිදු කරනු ඇත. 

(ඇ) පැන ෙනොනඟී. 
 
ගරු බුද්ධික පතිරණ මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ᾗத்திக பதிரண) 
(The Hon. Buddhika Pathirana)   
ගරු කථානායකතුමනි, ගරු ගයන්ත කරුණාතිලක 

අමාතɕතුමා, ආපදා කළමනාකරණ අමාතɕතුමා ෙවනුෙවන් ලබා 
දුන් පිළිතුෙර් මිලදී ගන්නට බලෙපොෙරොත්තු වන නව තාක්ෂණ 
උපකරණ ලැස්තුවක් කිව්වා. ඒ උපකරණ කුමන කටයුතු 
සම්බන්ධෙයන් භාවිත කරනවාද කියන කාරණයත් එතුමා කිව්වා. 
හැබැයි, ඒ එක්කම පිළිතුෙර් සඳහන් කළා, "අවශɕ මුදල් පතිපාදන 
ෙසොයා ගැනීෙමන් පසුව" කියලා. ඒෙකන් අදහස් වන්ෙන්, ගිය 
වසෙර් කියවන ලද, ෙම් වර්ෂයට අදාළ අය වැෙයන් එක්ෙකෝ 
 මුදල් ෙවන් කරෙගන නැහැ,  එෙහම නැත්නම් කවුරුන් ෙහෝ 
හම්බ ෙවන්න ගිහින් සල්ලි ඉල්ලා ගන්න ඕනෑ කියන එකයි. ඒක 
කාලාර්ථ අසම්භාවɕ කියාවක් වාෙගයි. ඒ නිසා ෙම් අවුරුද්ද 
ඇතුළත ෙම් කියන තාක්ෂණික උපකරණ කාලගුණ විදɕා 
ෙදපාර්තෙම්න්තුවට ලබාගැනීම සඳහා වැඩ පිළිෙවළක් 
තිෙබනවාද කියලා මා දැන ගන්න කැමැතියි. 

 
ගරු ගයන්ත කරුණාතිලක මහතා  
(மாண்ᾗமிகு கயந்த  கᾞணாதிலக்க) 
(The Hon.  Gayantha  Karunatileka) 
දැන් ෙම් වɕාපෘතිය හඳුනාෙගන තිෙබනවා. ඒක කරන්න 

අවශɕයි කියා තීරණය කර තිෙබනවා. ඒ සඳහා මුදල් ඉල්ලා 
තිෙබනවා. ඒ මුදල් ලැබුණු ගමන් එය පටන් ගන්න පුළුවන්. 

 
ගරු බුද්ධික පතිරණ මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ᾗத்திக பதிரண) 
(The Hon. Buddhika Pathirana)   
ගරු ඇමතිතුමනි, මා නැවත වරක් ෙම් කාරණය අහනවා. 

"මුදල් ඉල්ලලා තිෙබනවා, මුදල් ලැබුණු ගමන් පටන් ගන්න 
පුළුවන්" කියන එක පැහැදිලි උත්තරයක් වන්ෙන් නැහැ; වගකීම් 
සහිත උත්තරයක් වන්ෙන් නැහැ. ඒ උත්තරෙයන් මට තෘප්ත 
ෙවන්න බැහැ. ඒ නිසා ෙම් වසර තුළ එය පටන් ගන්න මුදල් 
ලැෙබයිද කියා මා ඔබතුමාෙගන් දැනගන්න කැමැතියි.  
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පාර්ලිෙම්න්තුව 

ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
සල්ලි ලැබුණාට පසුව ඒ වɕාපෘතිෙය් කටයුතු ආරම්භ ෙවනවා 

නම් පශ්නයක් නැහැ ෙන්. සල්ලි ලැබුණාට පසුව වැඩ පටන් 
ගන්න පුළුවන් ෙන්. 

 
ගරු බුද්ධික පතිරණ මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ᾗத்திக பதிரண) 
(The Hon. Buddhika Pathirana)   
ඔව්. ඒ සල්ලි ලැෙබන දවසක් ෙන් නැත්ෙත්, ගරු 

කථානායකතුමනි. 
 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
සල්ලි ලැබුණු ගමන් එම වɕාපෘතිය පටන් ගන්නවා කියලා 

එතුමා කිව්වා.  
 
ගරු බුද්ධික පතිරණ මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ᾗத்திக பதிரண) 
(The Hon. Buddhika Pathirana)   
ෙම් අවුරුද්ද ඇතුළත එය කරන්න පුළුවන් ෙවයිද? 
 
ගරු ගයන්ත කරුණාතිලක මහතා  
(மாண்ᾗமிகு கயந்த  கᾞணாதிலக்க) 
(The Hon.  Gayantha  Karunatileka) 
ෙම් අවුරුද්ද ඇතුළත ෙනොෙවයි, පුළුවන් තරම් ඉක්මනට තමයි 

සල්ලි ඉල්ලා තිෙබන්ෙන්.  ඉක්මනට එය පටන් ගන්න පුළුවන් 
ෙවයි.  

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ඔබතුමා ඒ ගැන සෑහීමකට පත් ෙවන්න. ෙමොකද, සල්ලි 

ලැබුණාට පසුව වැඩ පටන් ගනියි. 
 
ගරු බුද්ධික පතිරණ මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ᾗத்திக பதிரண) 
(The Hon. Buddhika Pathirana)   
ගරු කථානායකතුමනි, ඔබතුමා සෑහීමකට පත් ෙවනවා නම් 

මම සෑහීමකට පත් ෙවන්නම්. 
 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ගරු මන්තීතුමනි, මම ඔබතුමාට සහාය ෙදන්නයි කථා කෙළේ. 
 
ගරු බුද්ධික පතිරණ මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ᾗத்திக பதிரண) 
(The Hon. Buddhika Pathirana)   
ගරු කථානායකතුමනි, මෙග් ෙදවැනි අතුරු පශ්නය ෙමයයි.  

අෙප් දකුණු ආසියානු කලාපෙය් ඇතැම් රටවල කාලගුණ 
විදɕා අනාවැකි පැත්ෙතන් බැලුවත්, ඇතැම් අවස්ථාවලදී අප 
ඉන්ෙන් ෙබොෙහොම පසුගාමීවයි. සමහර විට ඉන්දියාෙවන් 
ෙතොරතුරක් ෙදනතුරු අෙප් කාලගුණ විදɕා ෙදපාර්තෙම්න්තුව 
ෙතොරතුරු දන්ෙන් නැහැ. වි ෙශේෂෙයන්ම ෙබංගාල ෙබොක්ක 
ආශිතව ඇතිවන අවපීඩන තත්ත්වයන් එක්ක වර්ෂාව ඇති වුණාම, 
නැත්නම් වහින්න පැය කීපයක් තියලා තමයි සමහර ෙවලාවට 
නිෙව්දන නිකුත් කිරීම් සිද්ධ වන්ෙන්. ඒ නිසා කලාපෙය් අෙනක් 

රටවල තිෙබන දියුණු තාක්ෂණය අෙප් තාක්ෂණයත් එක්ක බද්ධ 
කරන්න කාලගුණ විදɕා ෙදපාර්තෙම්න්තුව කලාපීය සහෙයෝගය 
නිර්මාණය කරෙගන තිෙබන්ෙන් ෙමොන විධියටද කියා මා 
ඔබතුමාෙගන් දැන ගන්න කැමැතියි. 

 
ගරු ගයන්ත කරුණාතිලක මහතා  
(மாண்ᾗமிகு கயந்த  கᾞணாதிலக்க) 
(The Hon.  Gayantha  Karunatileka) 
ඒ පිළිබඳව ගරු ඇමතිතුමාෙගන් විමසීමක් කරලා ඉදිරිෙය්දී 

ඔබතුමාට නිවැරදි පිළිතුරක් ලබා  ෙදන්නම්.   පස්ෙසේ කාලයක 
මාතර පැත්ෙත් ෙද්ශපාලන අනාවැකිත් අපට කියන්න පුළුවන් 
ෙව්වි.    

 
ගරු බුද්ධික පතිරණ මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ᾗத்திக பதிரண) 
(The Hon. Buddhika Pathirana)   
එෙහම machines තිෙබනවා නම්- 
 

ජාතික ජල සම්පාදන හා ජලාපවහන මණ්ඩලය: 
ක්ෙෂේත නිලධාරින් සඳහා යතුරුපැදි 

ேதசிய நீர்வழங்கல் வᾊகாலைமப்ᾗச் சைப : 
ெவளிக்கள உத்திேயாகத்தர்கᾦக்கு ேமாட்டார் 

ைசக்கிள் 
NATIONAL WATER SUPPLY AND DRAINAGE BOARD: 

MOTORBIKES FOR FIELD OFFICERS 
294/’15 

4. ගරු සුනිල් හඳුන්ෙනත්ති මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சுனில் ஹந்ᾐன்ெனத்தி) 
(The Hon. Sunil Handunnetti) 
නගර සැලසුම් හා ජල සම්පාදන අමාතɕතුමාෙගන් ඇසූ 

පශ්නය - (1): 

(අ) ජාතික ජල සම්පාදන හා ජලාපවහන මණ්ඩලෙය් ක්ෙෂේත 
නිලධාරින් යතුරුපැදි ෙබදා දීෙම් වැඩසටහන සඳහා අයදුම් 
කර ඇති බව එතුමා දන්ෙනහිද? 

(ආ) (i) ඔවුන් අතරින් කිහිප ෙදෙනකුට පමණක් යතුරුපැදි 
ලබා දී තිෙබන්ෙන්ද; 

 (ii)  එෙසේ නම්, ෙතෝරාගත් ක්ෙෂේත නිලධාරීන් කීප 
ෙදෙනකුට පමණක් යතුරුපැදි ලබාදීමට ෙහේතුව 
කවෙර්ද; 

 (iii) ෙසසු ක්ෙෂේත නිලධාරින් සඳහා යතුරුපැදි ලබා 
ෙදන දිනය කවෙර්ද; 

 යන්න එතුමා ෙමම සභාවට දන්වන්ෙනහිද? 

(ඇ) ෙනො එෙසේ නම්, ඒ මන්ද? 

 
நகர திட்டமிடல் மற்ᾠம் நீர்வழங்கல் அைமச்சைரக் ேகட்ட 

வினா: 

( அ) ேதசிய நீர்வழங்கல் வᾊகாலைமப்ᾗச் சைபயின் 
ெவளிக்கள உத்திேயாகத்தர்கள் ேமாட்டார் 
ைசக்கிள்கைள பகிர்ந்தளிக்கும் ேவைலத்திட்டத்ᾐக்கு 
விண்ணப்பித்ᾐள்ளைத  அவர் அறிவாரா? 

( ஆ) (i )  இவர்களில் ஒᾞ சிலᾞக்கு மாத்திரம் ேமாட்டார் 
ைசக்கிள்கள் வழங்கப்பட்ᾌள்ளனவா 
என்பைதᾜம்; 

 ( i i ) ஆெமனில், ேதர்ந்ெதᾌக்கப்பட்ட ெவளிக்கள 
உத்திேயாகத்தர்கள் ஒᾞ சிலᾞக்கு மாத்திரம் 
ேமாட்டார் ைசக்கிள் வழங்கப்பᾌவதற்கான 
காரணம் யாᾐ என்பைதᾜம்; 
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 ( i ii )  ஏைனய ெவளிக்கள உத்திேயாகத்தர்கᾦக்கு 
ேமாட்டார் ைசக்கிள்கள் வழங்கப்பᾌம் திகதி 
யாᾐ என்பைதᾜம்; 

 அவர் இச்சைபயில் அறிவிப்பாரா? 

( இ) இன்ேறல், ஏன்? 
 
asked the Minister of City Planning and Water  

Supply: 

(a) Is he aware that the field officers of the National 
Water Supply and Drainage Board have applied to 
get motorbikes under the programme of 
distributing motorbikes? 

(b) Will he inform this House - 

 (i)  whether only a few officers out of the above 
have been provided motorbikes;  

 (ii) if so, the reason for providing motorbikes 
only to a selected number of field offers; 
and 

 (iii) the date on which motorbikes will be 
provided to the rest of the field officers? 

(c) If not, why? 
 
ගරු රවුෆ් හකීම් මහතා (නගර සැලසුම්  හා ජල සම්පාදන 
අමාතɕතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு றᾫப் ஹகீம் - நகரத் திட்டமிடல் மற்ᾠம் 
நீர்வழங்கல் அைமச்சர்) 
(The Hon. Rauff Hakeem - Minister of City Planning and  
Water Supply) 
ගරු කථානායකතුමනි, එම පශ්නයට පිළිතුර ෙමෙසේයි. 

(අ) ඔව්. 2014 වර්ෂෙය් අය වැය ෙයෝජනා කියාත්මක කිරීම 
යටෙත් ක්ෙෂේත රාජකාරිවල නියැෙලන රාජɕ නිලධාරින් 
සඳහා යතුරු පැදි ලබා දීෙම් වැඩසටහන යටෙත් ජාතික 
ජලසම්පාදන හා ජලාපවහන මණ්ඩලෙය් නිලධාරින්ද 
යතුරු පැදි ලබා ගැනීම සඳහා අයදුම් කර ඇත. 

(ආ) (i) ෙමම මණ්ඩලය මඟින් යතුරු පැදි ලබා දීමක් සිදු 
ෙනොකරයි. යතුරු පැදි ලබා දීම සිදු කරනු 
ලබන්ෙන් අදාළ දිසත්ික් ෙල්කම්වරු  විසිනි. 

 (ii) අදාළ ෙනොෙව්. 

 (iii)  අදාළ ෙනොෙව්. 

(ඇ)  අදාළ ෙනොෙව්. 

 
ගරු සුනිල් හඳුන්ෙනත්ති මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சுனில் ஹந்ᾐன்ெனத்தி) 
(The Hon. Sunil Handunnetti) 
ගරු කථානායකතුමනි, ගරු ඇමතිතුමාෙග් පිළිතුර අනුවත් පිළි 

ගන්නවා, ඒ ක්ෙෂේත නිලධාරින්, විෙශේෂෙයන් ජල සම්පාදන 
මණ්ඩලෙය්ත් මනු කියවන අය විශාල දුෂ්කරතා මධɕෙය් ඉන්ෙන් 
කියන එක. ඒ අයත් ඒ යතුරු පැදි තමන්ටත් හිමි ෙව්විය කියන 
බලාෙපොෙරොත්තුෙවන් තමයි ඉල්ලුම් කරලා තිෙබන්ෙන්. ඒක 
ලැෙබන ෙපොෙරොන්දුවක් එක්කයි ෙම් ඉල්ලීම කරලා තිෙබන්ෙන්. 

මහනුවර දිස්තික්කෙය් එෙහම යම් පිරිසකට එම යතුරු පැදි 
ලැබී තිෙබනවා. ඒ වුණාට දකුණු පළාෙත් මාතර, ගාල්ල 
දිස්තික්කවල එෙහම කිසිම ෙකෙනකුට ලැබී නැහැ. ගරු 
කථානායකතුමනි, එතෙකොට එතැන යම් අසමානතාවක් හට 

ගන්නවා,  ජල සම්පාදන හා ජලාපවහන මණ්ඩලෙය් ෙසේවය 
කරන මහනුවර දිස්තික්කෙය් පිරිසකට ලැ බිලා, අෙනකුත් 
දිස්තික්කවල පිරිසකට ෙනොලැෙබන ෙකොට. අනුරාධපුරය වාෙග් 
විශාල වශෙයන් දුෂ්කරතා තිෙබන දිස්තික්ක තිෙබනවා. ගරු 
ඇමතිතුමනි, ෙමය අය වැය ෙයෝජනාවක් හැටියට තිෙබන නිසා 
ඔබතුමා ඒ කාර්යය දිස්තික් ෙල්කම් කාර්යාලවලට පවරන්ෙන් 
නැතුව සියලු ෙදනාටම යතුරු පැදි ලබා දීම සඳහා ජල සම්පාදන 
හා ජලාපවහන මණ්ඩලය ෙහෝ අමාතɕාංශය මට්ටෙමන් යම් කිසි 
විධිමත් පියවරක් ගන්නවාද කියලා මා දැන ගන්න කැමැතියි.  

 
ගරු රවුෆ ්හකීම් මහතා  
(மாண்ᾗமிகு றᾫப் ஹகீம்) 
(The Hon. Rauff Hakeem) 
ඔව්,  ගරු මන්තීතුමනි, ෙම් යතුරු පැදි ලබා දීෙම් කියාදාමය 

පිළිබඳව එක් එක් දිස්තික් ෙල්කම්වරු ෙවන ෙවනම කියාදාම 
අනුගමනය කරන බව තමයි අපි දකින්ෙන්. ඔබතුමා සඳහන් කළ 
පරිදි මහනුවර දිස්තික්කෙය් අයට ලබා දීලා තිෙබනවා. ඒ වාෙග්ම 
කෑගල්ල දිස්තික්කෙය් අයටත් ලබා දීලා තිෙබනවා. ඒ වාෙග් 
සමහර දිස්තික්කවල අයට එම යතුරු පැදි ලබා දීලා තිෙබනවා. 
නමුත් සමහර දිසාපතිවරු ඒවා ලබා දීම පතික්ෙෂේප කරලා තිෙබන 
බව නිල ෙනොවන ආරංචි මාර්ගවලින් මට දැන ගන්න ලැබුණා. 
ඉතින් ෙම් පිළිබඳව ඇත්ත වශෙයන්ම මම නම් හිතන්ෙන් 
ෙමෙහමයි. ජල සම්පාදන හා ජලාපවහන මණ්ඩලය කියන්ෙන් 
අර්ධ රාජɕ වɕවස්ථාපිත මණ්ඩලයක්. ෙම්ක ඇත්ත වශෙයන්ම 
"රාජɕ ෙසේවය" කියන ගණයට වැෙටන්ෙන් නැහැ. පවුල් ෙසෞඛɕ 
ෙසේවිකාවන්, සංවර්ධන නිලධාරින්, ගාම නිලධාරින්, මහජන 
ෙසෞඛɕ පරීක්ෂකවරු, පාෙද්ශීය සභාවල කාර්මික නිලධාරින්, 
පාෙද්ශීය ෙල්කම් කාර්යාලවල කාර්මික නිලධාරින් යන අයට ෙම් 
යතුරු පැදි ලබා දීම සම්බන්ධව දිස්තික් ෙල්කම්වරු ඍජුවම 
කටයුතු කරනවා.  

නමුත්, අර්ධ රාජɕ වɕවස්ථාපිත මණ්ඩයක් හැටියට අෙප් 
ෙසේවෙය් අයට ෙම් යතුරුපැදි ලබා දීෙම් බැඳීමක් මම නම් 
දකින්ෙන් නැහැ. නමුත්, සමහර දිසාපතිවරු ලබා දීලා තිෙබනවා. 
අපි නම් කරන්ෙන්, අපට යම් අයදුම්පතක් ෙයොමු කළාම, ඒ 
අයදුම්පත සාමානɕාධිකාරිතුමා සහතික කරලා, අදාළ 
දිසාපතිවරුන්ට ෙයොමු කිරීමයි. එහිදී සමහර දිසාපතිවරු යතුරුපැදි 
ලබා දීලා තිෙබනවා; සමහර දිසාපතිවරු යතුරුපැදි ලබා දීලා 
නැහැ. එතැනින් එහාට අපට මුකුත් කරන්න අමාරුයි.  

 
ගරු සුනිල් හඳුන්ෙනත්ති මහතා 
(மாண்ᾗமிகு சுனில் ஹந்ᾐன்ெனத்தி) 
(The Hon. Sunil Handunnetti) 
ගරු කථානායකතුමනි, ගරු ඇමතිතුමා මුහුණ ෙදන තත්ත්වය 

ගැන මම පිළිගන්නවා.  ස්වෙද්ශ කටයුතු අමාතɕතුමාත් ෙම් 
අවස්ථාෙව් ෙම් ගරු සභාෙව් ඉන්නවා. එතුමාෙග් අමාතɕාංශය 
සමඟ සම්බන්ධීකරණ කටයුතු කරලා, දිස්තික් ෙල්කම්වරු හරහා,
- ෙමොකද, ස්වෙද්ශ කටයුතු අමාතɕාංශය යටෙත් ෙසේවය කරන 
ක්ෙෂේත නිලධාරින් වාෙග්ම, ජාතික ජලසම්පාදන මණ්ඩලෙය් 
ෙබොෙහෝ නිලධාරින් සහ ලංකා විදුලිබල මණ්ඩලෙය් ෙබොෙහෝ 
නිලධාරිනුත් ක්ෙෂේතෙය් සැරිසරන අයයි. එම නිසා 
ඔබතුමන්ලාෙග් අමාතɕාංශවල ෙල්කම්වරු සමඟ සාකච්ඡාවක් 
කරලා, ක්ෙෂේත නිලධාරින් හැටියට හඳුනා ගන්නා අර්ධ රාජɕ 
වɕවස්ථාපිත මණ්ඩලවල ෙසේවකයන්ටත් ෙම් පහසුකම ලබා 
ගන්න ඉඩ කඩ සලසන්න කියන ඉල්ලීම තමයි අෙප් පැත්ෙතන් 
කරන්න තිෙබන්ෙන්. ඒකට ඒකාබද්ධ වැඩපිළිෙවළක් හැෙදනවා 
නම් ෙහොඳයි.  

ගරු කථානායකතුමනි, ෙම් පශ්නයට අදාළ ෙනොවුණත්, මෙග් 
ෙදවැනි අතුරු පශ්නය  හැටියට මා ෙම් කාරණය ගැන දැන ගන්න 
කැමැතියි.  ජාතික ජලසම්පාදන මණ්ඩලෙය් වɕාපෘතිවල ෙසේවය 
කරන නිලධාරින්, මහනුවර වɕාපෘතිය වාෙග් වɕාපෘති අවසන් 
වූවාට පසුව ඔබතුමා ඒ අයෙග් ෙසේවය අවසන් කරලා තිබුණා. 
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පාර්ලිෙම්න්තුව 

ඔවුන් ඉංජිෙන්රු මට්ටෙම් ඉන්න අයයි. සමහරු අවුරුදු 20ක්, 
30ක් ජාතික ජලසම්පාදන මණ්ඩලෙය් ෙසේවය කරපු අයයි. ඒ අයට 
දැන් ෙවනත් වෘත්තියකට යන්න බැහැ, ගරු ඇමතිතුමනි. නමුත්, 
ඒ අයට ෙසේවය කරන්න වɕාපෘතියක් අවශɕයි. ඔවුන්ෙග් ෙසේවය 
අවසන් කිරීෙම් ලිපි යැව්වාට පස්ෙසේ, ඒ අයට විශව්ාසයක් නැහැ, ඒ 
අයව නැවත ෙසේවයට බඳවා ගනීවිද කියලා. ඔබතුමා ඒ අය 
ෙසේවෙයන් ඉවත් කිරීම ෙවනුවට වɕාපෘතිෙයන් නතර කරලා හරි, 
නැවත ඔවුන්ට ෙසේවය ලබා ෙදන්න කටයුතු කරනවාද කියලා 
දැනගන්න කැමැතියි. 

 
ගරු රවුෆ ්හකීම් මහතා  
(மாண்ᾗமிகு றᾫப் ஹகீம்) 
(The Hon. Rauff Hakeem) 
වɕාපෘතිවලට අදාළ බඳවා ගැනීම් කරන්ෙන් ඒ වɕාපෘති 

කාර්යාලවලින්. වɕාපෘතිය අවසාන වුණාම ඒ අයට රැකියා අවස්ථා 
ලබාදීමට ජාතික ජල සම්පාදන හා ජලාපවහන මණ්ඩලයට කිසිම 
බැඳීමක් නැහැ. නව වɕාපෘති පටන් ගත්තාම ඒ නව වɕාපෘතිවලට 
පළපුරුද්ද තිෙබන අයව අවශɕ ෙවයි. එවිට අපට ඒ අයව ඒ 
වɕාපෘතිවලට ෙයොදා ගන්නට පුළුවන්.  

ඒ වාෙග්ම එයට අදාළව යම්  තනතුරක් හිස් ෙවලා ඒ සඳහා 
අයඳුම් පත් කඳවන විට අපට ෙම් අයට විෙශේෂිත සැලකිල්ලක් 
දක්වන්නට පුළුවන්. 

 
මාර්ග සංවර්ධන අධිකාරිය වක්ෆ් ෙද්පළක් පවරා 

ගැනීම: වන්දි පදානය 
ᾪதி அபிவிᾞத்தி அதிகாரசைபயினால் வக்ப் ஆதனம் 
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5.  ගරු එම්. එච්. එම්. සල්මාන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு எம்.எச்.எம். சல்மான்) 
(The Hon. M.H.M. Salman) 
තැපැල්, තැපැල් ෙසේවා හා මුස්ලිම් ආගමික කටයුතු 

අමාතɕතුමාෙගන් ඇසූ පශ්නය - (1) : 

(අ) සංවර්ධන කටයුතු සඳහා මාර්ග සංවර්ධන අධිකාරිය විසින් 
වක්ෆ ්ෙද්පළක් වන රක්වාන මුහියිද්දීන් ජුම්මා පල්ලියට 
(ලි.ප. අංක R/236/R09) අයත් ඉඩම් ෙකොටසක් පවරාෙගන 
තිෙබන බව එතුමා දන්ෙනහිද? 

(ආ) (i) ඉහත ෙද්පළ පවරා ගැනීම සඳහා මාර්ග සංවර්ධන 
අධිකාරිය, මුසල්ිම් ආගමික හා සංසක්ෘතික කටයුතු 
ෙදපාර්තෙම්න්තුෙව් අනුමතිය ලබාෙගන තිෙබ්ද; 

 (ii) එෙසේ නම්, එම ඉඩම් ෙකොටස සඳහා වන්දි පදානය 
කර තිෙබ්ද; 

 යන්න එතුමා ෙමම සභාවට දන්වන්ෙනහිද? 

(ඇ) ෙනො එෙසේ නම්, ඒ මන්ද? 
 

தபால், தபால் ேசைவகள் மற்ᾠம் ᾙஸ்ᾢம் சமய 
அᾤவல்கள் அைமச்சைரக் ேகட்ட வினா: 

( அ) அபிவிᾞத்தி நடவᾊக்ைககᾦக்காக ᾪதி அபிவிᾞத்தி 
அதிகாரசைபயினால் வக்ப் ஆதனெமான்றான 
இறக்குவாைன ᾙஹியத்தீன் ஜும்மா 
பள்ளிவாசᾤக்குாிய (பதிᾫ இல. R/236/R/09 )  
காணியின் ஒᾞ பகுதி சுᾪகாிக்கப்பட்ᾌள்ளைத அவர் 
அறிவாரா? 

( அ) (i )  ேமற்பᾊ ஆதனத்ைதச் சுᾪகாிப்பதற்கு ᾪதி 
அபிவிᾞத்தி அதிகாரசைப ᾙஸ்ᾢம் சமய, 
பண்பாட்டᾤவல்கள் திைணக்களத்தின் 
அங்கீகாரத்ைத ெபற்ᾠள்ளதா என்பைதᾜம்; 

 ( i i )  ஆெமனில், ேமற்பᾊ காணித் ᾐண்ᾌக்கு 
இழப்பீᾌ வழங்கப்பட்ᾌள்ளதா என்பைதᾜம்; 

 அவர் இச்சைபயில் அறிவிப்பாரா? 

( இ) இன்ேறல், ஏன்? 
 
asked the  Minister of Post, Postal Services and 

Muslim Religious Affairs: 

(a)  Is he aware that a section of the land belonging to 
the Muhaiddeen Juma Mosque, Rakwana (Reg. 
No. R/236/R09) which is a Wakf Property, has 
been acquired by the Road Development 
Authority for Development activities? 

(b)   Will he inform this House- 
 (i)  whether the approval of the Department of 

Muslim Religious and Cultural Affairs has 
been obtained by the Road Development 
Authority for the acquisition of the above 
property; and  

 (ii)   if so, whether compensation has been paid 
for the above portion of land?   

(c)  If not, why? 
 

ගරු අබ්දුල් හලීම් මහතා ( තැපැල්, තැපැල් ෙසේවා හා 
මුස්ලිම් ආගමික කටයුතු  අමාතɕතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு அப்ᾐல் ஹலீம் - தபால், தபால் ேசைவகள் மற்ᾠம் 
ᾙஸ்ᾢம் சமய அᾤவல்கள் அைமச்சர்) 
(The Hon. Abdul Haleem - Minister of Post, Postal Services 
and Muslim Affairs) 
ගරු කථානායකතුමනි, එම පශ්නයට පිළිතුර ෙමෙසේයි. 

(අ) ඔව්. 
(ආ) (i) නැත. 

 (ii) වාර්තා වී ෙනොමැත.  

(ඇ) මුසල්ිම් පල්ලි හා ඊට අදාළ ෙද්ෙපොළවල භාරකාරීත්වය හා 
පරිපාලනව වක්ෆ ්සභාව විසින් වක්ෆ ්පනෙත් විධිවිධාන 
අනුව පල්ලි භාරකාර මණ්ඩලය ෙවත පවරනු ලැෙබ්. ඒ 
අනුව වක්ෆ ් ෙද්ෙපොළ රජෙය් සංවර්ධන කටයුතු සඳහා 
පවරා ගැනීමක් සිදු වන්ෙන් නම් ඒ බව දැනුම් දී වක්ෆ ්
සභාව ෙවතින් අවශɕ අනුමැතිය ලබා ගැනීමට අදාළ 
භාරකරුවන් විසින් කටයුතු කළ යුතුය. ෙකෙසේ ෙවතත් 
රජෙය් සංවර්ධන කටයුතු සඳහා අනිවාර්ය ෙද්ෙපොළ 
අත්පත් කර ගැනීමක් අවශɕ වන්ෙන් නම් ඒ සඳහා 
ෙද්ෙපොළ අත්පත් කර ගැනීමට අදාළව රජය විසින් හඳුන්වා 
දී කියාත්මක කරන රජයට ෙද්ෙපොළ අත්පත් කර ගැනීෙම් 
නීති කියාපටිපාටි වක්ෆ ්ෙද්ෙපොළ සම්බන්ධෙයන්ද අදාළ 
කර ගත හැකිය. 

 එෙසේ පවරා ගැනීමක් සිදුවී ඇති නම් ඊට අදාළ වන්දි ලබා 
ගැනීම අදාළ පල්ලි භාරකාර මණ්ඩලවල වගකීම වන අතර 
එම කටයුතු සඳහා අවශɕ ෛනතික බලය වක්ෆ ් සභාව 
ෙවතින් ඉල්ලීමක් කර ලිඛිතව ලබා ගත යුතු ෙව්. අදාළ 
පල්ලිය භාරකාර මණ්ඩලය විසින්  එවැනි ඉල්ලීමක් 
ෙමෙතක් වක්ෆ ් සභාව ෙවත ඉදිරිපත් කර ෙනොමැත. 
ෙකෙසේ ෙවතත් ෙමම පාර්ලිෙම්න්තු පශන්ය පදනම් 
කරෙගන ඒ පිළිබඳ පරීක්ෂා කර අවශɕ ඉදිරි කියාමාර්ග 
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ගැනීමට මුසල්ිම් ආගමික හා සංසක්ෘතික කටයුතු 
ෙදපාර්තෙම්න්තුෙව් අධɕක්ෂ ෙවත උපෙදස ්ලබා දී ඇත. 

 

ගරු එම්. එච්. එම්. සල්මාන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு எம்.எச்.எம். சல்மான்) 
(The Hon. M.H.M. Salman) 
ගරු කථානායකතුමනි, මට එක අතුරු පශ්නයක් අහන්න 

තිෙබනවා. ෙම් අතුරු පශ්නය ඊෙය් වක්ෆ් ෙද්පළ සම්බන්ධෙයන් 
අහපු පශ්නයට සම්බන්ධයි. ගරු අමාතɕතුමනි, ෙමතැන තිෙබන 
පශ්නය ෙමයයි. ෙමම පල්ලිය -ෙද්වස්ථානය- පිහිටලා තිෙබන්ෙන් 
රක්වාන නගර මධɕෙය් පර්චස් 24ක පමණ වපසරියක් තිෙබන 
ඉඩමක. එයින් ෙකොටසක් මාර්ග සංවර්ධන අධිකාරිය විසින් පාර 
පුළුල් කිරීම සඳහා පවරාෙගන තිෙබනවා. ඒ සම්බන්ධෙයන් 
ගැටලුවක් නැහැ. නමුත් අපට වාර්තා ෙවලා තිෙබනවා, ෙමම 
ඉඩෙමන් තවත් සෑෙහන ෙකොටසක් ෙවනත් කාර්යයක් සඳහා 
පවරා ගැනීමට සූදානමක් තිෙබනවා කියලා. එම ෙකොටසත් පවරා 
ගත්ෙතොත් අනාගතෙය්දී ෙම් ෙද්වස්ථානය  පුළුල් කිරීෙම් 
කටයුතුවලටත් බාධාවක් ෙවන්න පුළුවන්. මහජනතාවටත් 
පශ්නයක් ඇති ෙවන්න පුළුවන්. එම නිසා කරුණාකරලා ඒ 
සම්බන්ධෙයන් ෙසොයා බලා ඒ පිළිබඳව අවධානය ෙයොමු කරන්න 
කියලා ඉල්ලා සිටිනවා. 
 

ගරු අබ්දුල් හලීම් මහතා  
(மாண்ᾗமிகு அப்ᾐல் ஹலீம்) 
(The Hon. Abdul Haleem) 
ෙහොඳයි, ගරු මන්තීතුමනි. අපට ෙම් වන තුරු ඒ වාෙග් 

දැන්වීමක් කරලා නැහැ. නමුත් අෙප් මුස්ලිම් ආගමික හා 
සංස්කෘතික කටයුතු ෙදපාර්තෙම්න්තුෙව් අධɕක්ෂතුමාට මම 
උපෙදස් ලබා ෙදන්නම්, ඒ පිළිබඳව ෙසොයා බලා අවශɕ කටයුතු 
කරන්න කියලා. 

 

ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
පශ්න අංක 6, ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා.  

 

ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 
ගරු කථානායකතුමනි, මම ඒ පශ්නය අහනවා. 

 
ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා (විෙද්ශ කටයුතු 
නිෙයෝජɕ අමාතɕතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா - 
ெவளிநாட்டᾤவல்கள் பிரதி அைமச்சர்) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva - Deputy Minister of 
Foreign Affairs) 
ගරු කථානායකතුමනි, මම ඒ පශ්නයට  උත්තර ෙදනවා.   

 

ගරු බන්දුල ගුණවර්ධන මහතා 
(மாண்ᾗமிகு பந்ᾐல குணவர்தன) 
(The Hon. Bandula Gunawardane) 
Sir, I rise to a point of Order. 
 

ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
Yes, Hon. Bandula Gunawardane. 
 

ගරු බන්දුල ගුණවර්ධන මහතා 
(மாண்ᾗமிகு பந்ᾐல குணவர்தன) 
(The Hon. Bandula Gunawardane) 
ගරු කථානායකතුමනි, ගරු එම්.එච්.එම්. සල්මාන් 

මැතිතුමාෙග් අවසරය මත හදිසි කරුණක් පිළිබඳව තැපැල් 
ඇමතිතුමාෙගන් අතුරු පශ්නයක් අහන්න අවසර ෙදන්න. 

ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ගරු ඇමතිතුමා කැමැති නම් මට අවසර ෙදන්න පුළුවන්.  
 

ගරු අබ්දුල් හලීම් මහතා  
(மாண்ᾗமிகு அப்ᾐல் ஹலீம்) 
(The Hon. Abdul Haleem) 
පශ්නයට අදාළ කරුණක් නම් මම පිළිතුරු ෙදන්නම්.  
 
ගරු බන්දුල ගුණවර්ධන මහතා 
(மாண்ᾗமிகு பந்ᾐல குணவர்தன) 
(The Hon. Bandula Gunawardane) 
 ගරු ඇමතිතුමනි, ෙම් දිනවල තැපැල් ලිපි ෙත්රීම හා  ෙබදා 

හැරීම පමාද වීම පිළිබඳව රට තුළ පශ්නයක් මතු ෙවලා තිෙබනවා. 
ඔබතුමා ඒ පිළිබඳව දන්නවාද, සතɕ වශෙයන් එවැනි තත්ත්වයක් 
පවතිනවාද කියන එක ෙම් ගරු සභාවට දැනුම් ෙදනවා නම් 
ෙබොෙහොම කෘතඥ ෙවනවා.  

 
ගරු අබ්දුල් හලීම් මහතා  
(மாண்ᾗமிகு அப்ᾐல் ஹலீம்) 
(The Hon. Abdul Haleem) 
අෙප් වෘත්තීය සමිති එවැනි පවෘත්තියක් "ලංකාදීප" පතෙය් 

පළ කර තිෙබනවා මමත් අද  දැක්කා. ඒ සම්බන්ධෙයන් මම 
ෙසොයා බැලුවා. හිඟයක් තිෙබන බව ඇත්ත. නමුත් ලිපි 
ෙබදාහැරීෙම් නම් කිසිම පශ්නයක්  ඇති ෙවලා නැහැ. අපි  වහාම 
ඒ ඇබෑර්තු පුරවන්නයි අදහස් කරන්ෙන්. මම හිතන විධියට ෙම්ක 
ෙලොකු පශ්නයක් වන්ෙන් නැහැ. 

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ඔබතුමා අවශɕ පියවර ගන්නවා ෙන්ද? 
 

ගරු අබ්දුල් හලීම් මහතා  
(மாண்ᾗமிகு அப்ᾐல் ஹலீம்) 
(The Hon. Abdul Haleem) 
ඔව්. 
 

ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ෙහොඳයි.  

 

ෙගෝලීය ෙදමළ සංසදය තහනම ඉවත් කිරීම: ෙහේතු 
உலக தமிழர் ஒன்றியத்தின் மீதான தைடநீக்கம்: 

காரணங்கள் 
LIFTING THE BAN ON GLOBAL TAMIL FORUM: REASONS 
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6. ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 

(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 
විෙද්ශ කටයුතු අමාතɕතුමාෙගන් ඇසූ පශ්නය - (1): 

(අ) (i) ෙගෝලීය ෙදමළ සංසදෙය් සභාපති එස.්ෙජ්. 
එමානුෙවල් පියනමට ශී ලංකාෙව් සංචාරයක 
ෙයදීමට ජනාධිපතිතුමා විසින් ආරාධනා කර 
තිෙබ්ද; 

 (ii) එක්සත් ජාතීන්ෙග් ආරක්ෂක මණ්ඩලෙය් අංක 
1373 දරන ෙයෝජනා සම්මුතිය යටෙත් 
තසත්වාදින්ට සහාය දක්වන සංවිධානයක් ෙලස 

959 960 



පාර්ලිෙම්න්තුව 

නම් කර, තහනම් කර තිෙබන ෙගෝලීය ෙදමළ 
සංසදෙය් එකී තහනම ආණ්ඩුව විසින් ඉවත් කර 
තිෙබ්ද; 

 (iii) එෙසේ තහනම ඉවත් කිරීමට බලපෑ ෙහේතු කවෙර්ද;  

 යන්න එතුමා ෙමම සභාවට දන්වන්ෙනහිද? 

(ආ) (i) ෙගෝලීය ෙදමළ සංසදය, ෙකොටි තසත්වාදයට සහය 
දැක්වීම පිළිබඳ කනගාටුව පළ කිරීමක් ෙහෝ 
අනාගතෙය් දී තසත්වාදයට සහාය ෙනොදක්වන 
බවට පතිඥාවක් ලබා දී තිෙබ්ද; 

 (ii) ෙදමළ ඊළම නමින් ශී ලංකාව තුළ ෙවනම 
රාජɕයක් පිහිටුවීෙම් අරමුණින් එස.්ෙජ්. 
එමානුෙවල් පියනම පකාශිතව ඉවත් වී තිෙබ්ද;  

 (iii) ශී ලංකාව තුළ ෙවනම රාජɕයක් පිහිටුවීමට සෘජුව 
ෙහෝ වකව, ආධාර ෙහෝ අනුබල සැපයීම 
ආණ්ඩුකම වɕවසථ්ාෙව් 157අ. වɕවසථ්ාව 
උල්ලංඝනය වන දඬුවම් ලැබිය යුතු වරදක් බව 
පිළිගන්ෙන්ද; 

 (iv) එවැනි වරදක් කරන පුද්ගලෙයකුට අනුබල දීමත් 
වරදක් බව පිළිගන්ෙන්ද; 

 යන්නත් එතුමා ෙමම සභාවට දන්වන්ෙනහිද? 

(ඇ) ෙනො එෙසේ නම්, ඒ මන්ද? 
 

ெவளிநாட்டᾤவல்கள் அைமச்சைரக் ேகட்ட வினா: 

(அ) (i )  உலகத் தமிழர் ஒன்றியத்தின் தைலவர் 
அᾞட்தந்ைத எஸ்.ேஜ. இம்மாᾔேவᾤக்கு 
இலங்ைகக்கு விஜயம் ெசய்ᾜமாᾠ சனாதிபதி 
அைழப்ᾗ விᾌத்ᾐள்ளாரா என்பைதᾜம்; 

 ( i i )  ஐக்கிய நாᾌகள் பாᾐகாப்ᾗச் சைபயின் 
1373ஆம் இலக்க தீர்மானத்தின்கீழ் 
பயங்கரவாதத்ᾐக்கு ஒத்ᾐைழப்ᾗ வழங்கும் 
அைமப்பாக ெபயாிடப்பட்ᾌ 
தைடெசய்யப்பட்ᾌள்ள உலக தமிழர் 
ஒன்றியத்தின் மீதான தைடைய அரசு 
நீக்கிᾜள்ளதா என்பைதᾜம்; 

 ( i ii )  அவ்வாᾠ தைட நீக்கப்பᾌவதற்கு ஏᾐவாக 
இᾞந்த காரணங்கள் யாைவ என்பைதᾜம்; 

 அவர் இச்சைபக்கு அறிவிப்பாரா? 

(ஆ) (i )  உலகத் தமிழர் ஒன்றியம், ᾗᾢப் 
பயங்கரவாதத்ᾐக்கு ஒத்ᾐைழப்ᾗ வழங்கியைம 
ெதாடர்பாக கவைல ெதாிவித்ேதா அல்லᾐ எதிர் 
காலத்தில் பயங்கரவாதத்ᾐக்கு உதᾫவதில்ைல 
என்ᾠ உᾠதியளித்ேதா உள்ளதா என்பைதᾜம்; 

 ( i i )  தமிழ் ஈழம் என்ற ெபயாில் இலங்ைகயிᾔள் தனி 
நாெடான்ைற உᾞவாக்கும் ேநாக்கத்திᾢᾞந்ᾐ 
விலகிᾜள்ளதாக தந்ைத எஸ்.ேஜ. எம்மாᾔேவல் 
பிரகடனப்பᾌத்திᾜள்ளாரா என்பைதᾜம்; 

 ( i ii )  இலங்ைகயிᾔள் தனி நாெடான்ைற 
உᾞவாக்குவதற்கு ேநரᾊயாகேவா 
மைறᾙகமாகேவா உதவிகள் அல்லᾐ 
ஒத்ᾐைழப்ᾗ வழங்குவᾐ அரசியலைமப்பின் 
157அ. உᾠப்ᾗைரைய மீᾠகின்றᾐம் 
தண்டைன ெபறக்கூᾊயᾐமான 
தவெறான்றாகும் என்பைத 

ஏற்ᾠக்ெகாள்வாரா என்பைதᾜம்; 

 ( i v )  அவ்வாறான தவெறான்ைறப் ᾗாிபவᾞக்கு 
உதᾫவᾐம் தவறாகும் என்பைத அவர் 
ஏற்ᾠக்ெகாள்வாரா என்பைதᾜம்; 

 அவர் இச்சைபக்கு அறிவிப்பாரா? 

(இ) இன்ேறல், ஏன்? 
 
asked the Minister of Foreign Affairs: 

(a)  Will he inform this House - 

 (i)  whether Rev. S.J. Emanuel, Chairman of 
the Global Tamil Forum has been invited 
by HE the President to visit Sri Lanka; 

 (ii)  whether the Government has lifted the ban 
on the Global Tamil Forum which has been 
proscribed as an organization which is in 
support of the terrorists by the Resolution 
Number 1373 of the United Nations 
Security Council; and 

 (iii)  the reasons that contributed to the lifting of 
the said ban? 

(b)  Will he also inform this House - 

 (i)  whether either an apology has been made 
by the Global Tamil Forum for the support 
provided  by them to the LTTE terrorists or 
any affirmation has been made to the effect 
that no such assistance will be provided to 
terrorists in future;  

 (ii)  whether Rev. S.J. Emanuel, has declared to 
withdraw from the objective of establishing 
a separate State by the name of Tamil 
Eelam in Sri Lanka ;  

 (iii)  whether it is admitted that supporting and 
encouraging directly or indirectly 
establishment of a separate State within the 
territory of Sri  Lanka is a punishable 
offence violating Article 157A of the 
Constitution; and 

 (iv)  whether it is admitted that it is also an 
offence to encourage a person committing 
such a misdeed? 

(c)  If not, why? 
 

ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva) 
ගරු කථානායකතුමනි, විෙද්ශ කටයුතු ඇමතිතුමා ෙවනුෙවන් 

මා එම පශ්නයට පිළිතුරු ෙදනවා.  

(අ)     (i)   විෙද්ශ රටවල ෙවෙසන සියලුම ශී ලාංකිකයන්ට 
ශී ලංකාෙව් සංවර්ධන කියාවලියට සහභාගි වන 
ෙලස ආරාධනා කරමින් අතිගරු ජනාධිපතිතුමා හා 
ශී ලංකා රජය දැනටමත් පසිද්ධ නිෙව්දනයක් කර 
තිෙබ්.  

         (ii)    ඔව්.  

961 962 

[ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා] 
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  ශක්නුවත් බලධාරියා විසින් සමාෙලෝචනය කරනු 
ලැබීෙමන් අනතුරුව, සියලුම පාර්ශව්කරුවන් 
විසින් පිළිගනු ලබන උපමානවලට අනුකූලව 
ෙගෝලීය දමිළ සංසදය, තවත් සංවිධාන 7ක් සමඟ 
ලැයිසත්ුෙවන් ඉවත් කිරීමට තීරණය කරන ලදී.  

 (iii) හිටපු ජනාධිපති මහින්ද රාජපක්ෂ මැතිතුමා විසින් 
2010 මැයි 15වැනි දින පත් කරන ලද උගත් පාඩම් 
හා පතිසන්ධානය පිළිබඳ ෙකොමිෂන් සභාව - 
LLRC - ෙමෙසේ පකාශ කරයි: 

  "තසත්වාදය හා පචණ්ඩත්වය දැන් නිමා වී ඇත. 
පජාතන්තවාදෙය් සහ පුරවැසිභාවෙයහි ඵල 
සමානව සියලු ශී ලාංකිකයන්ට භුක්ති විඳිය හැකි 
වන පරිදි තිරසාර සාමය හා ආරක්ෂාවත්, 
සංහිඳියාවත් ෙගොඩ නැඟීම සඳහා අවශɕ කාලය හා 
අවකාශය දැන් නිර්මාණය වී ඇත. ඒ සඳහා යන 
ගමෙන්දී, සන්නද්ධ අරගළය නිමා කිරීෙමන් ලද 
සාර්ථකත්වය, සියලු පාර්ශව්යන් සහභාගි වන්නා 
වූ සංවාදාත්මක ෙද්ශපාලන කියාවලියක් දක්වා 
ෙමෙහය විය යුතු අතර, එය එෙසේ සිදු වුවෙහොත් 
ෙවනත් ආකාරවලින් පවත්නා ගැටුමද නිමාවනු 
ඇත." 

  ගරු කථානායකතුමනි, විෙද්ශීය රටවල ෙවෙසන 
ශී ලාංකික පජාවට සංවර්ධනය සඳහා දායක වීෙම් 
හැකියාව වැඩිදියුණු කිරීම සඳහා විසත්ීර්ණ 
පෙව්ශයක් සැකසිය යුතු බව ෙමම ෙකොමිෂන් 
සභාෙව් නිර්ෙද්ශයයි. ෙමම ෙකොමිෂන් සභාව 
ෙමවැනි පෙව්ශයක තිබිය යුතු පධාන අංගයක් 
ෙමෙසේ දක්වාලයි: 

  “…the Government must also be proactive 
in encouraging and supporting the work of 
the expatriates who do not advocate the 
discarded LTTE ideology of violence and 
separation and who espouse the democratic 
principles of ethnic harmony and 
consensual politics.” 

  ගරු කථානායකතුමනි, වැදගත් කාරණාව ෙම යයි:  

   "රජය විසින් එල්ටීටීඊ සංවිධානෙය් ෙබදුම්වාදය 
සහ හිංසනය පිටු දකින, පජාතන්තවාදය, ජාතීන් 
අතර සමගිය සහ විවිධ ෙද්ශපාලන මතවලට ගරු 
කරන විෙද්ශවල ෙවෙසන ශී ලාංකිකයන් සමඟ 
සම්බන්ධ වීම හා ඔවුන්ට ආධාර සහ අනුබල දීම 
කළ යුතුය." 

  පතිසන්ධානය හා ඩයසේපෝරාව සමඟ සිදු කරන 
කටයුතු පවර්ධනය කිරීම සඳහා නව රජෙය් 
පතිපත්තිවලට අනුව, පසු ගිය වසර තුන පුරා ශී  
ලංකාෙව්දී ෙහෝ විෙද්ශ රටකදී ෙහෝ යම් 
අපරාධයක්/තසත්වාදයට අරමුදල් රැස ් කිරීෙම් 
කටයුත්තක් සිදුකර තිබීම සම්බන්ධෙයන් සාක්ෂි 
ෙනොමැති ෙහයින් ෙමම  කණ්ඩායම්, ආසථ්ිතීන් 
හා තනි පුද්ගලයන්ට පනවා ඇති තහනම ඉවත් 
කිරීම පිළිබඳව සලකා බැලීම සඳහා ඉහත සඳහන් 
කර ඇති පරිදි ෙමම ලැයිසත්ුව පිළිබඳව 
සමාෙලෝචනයක් සිදු කරන ලදි.  

(ආ)  (i)  පැන ෙනොනඟී. 

      (ii)   2015 ජනවාරි මස නව රජය ෙත්රී පත්වීෙමන් 
අනතුරුව, ශී ලාංකික දමිළ ජනතාවට අදාළ වන  
ගැටලුවලට විසඳුම් ෙසවීෙම්දී ෙගෝලීය දමිළ 
සංසදය ශී ලංකා රජයට සිය සහාය ලබා ෙදන 
බවට පතිඥා දුන් අතර, දමිළ ජනතාවට සාමෙයන් 

හා සමඟිෙයන් ජීවත්වීමට හැකි පරිසරයක් 
නිර්මාණය කිරීම සඳහා ෙගන ඇති පියවර 
පැසසුමට ලක් කෙළේය.  

      (iii)   ඔව්.  

  ආණ්ඩුකම වɕවසථ්ාෙව් 157අ (1) වගන්තිෙය් 
දක්වා ඇති අර්ථකථනවලට අනුකූලව එය වරදක් 
වන්ෙන්ය.  

 (iv)   ඔව්.  

  ආණ්ඩුකම වɕවසථ්ාෙව් 157අ (3) වගන්තිෙය් 
දක්වා ඇති අර්ථකථනවලට අනුකූලව එය වරදක් 
වන්ෙන්ය.  

(ඇ) පැන ෙනොනඟී. 
 

ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 
ගරු කථානායකතුමනි, මෙග් අතුරු පශ්න ඇසීමට ෙපර, 

ෙමතුමා අහන පශ්නවලට ෙනොෙවයි පිළිතුරු ලබා දුන්ෙන් කියන 
එක ගැන ඔබතුමාෙග් කාරුණික අවධානය ෙයොමු කරවනවා.  

මම  (ආ) (ii) පශන්ෙයන් අහන්ෙන්, "ෙදමළ ඊළම නමින් ශී 
ලංකාව තුළ ෙවනම රාජɕයක් පිහිටුවීෙම් අරමුණින් එස්.ෙජ්. 
එමානුෙවල් පියනම පකාශිතව ඉවත් වී තිෙබ්ද?" යනුෙවනුයි. ඒ 
ෙවනුවට ෙමතුමා පිළිතුරු ලබා ෙදනවා- 
 

ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva) 
එෙහම  පශ්නයක් අහලා නැහැ ගරු කථානායකතුමනි. 

ෙමොනවාද, ෙමතුමා ෙම් අහන පශ්න? එෙහම පශ්නයක් අහලා 
නැහැ.  
 

ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 
අහලා තිෙබනවා. ඔබතුමා බලන්න.  

 
ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva) 
එෙහම පශ්නයක් අහලා නැහැ. "ෙගෝලීය ෙදමළ සංසදෙය්...." 

 

ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 
ෙමොකක්ද, (ආ) (ii) පශ්නෙයන් අහලා තිෙබන්ෙන්.  ඔබතුමාට 

ලැබුණු පශ්නෙය්  (ආ) (ii) ෙමොකක්ද?  
 

ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva) 
ඔබතුමා පශ්නය කියවන්න.  ෙමොකක්ද අහලා තිෙබන්ෙන්?  

අද දින නɕාය පතෙය් 03 වන පිටුෙව් 6 වන පශ්නය බලන්න.  

"ෙගෝලීය ෙදමළ සංසදෙය් සභාපති ...."  එෙහම තමයි ෙම්  
පශ්නය පටන් ගන්ෙන්. ඔබතුමා පටන් ගත්ෙත් ඊළමක් ගැන 
අහලා. එෙහම පශ්නයක් නɕාය පතෙය් නැහැ. [බාධා කිරීමක්] 

 

ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 
එෙහම නම්, ෙපොත් ෙදකක් දීලා. 
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පාර්ලිෙම්න්තුව 

ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva) 
ෙපොත් ෙදකක් ෙකොෙහේද තිෙබන්ෙන්?  තිෙබන්ෙන් එක 

ෙපොතයි.  
 

ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 
අෙනක් මන්තීතුමන්ලා ළඟ තිෙබන්ෙනත් ෙම් ෙපොතම තමයි.  

 
ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva) 
අපට දීලා තිෙබන ෙපොෙතන් තමයි අපි උත්තර ෙදන්ෙන්.

[බාධා කිරීමක්] 

 
ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 
ගරු කථානායකතුමා, ෙමතුමාට ෙවන ෙපොතක් ගිහිල්ලාද 

කියලා ෙපොත පරීක්ෂා කරලා බලන්න. අප  ට ලබාදී ඇති ෙපොත්වල 
තිෙබන්ෙන් එකම පශ්නය. 

 
ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva) 
මා ළඟ තිෙබන්ෙන් ෙපබරවාරි 12 ෙවනිදා  නɕාය පතය. 

[බාධා කිරීම්] නැහැ. ෙමතුමා කියනවා අහපු පශ්නවලට ෙනොෙවයි 
උත්තර දුන්ෙන් කියලා. ෙමතුමාෙග් පශ්නය අනුව පශ්නය පටන් 
ගත්ෙත් "ෙදමළ ඊළාම් " කියලායි. එෙහම පශ්නයක් ෙම් නɕාය 
පතෙය් නැහැ.[බාධා කිරීම්] 

 
ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 
ගරු ඇමතිතුමා 6 වන පශ්නෙය් (ආ) (ii) පශ්නය ෙපොඩ්ඩක් 

කියවලා බලන්න. 
 
ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva) 
ෙම් පශ්නය "ෙගෝලීය ෙදමළ සංසදෙය්...." කියන එෙකන් 

පටන් ගන්ෙන් ගරු මන්තීතුමා. 
 
ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 

(ආ) (ii) පශන්යත් කියවා බලන්න. 
 

ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva) 
(ආ)  යන්ෙනන් පශන් පටන් ගන්ෙන් නැහැ ෙන්. [බාධා 

කිරීමක්] 
 
ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 
ගරු මන්තීතුමා මම කියන්ෙන් ඔබතුමා ඒ පශන්යට උත්තර 

දුන්ෙන් නැහැ. 

ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva) 
පශ්න පටන් ගන්ෙන් අ, ආ, ඇ, ඈ, ඉ, ඊ  කියලා ෙන්.  
 

ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 
නැහැ. නැහැ. ගරු ඇමතිතුමා පටලවා ගන්න එපා. ගරු 

කථානායකතුමනි, මම නිශ්චිතව- 
 

ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
 Order, please! ගරු මන්තීතුමා දැන් එතුමා (ආ) (i)පශ්නයට 

පිළිතුරු දුන්නා ෙන්.  
 

ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva) 
ගරු කථානායකතුමානි, පිළිතුරු දුන්නා.  

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
එෙහම නම්, දැන් (ආ) (ii) පශ්නයට පිළිතුරු ෙදන්න.  

 
ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 
ගරු කථානායකතුමනි, (ආ) (ii) පශ්නයට පිළිතුරු දුන්ෙන් 

නැහැ. ඉතින් (ආ)(i)  ට පිළිතුරු දීලා හරියන්ෙන් නැහැ ෙන්. මෙග් 
පශ්නය, (ආ) (ii) පශ්නයට උත්තර දුන්ෙන් නැහැ කියන එකයි.  

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ගරු ඇමතිතුමා (ආ) (i) ට පිළිතුරු දුන්නා ෙන්.  දැන් (ආ)(ii)

පශ්නයට පිළිතුරු ෙදන්න. 

 
ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva) 
ඔක්ෙකෝටම පිළිතුරු දීලා ඉවරයි.  ගරු කථානායකතුමනි,  (අ) 

(i), (ii), (iii) (ආ) (i), (ii), (iii), (iv) සහ (ඇ) යන සියලුම 
පශ්නවලට උත්තර දුන්නා. 

 
ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 
මම අසා තිෙබන පශ්නය ෙම් මුළු සභාවම අහෙගන සිටියා. "... 

පකාශිතව ඉවත් වී තිෙබ්ද?" කියලා අහනවා. එයට ඔබතුමාෙග් 
උත්තරය ෙමොකක්ද?  

 
ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva) 
දැන් අතුරු පශ්න තුන අහලා ඉවරයිද? [බාධා කිරීම්] එෙහම 

එකක් අහලා නැහැ. 
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ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ගරු මන්තීතුමන්ලා ෙදෙදනාම උගත් අය ෙන්. භාෂාව 

ෙත්රුම්ගන්න පුළුවන්. ඒෙක් පශ්නයක් නැහැ. ගරු මන්තීතුමා 
අහන්ෙන් 6 (ආ) (i) ද?, (ආ) (ii) ද?, (ආ)(iii) ද? 

 
ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 
(ආ)(ii) ගරු කථානායකතුමනි. 
 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
(ආ)(ii) පශ්නයට පිළිතුරු ෙදන්න. 
 
ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva) 
(ආ)(ii)ට උත්තර දුන්නා ගරු කථානායකතුමනි. නැවත 

ෙදන්ෙන් නැහැ. 
 

ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
පැහැදිලි නැත්නම් පැහැදිලි කරලා ෙදන්න. ඊළමක් ගැන නම් 

එහි සඳහන් කරලා නැහැ. 
 

ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva) 
නැහැ. 

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
(ආ) (ii)ට උත්තර ෙදන්න. 

 
ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva) 
උත්තර දුන්නා, ගරු කථානයකතුමනි. [බාධා කිරීමක්] 

අහෙගන සිටිෙය් නැද්ද? 

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
කමක් නැහැ. ඇහුෙණ් නැත්නම් ආපසු කියන්න. 

 
ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 
(ආ) (ii) පශ්නෙයන් අහලා තිෙබන්ෙන්, "පකාශිතව ඉවත් වී 

තිෙබ්ද;" කියලායි. 

 
ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva) 
එෙහම නම් ෙදවන අතුරු පශ්නය ඉවරයි. 

ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 
නැහැ, නැහැ. 

 
ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva) 
ආෙයත් පශ්න අහන්න බැහැ ෙන්. එක පශ්නයක් අහලා 

උත්තර දුන්නාට පස්ෙසේ ආෙයත් ඒ පශ්නයම අහන්න බැහැ.  
 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
එතුමාට ඒ පිළිතුර ඇහුෙණ් නැහැයි කියනවා ෙන්. ඒකට 

පිළිතුරක් ෙදන්න. 

 
ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva) 
ඇෙහන්ෙන් නැත්නම් කන් ෙදක ශුද්ධ කර ගන්නය කියන්න. 

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
(ආ) (ii) පශ්නය සම්බන්ධෙයන් අතුරු පශ්නයක් තමයි එතුමා 

අහන්ෙන්. එතුමා ඊළමක් ගැන කියනවා. ඒක ෙමතැන නැහැ.  

 
ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva) 
හරි, හරි. පිළිතුර කියවන්නම්ෙකෝ. 

 
ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 
ෙමොකක්ද, ඔබතුමාෙග් පිළිතුර? 

 
ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva) 
"2015 ජනවාරි මස නව රජය ෙත්රී පත්වීෙමන් අනතුරුව, ශී  

ලාංකික දමිළ ජනතාවට අදාළ වන ගැටලුවලට විසඳුම් ෙසවීෙම්දී 
ෙගෝලීය දමිළ සංසදය ශී ලංකා රජයට සිය සහය ලබා ෙදන බවට 
පතිඥා දුන් අතර දමිළ ජනතාවට සාමෙයන් හා සමඟිෙයන් ජීවත් 
වීමට හැකි පරිසරයක් නිර්මාණය කිරීම සඳහා ෙගන ඇති පියවර 
පැසසුමට ලක් කෙළේය" කියන එක තමයි උත්තරය. 

 
ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 
ෙමය (ආ) (ii) පශ්නයට උත්තරයද?  

 
ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva) 
ඔබතුමා මෙග් උත්තරයට අකැමැති වුණාය කියා මට කරන්න 

ෙදයක් නැහැ. 
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පාර්ලිෙම්න්තුව 

ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 
ගරු කථානායකතුමනි, මා අහලා තිෙබන පශ්නයට "ඔව්" ෙහෝ 

"නැහැ" කියන එකයි උත්තරය වන්ෙන්. 

 
ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva) 
මම ෙදන්ෙන් අපි ෙදන උත්තරය. 

 
ගරු ලක්ෂම්න් කිරිඇල්ල  මහතා (උසස් අධɕාපන හා 
මහාමාර්ග අමාතɕතුමා සහ පාර්ලිෙම්න්තුෙව් 
සභානායකතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு லῆமன் கிாிஎல்ல - உயர்கல்வி மற்ᾠம் 
ெநᾌஞ்சாைலகள் அைமச்சᾞம் பாராᾦமன்றச் சைப 
ᾙதல்வᾞம்) 
(The Hon. Lakshman Kiriella - Minister of Higher Education 
and Highways and Leader of the House of Parliament) 
 
නැඟී සිටිෙය්ය. 
எᾨந்தார். 
rose. 

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
Order, please! Yes, Hon. Lakshman Kiriella? 

 
ගරු ලක්ෂම්න් කිරිඇල්ල  මහතා  
(மாண்ᾗமிகு லῆமன் கிாிஎல்ல) 
(The Hon.  Lakshman Kiriella) 
නිෙයෝජɕ ඇමතිතුමා ෙදන උත්තරය පිළිගන්න ඕනෑ.  

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ඒක පැහැදිලි නැත්නම් නැවත පැහැදිලි කරන්න පුළුවන්.  

 
ගරු ලක්ෂම්න් කිරිඇල්ල  මහතා  
(மாண்ᾗமிகு லῆமன் கிாிஎல்ல) 
(The Hon.  Lakshman Kiriella) 
එතුමා ඒක පිළිගන්න ඕනෑ. 

 
ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 
"... පකාශිතව ඉවත් වී තිෙබ්ද;" යන පශ්නයට පිළිතුරු 

එක්ෙකෝ "ඔව්", එක්ෙකෝ "නැහැ" විය යුතුයි. අද කථා කරනවා, 
"ආණ්ඩුවට සහාය ෙදන බවට පතිඥා දුන්නා" කියලා. 

 
ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva) 
උදය ගම්මන්පිල මන්තීතුමා, මමත් පළමුවන වතාවට 

පාර්ලිෙම්න්තුවට ආවාම ඔය වාෙග් පශ්න කළා. එතෙකොට 
කථානායකතුමා කිව්වා, ඇමතිවරයා ෙහෝ නිෙයෝජɕ ඇමතිවරයා 
ෙදන පිළිතුර පිළිගන්න ඕනෑය කියලා. ඒක තමයි සම්පදාය. ඒක 
තමයි උත්තරය.  

ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
මත ෙදකක්  ෙන්, ගරු මන්තීතුමා.  

 
ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva) 
එතුමාෙග් මතයට අනුව එතුමාට අවශɕ පිළිතුර මා ෙදන්ෙන් 

නැහැ. 

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ගරු උදය ගම්මන්පිල මන්තීතුමා, දැන් තුන්වන අතුරු පශ්නය 

අහන්න. 

 
ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 
ගරු කථානායකතුමනි, "ෙකොෙහද යන්ෙන් කියා ඇහුවාම, 

මල්ෙල් ෙපොල්" කියලා නම් උත්තර  ෙදන්ෙන්, අපි ෙකොෙහොමද 
අතුරු පශ්න අහන්ෙන්? 

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ඒක ඔබතුමාෙග් මතය ෙන්. එතුමාට තව මතයක් තිෙබන්න 

පුළුවන්. 

 
ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 
ගරු කථානායකතුමනි, විපක්ෂෙය් මන්තීවරුන්ෙග් 

අයිතිවාසිකම් රැක ෙදන එක ඔබතුමාෙග් වගකීමයි. ගරු 
කථානායකතුමනි, ෙමෙහම උත්තර දුන්ෙනොත්, ෙම් 
පාර්ලිෙම්න්තුෙව් පශ්න අහන එක ෙත්රුමක් නැතිව යනවා.  
උත්තරය ලියා තිෙබන්ෙන් අහන පශ්නයට ෙනොෙවයි. ගරු 
කථානායකතුමනි, ඔබතුමා  ෙපොඩ්ඩක් ෙම් පශ්නය කියවා බලන්න.   

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
මටත් ෙත්ෙරනවා. මටත් සාමානɕෙයන් ෙත්ෙරනවා. ඒෙක් 

පශ්නයක් නැහැ. 

 
ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 
ෙමම පශ්නයට ෙදන්න පුළුවන් උත්තර ෙදකයි තිෙබන්ෙන්. 

එක්ෙකෝ "ඔව්",  එක්ෙකෝ "නැහැ". ඒ ෙවනුවට ෙමතුමන්ලාෙග් 
ආණ්ඩුවට සහාය පළ කරනවා, පශංසා කරනවා කියා කියනවා. 
ඒවා ෙහොඳ වැඩ. ඒවා කර ගත්තෙදන්. නමුත් අහන පශ්නයට 
උත්තර ෙදන්න ඕනෑ. 

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ගරු නිෙයෝජɕ ඇමතිතුමා ඒ ගැන පැහැදිලි කර දුන්නාෙන්. 
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ගරු අකිල විරාජ් කාරියවසම් මහතා (අධɕාපන 
අමාතɕතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு அக்கில விராஜ் காாியவசம் - கல்வி அைமச்சர்) 
(The Hon. Akila Viraj Kariyawasam - Minister of 
Education) 
 
නැඟී සිටිෙය්ය. 
எᾨந்தார். 
rose. 

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ගරු අධɕාපන අමාතɕතුමා. 
 
ගරු අකිල විරාජ් කාරියවසම් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு அக்கில விராஜ் காாியவசம்) 
(The Hon. Akila Viraj Kariyawasam) 
ගරු කථානායකතුමනි, ෙමතුමා කියනවා, "යන්ෙන් ෙකොෙහේද 

මල්ෙල් ෙපොල්" කියලා. මල්ෙල් ෙහොර ෙපොල්ද දන්ෙන් නැහැ? 
 
ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 
අධɕාපන ඇමතිතුමනි, තමුන්නාන්ෙසේලා ළඟ තමයි, ෙහොර 

ෙපොල් තිෙබන්ෙන්. ඒවාට අපව ගාව ගන්න එපා. [බාධා කිරීම්] 
 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ගරු ගම්මන්පිල මන්තීතුමනි, තව අතුරු පශ්න තිෙබනවාද? 
 
ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 
එතුමාෙග් මට්ටමින් අපව මනින්න එපාය කියා අප අධɕාපන 

ඇමතිතුමාට කියනවා. ගරු කථානායකතුමනි, - 

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
තුන්වැනි අතුරු පශ්නය අසන්න. 

 
ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 
ගරු කථානායකතුමනි, මෙග් පළමුවැනි අතුරු පශ්නය ෙමයයි. 

ෙමවැනි සංවිධාන - 

 
ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva) 
පළමුවැනි අතුරු පශ්නය ඇසුවා. 
 
 
ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 
ෙම්ක මෙග් අයිතිය. ඔබතුමාට ඒක තීරණය කරන්න බැහැ. 

ගරු කථානායකතුමා ඒක තීරණය කරයි. ඔබතුමා කලබල 
ෙවන්න එපා. [බාධා කිරීම්] 

ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ඔබතුමා පළමුවැනි අතුරු පශ්නය ඇසුවාෙන්. පළමුවැනි අතුරු 

පශ්නය ඇසුවා. ෙදවැනි අතුරු පශ්නයත් ඇසුවා. දැන් ඇසීමට 
තිෙබන්ෙන්, තුන්වැනි අතුරු පශ්නයයි. [බාධා කිරීම්] 

 
ගරු මන්තීවරෙයක් 
(மாண்ᾗமிகு உᾠப்பினர் ஒᾞவர்) 
(An Hon. Member) 
ෙමොෙකෝ, සද්ෙද් ෙමොෙකෝ? 
 

ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ගරු ගම්මන්පිල මන්තීතුමනි, ඔබතුමා ෙදවැනි අතුරු පශ්නයට 

"මල්ෙල් ෙපොල්" කථාවක් කිව්වාෙන්. ඒ නිසා කරුණාකර 
තුන්වැනි අතුරු පශ්නය අහන්න. That is my decision. So, you 
have to accept that. දැන් මම තුන්වැනි අතුරු පශ්නය ඇසීමට 
අවසර ෙදන්නම්. [බාධා කිරීමක්] ආෙයත් එකින් එකට යන්න 
බැහැ. [බාධා කිරීම්]  
 

ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 
ගරු කථානායකතුමනි, මම තව අතුරු පශ්න එකක්වත් 

අහන්ෙන් නැහැ. මම ඔබතුමාෙග් තීන්දුවට විෙරෝධය පළ 
කරනවා. ඔබතුමාට වගකීමක් තිෙබනවා, ඔය ගරු තනතුර දරද්දී 
ඇමතිවරුන් - 

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ෙහොඳයි. එෙහම නම් වාඩි ෙවන්න. විෙරෝධය පාලා 

වාඩිෙවන්න. මම ඔබතුමාට අවස්ථා තුනක් දුන්නා.  

 
එප්පාවල ෙපොස්ෙප්ට් සමාගෙම් සිදුවූ දූෂණ හා 

වංචා : පරීක්ෂණ පතිඵල 
எப்பாவல ெபாஸ்ேபட் நிᾠவன ஊழல் மற்ᾠம் 

ேமாசᾊகள்: விசாரைண ெபᾠேபᾠகள் 
CORRUPTION AND FRAUD AT EPPAWALA PHOSPHATE 
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7.  ගරු බුද්ධික පතිරණ මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ᾗத்திக பதிரண) 
(The Hon. Buddhika Pathirana)   
කෘෂිකර්ම අමාතɕතුමාෙගන් ඇසූ පශ්නය - (1) : 

(අ) (i) 2014 වර්ෂෙය් දී එප්පාවල ෙපොසේප්ට් සමාගම් 
භූමිෙය් මීටර් 850ක මාර්ගෙය් කාපට් ඇතිරීමට 
වැය කළ මුදල ෙකොපමණද;  

 (ii) එම වɕාපෘතිය ලබාදීම සඳහා ෙටන්ඩර් කැඳවීමක් 
සිදු කෙළේද; 

 (iii) ෙටන්ඩරය ලබා දුන් සමාගම කුමක්ද;  

 (iv) එම සමාගමට ෙටන්ඩරය ලබාදීමට ෙහේතු 
කවෙර්ද; 

 යන්න එතුමා ෙමම සභාවට දන්වන්ෙනහිද? 

(ආ) ඉහත වɕාපෘතිය සඳහා ෙටන්ඩර් ඉදිරිපත් කළ සමාගම්වල 
නම්, ලිපින, දුරකථන අංක, අධɕක්ෂ මණ්ඩලෙය් නම් හා 
ෙටන්ඩරෙය් වටිනාකම එක් එක් සමාගම අනුව, ෙවන් 
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පාර්ලිෙම්න්තුව 

ෙවන් වශෙයන් කවෙර්ද යන්න එතුමා සභාගත 
කරන්ෙනහිද? 

(ඇ) (i) එප්පාවල ෙපොසේප්ට් සමාගම තුළ සිදුවූ දූෂණ හා 
වංචා පිළිබඳව පරීක්ෂණයක් සිදු කර තිෙබ්ද;  

 (ii) එෙසේ නම්, එම දිනය කවෙර්ද; 
 (iii) එම පරීක්ෂණෙය් පතිඵල කවෙර්ද; 
 (iv) ෙනොඑෙසේ නම්, පරීක්ෂණයක් සිදු කිරීමට කටයුතු 

කරන්ෙන්ද; 
 (v) එෙසේ නම්, එම දිනය කවෙර්ද;  
 (vi) එම පරීක්ෂණෙය් පතිඵල ෙමම සභාවට ඉදිරිපත් 

කරන්ෙන්ද; 
 යන්න එතුමා සඳහන් කරන්ෙනහිද? 

(ඈ) ෙනො එෙසේ නම්, ඒ මන්ද? 
 

கமத்ெதாழில்  அைமச்சைரக் ேகட்ட வினா: 
(அ) (i) 2014ஆம் ஆண்ᾊல் எப்பாவல ெபாஸ்ேபட் 

நிᾠவன வளாகத்தில் 850 மீற்றர் ᾪதிக்கு காபட் 
இᾌவதற்கு ெசலவிடப்பட்ட பணத்ெதாைக 
எவ்வளெவன்பைதᾜம்; 

 (ii) ேமற்பᾊ கᾞத்திட்டத்ைத வழங்குவதற்காக 
ேகள்விப்பத்திரங்கள் ேகாரப்பட்டனவா 
என்பைதᾜம்; 

 (iii) ேகள்விப்பத்திரம் ைகயளிக்கப்பட்ட நிᾠவனம் 
யாெதன்பைதᾜம்; 

 (iv) ேமற்பᾊ நிᾠவனத்திற்கு ேகள்விப்பத்திரம் 
ைகயளிக்கப்பட்டைமக்கான காரணங்கள் 
யாைவ என்பைதᾜம்; 

 அவர் இச்சைபக்கு அறிவிப்பாரா? 

(ஆ) ேமற்பᾊ கᾞத்திட்டத்ᾐக்காக ேகள்விப்பத்திரங்கைள 
சமர்ப்பித்திᾞந்த நிᾠவனங்களின் ெபயர்கள், 
ᾙகவாிகள், ெதாைலேபசி இலக்கங்கள், பணிப்பாளர் 
சைபயின் ெபயர்கள் மற்ᾠம் ேகள்விப்பத்திரத்தின் 
ெபᾠமதி ஒவ்ெவாᾞ நிᾠவனத்ᾐக்கும் அைமய 
ெவவ்ேவறாக யாைவ என்பைத அவர் சைபயில் 
சமர்ப்பிப்பாரா? 

(இ) (i) எப்பாவல ெபாஸ்ேபட் நிᾠவனத்தில் 
இடம்ெபற்ற ஊழல், ேமாசᾊகள் ெதாடர்பாக 
விசாரைண ேமற்ெகாள்ளப்பட்ᾌள்ளதா 
என்பைதᾜம்; 

 (ii) ஆெமனில், அத்திகதி யாெதன்பைதᾜம்; 
 (iii) ேமற்பᾊ விசாரைணயின் ெபᾠேபᾠகள் யாைவ 

என்பைதᾜம்; 
 (iv) இன்ேறல், விசாரைண ேமற்ெகாள்வதற்கு 

நடவᾊக்ைக எᾌப்பாரா என்பைதᾜம்; 
 (v) ஆெமனில், அத்திகதி யாெதன்பைதᾜம்; 
 (vi) ேமற்பᾊ விசாரைணயின் ெபᾠேபᾠகைள 

இச்சைபக்கு சமர்ப்பிப்பாரா என்பைதᾜம்; 

 அவர் குறிப்பிᾌவாரா? 

(ஈ) இன்ேறல், ஏன்? 
 

asked the Minister of Agriculture: 
(a)  Will he inform this House- 

 (i)  the amount of money spent on laying carpet 
for 850 metre stretch of road within 

Eppawala Phosphate Limited premises in 
the year 2014; 

 (ii)  whether a tender was called in offering the 
aforesaid project; 

 (iii)  the name of the company to which the 
tender was offered; and 

 (iv)  the reasons that led to offer the tender to 
that company? 

(b)  Will he table, separately, the names, addresses, 
telephone numbers, names of the directors of the 
board and the value of the tender of each company 
that forwarded  the bids for the aforesaid project? 

(c)  Will he state - 

 (i)  whether an investigation has been 
conducted with regard to the fraud and 
corruption that took  place in Eppawala 
Phosphate Limited; 

 (ii)  if so, the aforesaid date; 

 (iii)  the findings of the aforesaid investigation; 

 (iv)  if not, whether measures will be taken to 
conduct an investigation; 

 (v)  if so, that date; and 

 (vi)  whether the findings of that investigation 
will be tabled?  

(d)  If not, why? 
 

ගරු ගයන්ත කරුණාතිලක මහතා  
(மாண்ᾗமிகு கயந்த  கᾞணாதிலக்க) 
(The Hon.  Gayantha  Karunatileka) 
ගරු කථානායකතුමනි, කෘෂිකර්ම අමාතɕතුමා ෙවනුෙවන් මා 

එම පශ්නයට පිළිතුර ලබා ෙදනවා. 

(අ) (i) එප්පාවල ෙපොසේප්ට් සමාගම් භූමිෙය් මාර්ග තුළ 
කාපට් දැමීමක් සිදු කර ෙනොමැත.  

  ආයතන පරිශෙය් පධාන ෙග්ට්ටුෙව් සිට කැණීම් 
කාර්යාලය දක්වා මීටර් 800ක දුර පමාණයක්ද, 
අභɕන්තර අතුරු මාර්ග මීටර් 15ක දුර පමාණයක්ද 
ෙකොන්කීට් කර ඇත. ෙම් සඳහා වැය වූ මුළු මුදල 
රුපියල් 48,508,284.35ක් ෙව්. 

 (ii) ඔව්. 

 (iii)      ෙජ්.ෙජ්. එන්ටර්පයිසස ්(J.J.Enterprises) 

 (iv)   ඔව්.  

           ඊට ෙහේතු පහත දැක්ෙව්. 

 (1)   ෙමම  ෙසේවාව අදියර i  සහ  ii වශෙයන් සිදු 
කර ඇති අතර වɕාපෘතිය පදානය කිරීම 
අධීක්ෂණය කළ බසන්ාහිර පළාත්බද මාර්ග 
සංවර්ධන අධිකාරිය  නිර්ෙද්ශ කර තිබීම.    

 (2)    i   හා   ii   අදියර වැඩෙකොටස ් එකිෙනකට 
සම්බන්ධතාවක් ඇති ෙහයින් කටයුතු  
කරෙගන යාම හා වගකීම් දැරීම එකම 
සමාගමක් ෙවත පැවරීම මඟින් පාෙයෝගික 
ගැටලු අවම කරගත හැකි  බව  පසම්පාදන 
කමිටුව  සලකා  තිබීම. 
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[ගරු බුද්ධික පතිරණ මහතා] 
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(3)  ෙජ්.ෙජ්. එන්ටර්පයිසස ් සමාගම අවම ලංසුව 
ඉදිරිපත් කර තිබීම.  

(4)  ii  අදියර සඳහා අදාළ ලංසුකරු රුපියල් 
1.030,000.00ක මුදලක් අඩු කිරීමට 
එකඟතාව පළ කර  තිබීම.  

(ආ)  ඔව්.  
         එම ෙතොරතුරු  පහත පරිදි ෙව්. 
 

 
 

අධɕක්ෂ මණ්ඩල  සාමාජිකයින්  
01.   ජාලිය පී. කුලෙසේකර මහතා - සභාපති 
02.  ආර්.ආර්.එම්.එන්. රාජපක්ෂ මහතා - විධායක අධɕක්ෂ 
03.  ඩී.එම්. විජයපාල මහතා 
04.  ආර්.එම්.එම්.එන්. ශාන්ති ෙපෙර්රා මහතා  
05.  අමරපාල ගමෙග් මහතා 
06.  ෙජ්.සී. වැලිගමෙග් මහත්මිය (මහා  භාණ්ඩාගාර 

නිෙයෝජිත ) 
07.  ඩී.ඩී. අමරතුංග මහතා ( අමාතɕාංශ නිෙයෝජිත) 
 

ගරු බුද්ධික පතිරණ මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ᾗத்திக பதிரண) 
(The Hon. Buddhika Pathirana)   
ගරු ඇමතිතුමනි, “ආර්.ආර්.එම්.එන්.” කියන අකුරු වලින් 

කියැෙවන දිග නම නැද්ද?  
 

ගරු ගයන්ත කරුණාතිලක මහතා  
(மாண்ᾗமிகு கயந்த  கᾞணாதிலக்க) 
(The Hon.  Gayantha  Karunatileka) 
ෙමහි තිෙබන්ෙන් ආර්.ආර්.එම්.එන්. රාජපක්ෂ කියලායි.  
 

ගරු බුද්ධික පතිරණ මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ᾗத்திக பதிரண) 
(The Hon. Buddhika Pathirana)   
“ආර්.ආර්.එම්.එන්” කියන්ෙන් ෙමොකක්ද කියලා කිව්ෙව් නැහැ 

 ෙන්ද?. 
 
ගරු ගයන්ත කරුණාතිලක මහතා  
(மாண்ᾗமிகு கயந்த  கᾞணாதிலக்க) 
(The Hon.  Gayantha  Karunatileka) 
ඒ නම් ෙමහි සඳහන් කර නැහැ. 
 

ගරු බුද්ධික පතිරණ මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ᾗத்திக பதிரண) 
(The Hon. Buddhika Pathirana)   
කමක් නැහැ.  

       නම   ලිපිනය  දුරකථන 
අංකය 

ෙටන්ඩර් 
වටිනාකම 
(1) 

ෙටන්ඩර් 
වටිනාක
ම (2) 

ෙක්සර 
ඉන්ජිනියරින් 
පයිවට් ලිමිටඩ් 

අංක 160 
මහරගම 
පාර, 
මාම්ෙප්, 
පිළියන්දල 

 
0114422

227 

 
51,070,4

20.00 

 
15,680,0

00.00 

ෙකොටිකාවත්ත 
කන්ස්ටක්ෂන්ස් 

අක 198, 
ෙමොඩවල
ෙගොඩ,  
පමුණුගම. 

 
0112242

029 

  
56,894,1

07.20 

 
16,374,4

00.00 

ෙජ්.ෙජ්.එන්ටර්
පයිසස් 

අංක 330/ඒ, 
ෙබෝපිටිය,ප
මුණුගම 

 
0113037

116 

 
50,258,5

50.00 

 
14,082,7

50.00 
ආර්.ආර්. 
කන්ස්ටක්ෂන්ස් 

 අංක626-සී,   
සමුදි මාවත,  
චීනගහෙවල 
ෙහයියන්තුඩු
ව 
සපුගස්කන්ද 

 
0112918

156  
0112433

427 

  
59,233,6

58.40 

  
11,513,0

40.00 

ගරු ගයන්ත කරුණාතිලක මහතා  
(மாண்ᾗமிகு கயந்த  கᾞணாதிலக்க) 
(The Hon.  Gayantha  Karunatileka) 
ෙකොයි පවුෙල්ද කියා දාලා නැහැ.  
 
ගරු බුද්ධික පතිරණ මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ᾗத்திக பதிரண) 
(The Hon. Buddhika Pathirana)  
ඒක තමයි. ෙකොයි පවුෙල්ද කියා අපි බලාගනිමු.  [බාධා 

කිරීම්] 
 
ගරු ගයන්ත කරුණාතිලක මහතා  
(மாண்ᾗமிகு கயந்த  கᾞணாதிலக்க) 
(The Hon.  Gayantha  Karunatileka) 
(ඇ) (i) මූලɕ අපරාධ විමර්ශන ඒකකය සහ අල්ලස ්ෙහෝ 

දූෂණ ෙචෝදනා විමර්ශන ෙකොමිෂන් සභාව මඟින් 
එම පරීක්ෂණ කටයුතු සිදු කරමින් පවතී. 

 (ii) ෙම් වන විටත් පරීක්ෂණ කටයුතු සිදු ෙවමින් 
පවතී. 

 (iii) පරීක්ෂණ පතිඵල ෙමෙතක් ලබාදී ෙනොමැත. 
 (iv) අදාළ ෙනොෙව්. 
 (v) අදාළ ෙනොෙව්. 
 (vi) ඉහත (ඇ) (i) පිළිතුර අනුව අදාළ ආයතනවලින් 

එම පතිඵල ලබා ගැනීම වඩා පාෙයෝගික හා 
ෙයෝගɕ ෙව්. අදාළ ආයතන එම පතිඵල අපහට 
ලබාදුන් විට ඉදිරිපත් කිරීමට කටයුතු කළ හැක. 

(ඈ) අදාළ ෙනොෙව්. 
 
ගරු බුද්ධික පතිරණ මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ᾗத்திக பதிரண) 
(The Hon. Buddhika Pathirana)   
ගරු කථානායකතුමනි, ගරු ඇමතිතුමාෙග් පිළිතු ර මඟින් 

පැහැදිලි ෙවනවා, මීටර් 850ක් ෙකොන්කීට් කරන්න රුපියල් 
මිලියන 47.508ක් ෙහෝ එවැනි ගණනක් වැය ෙවලා තිෙබන බව. 
ගරු කථානායකතුමනි, ඔබතුමා මීට කලින් රජෙය් අමාතɕවරයකු 
විධියට කටයුතු කරන කාලෙය් අපට රුපියල් මිලියනයක් දුන්නා. 
රුපියල් මිලියනයකින් දළ වශෙයන් අපි මීටර් 100ක් ෙකොන්කිට් 
කළා. අපි මීටර් 90ක් කියලා කියමුෙකෝ. මීටර් 90ත්, 100ත් අතර 
පමාණයක් ෙකොන්කීට් කළා. වැඩි පමාණය ගත්ෙතොත් මීටර් 
100ක්. එතෙකොට මීටර් 850 සඳහා වැඩිම වුෙණොත් වැය ෙවන්ෙන් 
රුපියල් මිලියන 9යි. නමුත් ෙම් මාර්ගයට රුපියල් මිලියන 47.5ක් 
වියදම් කරලා තිෙබනවා. ෙම්ක පසු ගිය ආණ්ඩුව කාලෙය් සිද්ධ 
වුණු, හාල්මැස්ෙසකුටත් වඩා කුඩා වංචාවක්. ඇත්තටම ෙම්ක 
ෙකොන්කීට්වලින් ෙනොෙවයි රත්තරන්වලින් හදපු පාරක් වාෙග් 
තමයි. මිලියන 47.5ක් වියදම් කරමින් මීටර් 850ක් ෙකොන්කීට් 
කිරීම ෙවනුෙවන් මැදිහත් වුණු, ෙපොස්ෙප්ට් සමාගම් භූමිය අයිති 
සමාගෙම්, ඒ ෙවනුෙවන් අනුමැතිය දුන්, ඒ ෙවනුෙවන් ෙටන්ඩර් 
කැඳවපු, පසු විපරම් කරපු අය ෙවනුෙවන් අරෙගන තිෙබන 
කියාමාර්ගය ෙමොකක්ද? ඒ පිළිබඳව සහතික වූ පිළිතුරක් 
ඇමතිතුමා ෙවනුෙවන් ලබා ෙදන්න ඔබතුමාට පුළුවන්කම 
තිෙබනවාද? 

 
ගරු ගයන්ත කරුණාතිලක මහතා  
(மாண்ᾗமிகு கயந்த  கᾞணாதிலக்க) 
(The Hon.  Gayantha  Karunatileka) 
ගරු කථානායකතුමනි, දැනට ෙදන්න පුළුවන් පිළිතුර තමයි, 

මූලɕ අපරාධ විමර්ශන ඒකකය සහ අල්ලස් ෙහෝ දූෂණ ෙචෝදනා 
විමර්ශන ෙකොමිෂන් සභාව මඟින් ෙම් පරීක්ෂණ කටයුතු කරමින් 
පවතිනවාය කියන එක. ඒ පරීක්ෂණවල පතිඵල ලැබුණාම අපි 
දැනුම් ෙදන්නම්. 

975 976 



පාර්ලිෙම්න්තුව 

ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
හරි, ඒක ෙහොඳයි. 
 
ගරු බුද්ධික පතිරණ මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ᾗத்திக பதிரண) 
(The Hon. Buddhika Pathirana)   
ගරු කථානායකතුමනි, මෙග් ෙදවැනි අතුරු පශ්නය.  

මූලɕ අපරාධ ෙකොට්ඨාසයට ෙම් පැමිණිල්ල කරලා 
තිෙබන්ෙන් කවදාද? කවුරු විසින්ද කරලා තිෙබන්ෙන්? 

 
ගරු ගයන්ත කරුණාතිලක මහතා  
(மாண்ᾗமிகு கயந்த  கᾞணாதிலக்க) 
(The Hon.  Gayantha  Karunatileka) 
මට ඒ පශ්නයට පිළිතුරක් ෙදන්න අමාරුයි. මට ලබා දී තිෙබන 

උත්තරය තමයි මම කිෙයව්ෙව්. අපි ඇමතිතුමාෙගන් දැනෙගන ඒ 
ගැන  පැහැදිලි කිරීමක් ඔබතුමාට ඉක්මනින් ලබා ෙදනවා. 

 
ගරු බුද්ධික පතිරණ මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ᾗத்திக பதிரண) 
(The Hon. Buddhika Pathirana)   
ගරු කථානායකතුමනි, මා දන්නා තරමට ෙම් පශ්නය පැන 

නැඟුනාට පසුව තමයි මූලɕ අපරාධ ෙකොට්ඨාසයට පැමිණිලි 
කරනවා කියලා සඳහන් ෙවලා තිෙබන්ෙන්. මම දන්නා තරමට ඒ 
කාර්යය තවම කියාවට නැඟිලා නැහැ. අද පාර්ලිෙම්න්තුවට 
උත්තරයක් ෙදන්න ඕනෑ නිසා  ෙම් උත්තරය  එවලා. ගරු 
ඇමතිතුමාට කියවන්න ෙවලා තිෙබන්ෙන් 2014 දී වුණු මහා 
පරිමාණ වංචාවකට අදාළ කාරණයක්. 

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ගරු ඇමතිතුමා, ඒ ගැන ෙසොයා බලා පිළිතුරක් ෙදන්න. 
 
ගරු බුද්ධික පතිරණ මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ᾗத்திக பதிரண) 
(The Hon. Buddhika Pathirana)   
ඒ නිසා ෙම් ගැන ෙහොයලා බලන්න. ඒකට ෙහේතුව, ඒ කාලෙය් 

ෙම් වංචා දූෂණවලට සම්බන්ධ නිලධාරින්මයි අද ෙම් උත්තරය  
හදලා එවා තිෙබන්ෙන්ත්. මම ඒක දන්නවා. 

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
තුන්වන අතුරු පශ්නය අහන්න, ගරු මන්තීතුමා. 

 
ගරු බුද්ධික පතිරණ මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ᾗத்திக பதிரண) 
(The Hon. Buddhika Pathirana)   
ගරු කථානායකතුමනි, තුන්වන අතුරු පශ්නය මම අහන්ෙන් 

නැහැ. මම ඉල්ලීමක් කරනවා, ෙම් ගැන සාධාරණව පරීක්ෂණයක් 
කරන්න කියලා. 

 
ගරු ගයන්ත කරුණාතිලක මහතා  
(மாண்ᾗமிகு கயந்த  கᾞணாதிலக்க) 
(The Hon.  Gayantha  Karunatileka) 
ගරු කථානායකතුමනි, ෙම් පරීක්ෂණය අවසන් වනෙකොට ෙම් 

අදාළ නිලධාරින් කවුද කියලා ඔක්ෙකෝම විස්තර දැනගන්න 
පුළුවන්. 

ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ගරු ඇමතිතුමනි, ඔබතුමා කිව්වා ෙන්ද පරීක්ෂණය  සඳහා  

යවා තිෙබනවා කියලා? 
 
ගරු ගයන්ත කරුණාතිලක මහතා  
(மாண்ᾗமிகு கயந்த  கᾞணாதிலக்க) 
(The Hon.  Gayantha  Karunatileka) 
යවා තිෙබනවා.    

 
ෙයෝජිත යුද අපරාධ අධිකරණය : විෙද්ශ 

විනිසුරුවන් 
உத்ேதச ᾜத்தக்குற்ற விசாரைண நீதிமன்றம் : 

ெவளிநாட்ᾌ நீதிபதிகள் 
PROPOSED WAR CRIMES COURT: FOREIGN JUDGES 

     306/’15 
9.  ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
    (மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
     (The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 

විෙද්ශ කටයුතු අමාතɕතුමාෙගන් ඇසූ පශ්නය - (1) : 
 

(අ)  2015 ෙනොවැම්බර් 10 දින ෙහෝ ඊට ආසන්න දිනයකදී 
ඕසේට්ලියානු විෙද්ශ ඇමතිනි ජුලී බිෙෂොප් හමුවූ 
ෙදමළ ජාතික සන්ධානෙය් මන්තීවරෙයකු ඇතුළු 
නිෙයෝජිත පිරිසක් ශී ලංකාෙව් පිහිටුවීමට නියමිත යුද 
අපරාධ අධිකරණෙය් කටයුතු කිරීම සඳහා 
ඕසේට්ලියානු විනිසුරුවරුන් එවන ෙමන් ඉල්ලා සිටි 
බව එතුමා දන්ෙනහිද? 

(ආ) (i)  එකී නිෙයෝජිත පිරිස රජෙය් යම් විධායක තනතුරු 
දරන්ෙන්ද;  

     (ii) එම පිරිස ජනාධිපතිවරයාෙග් විෙශේෂ 
තානාපතිවරුන් ෙහෝ නිෙයෝජිතයන් ෙලස පත් 
කර තිෙබ්ද; 

 (iii) ශී ලංකාව ෙවනුෙවන් එවැනි ඉල්ලීමක් කිරීමට 
ඔවුන්ට ඇති බලය කවෙර්ද; 

 යන්න එතුමා ෙමම සභාවට දන්වන්ෙනහිද? 
(ඇ) (i) ශී ලංකා රජෙය් ආරාධනයකින් ෙතොරව 

ඕසේට්ලියානු විනිසුරුවරුන් ෙමරට නඩු කටයුතු 
සඳහා එවීමට ඕසේට්ලියානු රජයට යම් බලයක් 
තිෙබ්ද; 

 (ii) ෙයෝජිත යුද අපරාධ අධිකරණෙය් නඩු කටයුතු 
සඳහා විෙද්ශීය විනිසුරුවරුන්ට ආරාධනා කිරීමට 
රජය බලාෙපොෙරොත්තු වන්ෙන්ද; 

 යන්නත් එතුමා ෙමම සභාවට දන්වන්ෙනහිද? 

(ඈ) ෙනො එෙසේ නම්, ඒ මන්ද? 
 
ெவளிநாட்டᾤவல்கள் அைமச்சைரக் ேகட்ட வினா: 

(அ) 2015 நவம்பர் 10ஆம் திகதி அல்லᾐ அைத அண்மித்த 
ஒᾞ தினத்தில் அᾫஸ்திேரᾢய ெவளிநாட்ᾌ அைமச்சர் 
ஜூᾢ பிெசாப்ைபச் சந்தித்த தமிழ் ேதசியக் 
கூட்டைமப்பின் பாராᾦமன்ற உᾠப்பினர் உட்பட்ட 
பிரதிநிதிகள் குᾨெவான்ᾠ இலங்ைகயில் அைமக்கப் 
படᾫள்ள ᾜத்தக்குற்ற விசாரைண நீதிமன்றில் 
பணியாற்ᾠவதற்காக அᾫஸ்திேரᾢய நீதிபதிகைள 
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அᾔப்பிைவக்குமாᾠ ேவண்ᾌேகாள் விᾌத்திᾞப்பைத 
அவர் அறிவாரா? 

(ஆ) (i) ேமற்பᾊ பிரதிநிதிகள் குᾨவினர் அரசாங்கத்தில் 
ஏேதᾔம் நிைறேவற்ᾠப் பதவிகைள 
வகிக்கின்றார்களா என்பைதᾜம்.; 

 (ii) ேமற்பᾊ குᾨவினர் சனாதிபதியவர்களின் விேசட 
ᾑᾐவர்களாக அல்லᾐ பிரதிநிதிகளாக நியமிக் 
கப்பட்ᾌள்ளனரா என்பைதᾜம்; 

 (iii) இலங்ைக சார்பில் இவ்வாறானெதாᾞ ேவண்ᾌ 
ேகாைள விᾌக்க இவர்கᾦக்கு உள்ள அதிகாரம் 
யாெதன்பைதᾜம்; 

 அவர் இச்சைபக்கு அறிவிப்பாரா? 
(இ) (i) இலங்ைக அரசாங்கத்தின் அைழப்ேபᾐமின்றி 

அᾫஸ்திேரᾢய நீதிபதிகைள இந்நாட்ᾊன் 
வழக்கு நடவᾊக்ைககᾦக்ெகன அᾔப்பி ைவக்க 
அᾫஸ்திேரᾢய அரசாங்கத்திற்கு அதிகாரம் 
உண்டா  என்பைதᾜம்; 

 (ii) உத்ேதச ᾜத்தக்குற்ற விசாரைண நீதிமன்றத்தின் 
வழக்கு நடவᾊக்ைககᾦக்காக ெவளிநாட்ᾌ 
நீதிபதிகைள அைழக்க அரசாங்கம் எதிர்பார்த் 
ᾐள்ளதா என்பைதᾜம்; 

 அவர் இச்சைபக்கு அறிவிப்பாரா? 

(ஈ) இன்ேறல், ஏன்?  

 
asked the Minister of Foreign Affairs: 

(a) Is he aware that a team of delegates including a 
Member of Parliament from the Tamil National 
Alliance who met the Hon. Julie Bishop, the 
Minister of Foreign Affairs of Australia on or 
around 10th November 2015 had made a request to 
the effect that Australian Judges be sent to serve in 
the War Crimes Court to be established in Sri 
Lanka? 

(b) `Will he inform this House- 
 (i)  whether certain executive positions of the 

Government are held by the aforesaid team 
of delegates; 

 (ii)   whether the aforesaid team has been 
appointed as special ambassadors or 
representatives of the President;  and  

 (iii)    the authority vested with the aforesaid 
persons to make such a request on behalf of 
Sri Lanka? 

(c)  Will he also inform this House - 
 (i)   whether any authority is vested with the 

Australian Government to send Australian 
Judges for judicial matters without an 
invitation from the Sri Lankan Government; 
and 

 (ii)   whether the Sri Lankan Government is 
intending to invite foreign judges to conduct 
the judicial matters of the proposed court to 
investigate war crimes? 

(d)  If not, why? 

ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva) 
ගරු කථානායකතුමනි, විෙද්ශ කටයුතු අමාතɕතුමා 

ෙවනුෙවන්  මා ෙම් පශ්නයට පිළිතුර ෙදනවා. 

(අ)   නැත.  
(ආ)  (i)   නැත.  
       (ii)   නැත.  
      (iii)   නැත. 
(ඇ)  (i)   නැත. 
       (ii)   උපෙද්ශන කියාවලිය සම්පූර්ණ වීෙමන් අනතුරුව 

අධිකරණ යාන්තණෙය් අවසන් සැලැසම් පිළිබඳව 
තීරණය  ෙකෙරනු ඇත. 

(ඈ)  පැන ෙනොනඟී. 
 

ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
දැන් අතුරු පශ්න අඩු වන්න ඕනෑ. 

 
ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 
ගරු කථානායකතුමනි, උත්තරය අනුව අතුරු පශ්න වැඩි 

වුණා. 

මෙග් පළමුෙවනි අතුරු පශ්නය.    

ශී ලංකාෙව් පාර්ලිෙම්න්තු මන්තීවරෙයකු ඕස ්ෙට්ලියාෙව් 
විෙද්ශ ඇමතිනිය මුණ ගැසී රටට ඉතාම සංෙව්දී, ජාතɕන්තර 
අවධානයට ෙයොමු වූ කාරණයක් පිළිබඳ සිදුවීමක් ඔබතුමන්ලාෙග් 
අමාතɕාංශයට වාර්තා ෙනොකිරීම මත, දැවැන්ත වියදමක් දරා 
ඕස්ෙට්ලියාෙව් පවත්වාෙගන යන මහ ෙකොමසාරිස් කාර්යාලය තව 
දුරටත් පවත්වා ෙගන යා යුතු යැයි ඔබතුමා හිතනවාද? 

 

ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva) 
ගරු කථානායකතුමනි, ගරු මන්තීතුමාෙග් පශ්නයට පිළිතුරු 

ෙදන්න කලින් අපි ෙම් පිළිබඳව ෙහොඳට ෙසොයා බැලුවා. අපි 
හිතුමතයට ෙම් උත්තර ෙදන්ෙන් නැහැ. අපි ළඟ තිෙබනවා, 
ඕස්ෙට්ලියාෙව්  ශී ලංකා මහ ෙකොමසාරිස් කාර්යාලෙය් මහ 
ෙකොමසාරිස්වරයා විසින් අෙප් ෙල්කම්තුමියට එවන ලද ලිපිය. ඒ 
ලිපිෙය් සඳහන් කාරණා පකාරව තමයි අපි ෙම් උත්තරය දුන්ෙන්. 
එතුමාෙග් හිෙත් යම් කිසි ෙදයක් තියාෙගන පශ්නයක් අහපු 
පළියට, එතුමාට අවශɕ වන උත්තරය ෙදන්න අපට බැහැ. අපි 
කථා කරන්ෙන් දත්ත සමඟ. 

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ෙදවන අතුරු පශ්නය අහන්න. 

 
ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 
ගරු කථානායකතුමනි, ශී ලංකාෙව් මාධɕ ෙම් කාරණය 

වාර්තා කළා. ඒ යුගෙය්මයි -පසු ගිය අවුරුද්ෙද් ඔක්ෙතෝබර් 
මාසෙය්- මා ෙමම පශ්නය ඇහුෙව්. රෙට් දැවැන්ත සංවාදයට ලක් 
වුණු ෙමවැනි කරුණක් පිළිබඳව ෙනොදැන සිටින ගරු අමාතɕතුමා 
සහ නිෙයෝජɕ අමාතɕතුමා ඒ තනතුරු දැරීම සාධාරණද? 
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පාර්ලිෙම්න්තුව 

ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva) 
ගරු කථානායකතුමනි, මෙග් තනතුර ගැන ෙමතුමා කලබල 

ෙවන්න ඕනෑ නැහැ. ෙමතුමා මහින්ද රාජපක්ෂ මන්තීතුමාට කථා 
කරලා තිෙබනවා, ෙමතුමාෙග් අලුත් පක්ෂෙය් තනතුරක් ෙදන්න 
එන්න කියලා. ගරු මන්තීතුමාට පුළුවන් මහින්ද රාජපක්ෂ 
මන්තීතුමාට -හිටපු ජනාධිපතිතුමාට- තනතුරක් ෙදන්න. මට 
තනතුරක් ෙදන්ෙන් අෙප් වර්තමාන ජනාධිපතිතුමා. 

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
අපි තුන්වැනි අතුරු පශ්නයට යමු.  
 

ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 
ගරු කථානායකතතුමනි, මෙග් තුන්වන අතුරු පශ්නය ෙමයයි.  

ශී ලංකාෙව් යුද අපරාධ පරීක්ෂා කිරීෙම් යාන්තණයට විෙද්ශීය 
විනිසුරුවරුන් ෙයොදා ගැනීමට ජාතɕන්තර ඉල්ලීමක්, බලපෑමක් 
වර්තමාන ආණ්ඩුවට තිෙබ්ද? 

 
ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva) 
නැවත පශ්නය අහන්න, ගරු මන්තීතුමනි. 

 
ගරු උදය පභාත් ගම්මන්පිල මහතා 
(மாண்ᾗமிகு உதய பிரபாத் கம்மன்பில) 
(The Hon. Udaya Prabhath Gammanpila) 
 යුද අපරාධ විමර්ශනය කිරීෙම් යාන්තණය තුළට විෙද්ශීය 

විනිසුරුවරුන් ෙයොදා ගන්නා ෙමන් ශී ලංකා ආණ්ඩුවට යම් 
විෙද්ශීය රටකින් ෙහෝ ජාතɕන්තර සංවිධානයකින් බලපෑමක් ෙහෝ 
ඉල්ලීමක් තිෙබ්ද? 

 
 

ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva) 
ගරු කථානායකතුමනි. ෙනොෙයකුත් පුද්ගලයන්, ෙනොෙයකුත් 

ආකාරෙය් ඉල්ලීම් කරනවා. උදය ගම්මන්පිල ගරු මන්තීතුමා 
කරනවා වාෙග් ඉල්ලීම් ෙවනත් පුද්ගලයන්ද කරනවා. ෙලෝකෙය් 
ෙබොෙහෝ ෙදනා ෙබොෙහෝ ඉල්ලීම් කරනවා. කවුරු ෙහෝ ඉල්ලීම් 
කළ පළියට එවැන්නක් කිරීමට රජයට කිසිම බැඳීමක් නැහැ. අෙප් 
රජය ඒ ඉල්ලීම් ඉෂ්ට කරන්ෙන්  නැහැ. 

 
 

ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ඒ කියන්ෙන්, ''නැහැ'' කියන එක ෙන්?   

 
 

ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva) 
අපි ෙකොයි ආකාරයටද ෙම් වැඩ පිළිෙවළ හදා ගන්ෙන් කියන 

එක අෙප් ස්ෛවරී අයිතිය. [බාධා කිරීමක්] ෙවන මිනිස්සු 
අහනවාද කියලා ෙන් ඔබතුමා අහන්ෙන්? අපි ෙදනවාද කියන එක 
ෙනොෙවයි ෙන්?  

 

ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
ගරු නිෙයෝජɕ ඇමතිතුමනි, පශ්නයට පිළිතුර වශෙයන් ''ඔව්'' 

ෙහෝ ''නැහැ'' කිව්වාම හරි.  
 

ගරු (ආචාර්ය) හර්ෂ ද සිල්වා මහතා  
(மாண்ᾗமிகு (கலாநிதி) ஹர்ஷ த சில்வா) 
(The Hon. (Dr.) Harsha De Silva) 
ෙනොෙයකුත් අය ෙනොෙයකුත් ඉල්ලීම් කරනවා. නමුත් 

අවසානෙය්දී උත්තරය ෙදන්ෙන් ෙම් පාර්ලිෙම්න්තුෙවන්. ෙම් 
පාර්ලිෙම්න්තුෙවන් තමයි ගරු මන්තීතුමාට උත්තරය ලබා 
ෙදන්ෙන්. ඒක තවම දීලා නැහැ.  

 

ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
 ''ඔව්'' ෙහෝ ''නැහැ'' කියන්න. 

ෙදවන වටය. 

 

උසස් අධɕාපන ආයතන පාඨමාලා: ගාස්තු 
உயர் கல்வி நிᾠவனங்களின் கற்ைகெநறிகள் : 

கட்டணம் 
COURSES OFFERED BY HIGHER EDUCATION INSTITUTES: 

FEES 
133/’15 

2. ගරු බන්දුල ගුණවර්ධන මහතා (ගරු වාසුෙද්ව 
නානායක්කාර මහතා ෙවනුවට) 

     (மாண்ᾗமிகு பந்ᾐல குணவர்தன - மாண்ᾗமிகு வாசுேதவ 
நாணாயக்கார சார்பாக) 

     (The Hon. Bandula Gunawardane on behalf of the Vasudeva 
Nanayakkara) 
උසස්  අධɕාපන  හා මහාමාර්ග අමාතɕතුමාෙගන් ඇසූ 

පශ්නය - (3): 
 (අ) (i) රජෙය් විශව්විදɕාල ෙනොවන ආයතන මගින් 

පවත්වාෙගන යනු ලබන ඉංජිෙන්රු, 
ගණකාධිකාරී හා ෙවනත් වෘත්තීයෙව්දී පාඨමාලා 
සංඛɕාව ආයතනය අනුව ෙවන් ෙවන් වශෙයන් 
කවෙර්ද;  

 (ii) එම ආයතන එක් එක් පාඨමාලාව සඳහා අයකරනු 
ලබන පාඨමාලා ගාසත්ුව ෙවන් ෙවන් වශෙයන් 
කවෙර්ද; 

   යන්න එතුමා සභාගත කරන්ෙනහිද? 
(ආ) (i) උසස ් අධɕාපන හා මහාමාර්ග අමාතɕාංශය 

යටෙත් ඇති විශව්විදɕාලවල ගාසත්ු අයකර 
පවත්වාෙගන යනු ලබන පාඨමාලා කවෙර්ද; 

 (ii) එම එක් එක් පාඨමාලාව සඳහා අයකරනු ලබන 
පාඨමාලා ගාසත්ුව ෙවන් ෙවන් වශෙයන් 
කවෙර්ද;  

 (iii) වර්ෂ 2012 සිට 2015 දක්වා එම ගාසත්ුවල ඇතිවූ 
ෙවනසව්ීම් කවෙර්ද; 

 යන්න එතුමා ෙමම සභාවට දන්වන්ෙනහිද? 

(ඇ) ෙනො එෙසේ නම්, ඒ මන්ද? 

 
உயர் கல்வி மற்ᾠம் ெநᾌஞ்சாைலகள் அைமச்சைரக் 

ேகட்ட வினா: 

(அ) (i) அரச பல்கைலக்கழகங்கள் அல்லாத நிᾠவனங் 
களினால் நடத்தப்பᾌம் ெபாறியியல், கணக்கீᾌ 

981 982 
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மற்ᾠம் பிற ெதாழில்வாண்ைம கற்ைகெநறி 
களின் எண்ணிக்ைக நிᾠவன ாீதியாக 
தனித்தனியாக எத்தைனெயன்பைதᾜம்; 

 (ii) ேமற்பᾊ  நிᾠவனங்கள் ஒவ்ெவாᾞ கற்ைக 
ெநறிக்காகᾫம் அறவிᾌம் கட்டணம் 
தனித்தனியாக யாᾐ என்பைதᾜம்; 

அவர் இச்சைபயில் சமர்ப்பிப்பாரா? 

(ஆ) (i) உயர் கல்வி மற்ᾠம் ெநᾌஞ்சாைலகள் 
அைமச்சின் கீழ்வᾞம் பல்கைலக்கழகங்களில் 
கட்டணம் அறவிட்ᾌ நடத்தப்பᾌம் கற்ைக 
ெநறிகள் யாைவ என்பைதᾜம்; 

 (ii) ேமற்பᾊ ஒவ்ெவாᾞ கற்ைகெநறி மற்ᾠம் கற்ைக 
ெநறிக்காக அறவிᾌம் கட்டணம் தனித்தனியாக 
யாᾐ என்பைதᾜம்; 

 (iii) 2 0 1 2ஆம் ஆண்ᾌ ெதாடக்கம் 2015ஆம் 
ஆண்ᾌவைர ேமற்பᾊ கட்டணங்களில் 
ெசய்யப்பட்ட மாற்றங்கள் யாைவ என்பைதᾜம்; 

 அவர் இச்சைபயில் அறிவிப்பாரா? 

(இ) இன்ேறல், ஏன்? 

 
asked the Minister of Higher Education and 

Highways: 

(a)  Will he table- 

 (i)  separately as per the institution, the number 
of engineering, accountancy and other 
professional courses conducted by 
institutions other than the government 
universities; 

  and 

 (ii)   separately, the course fee charged by those 
institutions for each course? 

(b)  Will he inform this House- 

 (i)   the courses conducted by charging fees at 
the universities under the Ministry of 
Higher Education and Highways; 

 (ii)   separately, the course fee charged for each 
course; and 

 (iii)   the changes that occurred in the said fees 
from 2012 to 2015? 

(c)  If not, why?   
 

ගරු ලක්ෂම්න් කිරිඇල්ල  මහතා  
(மாண்ᾗமிகு லῆமன் கிாிஎல்ல) 
(The Hon.  Lakshman Kiriella) 
Sir, I table the Answer for Question No. 2.  
 
* සභාෙම්සය මත තබන ලද පිළිතුර: 
* சபாபீடத்தில் ைவக்கப்பட்ட விைட : 
* Answer tabled: 

 
(a) (i)  In the Annex 01, the institutions are denoted under 

column No. 2, and the professional courses conducted by 
those institutions are denoted under  column No. 3.    

 (ii)   Course fees charged by those institutes are denoted, 
separately, under  column No. 5 of the Annex 01. I 
table* Annex 01. 

(b) (i)  In the Annex 02, the relevant universities are denoted 
under column No. 2 and the courses conducted by those 
universities are denoted under  column  No.3.  

 (ii)   It is denoted under column No. 4 of Annex 02.  

 (iii)   It is denoted under column No. 5 of  Annex 02. I table* 
Annex 02. 

 

(c) Does not arise.  
 

ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
පශ්න අංක 3-220/'15-(1), ගරු ඩලස් අලහප්ෙපරුම මහතා. 
 
ගරු බන්දුල ගුණවර්ධන මහතා 
(மாண்ᾗமிகு பந்ᾐல குணவர்தன) 
(The Hon. Bandula Gunawardane) 
ගරු කථානායකතුමනි, ගරු ඩලස් අලහප්ෙපරුම මහතා 

ෙවනුෙවන් මම එම පශ්නය අහනවා.  
 

ගරු ගයන්ත කරුණාතිලක මහතා  
(மாண்ᾗமிகு கயந்த  கᾞணாதிலக்க) 
(The Hon.  Gayantha  Karunatileka) 
ගරු කථානායකතුමනි, රාජɕ වɕවසාය සංවර්ධන අමාතɕතුමා 

ෙවනුෙවන් මම එම පශ්නයට පිළිතුර දීම සඳහා මාසයක කාලයක් 
ඉල්ලා සිටිනවා.  

 

පශ්නය මතු දිනකදී ඉදිරිපත් කිරීමට නිෙයෝග කරන ලදී. 
வினாைவ மற்ெறாᾞ தினத்திற் சமர்ப்பிக்கக் கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 
Question ordered to stand down. 

 
 

“පාලම් දහස” වɕාපෘතිය: විස්තර 
“ஆயிரம் பாலங்கள்” கᾞத்திட்டம் : விபரம் 
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8.  ගරු බන්දුල ගුණවර්ධන මහතා (ගරු ඩලස් අලහප්ෙපරුම 
මහතා ෙවනුවට) 

       (மாண்ᾗமிகு பந்ᾐல குணவர்தன- மாண்ᾗமிகு டலஸ் 
அழஹப்ெபᾞம சார்பாக) 

      (The Hon. Bandula Gunawardane on behalf of Hon. Dullas 
Alahapperuma) 

  නිවාස හා ඉදිකිරීම් අමාතɕතුමාෙගන් ඇසූ පශ්නය - (1) : 

(අ) පසු ගිය රජෙය් ආර්ථික සංවර්ධන අමාතɕාංශය විසින් 
“පාලම් දහස” නමින් විෙශේෂ වɕාපෘතියක් ආරම්භ කළ බව 
එතුමා දන්ෙනහිද? 

(ආ) (i) ෙමම වɕාපෘතිය ආරම්භ කළ දිනය කවෙර්ද;  
 (ii) ෙතෝරාගත් පාලම් 1000 පාෙද්ශීය සභා මට්ටමින් 

ෙවන් ෙවන් වශෙයන් කවෙර්ද;  
 (iii) අදාළ පාලම් දහස ෙතෝරාගත් කමෙව්දය සහ අදාළ 

දිනය හා වර්ෂය ෙවන් ෙවන් වශෙයන් කවෙර්ද;   

  යන්න එතුමා සභාගත කරන්ෙනහිද? 

(ඇ) (i) උක්ත වɕාපෘතිය සඳහා ඇසත්ෙම්න්තුගත මුළු 
මුදල ෙකොපමණද;  

983 984 

————————— 
*  පුස්තකාලෙය් තබා ඇත. 
*  ᾓனிைலயத்தில் ைவக்கப்பட்ᾌள்ளᾐ. 
*  Placed in the Library. 



පාර්ලිෙම්න්තුව 

 (ii) අදාළ මුදල් ලබාගන්නා ෙද්ශීය හා විෙද්ශීය මූලɕ 
ආයතන කවෙර්ද; 

 (iii) ඒ සඳහා වූ ෙපොළී අනුපාතය කවෙර්ද; 

  යන්න එතුමා ෙමම සභාවට දන්වන්ෙනහිද? 

(ඈ)  (i) ෙමම පාලම් දහස ඉදිකිරීම සඳහා වගකීම් භාරදුන් 
ඉදිකිරීම් සමාගම් කවෙර්ද; 

 (ii) අදාළ සමාගම් ෙහෝ ආයතන සමග ඉදිකිරීෙම් 
ගිවිසුම් අත්සන් කළ දිනයන් සහ අදාළ ගිවිසුම් 
පකාරව ඉදිකිරීම් අවසන් කළ යුතු දිනයන් ෙවන් 
ෙවන් වශෙයන් කවෙර්ද;  

  යන්නත් එතුමා සභාගත කරන්ෙනහිද? 
(ඉ) ෙනො එෙසේ නම්, ඒ මන්ද? 

 
ᾪடைமப்ᾗ மற்ᾠம் நிர்மாணத்ᾐைற அைமச்சைரக் 

ேகட்ட வினா: 

(அ) ᾙன்ைனய அரசாங்கத்தின் ெபாᾞளாதார அபிவிᾞத்தி 
அைமச்சினால் “ஆயிரம் பாலங்கள்” என்ற ெபயாில் 
விேசட கᾞத்திட்டெமான்ᾠ ஆரம்பிக்கப் பட்ᾌள்ள 
ெதன்பைத அவர் அறிவாரா? 

(ஆ) (i) ேமற்பᾊ கᾞத்திட்டம் ஆரம்பிக்கப்பட்ட திகதி 
யாெதன்பைதᾜம்; 

 (ii) ெதாிᾫ ெசய்யப்பட்ட 1000 பாலங்கள், பிரேதச 
சைப வாாியாக தனித்தனியாக 
யாெதன்பைதᾜம்; 

 (iii) ேமற்பᾊ ஆயிரம் பாலங்கைளத் ெதாிᾫெசய்த 
ᾙைறைம, சம்பந்தப்பட்ட திகதி மற்ᾠம் ஆண்ᾌ 
தனித்தனியாக யாெதன்பைதᾜம்; 

 அவர் இச்சைபயில் அறிவிப்பாரா? 
(இ) (i) ேமற்பᾊ கᾞத்திட்டத்திற்ெகன மதிப்பீᾌ ெசய்யப் 

பட்ட ெமாத்த பணத்ெதாைக எவ்வளெவன் 
பைதᾜம்; 

 (ii) ேமற்பᾊ பணத்ெதாைக ெபற்ᾠக்ெகாள்ளப்பᾌம் 
உள்நாட்ᾌ, ெவளிநாட்ᾌ நிதி நிᾠவனங்கள் 
யாைவ என்பைதᾜம்; 

 (iii) அதற்கான வட்ᾊ ᾪதம் யாெதன்பைதᾜம்; 

 அவர் இச்சைபயில் அறிவிப்பாரா? 
(ஈ) (i) ேமற்பᾊ ஆயிரம் பாலங்கைள நிர்மாணிக்கும் 

ெபாᾠப்ᾗ ஒப்பைடக்கப்பட்ட நிர்மாணக் 
கம்பனிகள் யாெதன்பைதᾜம்; 

 (ii) சம்பந்தப்பட்ட கம்பனிகள் அல்லᾐ நிᾠவனங் 
கᾦடன் நிர்மாண ஒப்பந்தம் ைகெயாப்பம் 
இடப்பட்ட திகதி மற்ᾠம் குறித்த ஒப்பந்தத்தின் 
பᾊ நிர்மாணப் பணிகள் நிைறᾫெசய்யப்பட 
ேவண்ᾊய திகதி தனித்தனியாக யாெதன்ப 
ைதᾜம்; 

 அவர் இச்சைபயில் அறிவிப்பாரா? 

(உ) இன்ேறல், ஏன்? 
 

asked the Minister of Housing and Construction: 

(a)  Is he aware that a special project by the name of 
“Palam Dahasa” (Thousand Bridges) was initiated 
by the Ministry of Economic Development of the 
former Government? 

(b)  Will he table- 

 (i)   the date on which this Project was initiated; 

 (ii)   separately the 1000 bridges that have been 
selected as per each Pradeshiya Shaba; 

 (iii)   the methodology according to which the 
relevant thousand bridges have been 
selected and the relevant date and the year 
separately? 

(c)  Will he inform this House- 

 (i)   the total amount of money estimated as 
required for the  above Project; 

 (ii)   the local and foreign financial institutions 
from which the particular money is 
obtained; and 

 (iii)   the interest rates relevant to the above 
borrowings? 

(d)  Will he also  table- 

 (i)   the construction companies that were 
entrusted with the responsibility of 
constructing these thousand bridges; and 

 (ii)   separately the dates on which the 
agreements of construction had been signed 
with the relevant companies or institutions 
and the dates of completion of construction  

       work as stipulated by the relevant 
agreements? 

(e)  If not, why? 

 
ගරු ඉන්දික බණ්ඩාරනායක මහතා (නිවාස හා ඉදිකිරීම් 
නිෙයෝජɕ අමාතɕතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு இந்திக பண்டாரநாயக்க - ᾪடைமப்ᾗ மற்ᾠம் 
நிர்மாணத்ᾐைற பிரதி அைமச்சர்) 
(The Hon.  Indika  Bandaranayake - Deputy Minister of 
Housing and Construction) 
ගරු කථානායකතුමනි, නිවාස හා ඉදිකිරීම් අමාතɕතුමා 

ෙවනුෙවන් මා එම පශ්නයට පිළිතුර සභාගත* කරනවා. 
 

* සභාෙම්සය මත තබන ලද පිළිතුර: 
* சபாபீடத்தில் ைவக்கப்பட்ட விைட : 
* Answer tabled: 

 
(අ) ඔව්. එය අදියර 3ක් යටෙත් පාලම් 1210ක් ඉදිකිරීමට නියමිත 

වɕාපෘතියකි. පාලම් දහස (1000)  යනුෙවන් හඳුන්වනු ලබන්ෙන් 
ඉහත II  හා III අදියර ෙව්. 

(ආ)  (i)    අදාළ දිනයන් පහත පරිදි ෙව්. 
 

 
 

 පාලම් දහස (1000) යනුෙවන් හඳුන්වනු ලබන්ෙන් ඉහත II හා  III 
අදියර ෙව්. 

              
අදියර 

            
පාලම් ගණන 

      
ෙකොන්තාත්තුව අත්සන් කිරීම 

I 210 2011 සැප්තැම්බර් 08 

II 537 2014 මැයි 06 

III 463 2014 ජූනි 15 

985 986 

[ගරු බන්දුල ගුණවර්ධන  මහතා] 



2016 ෙපබරවාරි 12 

 (ii)  ඉහත පාලම් 1210 අතරින් දැනට ෙතෝරා ෙගන ඇති පාලම් 
පමාණය 692ක් වන අතර, ඒවාෙය් වɕාප්තිය පාෙද්ශීය 
ෙල්කම් ෙකොට්ඨාස අනුව ඇමුණුම 1*  මඟින් දක්වා ඇත. 

 (iii)  ජනාධිපති ෙල්කම්ෙග්  CSA /1/22/1/1 දරන 2015.11.13 
දිනැති ලිපිය මඟින් ගාමීය පාලම් වɕාපෘතිෙය් III වන අදියර  
ෙමම අමාතɕාංශයට පැවරීෙමන් අනතුරුව ෙම් දක්වා 
ඉදිකිරීමට හඳුනා ෙගන ෙනොමැති පාලම් 284ක් සඳහා 
ෙයෝගɕ ස්ථාන හඳුනා ගැනීම ෙමම අමාතɕාංශය යටෙත් 
සිදු ෙකෙර්. 

  එහිදී සියලුම ගරු පාර්ලිෙම්න්තු මන්තීවරුන් ලිපියක් මඟින් 
දැනුවත් ෙකොට, එතුමන්ලාෙගන් ලබා ගන්නා පාලම් 
ෙයෝජනා ඒ ඒ දිසත්ික්කයන්හි දිසාපතිවරුන් හරහා 
පාෙද්ශීය ෙල්කම්වරුන්ෙග්ත්, ගාම නිලධාරින්ෙග්ත් 
නිරීක්ෂණ ඇතුළත්ව, පමුඛතා ගත කර ෙමම අමාතɕාංශය 
ෙවත ෙගන්වා ගැනීෙමන් පසුව, පාලම් අවශɕතාව හා ෙබදී 
යාෙම් සාධාරණත්වය අනුව කටයුතු කිරීමට පියවර ෙගන 
ඇත. 

(ඇ) (i), (ii), (iii) සඳහා  පිළිතුර: උක්ත වɕාපෘතිය සඳහා අදාළ 
ඇස්තෙම්න්තුව, මුදල් ලබා ගන්නා විෙද්ශීය මුලɕ ආයතන සහ ඒ 
සම්බන්ධෙයන් වන ෙපොලී අනුපාත අදියර  අනුව පහත වගුව පරිදි ෙව්. 
ෙද්ශීය මුලɕ ආයතනවලින් මුදල් ලබාෙගන ෙනොමැත 

(ඈ) (i) 

 (ii) අදාළ ආයතන සමඟ ඉදිකිරීම් ගිවිසුම් අත්සන් කළ දිනයන්, 
ඉදිකිරීම් ආරම්භ කළ යුතු දිනයන් හා ඉදිකිරීම් අවසන් කළ 
යුතු දිනයන් පහත පරිදි ෙව්. 

 

(ඉ) පිළිතුරු ඉහතින් සපයා ඇත. 
 

යාපනය ෙකොටුව පතිසංස්කරණය කිරීම: 
අධɕාපන අමාතɕතුමාෙග් පකාශය  

யாழ்ப்பாணக் ேகாட்ைடயின் ᾗனரைமப்ᾗ: 
கல்வி அைமச்சாினᾐ கூற்ᾠ 

RESTORATION OF JAFFNA FORT: STATEMENT BY 
MINISTER OF EDUCATION  

 

ගරු අකිල විරාජ් කාරියවසම් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு அக்கில விராஜ் காாியவசம்) 
(The Hon. Akila Viraj Kariyawasam) 
ගරු කථානායකතුමනි, ස්ථාවර නිෙයෝග 23(2) යටෙත් 

2015.11.05වන දින අෙප් ගරු ඩග්ලස් ෙද්වානන්දා මන්තීතුමා 
විසින් අසන ලද පශ්නයට පිළිතුරු ෙමෙසේයි:   

 (i)   2019 වර්ෂෙය්දී නිම කිරීමට සැලසුම් කර ඇත. 

 (ii)   දැනට සංරක්ෂණ කටයුතු නිමා ෙවමින් පවතී. 
එෙමන්ම ෙද්ශීය හා විෙද්ශීය සංචාරකයන්ෙග් 
පැමිණීමද ශීඝෙයන් වර්ධනය වීමක්  දක්නට 
ලැෙබ්. 

 (iii)   යුෙනසේකෝ ෙලෝක උරුම මධɕසථ්ානෙය් පවතින 
නිර්ණායකයන් තුළට යාපනය ෙකොටුව ඇතුළත් 
ෙනොවන නිසා ෙලෝක උරුමයක් බවට නම් කළ 
ෙනොහැකිය.  

 (iv)  ෙතොරතුරු මධɕසථ්ානයක් හා ෙකෞතුකාගාරයක් 
පිවිසුම් ෙදොරටුව අසල ෙම් වන විට සථ්ාපිත කර 
ඇත. 

 (v)   සංසක්ෘතික මධɕසථ්ානයක් හා රැසව්ීම් ශාලාවක් 
ෙකොටුෙවන් පිටත ඉදි කිරීමට සැලසුම් කර ඇත. 
කිසත්ියානි ෙද්වසථ්ානය සම්පූර්ණෙයන් විනාශ වී 
ඇති බැවින් ෙකොටු පවුර සංරක්ෂණෙයන් 
අනතුරුව එය සංරක්ෂණය කිරීමට සැලසුම් කර 
ඇත. 

 (vi)   යාපනය ෙකොටුව තුළ තානායමක් තිබූ බවට 
සාධක හමුවී ෙනොමැත.  

 (vii)   එෙසේ කළ ෙනොහැකිය. ළමා කීඩාංගණයක් 
සාදන්ෙන් නම් ඔන්චිල්ලා වැනි කීඩා උපකරණ 
සවි කිරීම ෙහේතුෙවන් ෙපෞරාණික භූ දර්ශනය 
විකෘති ෙව්. 

 (viii)   වඩුක්ෙකොෙඩයි පෙද්ශෙය් පිහිටි යාපනය විදɕාල 
භූමිය තුළ ආරක්ෂා කර ඇත්ෙත් යාපනය ෙකොටුව 
ඇතුළත තිබූ කිසත්ියානි පල්ලිෙය් ෙසොෙහොන් 
ෙකොත්වල තිබූ ගල් පුවරුය. එම කිසත්ියානි 
පල්ලිය සංරක්ෂණය කිරීෙමන් පසුව ලැෙබන 
දත්ත අනුව නැවත ෙම්වා තැන්පත් කිරීම කළ 
හැකිය. 

 (ix)   ෙම් වන විටද ෙමහි ඇතුළු වීෙම් ෙදොරටු අසල ඇති 
ෙතොරතුරු මධɕසථ්ානය තුළ පුරාවිදɕා 
ෙදපාර්තෙම්න්තුව සතු ෙපොත් පත් විකිණීමට තබා 
ඇත. රැජින මාළිගය සංරක්ෂණය කිරීෙමන් 
අනතුරුව විධිමත් පරිදි පිහිටුවීමට ෙයෝජිත 
ෙතොරතුරු මධɕසථ්ානය තුළ උතුරු පෙද්ශෙය් 
ඉතිහාසය පිළිබිඹු වන ආකාරෙය් ෙපොත් පත් 
අෙළවි කිරීමට කටයුතු කළ හැකිය. 

 (x)   ෙනදර්ලන්ත රජය ඔවුන්ෙග් විෙද්ශ පතිපත්ති 
ෙවනස ් කර ඇති බැවින් 2014 වර්ෂෙය් සිට 
තවදුරටත් ෙමම වɕාපෘතිය සඳහා මුදල් ආධාර 
ලබා ෙනො ෙදන බවට පකාශ කර ඇත. ෙද්ශීය 
අරමුදල් මඟින් 2019 වර්ෂය වන විට සංරක්ෂණ 
කටයුතු නිම කිරීමට ෙයෝජිතය.  

987 988 

අදියර    ඇස්තෙම්න්තුගත මුදල   ෙපොලී 
අනුපාතය 

මුලɕනය 
කරන 
ආයතනය 

   
  II 

 
බිතානɕ පවුම් මිලියන    80 
බිතානɕ පවුම් මිලියන    20 
එකතුව බිතානɕ පවුම්  
මිලියන                        100 
 
යුෙරෝ මිලියන                84 
යුෙරෝ මිලියන                21 
එකතුව යුෙරෝ මිලින     105 

 
Libor+1.5 
Libor+4.5 
 
  
 
Euribor+1.45 
Euribor+4.0 

 
Deutsche 
Bank AG 
London 
  
  
Cooperative 
Centrale 
Raiffeisen  
Boerenleen-
bank B.A.
(Rabobank) 

 අදියර පාලම් 
සංඛɕාව 

      ඉදිකිරීම් වගකීම භාර දුන් ආයතනය 
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Cleveland Bridge UK Limited, 
Clevland House, PO Box 27, Yarm Road, 
Darlington, DL1, 4DE, UK. 
  
Janson Bridging International BV, 
Keizersveer 9, 4273 
LD Hank  The Nederland. 

අදියර
ය 

පාලම් 
සංඛɕාව 

ගිවිසුම් 
අත්සන් 
කිරීම 

ඉදිකිරීම් ආරම්භ 
කිරීම 

ඉදිකිරීම් 
අවසන් 
කිරීම 

II 
III 

537 
463 

 2014.05.06 
2014.06.15 

2014 ඔක්ෙතෝබර් 
20 
2015 ෙපබරවාරි 18 

2017 
ඔක්ෙතෝබර් 
20 
2018 
ෙපබරවාරි 
18 

————————— 
*  පුස්තකාලෙය් තබා ඇත. 
*  ᾓனிைலயத்தில் ைவக்கப்பட்ᾌள்ளᾐ. 
*  Placed in the Library. 



පාර්ලිෙම්න්තුව 

ගරු කථානායකතුමනි, ෙමහි අදාළ පසුබිම් වාර්තාව අෙප් ගරු 
මන්තීතුමාෙග් දැනගැනීම පිණිස මම සභාගත* කරනවා.  
සම්පූර්ණ විස්තරය එහි සඳහන් ෙවනවා.  

 

ගරු ඩග්ලස ්ෙද්වානන්දා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு டக்ளஸ் ேதவானந்தா) 
(The Hon. Douglas Devananda) 
ெகளரவ சபாநாயகர் அவர்கேள, ஏற்ெகனேவ Parliamentary 

Bussiness Committee meeting இல் என்ᾔைடய 
அபிப்பிராயங்கைள நான் ெசால்ᾢயிᾞக்கிேறன். அைமச்சர் 
அவர்கள் எனᾐ ேகள்விகᾦக்கு எப்ெபாᾨᾐ பதில் ெசால்லத் 
தயாராக இᾞக்கிறாெரன்பைத ᾙன்கூட்ᾊேய 
ெசால்ᾢயிᾞந்தால் நாᾔம் உப வினாக்கைள எᾨப்ப தயாராக 
வந்திᾞக்கலாம். எதிர்காலத்தில் ᾙன்கூட்ᾊேய அதைனத் 
ெதாியப்பᾌத்தினால் நாᾔம் அதற்குத் தயாராக வᾞேவன். 
இன்ைறக்கு நான் அப்பᾊத் தயாராக வரவில்ைல. இᾞந்தாᾤம், 
அைமச்சர் அவர்கᾦக்கு நான் நன்றி கூᾠகின்ேறன்.  
  

ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
Thank you very much.  
 

පධාන කටයුතු ආරම්භෙය්දී ෙයෝජනා, පාර්ලිෙම්න්තුෙව් ගරු 
සභානායකතුමා. 

 
පාර්ලිෙම්න්තුෙව් කටයුතු 
பாராᾦமன்ற அᾤவல் 

BUSINESS OF THE PARLIAMENT 
 

I 
 

ගරු ලක්ෂම්න් කිරිඇල්ල  මහතා  
(மாண்ᾗமிகு லῆமன் கிாிஎல்ல) 
(The Hon.  Lakshman Kiriella) 
Sir, I move,  

"That the Government Business do have precedence this day." 
 

පශ්නය විමසන ලදින්, සභා සම්මත විය. 
வினா விᾌக்கப்பட்ᾌ  ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்டᾐ. 
Question put, and agreed to. 

 
II 
 

ගරු ලක්ෂම්න් කිරිඇල්ල  මහතා  
(மாண்ᾗமிகு லῆமன் கிாிஎல்ல) 
(The Hon.  Lakshman Kiriella) 
Sir, I move,  

"That the proceedings on Item Nos. 2,3,4 and 5 appearing on the 
Order Paper be exempted at this day’s sitting from the provisions of  
Standing Order No. 20(7) of the Parliament." 

 

පශ්නය විමසන ලදින්, සභා සම්මත විය. 
வினா விᾌக்கப்பட்ᾌ  ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்டᾐ. 
Question put, and agreed to. 

ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
පධාන කටයුතු. අද දින නɕාය පතෙය් විෂය අංක 1, ධීවර සහ 

ජලජ සම්පත් (සංෙශෝධන) පනත් ෙකටුම්පත - ෙදවැනි වර 
කියවීම විවාදයකින් ෙතොරව.  

 
ධීවර සහ ජලජ සම්පත් (සංෙශෝධන) පනත් 

ෙකටුම්පත 
கடற்ெறாழில், நீர்வாழ் உயிாின வளங்கள் 

(திᾞத்தம்) சட்டᾚலம் 
FISHERIES AND AQUATIC RESOURCES 

(AMENDMENT) BILL 
 
ෙද වන වර කියවීෙම් නිෙයෝගය කියවන ලදී. 
இரண்டாம் மதிப்பிற்கான கட்டைள வாசிக்கப்பட்டᾐ. 
Order for Second Reading read. 

 
ගරු ලක්ෂම්න් කිරිඇල්ල  මහතා  
(மாண்ᾗமிகு லῆமன் கிாிஎல்ல) 
(The Hon.  Lakshman Kiriella) 
ගරු කථානායකතුමනි, "පනත් ෙකටුම්පත දැන් ෙදවන වර 

කියවිය යුතුය"යි මා ෙයෝජනා කරනවා. 
 
 

ගරු දිෙන්ෂ ්ගුණවර්ධන මහතා 
(மாண்ᾗமிகு  திேனஷ் குணவர்தன) 
(The Hon. Dinesh Gunawardena) 
ෙම් පිළිබඳ විවාදයක් 26වැනිදා ලබා ෙදන බවට එකඟෙවලා 

තිෙබනවා. 
 
 

ගරු ලක්ෂම්න් කිරිඇල්ල  මහතා  
(மாண்ᾗமிகு லῆமன் கிாிஎல்ல) 
(The Hon.  Lakshman Kiriella) 
Yes, it was agreed.  

 

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
එකඟෙවලා තිෙබනවා. 
 
 

ගරු ලක්ෂම්න් කිරිඇල්ල  මහතා  
(மாண்ᾗமிகு லῆமன் கிாிஎல்ல) 
(The Hon.  Lakshman Kiriella) 
ගරු කථානායකතුමනි, ශී ලංකා ජල තීරෙයන් පිටත වරදවල් 

සිදු කරන ලද තැනැත්තන්ට වැඩි දඩ මුදල් පැනවීම 
සම්බන්ධෙයන් ශී ලංකාව සහ යුෙරෝපා හවුල සමඟ දීර්ඝ කාලයක් 
තිස්ෙසේ  පශ්නයක් තිබුණා. 2012දී යුෙරෝපා හවුල ලංකාවට මාර්ග 
සිතියමක් හදලා, yellow card එකක් දුන්නා.  එම මාර්ග සිතියම 
අනුව කියා කරන්න කියලා 2012 යුෙරෝපා හවුල ශී ලංකා රජයට 
දැනුම් දුන්නා. නමුත් ඒ මාර්ග සිතියම අනුව කටයුතු ෙනොකරපු 
නිසා 2015දී red card එකක් දීලා, සම්පූර්ණෙයන්ම ධීවර 
අපනයන තහනම් කළා. 

නව රජය බලයට පත් වුණාට පස්ෙසේ නව මාර්ග සිතියමක් 
හදලා, ඒ මාර්ග සිතියම අනුව අප කටයුතු කළා. එහි අවසාන 
පියවර තමයි අද ඉදිරිපත් කරන්ෙන්. ධීවර සහ ජලජ සම්පත් 
(සංෙශෝධන) පනත් ෙකටුම්පත අද ෙදවන වර කියැවීම සඳහා 
ඉදිරිපත් කරන්ෙන් ශී ලංකා ජල තීරෙයන් පිටත වරදවල් සිදු 
කරන ලද තැනැත්තන් සම්බන්ධෙයන් වැඩි දඩ  මුදල් පැනවීම 

989 990 

[ගරු අකිල විරාජ් කාරියවසම්  මහතා] 

————————— 
*  පුස්තකාලෙය් තබා ඇත. 
*  ᾓனிைலயத்தில் ைவக்கப்பட்ᾌள்ளᾐ. 
*  Placed in the Library. 
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සම්බන්ධෙයනුයි. ඒක ජාතɕන්තර නීතිය අනුව අපට කරන්න 
පුළුවන්. යුෙරෝපා හවුෙල් එම ඉල්ලීම සනාථ කරන්න තමයි, අද 
ෙම් පනත් ෙකටුම්පත අප ඉදිරිපත් කරන්ෙන්.  
 

පශ්නය විමසන ලදින්, සභා සම්මත විය. 
පනත් ෙකටුම්පත ඊට අනුකූලව ෙද වන වර කියවන ලදී.   
 

வினா விᾌக்கப்பட்ᾌ, ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்டᾐ. 
அதன்பᾊ,   சட்டᾚலம் இரண்டாம் ᾙைறயாக மதிப்பிடப்பட்டᾐ. 
 

Question put, and agreed to. 
Bill accordingly read a Second time. 

 
මතු පළවන ෙයෝජනාව සභා සම්මත විය.: 
 

''පනත් ෙකටුම්පත පූර්ණ පාර්ලිෙම්න්තු කාරක සභාවකට පැවරිය   
යුතු ය.'' --[ගරු ලක්ෂ්මන් කිරිඇල්ල මහතා] 

 

தீர்மானிக்கப்பட்டᾐ. 
"சட்டᾚலம் ᾙᾨப் பாராᾦமன்றக் குᾨᾫக்குச் 

சாட்டப்பᾌமாக"  [மாண்ᾗமிகு லῆமன் கிாிஎல்ல ] 
 

Resolved: 
"That the Bill be referred to a Committee of the whole Parliament." 

- [The Hon. Lakshman Kiriella] 

 
කාරක සභාෙවහිදී සලකා බලන ලදී. 
[ගරු කථානායකතුමා මූලාසනාරූඪ විය.] 
குᾨவில் ஆராயப்பட்டᾐ. 
[மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர்  அவர்கள் தைலைம வகித்தார்கள்.] 
Considered in Committee. 
[THE HON. SPEAKER in the Chair.] 
 
1 වන වගන්තිය පනත් ෙකටුම්පෙතහි ෙකොටසක් හැටියට තිබිය 

යුතුයයි නිෙයෝග කරන ලදී. 
1ஆம் வாசகம் சட்டᾚலத்தின் பகுதியாக இᾞக்கேவண்ᾌெமனக் 

கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 
Clause 1 ordered to stand part of the Bill. 

 
 

2 වන වගන්තිය.- (1996 අංක 2 දරන පනෙත් 49 
වන වගන්තිය සංෙශෝධනය කිරීම.) 

வாசகம் 2.- (1996ஆம் ஆண்ᾊன் 2ஆம் இலக்கச் 
சட்டத்தின் 49ஆம் பிாிைவத் திᾞத்ᾐதல்.) 

CLAUSE 2.- (Amendment of section 49 of Act, No. 2 of 1996.) 
 
ගරු ලක්ෂම්න් කිරිඇල්ල  මහතා  
(மாண்ᾗமிகு லῆமன் கிாிஎல்ல) 
(The Hon.  Lakshman Kiriella) 
ගරු සභාපතිතුමනි, මා පහත සඳහන් සංෙශෝධනය ඉදිරිපත් 

කරනවා: 

"2වන පිටුෙව්, 19වන ෙප්ළිෙය් සිට 21 වන ෙප්ළිය දක්වා ෙප්ළි (ඒ ෙප්ළි 
ෙදක ද ඇතුළුව) ඉවත් කර ඒ ෙවනුවට පහත දැක්ෙවන ෙකොටස ආෙද්ශ 
කරන්න:- 

 
'මීටර් 24.0ට වඩා වැඩි සහ   රුපියල් මිලියන 25 

මීටර් 45.0ට වඩා අඩු 
 
මිටර් 45.0ට වඩා වැඩි සහ  රුපියල් මිලියන 50 

මීටර් 75.0ට වඩා අඩු  
 
මීටර් 75.0ට වඩා වැඩි  රුපියල් මිලියන 100' " 

ගරු සභාපතිතුමනි, 1996 අංක 2 දරන ධීවර සහ ජලජ සම්පත් 

පනතට ෙගෙනන ෙමම සංෙශෝධනය, මම තවදුරටත් පැහැදිළි 
කරන්නම්.  

ගැසට් පතෙය් සඳහන් පරිදි, දිග මීටර් 24 සිට 45 දක්වා වන 
ධීවර යාතා සඳහා වන දඬුවම රුපියල් මිලියන 15ක් වන අතර, එම 
දඩ මුදල රුපියල් මිලියන 25 දක්වා වැඩි කිරීමටත්,  

එපරිදිම, මීටර් 45 සිට 75 දක්වා වන ධීවර යාතා සඳහා වන 
දඬුවම රුපියල් මිලියන 25 සිට මිලියන 50 දක්වා වැඩි කිරීමටත්, 

දිග මීටර් 75 සහ එයට වැඩි ධීවර යාතා සඳහා වන දඬුවම 
රුපියල් මිලියන 50 සිට මිලියන 100 දක්වා වැ ඩි කිරීමටත් තමයි 
ෙමම සංෙශෝධනෙයන් බලාෙපොෙරොත්තු වන්ෙන්. 

සංෙශෝධනය පිළිගත යුතුය යන පශ්නය විමසන ලදින්, සභා 
සම්මත විය. 

 
திᾞத்தம் விᾌக்கப்பட்ᾌ ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்டᾐ. 
Amendment put, and agreed to. 

 
2 වන වගන්තිය, සංෙශෝධිතාකාරෙයන්, පනත් ෙකටුම්පෙතහි 

ෙකොටසක් හැටියට තිබිය යුතුයයි නිෙයෝග කරන ලදී. 
2ஆம் வாசகம் திᾞத்தப்பட்டவாᾠ சட்டᾚலத்தின் பகுதியாக 

இᾞக்கேவண்ᾌெமனக் கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 
Clause 2, as amended, ordered to stand part of the Bill. 

 
3 සිට 5 ෙතක් වගන්ති පනත් ෙකටුම්පෙතහි ෙකොටසක් හැටියට 

තිබිය යුතු යයි නිෙයෝග කරන ලදී. 
3ஆம் வாசகத்திᾢᾞந்ᾐ 5 ஆம் வாசகம் வைர சட்டᾚலத்தின் 

பகுதியாக இᾞக்கேவண்ᾌெமனக் கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 
Clauses 3 to 5 ordered to stand part of the Bill. 

 
 
පඥප්ති වගන්තිය සහ නාමය පනත් ෙකටුම්පෙතහි ෙකොටසක් 

හැටියට තිබිය යුතුයයි නිෙයෝග කරන ලදී.  
පනත් ෙකටුම්පත, සංෙශෝධන සහිතව වාර්තා කරන ලදී.  
 

சட்டமாகு வாசகᾙம் தைலப்ᾗம் சட்டᾚலத்தின் பகுதியாக 
இᾞக்கேவண்ᾌெமனக் கட்டைளயிடப்பட்டᾐ. 

சட்டᾚலம் திᾞத்தங்கᾦடன் அறிக்ைக ெசய்யப்பட்டᾐ. 
 

Enacting Clause and Title ordered to stand part of the Bill.  
Bill reported with Amendments. 

 
ගරු ලක්ෂම්න් කිරිඇල්ල  මහතා  
(மாண்ᾗமிகு லῆமன் கிாிஎல்ல) 
(The Hon.  Lakshman Kiriella) 
I move,  
 
"That the Bill, as amended, be now read the Third time." 

 
පශ්නය විමසන ලදින්, සභා සම්මත විය. 
පනත් ෙකටුම්පත ඊට අනුකූලව සංෙශෝධිතාකාරෙයන්,  තුන් වන 

වර කියවා සම්මත කරන ලදී.  
 
வினா விᾌக்கப்பட்ᾌ, ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்டᾐ. 
அதன்பᾊ, சட்டᾚலம் திᾞத்தப்பட்டவாᾠ ᾚன்றாம்ᾙைறயாக 

மதிப்பிடப்பட்ᾌ நிைறேவற்றப்பட்டᾐ. 
 
Question put, and agreed to. 
Bill, as amended, accordingly read the Third time, and passed. 

 
ගරු කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Speaker) 
මීළඟට, ෙපෞද්ගලික මන්තීවරුන්ෙග් ෙයෝජනා ඉදිරිපත් කිරීම. 

1 වන ෙයෝජනාව, ගරු බුද්ධික පතිරණ මන්තීතුමා.  
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පාර්ලිෙම්න්තුව 

ඊට පථම ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමා මූලාසනයට 
පැමිෙණනවා ඇති. 

  
අනතුරුව ගරු කථානායකතුමා මූලාසනෙයන් ඉවත් වුෙයන්,  

නිෙයෝජɕ කථානායකතුමා  [ගරු තිලංග සුමතිපාල මහතා] 
මූලාසනාරූඪ විය. 

அதன்பிறகு, மாண்ᾗமிகு சபாநாயகர் அவர்கள் அக்கிராசனத்தி 
னின்ᾠ அகலேவ, பிரதிச் சபாநாயகர் அவர்கள் [மாண்ᾗமிகு திலங்க 
சுமதிபால] தைலைம வகித்தார்கள். 

 Whereupon THE HON. SPEAKER left the Chair, and DEPUTY 
SPEAKER [THE HON. THILANGA SUMATHIPALA]  took the 
Chair. 

 
ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு பிரதிச் சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Deputy Speaker) 
ගරු බුද්ධික පතිරණ මන්තීතුමා. 
 

ෙපෞද්ගලික මන්තීන්ෙග්  ෙයෝජනා 
தனி நபர் பிேரரைணகள் 

PRIVATE MEMBERS' MOTIONS 

 
උතුරු නැ ෙඟනහිර අතුරුදහන් වූ ෙදමළ ජනතාවට 

මරණ සහතික ලබා දීම 
வடக்கு, கிழக்கில் காணாமற்ேபான தமிழ் மக்கᾦக்கு 

மரணச் சான்றிதழ் வழங்குதல் 
ISSUING DEATH CERTIFICATES FOR DISAPPERED TAMIL 

PERSONS IN THE NORTH AND EAST  

 
[අ.භා. 2.27] 
 

ගරු බුද්ධික පතිරණ මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ᾗத்திக பதிரண) 
(The Hon. Buddhika Pathirana)   
ගරු නිෙයෝජɕ  කථානායකතුමනි, මම පහත සඳහන් 

ෙයෝජනාව ඉදිරිපත් කරනවා: 

 
"උතුරු නැ ෙඟනහිර පෙද්ශවල යුද්ධය පැවති පසුගිය දශක තුනක පමණ 
කාලය තුළ විවිධ ෙහේතූන් නිසා අතුරුදහන් වී ඇති පුද්ගලයන් ෙම් වනවිට 
ජීවතුන් අතර සිටී ද නැද්ද යන්න කඩිනමින් පරීක්ෂණ පවත්වා ඔවුන් 
ජීවතුන් අතර ෙනොමැති නම් ඔවුන් සඳහා මරණ සහතික ලබා දිය යුතු යැයි 
ෙමම පාර්ලිෙම්න්තුව ෙයෝජනා කරයි." 

 
ගරු රවුෆ ්හකීම් මහතා  
(மாண்ᾗமிகு றᾫப் ஹகீம்) 
(The Hon. Rauff Hakeem) 
Sir, I rise to a point of Order. 

 
ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு பிரதிச் சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Deputy Speaker) 
Hon. Rauff Hakeem, what is your point of Order?    

 
ගරු රවුෆ ්හකීම් මහතා  
(மாண்ᾗமிகு றᾫப் ஹகீம்) 
(The Hon. Rauff Hakeem) 
ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමනි, ගරු බුද්ධික පතිරණ 

මන්තීතුමාෙග් ෙයෝජනාවට මා සුළු සංෙශෝධනයක් ෙයෝජනා 
කරනවා. එනම්,   "ෙදමළ ජනතාව" කියන එක පමණක් සඳහන් 

ෙනොකර, ෙයෝජනාවට අෙනකුත් ජාතීනුත් ඇතුළත් කර ගන්න 
කියා ෙයෝජනා කරනවා. ෙමොකද, හැම ජාතියකටම අයත් ජනතාව  
මිය ෙගොස් තිෙබනවා. ඒකයි. 

 
ගරු බුද්ධික පතිරණ මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ᾗத்திக பதிரண) 
(The Hon. Buddhika Pathirana)   
ගරු ඇමතිතුමනි, මා ඒක සඳහන් කරනවා කථාෙව්දී.    

ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමනි, ගරු රවුෆ් හකීම් ඇමතිතුමා 
සඳහන් කරපු කාරණය මෙග් කථාෙව් අන්තර්ගතය තුළ 
තිෙබනවා. ෙමොකද, ෙම් ෙයෝජනාව ඉදිරිපත් වීෙමන් පසුව, ෙම් 
ෙයෝජනාව නɕාය පුස්තකයට ඇතුළත් වුණාට පසුව,  උතුරු සහ 
නැ ෙඟනහිර පළාත්වලින් පමණක් ෙනොෙවයි, රට පුරා අෙනකුත් 
විවිධ පෙද්ශවලිනුත් ෙම්කට අදාළ විවිධ අදහස්, ෙයෝජනා මට 
ආවා. එපමණක් ෙනොෙවයි. උතුරු නැ ෙඟනහිර ෙදමළ ජනතාව 
වාෙග්ම,  ගරු රවුෆ් හකීම් අමාතɕතුමා සඳහන් කරපු ආකාරයට 
මුස්ලිම් ජනතාව වාෙග්ම සිංහල ජනතාවත් ෙම් ගැටලුව නිසා 
මුහුණ දී තිෙබන තත්ත්වය පිළිබඳව ලිපිෙල්ඛන ගණනාවක් මට 
ලැබුණා. විෙශේෂෙයන් උතුෙර්ත් ඒ වාෙග්ම තරමක් දුරට 
නැ ෙඟනහිරත් ධීවර වෘත්තිකයන් වශෙයන් ධීවර කර්මාන්තෙය් 
ෙයදුණු මාතර දිස්තික්කෙය්ත්, හම්බන්ෙතොට දිස්තික්කෙය්ත් 
සංචාරක ධීවරයින් තමුන්ට ෙම් නිසා සිදු ෙවලා තිෙබන අගතිය 
පිළිබඳව සඳහන් කරන්නට ෙයදුණා. ඒ වාෙග්ම නැ ෙඟනහිර 
පළාෙත් මුස්ලිම් ජනතාව අතරත් ෙමෙලස අතුරුදහන් වුණු 
පුද්ගලයන් සිටින බව ඔවුන් සඳහන් කළා. ඇත්තටම මම ෙම් 
ෙයෝජනාව පසු ගිය පාර්ලිෙම්න්තුවටත් ඉදිරිපත් කළා, ගරු 
නිෙයෝජɕ කථානායකතුමනි. නමුත් පාර්ලිෙම්න්තුව විසිරුවා හැරි 
නිසා අපට ෙම් ෙයෝජනාව සාකච්ඡාවට ගන්න බැරි වුණා.  

ෙම් ෙයෝජනාෙව් ආරම්භය වන්ෙන්, වරක් මම යාපනය 
පෙද්ශෙය් සංචාරය කළ අවස්ථාෙව්දී මා දැන හඳුනා ගැනීමට 
පැමිණි යාපනෙය් දමිළ පුරවැසියන් කිහිප ෙදෙනක් ෙම් පිළිබඳව 
පාර්ලිෙම්න්තුෙව්දී කථා කරන්න යැයි මෙගන් කළ ඉල්ලීමක්. මම 
හරි සන්ෙතෝෂ වුණා, දකුෙණ් ෙදවුන්දර තුඩුව ආශිත මාතර 
දිස්තික්කෙය් ඉන්න අප උතුෙර් ෙප්දුරු තුඩුව ආශිත යාපනය 
දිස්තික්කෙය් සංචාරය කරද්දී, යාපනය දිස්තික්කෙය් ජනතාව 
අෙපන් එවැනි ඉල්ලීමක් කිරීම පිළිබඳව. යාපනය පෙද්ශෙය් 
අතුරුදහන් වුණු ෙදමළ ජාතිකයන් ඇතුළු ජනතාව ෙවනුෙවන් 
සාධාරණයක් ඉෂ්ට කරන්න කියලා ඔවුන් ඉල්ලීමක් කළා. ඒ 
කාරණය සම්බන්ධෙයන් ෙම් පාර්ලිෙම්න්තුවට ෙයෝජනාවක් 
ඉදිරිපත් කරලා, කරුණු ස්වල්පයක් ඉදිරිපත් කිරීමට ලැබීම 
පිළිබඳව මම සන්ෙතෝෂ වනවා. අතුරුදහන් වුණු සිංහල ධීවර 
කාර්මිකයන්, ඒ වාෙග්ම උතුරු සහ නැ ෙඟනහිර පළාත්වල 
ෙවනත් වෘත්තීන්හි ෙයදී සිට අතුරුදහන් වුණු උදවිය පිළිබඳව 
ඉස්ලාම් භක්තික මුස්ලිම් ජනතාවත් ෙයෝජනා ඉදිරිපත් කළා. ෙම් 
කාරණය අගය කළා. ඔවුන්ටත් ෙම් පශ්නය තිෙබනවා, ෙම් සඳහා 
මැදිහත් වීමක් උවමනායි කියා සඳහන් කළා.  

එපමණක් ෙනොෙවයි. මම විෙශේෂෙයන්ම සඳහන් කරන්න 
ඕනෑ, 1987-1990 වකවානුෙව්දී ෙම් රෙට් උතුරු නැ ෙඟනහිරින් 
ෙමපිට අරගලවලදී අතුරුදහන් වූ ඇතැම් අය සම්බන්ධවත් 
තවමත් ෙනොවිසඳුණු ගැටලු තිෙබන බවට විෙශේෂෙයන්ම 
හම්බන්ෙතොට දිස්තික්කෙයනුත්, ඒ වාෙග්ම මාතර 
දිස්තික්කෙයනුත්, රත්නපුර දිස්තික්කෙයනුත්, ෙමොණරාගල 
දිස්තික්කෙයනුත් මට ලිපි ලැබී තිෙබන බව. එෙහම නම් ඉතා 
පැහැදිලියි, 1987-1990 අරගලය සමෙය් අතුරුදහන් වුණු 
තරුණයන්ෙග් පවුල්වල අයත් මම ෙම් සඳහන් කරන කාරණය 
තුළ සහන අෙප්ක්ෂාෙවන් තවමත් සිටින බව. ඒ නිසා මම 
හිතනවා, මම ෙම් ෙයෝජනාව නɕාය පුස්තකයට ඇතුළත් කරද්දී 
තිබුණාට වඩා අද පුළුල් ෙවලා තිෙබනවා කියලා.  
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උතුරු-නැෙඟනහිර විතරක් ෙනොෙවයි, සමසත් ශී ලාංකීය 
භූමිය තුළම අතුරුදහන් වුණු, සිංහල, ෙදමළ, මුස්ලිම් සහ ෙවනත් 
ඕනෑම ජාතිකත්වයක් නිෙයෝජනය කරන ඒ අතුරුදන් වුණු 
පුද්ගලයන් ෙවනුෙවන් මරණ සහතිකයක් ලබා ෙදන්ෙන් 
ෙකොෙහොමද? ෙම් කාරණයට යම්කිසි මට්ටමකින් ස්වෙද්ශ කටයුතු 
අමාතɕාංශය දැන් මැදිහත් ෙවලා තිෙබනවා කියලායි මට 
දැනගන්න ලැබිලා තිෙබන්ෙන්. හැබැයි, එහි ඉක්මන් කියාදාමයක් 
අපට අවශɕයි. ඒ වාෙග්ම අතුරුදන් වුණු පුද්ගලෙයක් කාලයකට 
පස්ෙසේ නැවත සමාජය තුළ ජීවත් ෙවනවාය කියලා දැනගන්න 
ලැබුෙණොත්, ෙමොකක්ද ගන්න කියා මාර්ගය?  ඔහු ලංකාෙව් 
ඉන්නවා ෙවන්න පුළුවන්; තමන්ෙග් ජීවිතය ගැන කල්පනා කරලා 
සමහර විට ඔහුට විවිධ ෙහේතු නිසා විෙද්ශගත ෙවන්න සිද්ධ ෙවලා 
තිෙබන්න පුළුවන්. ඔහු නැවත ෙම් රටට ආෙවොත්, කලින් නිකුත් 
කරපු සහතිකය පාවිච්චි කරලා ඔහු ෙහෝ ඇය ලබාගත්ත වරපසාද 
ෙවනුෙවන් ෙමොකක්ද ගන්න කියාමාර්ගය? එෙහම නැත්නම්, ඒ 
සහතිකය අවලංගු කිරීම ෙවනුෙවන් අපි ගත යුතු කියාමාර්ගය 
ෙමොකක්ද? ෙම් කාරණෙය්දී ස්වෙද්ශ කටයුතු අමාතɕාංශය 
පමණක් ෙනොෙවයි, තවත් අමාතɕාංශ ගණනාවකට ෙම් කාරණය 
පිළිබඳව මැදිහත්වීෙම් වුවමනාව තිෙබනවා. ආරක්ෂක 
අමාතɕාංශය මැදිහත් විය යුතුව තිෙබනවා. මෙග් විශ්වාසෙය් 
හැටියට ආරක්ෂක රාජɕ අමාතɕතුමා ෙම් ෙමොෙහොෙත් සභා 
ගර්භෙය් ඉන්නවා. ආරක්ෂක අමාතɕාංශය ෙම් කාරණෙය්දී 
මැදිහත් විය යුතුව තිෙබනවා. ඒ වාෙග්ම නීතිය හා සාමය පිළිබඳ 
අමාතɕාංශය ෙම් කාරණයට මැදිහත් විය යුතුව තිෙබනවා.  

විෙශේෂෙයන්ම අධɕාපන අමාතɕාංශය ෙම් කාරණයට මැදිහත් 
විය යුතුව තිෙබනවා. අධɕාපන අමාතɕතුමා ෙම් සභා ගර්භෙය් මීට 
ස්වල්ප ෙමොෙහොතකට කලින් හිටියා. අධɕාපන අමාතɕාංශයටත් 
ෙම් කාරණෙය්දී සාධනීය කාර්ය භාරයක් තිෙබනවා. ෙමොකද, 
ඇතැම් දරුවන් පාසල්වලට ඇතුළත් කරන්නට යාෙම්දී ඔවුන්ෙග් 
මව්වරුන් අහිමිවීම, පියවරුන් අහිමිවීම වැනි තත්ත්වය තුළ එම 
දරුවන් පීඩාවට පත් වුණා කියලා මට ලිපි ලැබී තිෙබනවා. ඒ ලැබී 
තිෙබන සමහර ලිපි ඍජුවම ජාතික පාසල් ෙනොෙවයි. ඒ නිසා 
ඍජුවම අධɕාපන ඇමතිතුමාට එහි වගකීම දරන්න බැහැ. සමහර 
පළාත් සභා පාසල්වලට අදාළ දරුවනුත් ෙම් පීඩාවට ලක් ෙවලා 
තිෙබනවා. ෙමොකද, ෙම් ෙයෝජනාව දැන් අවුරුදු ෙදකක්, තුනක් 
තිස්ෙසේ, කලින් පාර්ලිෙම්න්තුෙව්ත්, ෙම් පාර්ලිෙම්න්තුෙව්ත් නɕාය 
පුස්තකවල තිබුණා. ෙම් ගැන රට තුළ, අන්තර්ජාලය තුළ සමාජ 
ජාල ෙවබ් අඩවි හරහා ෙම් ෙයෝජනාව විසරණය ෙවලා තිබුණා. 
එම නිසා ෙම් ෙයෝජනාව පිළිබඳව මට විවිධාකාරෙය් ලිපි ලැබුණා. 
සමහර ලිපි ලැබුෙණ් දමිළ භාෂාෙවන්. විෙශේෂෙයන්ම උතුෙර් 
සෙහෝදරවරු ෙම් කාරණය සම්බන්ධෙයන් දමිළ භාෂාෙවන් මට 
ලිපි එවලා තිබුණා. ඒක ගැටලුවක් වුෙණ් නැහැ, මම ඒ ලිපි සිංහල 
භාෂාවට පරිවර්තනය කර ෙගන, ඒවාෙය් තිෙබන කරුණු පිළිබඳව 
අවධානය ෙයොමු කළ නිසා.  

විෙශේෂෙයන්ම පාසල් යන දරුෙවෝ එවපු ලිපි තුනක් තිබුණා. ඒ 
ලිපි තුෙනන් එක ලිපියයි සිංහෙලන් තිබුෙණ්. අෙනක් ලිපි ෙදකම 
ෙදමළ භාෂාෙවන් එවලා තිබුෙණ්. ඒ දරුෙවෝ කියලා තිබුෙණ් 
තමුන්ෙග් පියා අහිමිවීම නිසා තමන්ට පාසල්වලට ඇතුළත්වීෙම්දී 
සහ පාසල් අධɕාපනයට තිෙබන ගැටලු පිළිබඳවයි. අපි ඒ 
කාරණයට අවධානය ෙයොමු කළ යුතුව තිෙබනවා. ෙමොකද, ෙම් 
කාරණයට ඍජුවම සම්බන්ධ ෙනොවුණත් ඒ පාසල් දරුවන් ගැන 
කථා කරන විට මට මතක් ෙවන්ෙන්, -මම ෙම්ක අධɕාපන 
අමාතɕතුමාටත්, අගමැතිතුමාටත් කිව්වා- ෙලෝකෙය් තිෙබන 
පරණම අධɕාපන ෙදපාර්තෙම්න්තු තුෙනන් එකක් ලංකාෙව් 
අධɕාපන ෙදපාර්තෙම්න්තුව බවයි. ලංකාෙව් අධɕාපන 
ෙදපාර්තෙම්න්තුව පසිද්ධ ඉගැන්වීෙම් ෙදපාර්තෙම්න්තුව විධියට 
ආරම්භ කරලා තිෙබන්ෙන් 1869 මාර්තු මා සෙය් 02ෙවනි දා. 
ඇෙමරිකා එක්සත් ජනපදෙය් අධɕාපන ෙදපාර්තෙම්න්තුව ඇති 
කරලා තිෙබන්ෙන් 1867 ෙපබරවාරි මාසෙය් 06ෙවනි දා. 
ජපානෙය් අධɕාපන ෙදපාර්තෙම්න්තුව ඇති කරලා තිෙබන්ෙන් 
1871 ෙපබරවාරි මාසෙය් 06ෙවනි දා. ඒ කියන්ෙන් ජපානෙය් 
අධɕාපන ෙදපාර්තෙම්න්තුව ඇති කරන්න අවුරුදු ෙදකකට 

කලිනුයි ලංකාෙව් අධɕාපන ෙදපාර්තෙම්න්තුව ඇති කරලා 
තිෙබන්ෙන්. ඇෙමරිකාෙව් අධɕාපන ෙදපාර්තෙම්න්තුව ඇති 
කරලා අවුරුදු ෙදකකට පසුවයි ලංකාෙව් අධɕාපන  
ෙදපාර්තෙම්න්තුව ඇති කෙළේ. 1869 සිට 1969 වන විට අධɕාපන 
ෙදපාර්තෙම්න්තුෙව් සියවස සැමරුවා.  

එදා අධɕාපන ෙදපාර්තෙම්න්තුෙව් සියවස සමරණ ෙමොෙහොත් 
අධɕාපන අමාතɕවරයා වශෙයන් සිටිෙය් දණ්ඩගමුෙව් මන්තීවරයා 
වන අයි.එම්.ආර්.ඒ. ඊරියෙගොල්ල මැතිතුමායි. 2019දී අෙප් 
අධɕාපන ෙදපාර්තෙම්න්තුවට අවුරුදු 150 පිෙරනවා. ඒ ෙමොෙහොත 
වන විට ෙම් රෙට් අධɕාපන ඇමතිවරයා වශෙයන් සිටින අකිල 
විරාජ් කාරියවසම් මැතිතුමා නිෙයෝජනය කරන්ෙන් කුලියාපිටිය.  
කුලියාපිටිය කියන්ෙන් එදා දණ්ඩගමුව ආසනෙය් ෙකොටසක්. 
ෛදෙවෝපගතව බැලුෙවොත් අධɕාපන ෙදපාර්තෙම්න්තුෙව් 
150ෙවනි වර්ෂය සමරණ ෙමොෙහොෙත් අකිල විරාජ් කාරියවසම් 
මැතිතුමා අධɕාපන ඇමතිවරයා වීම සහ අධɕාපනෙය් සියවස් 
සමරුම අතර අවිෙයෝජනීය බැඳීමක් තිෙබනවා.  

අධɕාපන අමාතɕාංශයටත් ෙම් කාරණෙයන් බැහැර ෙවන්නට 
බැහැ. විෙශේෂෙයන්ම පාසල් දරුෙවෝ, -මම ෙම් කාරණයට එන්ෙන් 
ෙම්කයි-  ෙම් මරණ සහතික පශ්නය නිසා පීඩාවට පත් ෙවලා 
තිෙබනවා. තමන්ෙග් පියවරු අහිමි ෙවලා තිෙබනවා, ඒ අය ජීවත් 
ෙවනවාද නැද්ද දන්ෙන් නැහැ, අතුරුදහන්. 

අපි දන්නා පරණ කාරණයකට මම යන්නම්. උපාලි 
විෙජ්වර්ධන මැතිතුමා පිළිබඳව අදටත් ලිපි ලියැෙවන්ෙන් 'මියගිය' 
කියලා ෙනොෙවයි 'අතුරුදහන්' කියලා. අදටත් එතුමා අතුරුදහන් වූ 
පුද්ගලෙයක් විධියටයි සලකන්ෙන්. ඒ නිසා ෙම් කාරණය සලකා 
බලන විට ඉතාම වැදගත් කාරණයක්.  

මම ෙම් ෙයෝජනාව නɕාය පුස්තකයට භාර ෙදන ෙවලාෙව් 
තිබුණාට වඩා අද පුළුල් කරන්නට ෙවලා තිෙබනවා.  ෙම් රට ගැන 
සලකා බැලුෙවොත් මට ඇවිත් තිෙබන ලිපි ෙල්ඛන අනුව නම් 
1987 ඉඳලාම පශ්නයක් තිෙබනවා. මට ආපු අන්තිම ලිපිෙය් 
තිෙබන්ෙන් 1987 - 1990 යුගය ගැන. 1987 සිට ෙම් කථා කරන 
අද දිනය දක්වා කුමන ෙහේතුවක් නිසා ෙහෝ අතුරුදහන් වූ ෙම්                     
ශී ලංකා භූමි පෙද්ශයට අයිති -වර්ග කිෙලෝමීටර 65,610ට අයිති- 
ශී ලංකා භූමිෙය් අතුරුදහන් වූ පුද්ගලයන් සම්බන්ධෙයන් යම් 
වැඩ පිළිෙවළක් කියාත්මක ෙවන්න ඕනෑ. ඒ  වැඩ පිළිෙවළ 
ෙව්ගවත් වැඩ පිළිෙවළක් විය යුතුව තිෙබනවා, කඩිනම් වැඩ 
පිළිෙවළක් විය යුතුව තිෙබනවා. ස්වෙද්ශ කටයුතු අමාතɕාංශය, 
අධɕාපන අමාතɕාංශය, ආරක්ෂක අමාතɕාංශය, නීතිය හා සාමය 
පිළිබඳ අමාතɕාංශය සහ එයට අදාළ වන සියලු අමාතɕාංශ එකතු 
වුණු කඩිනම්, ෙව්ගවත් වැඩ පිළිෙවළකට ගිහිල්ලා ෙම් පුද්ගලෙයෝ 
ෙවනුෙවන් සාධාරණය ඉෂ්ට කරන්න කියන එකයි ෙම් ෙයෝජනාව 
ඉදිරිපත් කරමින් මා ෙම් ගරු සභාෙවන් ඉල්ලා සිටින්ෙන්. 

 
ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு பிரதிச் சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Deputy Speaker) 
එම ෙයෝජනාව ස්ථිර කිරීම සඳහා ගරු ආනන්ද කුමාරසිරි 

මන්තීතුමා. 
 
[අ.භා. 2.38] 
 
ගරු ෙජ්. එම්. ආනන්ද කුමාරසිරි මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ேஜ.எம். ஆனந்த குமாரசிறி) 
(The Hon. J.M. Ananda Kumarasiri) 
ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමනි, මා එතුමාෙග් ඉතාමත් 

කාෙලෝචිත ෙයෝජනාව ස්ථිර කරනවා. එතුමා කිව්ව කාරණයට 
මුහුණ දුන් කාන්තාවක් ෙමොනරාගල දිස්තික්කෙය් ඉන්නවා. එම 

995 996 



පාර්ලිෙම්න්තුව 

කාන්තාව ළමයි හය ෙදෙනක් එක්ක ජීවත් ෙවන කාන්තාවක්. 
ඇයට තම ස්වාමි පුරුෂයාෙග් මරණ සහතික ෙනොලැබීම නිසා 
පශ්නයක් ඇති ෙවලා තිෙබනවා. මම විශ්වාස කරනවා, ෙම් 
කාරණය සම්බන්ධෙයන් ගරු ඇමතිතුමාෙගන් ඉතාමත් සාධාරණ 
පිළිතුරක් ලැෙබයි කියලා. ඒ බලාෙපොෙරොත්තුෙවන් ගරු බුද්ධික 
පතිරණ මන්තීතුමාෙග් ෙයෝජනාව ඉතාම කැමැත්ෙතන් ස්ථිර 
කරනවා. 

 
පශ්නය සභාභිමුඛ කරන ලදී. 
வினா எᾌத்தியம்பப்ெபற்றᾐ. 
Question proposed. 

 
ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு பிரதிச் சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Deputy Speaker) 
ගරු වජිර අෙබ්වර්ධන ඇමතිතුමාට ඒ සඳහා පිළිතුරක් දීමට 

අවශɕයි කිව්වා. 

 

[අ.භා. 2.40] 

 
ගරු වජිර අෙබ්වර්ධන මහතා (ස්වෙද්ශ කටයුතු 
අමාතɕතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு  வஜிர அேபவர்தன - உள்நாட்டᾤவல்கள் 
அைமச்சர்) 
(The Hon. Wajira Abeywardana - Minister of Home Affairs) 
ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමනි, ගරු බුද්ධික පතිරණ 

මන්තීතුමා ඉදිරිපත් කරපු ෙයෝජනාව අෙප් ගරු හකීම් ඇමතිතුමා 
සංෙශෝධනයකට ලක් කළා. ඒක ඇත්තටම එෙහම තමයි සිදු විය 
යුත්ෙත්. ෙම් කාරණය උතුරු, නැ ෙඟනහිර පෙද්ශවලට පමණක් 
සීමා වුණු පශ්නයක් ෙනොෙවයි. ෙම්ක මුළු මහත් රටටම තිෙබන 
පශ්නයක්. ෙම් පශ්නය සම්බන්ධව කථා කිරීම සඳහා ගරු 
නිෙයෝජɕ කථානායකතුමාෙගන් මම විනාඩි කිහිපයක් ඉල්ලනවා. 
ෙමහි සැබෑ තත්ත්වය දැන ෙගන අදහස් පකාශ කිරීම සඳහා මෙග් 
කථාව අෙනක් මන්තීවරුන්ටත්  පෙයෝජනවත් ෙවයි.  

1951 අංක 17 දරන උපත් හා මරණ ලියාපදිංචි කිරීෙම් 
ආඥාපනෙත් (110වැනි අධිකාරිය) විධිවිධාන මඟින් තමයි මරණ 
ලියා පදිංචි කිරීම ෙරජිස්ටාර් ජනරාල් ෙදපාර්තෙම්න්තුව විසින් 
කරෙගන යන්ෙන්. ඇත්ත වශෙයන් සාමානɕ කමයට මිය යන සහ 
අෙනක් කණ්ඩායම්වලට තමයි ඒ ලියාපදිංචි කිරීම් සිදු කර මරණ 
සහතිකය නිකුත් කිරීම සිදු වන්ෙන්.  

මෑත අතීතෙය් විෙශේෂෙයන්ම ස්වාභාවික වɕසනයන් මඟින් 
අතුරුදහන්වූ, ෙවනත් ෙහේතූන් මත අතුරුදහන් වූ ෙහෝ  මිය ගිය 
අයෙග් මරණ සහතික ලියා පදිංචි කිරීමට නීති පතිපාදන ඇත්ත 
වශෙයන්ම දැනට ලංකාෙව්  නීතිරීති තුළ නැහැ. ඒ නිසා නීතිෙය් 
තිෙබන දුර්වලතාව මඟහරින්න 2010 අංක 19 දරන මරණ 
ලියාපදිංචි කිරීෙම් (තාවකාලික විධිවිධාන) පනෙතනුත් මරණ 
ලියාපදිංචි කිරීමට නැවත අවස්ථාවක් දුන්නා. නමුත් 2010 
පනතිනුත් සමහර අංශ ආවරණය ෙනොවන තත්ත්වයක් පවතිනවා.  
මුළු මහත් රට තුළ ෙවෙසන ජනතාවෙගන් දළ වශෙයන් 
20,000කට වැඩි පමාණයක් ෙම් පශ්නයට මුහුණ දී සිටිනවා 
කියලා අපි විශ්වාස කරනවා. ෙම් ෙහේතුව නිසා  වර්තමානෙය් සිදු 
වන අතුරුදහන්වීම්; නීතියට  ආෙරෝපණය කළ ෙනොහැකි 
අතුරුදහන්වීම්  ලියාපදිංචි කිරීම්  සිදු කිරීමට හැකි වන පරිදි 
අලුතින් නීති පද්ධතියක් දැනට මාස ෙදකකට උඩදී රජය හැටියට 
අපි ඉදිරිපත් කර තිෙබනවා.  

ලංකාෙව් තස්තවාදී ෙහෝ රාජɕ විෙරෝධී කියාකාරකම් ෙහෝ 
ෙවනත් කැළඹීම්වලින් මිය ගිය අයෙග් සහතික ලබා ගත 
ෙනොහැකිව දැනට විශාල පිරිසක් ලංකාෙව් සිටිනවා. ඒ වාෙග්ම 
ජාතික මට්ටෙම් බරපතළ විපාකවලිනුත් බලපෑම් ඇති වන සමහර 
අංශ තිෙබනවා.  ෙලෝකෙය් නීති රීතිවල පවතින පශ්නයක් නිසා 
මරණ සහතික ලබා ගත ෙනොහැකිව ඒ අයෙග් විශාල පිරිසක් 
ලංකාෙව් ෙවෙසනවා. 

විෙශේෂෙයන්ම පුද්ගලයා මිය ගිය බව ඥාතීන් විසින් 
පිළිෙනොගන්නා අවස්ථාවක උපත් හා මරණ  ලියාපදිංචි කිරීෙම් 
ආඥාපනෙත් 110 අධිකාරියත්, 2010 අංක 19 දරන මරණ 
ලියාපදිංචි කිරීෙම් (තාවකාලික විධිවිධාන) පනත යටෙත් "ෙනොදුටු 
සහතිකය" ලබා දීෙම් කමෙව්දය අලුතින් හඳුන්වා ෙදන්න 
කැබිනට් මණ්ඩලයට ෙයෝජනා කර තිෙබනවා.  ඒ  "ෙනොදුටු 
සහතිකය" කියන එක දැනට ෙලෝකෙය් රටවල් ගණනාවක 
කියාත්මක ෙවනවා.  විෙශේෂෙයන්ම ෙබල්ජියම, ආජන්ටිනාව, 
ස්විට්සර්ලන්තය ආදී රටවල මරණය පිළිෙනොගන්නා විට ෙනොදුටු 
සහතික නිකුත් කිරීෙම් නීතිරීති පද්ධතියක් දැනට තිෙබනවා. ඒ 
අනුව අපි කැබිනට් මණ්ඩලයට එවැනි අලුත් නීති පද්ධතියක් 
ෙයෝජනා කර තිෙබනවා.  

මුළුමහත් ශී ලංකාෙව්  විෙශේෂෙයන් 1987, 1988, 1989 
යුගෙය්ත් අතුරුදහන්වීම් විශාල පමාණයක් සිදු වී තිෙබනවා. ඊටත් 
ඈත අතීතෙය්; 1971 යුගෙය්ත් මූලික අයිතිවාසිකම් ෙනොලැබුණ 
විශාල පමාණයක් සිටිනවා. ඒ වාෙග්ම පසු ගිය වකවානුෙව් උතුර 
- නැ ෙඟනහිර පෙද්ශවලත් අතුරුදහන් වුණ විශාල පිරිසකට මරණ 
සහතික  නිකුත් කිරීමට ෙනොහැකි වී තිෙබනවා. දළ වශෙයන් 
ගත්ෙතොත් මුළුමහත් රෙට්ම 20,000කට වැඩි පිරිසක් ඉන්නවා 
කියලා අපි විශ්වාස කරනවා. අපි ඒ අනුව කැබිනට් මණ්ඩලයට 
අලුත් නීති පද්ධතිය ඉදිරිපත් කර තිෙබනවා. ඒ වාෙග්ම පරණගම 
ෙකොමිසෙම් වාර්තාෙව් විෙශේෂෙයන්ම ඉල්ලීමක් කර තිබුණා, 
"ෙමවැනි උදවියට ලංකාෙව් තීන්දුවක්ගත යුතුයි" කියලා. දැන් 
ඒවාත් සැලකිල්ලට අරෙගන, අෙනක් අමාතɕාංශවලත් අදහස් 
අරෙගන, ෙම් වන විට අපි කැබිනට් මණ්ඩලයට ෙයෝජනාව 
ඉදිරිපත් කරලා, "ෙනොදුටු සහතිකය නිකුත් කිරීම" කියාවලිය 
සඳහා කැබිනට් මණ්ඩලෙය් අනුමැතිය ලැබී තිෙබනවා. ෙම්වන 
විට නීතිපති ෙදපාර්තෙම්න්තුවත්, නීති ෙකටුම්පත් 
ෙදපාර්තෙම්න්තුවත්, ෙරජිස්ටාර් ජනරාල් ෙදපාර්තෙම්න්තුවත් 
අදාළ නීතිරීති සියල්ලම සකස් කරලා තිෙබනවා. ඒ අනුව දැනට 
කැබිනට් මණ්ඩලය අනුමත කර තිෙබන නීතිරීති අනුව සහ 
ඉදිරිෙය්දී නීති ෙකටුම්පත් ෙදපාර්තෙම්න්තුව මඟින් ඉදිරිපත් 
කරන රීති සහ නීති අනුව මින් ඉදිරියට යම් ෙකෙනක් වර්ෂ 
කීපයක් දුටුෙව් නැහැයි කියලා සහතික වනවා නම්, අදාළ 
අංශවලින් ඒ ගැන වාර්තා වුණාම ෙනොදුටු සහතිකය අපි නිකුත් 
කිරීමට කටයුතු කරනවා.  

ඒ ෙනොදුටු සහතිකය නිකුත් කළාට පසුව රජයක් හැටියට 
බලපාන පශ්නයක් තිෙබනවා. ඒ තමයි, ඔහු නැවත දුටුෙවොත් 
කුමන නීති-රීති යටෙත්ද ඔහුට ලබා දීපු අයිතිවාසිකම් සහ 
වරපසාද නැවත ලබා දීමට කියා කරන්ෙන් කියලා. ඒ ගැනත් 
දැනට සාකච්ඡා කරලා අවසන් නිගමනවලට ඇවිල්ලා තිෙබනවා. 
තව මාසයක්, ෙදකක් යන්න කලින් රජය හැටියට ෙරජිස්ටාර් 
ජනරාල් ෙදපාර්තෙම්න්තුව ෙම් ෙනොදුටු සහතිකය නිකුත් කිරීමට 
කටයුතු කරනවා. එතෙකොට ලංකාෙව් විවිධ පෙද්ශවල ඉන්න 
අෙප් ගරු මන්තීතුමන්ලාෙග් පශ්නවලට විසඳුමක් ලැෙබනවා 
කියලා පකාශ කරන්න කැමැතියි. 

 
ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு பிரதிச் சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Deputy Speaker) 
මීළඟට, ගරු බිමල් රත්නායක මහතා. ඔබතුමාට විනාඩි 05ක් 

තිෙබනවා. 

997 998 

[ගරු ෙජ්. එම්. ආනන්ද කුමාරසිරි මහතා] 



2016 ෙපබරවාරි 12 

[අ.භා. 2.46] 
     

ගරු බිමල් රත්නායක මහතා 
(மாண்ᾗமிகு பிமல் ரத்நாயக்க) 
(The Hon. Bimal Rathnayake) 
ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමනි, මුලින්ම ගරු බුද්ධික 

පතිරණ මන්තීතුමා ඉදිරිපත් කරපු ෙයෝජනාව අගය කරන අතර, ඒ 
ෙයෝජනාව අෙප් රෙට් සිංහල, ෙදමළ, මුස්ලිම් කියන හැම 
ෙකනාටම අදාළවන පරිදි සංෙශෝධනය විය යුතුයි කියන අදහසත් 
ඉදිරිපත් කරමින් මම කරුණු කීපයක් සඳහන් කරන්න කැමැතියි. 

ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමනි, මරණ සහතික ලබා ගැනීම 
පිළිබඳව දැනට තිෙබන තත්ත්වය තමයි, ඒ පෙද්ශවල ජනතාව, -
මුලතිව් ෙහෝ කිලිෙනොච්චි ෙහෝ- ගාම නිලධාරි මහත්වරුන්ෙගන් 
අදාළ සහතික ලබා ගන්න ඕනෑ. ගාම නිලධාරි මහතාෙගන් 
ලබාගත් සහතිකය පාෙද්ශීය ෙල්කම්වරයා සහතික කරලා ෙදන්න 
ඕනෑ. ඊට පසුව තමයි මරණ සහතිකය ලබා ගැනීම කියන තැනට 
එන්න පුළුවන්කම තිෙබන්ෙන්. 

විෙශේෂෙයන්ම ගරු ඇමතුමන්ලාෙග් මැදිහත්වීම 
බලාෙපොෙරොත්තු ෙවන්ෙනත් ෙමන්න ෙම් කාරණයටයි. නමුත්, 
එක ෙදයක් ගැන දැන ගන්න කැමැතියි. පසු ගිය යුද කාලෙය්දී 
එල්ටීටීඊ සංවිධානයට සම්බන්ධ ෙවලා වැඩ කරපු, කියාකාරී වුණු 
අයෙග් පවුල්වල ෙමවැනි පුද්ගලයන්ට ෙම් සහතික ලබා දීම යම් 
පමාණයකට සීමා කරලා, එය ලබා දීම වැළැක්ෙවන පරිදි කැබිනට් 
මණ්ඩලෙයන් ෙහෝ අමාතɕ මට්ටෙමන් ඉදිරිපත් කර, වර්තමාන 
ආණ්ඩුෙවන් ෙහෝ පසු ගිය ආණ්ඩුෙවන් දීපු නිර්ෙද්ශයක් 
තිෙබනවාද? එයින්, මරණ සහතිකය ගැනීම ෙනොෙවයි 
වළකින්ෙන්. මරණ සහතිකය ගන්න එන්න කලින් ගාම 
නිලධාරිතුමාෙග් සහතිකය ගන්න ඕනෑ. ඊට පසුව පාෙද්ශීය 
ෙල්කම්තුමාෙග් සහතිකය ගන්න ඕනෑ. අප දන්නා තරමින් යම් 
යම් කාල වකවානුවලදී දිසාපතිලාෙග් මාර්ගෙයන් ගාම 
නිලධාරින්ට  උපෙදස් ලැබී තිෙබනවා. ඒ අනුව, "ex-cadres" 
කියන පවුල්වලට ෙමහි යම් පාෙයෝගික අමාරුකමක් තිෙබනවා.  
මරණ සහතිකය ෙදන එක ෙහොඳයි කියන එක. නමුත්, ගන්න බැරි 
ෙවලා තිෙබනවා.  

ගරු වජිර අෙබ්වර්ධන අමාතɕතුමනි, ඔබතුමා මුලතිව්, 
කිලිෙනොච්චිය වැනි පෙද්ශවල ගිහිල්ලා බැලුෙවොතින්,"ෙනොමළ 
ෙගයකින් අබ ඇටයක් ෙහොයන්න බැහැ වාෙග්" මරණ සහතික 
අවශɕ කරන ෙගවල්වල අයට  එන්න කියලා කිව්වාම හැම 
ෙගදරකින්ම එනවා. ෙමොකද, හැම ෙගදරකම වාෙග් යුද්ධෙයන් 
නැති වුණු කවුරු හරි ඉන්නවා. මම දන්නවා, පුනරුත්ථාපන 
අධිකාරිෙයන් යම් ආකාරයක ජංගම ෙසේවාවක් පවත්වනවා. ගරු 
අමාතɕතුමනි, ෙමම පශ්නය වැඩි පුරම බලපාලා තිෙබන දිස්තික්ක 
තිෙබනවා; පාෙද්ශීය ෙල්කම් ෙකොට්ඨාස  තිෙබනවා. එම නිසා මම 
පළමුෙවන්ම ඉල්ලා සිටින්ෙන්  ඒ අවශɕ භාෂා දැනුම සහිත 
නිලධාරින් සමඟ ගිහිල්ලා ඒ අවශɕ කටයුතු කරන්න කියලායි. 
ෙදමළ ජාතික සන්ධානෙය් මන්තීතුමන්ලා ෙම් ගැන අපට වඩා 
තවත් කරුණු දන්නවා ඇති. එම නිසා ෙහොද ජංගම ෙසේවා 
සංඛɕාවක්  පවත්වලා, කරුණාකරලා මුහුණ දීලා තිෙබන ෙම් 
සතɕ පශ්න ටිකට පාෙයෝගික උත්තර ෙදන්න කියලාත් මම ඉල්ලා 
සිටිනවා.  

ගරු වජිර අෙබ්වර්ධන ඇමතිතුමනි, ෙදවැනි කාරණය ෙමයයි. 
අපි දන්නවා, විශාල වශෙයන් පැවැති යුද්ධයක් තිබුෙණ් කියලා. 
ෙපොදුෙව් ගත් කල මරණ සහතිකයට අමතරව, ෙම් පෙද්ශවල 
පුද්ගලයන්ට යුද්ධෙයන් ෙබොෙහෝ ෙද්වල් නැති වුණා.  ඔවුන්ට 
අවශɕ කරන සමහර අධɕපන සහතික අධɕාපන අමාතɕාංශෙයන් 
අරෙගන ෙදන්න අපිම මැදිහත් වුණා. නමුත්, ඒක ෙපොදු පශ්නයක්. 

ඒක අපි වාෙග් තනි මන්තීවරයකුට, තනි පක්ෂයකට කරන්න 
පුළුවන් ෙදයක් ෙනොෙවයි. ෙම්ක විශාල පශ්නයක්. O/L සහතිකය 
පිච්චිලා, A/L සහතිකය පිච්චිලා. නමුත්, computerize කරලා 
තිෙබන නිසා, පසු ගිය අවුරුදු 10, 12ක කාලයක් ඇතුළත දී එම 
සහතික නැති ෙවලා තිෙබන ළමයින්ට ඒවා ගන්න පුළුවන්. ඒක 
අධɕාපන අමාතɕාංශෙයන් කළාට කමක් නැහැ. නමුත්, ෙම් 
සහතික සම්බන්ධව ජංගම ෙසේවා පවත්වනවා නම්, මම හිතන්ෙන් 
ඔබතුමන්ලාෙග් අමාතɕාංශෙයන් කෙළොත් වඩාත් පාෙයෝගිකයි 
කියලායි.  ඒ පිළිබඳවත් මැදිහත්වීමක් කරන්න කියලා අපි 
ඔබතුමාෙගන් ඉල්ලා සිටිනවා. ෙමොකද, ෛදනික ජීවිතය පවත්වා 
ෙගන යෑෙම්දී ෙම්වාෙය් බරපතළ ගැටලු පමාණයක් තිෙබන නිසා.  

තුන්වන කාරණය තමයි ගරු ඇමතිතුමනි, මරණය සහතික 
කර ගැනීම. ඔබතුමා මතු කරපු කාරණය තිෙබනවා. එක පැත්තක් 
තමයි  සමහර අම්මලා,තාත්තලා ඉන්නවා, තමන්ෙග් දරුවා 
මැරුණා කියන කාරණය පිළිගන්න කැමැති නැහැ.1987-1989 
කාලෙයත් ඒ වාෙග් අම්මලා තාත්තලා සිටියා. කාටවත් ඒක 
බලහත්කාරෙයන් පිළිගන්වන්නත් බැහැ. නමුත් ඔය ෙනොදුටු 
සහතිකය තුළින් ෙහොඳ වාෙග්ම නරකක් ෙවන්නත් පුළුවන්. 
ෙමොකද, ඒක අම්මා ෙකෙනකුට තමන්ෙග් දරුවා ජීවත්ෙවලා 
ඉන්නවා කියලා විශ්වාස කරන්න තිෙබන අයිතිය තිෙයන්න ඕනෑ. 
ඒක ඉතාම මානුෂීය කාරණාවක්. මට ෙම් ළඟදී මුලතිව්වලදී මුණ 
ගැසුණා, -[බාධා කිරීමක්] 

 
ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு பிரதிச் சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Deputy Speaker) 
ඒ කාරණය තිෙබන්ෙන් පවුෙල් අයෙග් විශ්වාසයත් සමඟයි. 

 
ගරු බිමල් රත්නායක මහතා 
(மாண்ᾗமிகு பிமல் ரத்நாயக்க) 
(The Hon. Bimal Rathnayake) 
ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමනි, මට ඒ ඇමතිතුමා කියූ 

කාරණය පැහැදිලි නැහැ. 

 
ගරු වජිර අෙබ්වර්ධන මහතා 
(மாண்ᾗமிகு  வஜிர அேபவர்தன) 
(The Hon. Wajira Abeywardana) 
ගරු මන්තීතුමා, පළමු කාරණය තමයි අපට දකින්න නැති 

පුද්ගලෙයක් ෙවනුෙවන් මරණ සහතිකයක් නිකුත් කිරීෙම් 
කමෙව්දයක් අපට නැහැ. එතෙකොට ෙලෝකෙය් පිළිගත් කමෙව්දය 
අපට අනුගමනය කරන්න ෙවනවා. ඒක තමයි ෙනොදුටු සහතිකය 
නිකුත් කිරීම. ෙම් ෙනොදුටු සහතිකය නිකුත් කිරීම තුළින් ලැෙබන 
අයිතිවාසිකම් තමයි සමහර ෙවලාවට එම පුද්ගලයා රාජɕ 
ෙසේවකෙයක් නම්, දැනට තිෙබන කමය අනුව ඔහුෙග් වැන්දඹු හා 
අනත්දරු අරමුදල ගන්න බැහැ. ෙම් සහතිකය නිකුත් කිරීෙමන් 
එය ලබා ගන්න පුළුවන්. ඒ වාෙග්ම ෙවනත් අයිතිවාසිකම් ලබා 
ගන්න පුළුවන්. උදාහරණයක් වශෙයන් ඔහු ෙවනුෙවන් ලබාගත 
හැකි ෙවනත් අයිතිවාසිකම්, ෙම් ෙනොදුටු සහතිකය ලැබීම තුළින් 
ලබා ගැනීමට අවස්ථාව සැලෙසනවා. එෙහම නැතිව ෙලෝකය 
පිළිගත් සම්පදාය -UN එෙක් සහ අනික් සංවිධානවල-උල්ලංඝනය 
කිරීමට අපට පුළුවන්කමක් නැහැ.  
   

ගරු බිමල් රත්නායක මහතා 
(மாண்ᾗமிகு பிமல் ரத்நாயக்க) 
(The Hon. Bimal Rathnayake) 
නමුත් ගරු ඇමතිතුමා ෙමෙහම ෙවයිද? සුදුවෑන්වලින්  

උස්සලා, ඊට පස්ෙසේ සහතිකයත් දීලා දමන කමෙව්දයක් 
ඉස්සරහට හදයි ද? 

999 1000 



පාර්ලිෙම්න්තුව 

ගරු වජිර අෙබ්වර්ධන මහතා 
(மாண்ᾗமிகு  வஜிர அேபவர்தன) 
(The Hon. Wajira Abeywardana) 
නැහැ. ෙමය එවැනි සහතිකයක් ෙනොෙවයි. ෙම් වනෙකොට 

ලංකාෙව් පාෙද්ශීය ෙල්කම්වරු හරහා වාර්තා වන ආකාරයට   පසු 
ගිය අවුරුදු 30ක, 40ක කාලසීමාව ඇතුළත දළ වශෙයන් ඒ විධිෙය් 
20,000ක පමණ පිරිසක්  මුළු රෙට්ම සිටින බව අපට ෙපෙනනවා. 
ෙමය උතුරු නැ ෙඟනහිරට අදාළව පමණක් ෙනොෙවයි. 

 

ගරු බිමල් රත්නායක මහතා 
(மாண்ᾗமிகு பிமல் ரத்நாயக்க) 
(The Hon. Bimal Rathnayake) 
මම පිළිගන්නවා, ගරු ඇමතිතුමා. මම මතු කෙළේ ෙම් 

කාරණෙය් ෙදපැත්තක් තිෙබනවා කියන එකයි. ඒ නිසා මම 
නිශ්චිත වශෙයන් ගරු මන්තීතුමාෙග් ෙයෝජනාව- 

 
ගරු වජිර අෙබ්වර්ධන මහතා 
(மாண்ᾗமிகு  வஜிர அேபவர்தன) 
(The Hon. Wajira Abeywardana) 
වරදක් ෙවන්න ඉඩකඩ තිෙබනවා. ඒක නීතිරීති මඟින් අවම 

කර ගන්න ඕනෑ. 
     

ගරු බිමල් රත්නායක මහතා 
(மாண்ᾗமிகு பிமல் ரத்நாயக்க) 
(The Hon. Bimal Rathnayake) 
ඔව්. ඒ කාරණය ඉතා බරපතළයි. එක්නැළිෙගොඩ 

මාධɕෙව්දීයාෙග් පශ්නය වාෙග් කාරණයක් ගත්ෙතොත්, එවැනි 
ෙදයකදී ඔය ෙනොදුටු සහතිකය ආෙවොත්, ඒ ෙවනුෙවන් සටනක් 
කරන්නත් බැරි ෙවනවා. 

ෙව්ලාව අවසාන ෙවන නිසා, ගරු මන්තීතුමාෙග් ෙයෝජනාව 
අනුමත කරන ගමන්, මා නැවතත් ඇමතිතුමාෙගන් ඉල්ලා 
සිටින්ෙන් මරණ සහතිකය ලබා ගැනීම දක්වා ඒ අතුරුදහන් වුණ 
පුද්ගලයන්ෙග් ඥාතීන් ගාම නිලධාරි මට්ටමින්, පාෙද්ශීය ෙල්කම් 
කාර්යාල මට්ටමින් විශාල ගැටලු  සංඛɕාවකට මුහුණ ෙදනවා. 
ෙමොකද, මරණ සහතික නිකුත් කරන්න අවශɕ වන ෙවනත් වාර්තා 
තිෙබනවා. නමුත් ඒ වාර්තා නිකුත් කිරීම සඳහා වුවමනා කරන 
නිලධාරින් නැතිකමින් ඔවුන් ගැටලුවලට මුහුණ ෙදනවා. ඒ නිසා 
ඔබතුමා මැදිහත්ෙවලා විෙශේෂ කාර්ය සාධක කණ්ඩායමක් 
අවුරුද්දකට වාෙග් පත් කරන්න. ෙම් පශ්නය ලංකාෙව්ම තිෙබන 
බව ඇත්ත.  නමුත් මා දන්නා තරමින් ෙමම පශ්නය ගිනි ගන්නා 
මට්ටමින්  තිෙබන්ෙන් යුද්ධය වැඩි වශෙයන් පැවති වන්නි 
දිස්තික්කවලයි. ඊට අමතරව, කැබිතිෙගොල්ලාව, වැලිකන්ද වාෙග් 
පෙද්ශවලත් ෙම් පශ්නය යම් පමාණයකට තිෙබනවා. එම නිසා 
ෙමය පාෙයෝගිකව ලබා දීම සඳහා කියා මාර්ගයක් සකස් කරන්න 
කියලාත්, විෙශේෂෙයන්ම ඔබතුමන්ලාත් මැදිහත් වන ආකාරෙය් 
ජංගම ෙසේවාවලින් ෙමය විසඳන්න උත්සාහ කරන්න කියලාත් අපි 
ඔබතුමාෙගන් ඉල්ලා සිටිනවා. සත්ුතියි. 

 
ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு பிரதிச் சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Deputy Speaker) 
ඊළඟට, ගරු රවුෆ් හකීම් ඇමතිතුමා. 

[අ.භා. 2.53] 
 

ගරු රවුෆ් හකීම් මහතා (නගර සැලසුම්  හා ජල සම්පාදන 
අමාතɕතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு றᾫப் ஹகீம் - நகரத் திட்டமிடல் மற்ᾠம் 
நீர்வழங்கல் அைமச்சர்) 
(The Hon. Rauff Hakeem - Minister of City Planning and  
Water Supply) 
ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමනි, බුද්ධික පතිරණ මන්තීතුමා 

ඉදිරිපත් කර තිෙබන ෙම් ෙයෝජනාව සම්බන්ධෙයන් අපෙග් 

ස්වෙද්ශ කටයුතු අමාතɕතුමා පැහැදිලි කරද්දී ෙමයට අදාළව 
කියපු කාරණාවලට අමතරව එක කාරණයක් පිළිබඳව එතුමාෙග් 
අවධානය ෙයොමු කරන්න මා අදහස් කරනවා.  

විෙශේෂෙයන්ම එතුමා සඳහන් කළ පරිදි ෙම් පිළිබඳව තිෙබන 
හිඩස පිරවීම සඳහා පසු ගිය සැප්තැම්බර් 16වන දා පැවති අමාතɕ 
මණ්ඩල රැස්වීෙම්දී අපි තීරණයක් ෙගන තිෙබනවා. නමුත් ඒ 
තීරණය පිළිබඳව ෙපොඩි ගැටලුවක් තිෙබනවා. ඒ පිළිබඳව 
ඇමතිතුමාෙග් අවධානය ෙයොමු කළ යුතුයි. ෙමොකද, ඒ තීරණෙය් 
තිෙබන්ෙන්, අපි 2010 දී පනවන ලද ඒ පනත නැවත සංෙශෝධනය 
කිරීම සඳහා වූ තීරණයක් හැටියටයි. එය කළ ෙනොහැකි ෙදයක්ය 
කියන එක මා ෙපන්වා දිය යුතුයි. ෙමොකද, ඒකට අදාළව we have 
to re-introduce a new Bill. We cannot amend an already 
lapsed one. Therefore, I think he will have to-  

 
ගරු වජිර අෙබ්වර්ධන මහතා 
(மாண்ᾗமிகு  வஜிர அேபவர்தன) 
(The Hon. Wajira Abeywardana) 
ඇත්ත වශෙයන් දැනට නව පනතක් හැටියට ඉදිරිපත් 

කරනවා.  
 

ගරු රවුෆ ්හකීම් මහතා  
(மாண்ᾗமிகு றᾫப் ஹகீம்) 
(The Hon. Rauff Hakeem) 
ඒක තමයි. නමුත් ෙමතැන minutesවල සඳහන් ෙවලා 

තිෙබන්ෙන් ෙවනස් ආකාරයකටයි.  
 

ගරු වජිර අෙබ්වර්ධන මහතා 
(மாண்ᾗமிகு  வஜிர அேபவர்தன) 
(The Hon. Wajira Abeywardana) 
මට ෙත්රුණා. අෙප් සාකච්ඡාවලදී එය ෙවනස් වුණා. 
 
ගරු රවුෆ ්හකීම් මහතා  
(மாண்ᾗமிகு றᾫப் ஹகீம்) 
(The Hon. Rauff Hakeem) 
ඒ පිළිබඳව කැබිනට් සංෙද්ශයක් නැවත ඉදිරිපත් කරන්න සිදු 

ෙව්වි කියන කාරණය අමාතɕතුමාෙග් අවධානයට ෙයොමු 
කරවනවා. මෙග් කථාෙව් ඉතිරි ෙකොටස දවිඩ භාෂාෙවන් කරන්න 
මා අදහස් කරනවා. 

ெகளரவ பிரதிச் சபாநாயகர் அவர்கேள, வடக்கு, கிழக்கில் 
இடம்ெபற்ற ᾐரதிᾞஷ்டவசமான ᾜத்தத்தின் காரணமாகᾫம் 
இயற்ைக அனர்த்தங்களின் காரணமாகᾫம் உயிாிழந்தவர்கள், 
காணாமற்ேபானவர்கள் சம்பந்தமான மரணச் சான்றிதழ்கள் 
வழங்குகின்ற ᾙயற்சியில் அதற்கான உாிய ஏற்பாᾌகைளப் 
ெபற்ᾠக் ெகாᾌப்பதற்காக ெகளரவ பாராᾦமன்ற உᾠப்பினர் 
ᾗத்திக பதிரண அவர்கள் சமர்ப்பித்திᾞக்கின்ற இந்தப் 
பிேரரைணைய வரேவற்கின்ேறன். அேதேநரம், இᾐகுறித்த 
விடயத்தில் குறிப்பாக அவᾞைடய பிேரரைணயில், "வடக்கு, 
கிழக்கில் மரணித்த தமிழ் மக்கள்" என்ᾠ குறிப்பிட்ᾊᾞப்பைத 
வடக்கு, கிழக்கிேல உயிாிழந்த எல்லா இன மக்கᾦக்கும் இᾐ 
ெபாᾞந்தத்தக்க வைகயில் அைத மாற்றிக்ெகாள்ᾦமாᾠ நான் 
ஒᾞ திᾞத்தத்ைத ஆரம்பத்திேல ᾙன்ைவத்திᾞந்ேதன். அைத 
அவர் ஏற்ᾠக்ெகாண்ᾊᾞக்கின்றார். ᾙக்கியமாக இந்த 
விடயத்திேல சகல சᾚகங்கᾦம் பாதிக்கப்பட்ᾊᾞக்கின்றன. 
ஆனால், கூᾌதலாகத் தமிழ் மக்கள் 
பாதிக்கப்பட்ᾊᾞக்கிறார்கள் என்ற விடயத்ைத நாங்கள் 
மைறத்ᾐப் ேபசᾙᾊயாᾐ. இᾞந்தாᾤம், பல நாᾌகளில் 
அᾙலாகிᾜள்ள இந்த மரணச் சான்றிதழ் வழங்குகின்ற 
விடயத்திேல, ஐக்கிய நாᾌகள் சைபயின் ஒᾞசில 
தீர்மானங்கᾦக்கு அைமவாக, காணாமற்ேபாᾜள்ளார் 
என்கின்ற சான்றிதழ் வழங்குவதற்கு எᾌத்திᾞக்கின்ற ᾙயற்சி 
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வரேவற்கத்தக்கᾐ.  ஏெனன்றால், இதைன அᾔபவ ாீதியாக 
உணர்ந்த ஒᾞ கட்சியினர் என்ற அᾊப்பைடயில் கூᾠகிேறன்.  

ஐக்கிய ேதசியக் கட்சி ஆட்சியிேல விᾌதைலப் 
ᾗᾢகᾦக்கும் அரசாங்கத்ᾐக்குமிைடயில் ஏற்பᾌத்தப்பட்ட ஓர் 
உடன்பாட்ᾊன் காரணமாக உᾞவான ேமாதல் தவிர்ப்ᾗக் 
காலத்திேல, ᾙன்னாளில் கைலக்கப்பட்ட வடக்கு - கிழக்கு 
மாகாண சைப உᾠப்பினராக இᾞந்த எங்கᾦைடய கட்சியின் 
உᾠப்பினரான சம்மாந்ᾐைறையச் ேசர்ந்த மன்சூர் என்பவைர 
விᾌதைலப் ᾗᾢகள் பலவந்தமாக ᾪட்ᾊᾢᾞந்ᾐ 
கடத்திக்ெகாண்ᾌ ேபானார்கள். பிறகு அவᾞைடய ᾘதᾫடல் - 
ஜனாஸா - குᾌம்பத்தினᾞக்குக் கிைடக்கவில்ைல. அந்தப் 
பின்னணியிேல இன்ᾠம் அவᾞைடய தாயார் தன்ᾔைடய 
மகன் உயிர் வாழ்ந்ᾐெகாண்ᾊᾞக்கின்றார் என்ற ஓர் 
உணர்விேலதான் இᾞக்கிறார்; இறந்தைத ஏற்ᾠக்ெகாள்வதாக 
இல்ைல. அப்பᾊப்பட்ட ஆயிரக்கணக்காேனார் இந்த 
நாட்ᾊேல இᾞக்கிறார்கள். "பலவந்தமாகக் கடத்திச்ெசல்வᾐ" 
என்ற குற்றச்ெசயல் பற்றி எங்கᾦைடய தண்டைனச் சட்டக் 
ேகாைவயில் குறிப்பிடப்படாதᾐ ஒᾞ குைறபாடாக 
இᾞக்கிறᾐ. இᾐசம்பந்தமாக நடவᾊக்ைக எᾌக்கேவண்ᾌ 
ெமன்ᾠ ஏற்ெகனேவ நாங்கள் ேகட்ᾊᾞந்ேதாம். 
காணாமற்ேபாேனார் சம்பந்தமாக நாங்கள் பரணகம 
ஆைணக்குᾨ ேபான்ற சில ஆைணக்குᾨக்கைள 
நியமித்திᾞந்ேதாம். அந்த ஆைணக்குᾨக்கள் "பலவந்தமாகக் 
கடத்தப்பᾌதல்" ஒᾞ குற்றெமன்பைத எங்கᾦைடய 
தண்டைனச் சட்டக்ேகாைவயில் ேசர்க்கேவண்ᾌெமன்ᾠ 
ெசய்திᾞக்கின்ற சிபாாிசுகள் மிகப் பிரதானமானைவ. அைதக் 
கவனத்திெலᾌக்க ேவண்ᾌம்.  

இᾐ சம்பந்தமாக ஒᾞ மாற்ᾠக் கᾞத்ᾐ இᾞந்தᾐ. 
ஏெனன்றால், அவ்வாறான ஒᾞ குற்றத்ைத தண்டைனச் 
சட்டக்ேகாைவயில் உட்ᾗகுத்ᾐகின்றேபாᾐ அᾐ ᾙன்ைனய 
காலத்திற்கும் ஏற்ᾗைடய ஒன்றாக - retrospective effect - 
வந்ᾐவிᾌம். அப்பᾊ வᾞம்ேபாᾐ ஆட்சியாளர்கᾦக்குச் சிக்கல் 
ஏற்பᾌெமன்ற ேதாரைணயில் அைதத் தண்டைனச் 
சட்டக்ேகாைவயில் ேசர்க்காமல் விᾌவதற்கான ᾙயற்சிகள் 
கடந்த காலங்களில் இடம்ெபற்றிᾞந்தைத நாங்கள் 
அவதானித்ேதாம். எனேவ, இந்தப் பின்னணியில், காணமற் 
ேபாேனார், பலவந்தமாகக் கடத்திச் ெசல்லப்பட்ேடார், 
இயற்ைக அனர்த்தங்களினால் பாதிக்கப்பட்ேடார் 
ேபான்றவர்கᾦக்கு ெவவ்ேவᾠ விதமாக மரணச் 
சான்றிதழ்கைளப் ெபᾠவதில் இᾞக்கின்ற பிரச்சிைனகᾦக்குத் 
தீர்ᾫகாண ேவண்ᾌம். உள்நாட்டᾤவல்கள் அைமச்சு இᾐ 
சம்பந்தமாக சட்டத் திᾞத்தெமான்ைற அல்லᾐ ᾗதிய 
சட்டெமான்ைறக் ெகாண்ᾌவᾞவதற்கு ᾙயற்சிக்கின்றᾐ. 
எனேவ, பலவந்தமாகக் கடத்திச் ெசல்லப்பᾌவைதத் 
தண்டைனக்குாிய ஒᾞ குற்றமாகத் தண்டைனச் 
சட்டக்ேகாைவயில் ேசர்த்ᾐக்ெகாள்ள ேவண்ᾌெமன்ற 
என்ᾔைடய ஆேலாசைனைய இந்த அரசாங்கத்திடம் நான் 
மிக அᾨத்தம் திᾞத்தமாக இந்தச் சைபயிேல  ᾙன்ைவத்ᾐ, 
அமர்கின்ேறன். நன்றி.  
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ගරු ෙසල්වම් අෛඩක්කලනාදන් මහතා (නිෙයෝජɕ කාරක 
සභාපතිතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு ெசல்வம் அைடக்கலநாதன் - குᾨக்களின் பிரதித் 
தவிசாளர்) 
(The Hon.  Selvam Adaikkalanathan ‐ Deputy Chairman of 
Committees) 
ெகளரவ பிரதிச் சபாநாயகர் அவர்கேள, எங்கᾦைடய 

ெகளரவ உᾠப்பினரான  நண்பர் ᾗத்திக பதிரண அவர்கள் 
காணாமற்ேபானவர்கᾦக்கு இறப்ᾗ அத்தாட்சிப் பத்திரம் 

வழங்க ேவண்ᾌெமன்ற பிேரரைணைய 
ᾙன்ைவத்திᾞக்கின்றார். அந்தப் பிேரரைணக்கு நான் 
உடன்பட ᾙᾊயாதவனாக இᾞக்கின்ேறன் என்பைதக் 
கூறிக்ெகாள்ள விᾞம்ᾗகின்ேறன். எங்கᾦைடய வடக்கு, 
கிழக்கிேல காணாமற்ேபானவர்கள் என்ᾠ பார்க்கின்றேபாᾐ 
ெபᾞந்ெதாைகயானவர்கள் சுனாமியால் காணாமற் 
ேபாயிᾞக்கிறார்கள். அத்ேதாᾌ, ெவள்ைள வான்ᾚலம் 
கடத்தப்பட்டவர்கள் காணாமற்ேபாயிᾞக்கிறார்கள்; 
பல்கைலக்கழகங்களில் கடத்தப்பட்டவர்கள் காணாமற் 
ேபாயிᾞக்கிறார்கள்; ேபாாின் பின்னர் பைடயினாிடம் 
ஒப்பைடக்கப்பட்ட கணவன்மார், பிள்ைளகள், தாய்மார், 
தகப்பன்மார் ேபான்ற உறᾫகள் காணாமற் 
ேபாயிᾞக்கிறார்கள். இப்பᾊயாக ேபார் நடந்ᾐெகாண்ᾊᾞந்த 
காலத்திேல நைடெபற்ற கடத்தல்களால் அவர்கᾦைடய 
உறᾫகᾦக்கு ஏற்பட்ᾊᾞக்கின்ற நிைலைம பற்றி ᾙதᾢல் 
ஆராய ேவண்ᾌம். அைதவிᾌத்ᾐ, காணாமற்ேபானவர்கᾦக்கு 
இறப்ᾗ அத்தாட்சிப் பத்திரம் ெகாᾌக்கேவண்ᾌம் என்பைதச் 
சர்வ சாதாரணமாகச் ெசால்ᾢவிட ᾙᾊயாᾐ.   

ᾗதிய அரசாங்கம் பதவிக்கு வந்த பின்ᾗ, ᾙன்னர் 
கடத்தப்பட்டவர்கள் யாழ்ப்பாணத்திேல ெகாண்ᾌவந்ᾐ 
இறக்கிவிடப்பட்ட ஒᾞ சம்பவம் அண்ைமயில் நடந்தᾐ. 
குறிப்பிட்ட காலத்தில்  பல மைறᾙக தᾌப்ᾗ ᾙகாம்கள் 
இயங்கிவந்தன. திᾞேகாணமைலயில் இᾞந்த ஒᾞ தᾌப்ᾗ 
ᾙகாமிᾢᾞந்ᾐ பலர் விᾌதைல ெசய்யப்பட்ட வரலாᾠ 
இᾞக்கின்றᾐ. தங்களால் ஒப்பைடக்கப்பட்டவர்கள் 
காணாமற்ேபாயிᾞக்கிறார்கெளன்ᾠ அவர்கᾦைடய தாய், 
தகப்பன் பல இடங்களிேல ேபாராட்டம் 
நடத்திக்ெகாண்ᾊᾞக்கின்றார்கள். அவர்கᾦைடய நிைல  
என்னெவன்ᾠ பாᾞங்கள்! காணாமற்ேபானவர்கைளக் 
கண்டறிᾜம் பரணகம ஆைணக்குᾨ இன்ைறக்கு எங்கᾦைடய 
வடக்கு, கிழக்கிேல வலம் வந்ᾐெகாண்ᾊᾞக்கின்றᾐ. இறப்ᾗ 
அத்தாட்சிப் பத்திரம் ெபற ேவண்ᾌம்; ஓாிலட்சம் ᾟபாய் காசும் 
தரப்பᾌெமன்ᾠ அந்த ஆைணக்குᾨᾫக்குப் ெபாᾠப்பானவர் 
தன்ᾔைடய உைரயிேல ெசால்ᾢயிᾞக்கிறார். அந்த 
ஆைணக்குᾨ விசரரைணகைள ᾙᾊக்காத பட்சத்திேல 
இப்பᾊயான கᾞத்ᾐக்கைளச் ெசால்வெதன்பᾐ எங்கைளப் 
ெபாᾠத்தமட்ᾊேல ஏற்ᾠக்ெகாள்ள ᾙᾊயாᾐ.  

உதாரணமாக, ேபார் நடந்ᾐெகாண்ᾊᾞந்த ேநரத்திேல 
விᾌவிக்கப்பட்ட பகுதிக்கு மக்கள் சாாிசாாியாக 
வந்ᾐெகாண்ᾊᾞந்தேபாᾐ ஒப்பைடத்த அவர்கᾦைடய 
உறᾫகளின் ᾙகங்கைள இப்ேபாᾐ பார்க்க ᾙᾊயாத சூழல். 
அேதேநரம் யாாிடம் ஒப்பைடக்கிேறாம் என்ᾠ அவர்களின் 
ᾙகங்கைளᾜம் பார்க்க ᾙᾊயாத நிைலைம. இராᾎவத்தினர் 
ெசான்னார்கள், "விᾌதைலப் ᾗᾢகேளாᾌ இᾞந்தவர்கைள 
அல்லᾐ அவர்கᾦக்கு ஆதரவாக இᾞந்தவர்கைள எங்களிடம் 
ஒப்பைடᾜங்கள்; நாங்கள் அவர்கைள விசாாித்ᾐவிட்ᾌ, 
விட்ᾌவிᾌகின்ேறாம்" என்ᾠ. அந்த வார்த்ைதகளின்மீᾐ 
நம்பிக்ைகெகாண்ᾌதான் எங்கᾦைடய மக்கள் அவர்கைள 
இராᾎவத்திடம் ஒப்பைடத்தார்கள். இᾐ பைழய 
அரசாங்கத்தின் ஆட்சிக்காலத்திேல நைடெபற்றᾐ. 
அவ்வரசாங்கத்தினால், தமிழ் ேபசும் மக்கள் மிகக் ெகாᾍரமான 
ᾙைறயிேல பாதிக்கப்பட்டார்கள் என்பᾐ எல்ேலாᾞம் அறிந்த 
விடயம். ᾗதிய அரசாங்கமானᾐ இᾐ ெதாடர்பில் தீவிர 
விசாரைணைய ேமற்ெகாள்ள ேவண்ᾌம். 
காணாமல்ேபானவர்கள் எங்ெகங்கு இᾞக்கின்றார்கள்? 
மைறᾙக ᾙகாம்கள் எங்ெகங்கு இᾞக்கின்றன? என்பைவ 
பற்றி நிச்சயமாக ᾗதிய அரசாங்கத்ᾐக்குத் 
ெதாிந்திᾞக்கேவண்ᾌம். அவர்களில் விᾌதைல ெசய்ய 
ᾙᾊᾜமானவர்கைள விᾌதைல ெசய்யேவண்ᾌம்.  

அண்ைமயிேல யாழ்ப்பாணத்திேல நைடெபற்ற ெபாங்கல் 
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விழாவில் பிரதம அைமச்சர் அவர்கள், 
"காணாமல்ேபானவர்களில் அதிகமானவர்கள் 
இறந்திᾞக்கலாெமன்ᾠ நான் உணர்கின்ேறன்" என்ᾠ 
கூறினார். உண்ைமயிேல ெபாᾠப்ᾗள்ள ஒᾞ பிரதமர் 
என்றவைகயில், இக்கூற்ᾠ ஏற்ᾗைடயதாக இல்ைல. 
காணாமல்ேபானவர்கᾦைடய உறᾫகள் இன்ைறக்கும் பல 
தைலவர்கைளச் சந்தித்ᾐ, தங்கᾦைடய ᾙைறப்பாᾌகைளச் 
ெசய்கின்றார்கள். எவ்வளᾫ ேபர் இᾞக்கிறார்கள்? எவ்வளᾫ 
ேபர் இல்ைல? என்பᾐ ெதாடர்பில் பல விடயங்கள் 
விசாரைணக்கு உட்பᾌத்தப்பட்ᾊᾞக்கின்றன. இன்ைறக்குப் 
பல விடயங்கள் ெதாடர்பில் பலர் ைகᾐ 
ெசய்யப்பட்ᾊᾞக்கின்றார்கள். ஆகேவ, ᾗதிய அரசாங்கம் இந்த 
விடயத்ைதக் கவனத்தில் எᾌத்ᾐ, 
காணாமல்ேபானவர்கᾦைடய - கண்ᾙன்னாேலேய 
இராᾎவத்தினாிடம் ஒப்பைடக்கப்பட்டவர்கᾦைடய 
தற்ேபாைதய நிைல என்ன? என்பᾐ ெதாடர்பில் ஓர் 
அறிக்ைகைய பாராᾦமன்றத்திேல சமர்ப்பிக்கேவண்ᾌெமனக் 
ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன்.  

இன்ᾠ ெகளரவ ᾗத்திக பதிரண அவர்கள் 
உைரயாற்ᾠம்ேபாᾐ, பாடசாைல சம்பந்தமாகப் ேபசியதன் 
அᾊப்பைடயில், நாᾔம் ஒᾞ விடயத்ைதக் குறிப்பிட 
விᾞம்ᾗகின்ேறன். அதாவᾐ, இன்ᾠ வᾫனியா மகா 
வித்தியாலயத்தில் ஆசிாியர் இடமாற்றத்ᾐக்கு எதிர்ப்ᾗத் 
ெதாிவித்ᾐ மாணவர் ேபாராட்டெமான்ᾠ நைடெபᾠகின்றᾐ. 
எனேவ, அங்கிᾞக்கின்ற பிரச்சிைனைய மத்திய, மாகாண 
கல்வி அைமச்சர்கள் இᾞவᾞம் இைணந்ᾐ தீர்த்ᾐைவக்க 
ேவண்ᾌெமன்ᾠ ேகட்ᾌக்ெகாண்ᾌ, வாய்ப்பளித்ததற்கு நன்றி 
கூறி, விைடெபᾠகின்ேறன்.  
 

ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு பிரதிச் சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Deputy Speaker) 
The next speaker is the Hon. (Mrs.) Sriyani 

Wijewickrama. 
 
ගරු වජිර අෙබ්වර්ධන මහතා 
(மாண்ᾗமிகு  வஜிர அேபவர்தன) 
(The Hon. Wajira Abeywardana) 

 
නැඟී සිටිෙය්ය. 
எᾨந்தார். 
rose. 

 
ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு பிரதிச் சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Deputy Speaker) 
ගරු අමාතɕතුමා. 
 
ගරු වජිර අෙබ්වර්ධන මහතා 
(மாண்ᾗமிகு  வஜிர அேபவர்தன) 
(The Hon. Wajira Abeywardana) 
ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමනි, මම අෙප් ගරු ෙසල්වම් 

අෛඩක්කලනාදන් මන්තීතුමා කියපු කාරණය සම්බන්ධෙයන් 
ෙපොඩි පැහැදිලි කිරීමක් සිදු කරනවා. පළමුවැනි කාරණය තමයි, 
මරණ සහතිකයක් නිකුත් කිරීම කිසි ෙසේත්ම සිදු වන්ෙන් නැහැ 
කියන එක. ඒ, පළමුවැනි කාරණය.  

ෙදවැනි කාරණය තමයි, ගරු මන්තීතුමා ඉදිරිපත් කළ 
කාරණය අනුව සමහර අය අතුරුදහන්වූවන් හැටියට විෙද්ශගත 
ෙවලා ඉන්නවා. සුනාමියට හසු වුණු අය ඉන්නවා. 

තමුන්නාන්ෙසේලා කිව්වා වාෙග් හමුදා කඳවුරුවලට භාර ෙගන ඊට 
පසුව භාර ෙනොදීපු අය ඉන්නවා. ඒ කිසිම පරීක්ෂණයකට බාධා 
ෙනොවිය යුතු නිසා තමයි, "ෙනොදුටු සහතිකය" පමණක් නිකුත් 
කරන්ෙන්.  

 

ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு பிரதிச் சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Deputy Speaker) 
ෙම්ක මරණ සහතිකයක් ෙනොෙවයි? 
 

ගරු වජිර අෙබ්වර්ධන මහතා 
(மாண்ᾗமிகு  வஜிர அேபவர்தன) 
(The Hon. Wajira Abeywardana) 
මරණ සහතිකයක් ෙනොෙවයි. මරණ සහතිකයක් නිකුත් 

කිරීමට රජයට බලයක් නැහැ. 
 

ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு பிரதிச் சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Deputy Speaker) 
ෙම්ක මරණ සහතිකයත් අතර අතුරු සහතිකයක්; interim 

certificate එකක්.  
 
ගරු වජිර අෙබ්වර්ධන මහතා 
(மாண்ᾗமிகு  வஜிர அேபவர்தன) 
(The Hon. Wajira Abeywardana) 
That is right. 

 
ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு பிரதிச் சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Deputy Speaker) 
ඒක අතුරු සහතිකයක්.  
මීළඟට, ගරු ශියානි විෙජ්විකම මහත්මිය. 
 
ගරු මෙනෝ ගෙන්සන් මහතා (ජාතික සංවාද හා රාජɕ 
භාෂා පිළිබඳ අමාතɕතුමා ) 
(மாண்ᾗமிகு மேனா கேணசன் - ேதசிய சகவாழ்ᾫ, 
கலந்ᾐைரயாடல் மற்ᾠம் அரசகᾞம ெமாழிகள் அைமச்சர்) 
(The Hon. Mano Ganesan - Minister of National Co-
existence, Dialogue and Official Languages) 
 
නැඟී සිටිෙය්ය. 
எᾨந்தார். 
rose. 

 

ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு பிரதிச் சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Deputy Speaker) 
Hon. Mano Ganesan, do you want to speak? 

 
ගරු මෙනෝ ගෙන්සන් මහතා  
(மாண்ᾗமிகு  மேனா கேணசன்) 
(The Hon. Mano Ganesan) 
I want to convince him because he is making a very important 

point. இᾐ காணாமற்ேபானதாகச் சந்ேதகப்பட்ᾌ 
வழங்கப்பᾌகின்ற ஒᾞ சான்றிதழ்.  ஆகேவ, 
காணாமற்ேபானவர்கள் எத்தைன ேபர் 
இᾞக்கின்றார்கெளன்ᾠ நாம் உணர்ந்ᾐெகாள்ள ᾙᾊᾜம்; 
அதற்கான வாய்ப்பிᾞக்கின்றᾐ. ஆகேவ, அவர்கைளக் 
கண்ᾌபிᾊக்குமாᾠ ேபாராட்டங்கைளத் ெதாடர ᾙᾊᾜம்.   

 
ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு பிரதிச் சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Deputy Speaker) 
Hon. Mano Genesan, it is an interim certificate. 
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ගරු මෙනෝ ගෙන්සන් මහතා  
(மாண்ᾗமிகு  மேனா கேணசன்) 
(The Hon. Mano Ganesan) 
Yes, obviously. That is what I was referring to. 

 
[අ.භා. 3.06] 
 

ගරු ශියානි විෙජ්විකම මහත්මිය 
(மாண்ᾗமிகு (திᾞமதி) ᾯயாணி விேஜவிக்கிரம) 
(The Hon. (Mrs.) Sriyani Wijewickrama) 
ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමනි, ගරු බුද්ධික පතිරණ 

මන්තීතුමා ඉදිරිපත් කළ ෙම් ෙයෝජනාව ඉතාම කාෙලෝචිත 
ෙයෝජනාවක්. ගරු මන්තීතුමා ෙමවැනි ෙයෝජනාවක් ඉදිරිපත් 
කිරීම ගැන අප සතුටු ෙවනවා. විෙශේෂෙයන්ම උතුරු-නැ ෙඟනහිර 
පළාෙත් ජීවත් ෙවන ෙකෙනක් විධියට, දිගාමඬුල්ල දිස්තික්කය 
නිෙයෝජනය කරන මන්තීවරියක් විධියට මම ෙම් පශ්නය 
දකින්ෙන්, අෙප් රෙට් ජීවත් වන සිංහල, ෙදමළ සහ මුස්ලිම් කියන 
හැම ජාතියක්ම නිෙයෝජනය කරන අෙප් රටවැසියන්ට තිෙබන 
පශ්නයක් විධියටයි.    

විෙශේෂෙයන්ම යුද්ධය කරද්දී, එල්ටීටීඊ තස්තවාදීන් අතින් 
උතුරු නැ ෙඟනහිර පළාත්වල ජනතාවෙග් ජීවිත නැති වුණු 
අවස්ථා වාෙග්ම පැහැරෙගන යෑම් සිදු වුණු අවස්ථා තිෙබන්න  
පුළුවන්.  එල්ටීටීඊ සංවිධානය විසින් උතුරු නැ ෙඟනහිර පළාත්වල 
පැහැරෙගන යෑම් කළා. ඒ වාෙග් විශාල වශෙයන්  පැහැරෙගන 
යෑම්වලට ලක් වුෙණ් සිංහල ජනතාව විතරක් ෙනොෙවයි. මුස්ලිම් 
ජනතාව, ෙදමළ ජනතාව ඇතුළු ෙම් සියලු ෙදනා පැහැරෙගන 
යෑම්වලට ලක් වුණා. ඒ නිසා ඒ මහා යුද සමය ගැන කථා කරද්දී 
ෙම් කියාදාමය යම් කිසි තැනකට ෙගෙනන්න පශ්න ගණනාවක් 
විසඳාෙගන - සමථ කරෙගන - ඉදිරියට එන්න ෙවනවා. 

අපි විශ්වවිදɕාලෙය් සිටියදී නීති උපාධිෙය් අවසාන විභාගය 
කරමින් සිටි කාලය තුළ, මානව හිමිකම් විෂයය අධɕයනය කළ 
ශිෂɕාවක් විධියට මම, තව විශ්වවිදɕාල යාළුෙවකුත් සමඟ මානව 
හිමිකම් ෙකොමිෂන් සභාෙව් සමීක්ෂණයක් සඳහා සහභාගි වුණා. 
එතැනදී 1988-1989 වකවානුෙව් අතුරුදහන් වුණු තරුණ 
තරුණියන් දහස් ගණනකෙග් නම් ඒ ලැයිස්තුවල තිෙබනවා අපි 
දැක්කා. විෙශේෂෙයන්ම ඒ කාලෙය් ජනතා විමුක්ති ෙපරමුණ ආයුධ 
අතට අරෙගන තිබුණා. ඒ වාෙග්ම එවකට තිබුණු ආණ්ඩුෙව් 
මැදිහත්වීම් නිසා අතුරුදහන් වීම් සිදු වුණා. ඒ කාල සීමාෙව් තිබුණු 
සමහර බැරෑරුම් පශ්න අද වන තුරුත් විසඳිලා නැහැ. 

පසු ගිය නිදහස් දිනෙය් ගම්පහ සිටින මෙග් මිතුරියක් මට හමු 
වුණා. ඇය කිව්වා, 1988-1989 යුගෙය් ඇයෙග් සෙහෝදරයන් 
ෙදෙදෙනක් ආණ්ඩුව මඟින් පැහැරෙගන ගියා, අද වන විටත් 
මරණ සහතික ලැබුෙණ් නැහැ කියලා. පාර්ලිෙම්න්තුව තුළවත් ෙම් 
ගැන කථා කරලා ෙම්කට උදව් කරන්න කියලා ඇය ඉල්ලීමක් 
කළා. ෙම්ක ෙම් රට පුරාම විසුරුණු පශ්නයක්. විෙශේෂෙයන්ම 
උතුෙර් මුස්ලිම් ජනතාව විශාල වශෙයන් අතුරුදහන් වුණා. ඒ 
අයෙග් ජීවිත හානියට ලක්වුණා. හිටපු පාර්ලිෙම්න්තු මන්තී ගරු 
ඒ.එච්.එම්. අස්වර් මන්තීතුමාත් අද උෙද් කිව්ෙව්, "ෙසයිද් අල් 
හුෙසේන් කුමාරයා මුස්ලිම් ජාතිකෙයක්, ඔහු ඇවිල්ලාවත් උතුෙර් 
අතුරුදහන් වුණු අෙප් මුස්ලිම් ජනතාව ගැන කථා කෙළේ නැහැ" 
කියායි. [බාධා කිරීමක්] ඔබතුමාෙග් කථාෙව්දී උත්තර ෙදන්න. 
ෙම්ක ෙම් රෙට් එක ජාතියකට, එක ආගමකට තිෙබන පශ්නයක් 
ෙනොෙවයි.  

ෙම් ගැන කථා කරද්දී ''ෙනොදුටු සහතිකයක්'' ලබාදීම ගැන 
ඇමතිතුමා කථා කළා. විෙශේෂෙයන්ම  මරණ සහතිකය ෙනොලැබීම 
තුළ ෛවවාහක අයිතිවාසිකම්, ෙද්පළ අයිතිවාසිකම් යන ඒ 
සියල්ෙල්ම ගැටලු සහගත තත්ත්ව  ජීවත් වන අයට ඇති ෙවලා 
තිෙබනවා. ෙම්ක රෙට් තිෙබන බරපතළ පශ්නයක්. ඒ වාෙග්ම, 
ෙනොදුටු සහතිකය ලබා දීෙම්දී අන්තර්ජාතික වශෙයන් ෙලෝකය 
අනුගමනය කරන කරුණු කාරණා ගැන ෙසොයා බලා, සමාජයීය 

වශෙයන් අෙප් සංස්කෘතියට ගැළෙපන ෙද් කළ යුතුයි කියන එක 
මම දකිනවා. එංගලන්තෙය් ෙහෝ ඇෙමරිකාෙව් තිෙබන යම් 
කියාදාමයක් ඒ විධියටම අෙප් රටට ෙගනැල්ලා හරියන්ෙන් නැහැ. 
ඒක අෙප් රෙට් මිනිසුන්ටත් ගැළෙපන්න ඕනෑ. අෙප් රෙට් මිනිස්සු 
හැසිෙරන විධියට ඒ ගැළපීම කරන්න ඕනෑ. ඒ නිසා ෙම් රටට 
ගැළෙපන්න යම් යම් සමාජ විදɕාඥයන්ෙග් අදහස් හා ෙයෝජනා, 
උගතුන් බුද්ධිමතුන්ෙග් අදහස් හා ෙයෝජනා අරෙගන ෙම් සඳහා 
නීතිමය තත්ත්වයක් ඇති කරන්න ඕනෑ. ෙමොන ආකාරෙයන් ජීවිත 
නැති වුණත් ඒ අයට මරණ සහතිකයක් ලබා දිය යුතු වනවා. 
මැරුණු අයෙග් අයිතිය රකින්නට ජීවත් වන අයට ෙදන්න තිෙබන 
සහතිකයක් තමයි "මරණ සහතිකය" ෙහෝ ඉදිරිෙය්දී ලබා දීමට 
බලාෙපොෙරොත්තු වන "ෙනොදුටු සහතිකය" කියන්ෙන්. ඒ නිසා 
අෙප් රටට ගැළෙපන විධියට ෙම් සඳහා අවශɕ නීතිමය තත්ත්වය 
ඇති කරන්න කටයුතු කරන්න කියලා ඉල්ලා සිටිමින් මා නිහඬ 
වනවා. ස්තුතියි.  

 

ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு பிரதிச் சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Deputy Speaker) 
ගරු අලී සාහීර් මවුලානා ෙසය්යිඩ් මහතා. ඔබතුමාට විනාඩි 

හතරක් තිෙබනවා. 
 
[3.13p.m.] 
 

ගරු අලී සාහීර් මවුලානා ෙසය්යිඩ් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு அᾢ ஸாஹிர் ெமௗலானா ெசயிட்) 
(The Hon. Ali Zahir Moulana Seyed) 
Hon. Deputy Speaker, first of all let me thank the 

Hon. Buddhika Pathirana for bringing in this Private 
Member’s Motion on issuing Death Certificates for the 
disappeared people. 

I must make a special mention with regard to the year 
1990, during conflict times, where hundreds of innocent 
people disappeared or abducted and were massacred by 
terrorist groups. 

On 3rd August 1990, in Kattankudy Jummah Mosque 
and Hussainiya Mosque, a mass massacre of 103 people 
took place while they were praying. According to the 
Islamic rites, we perform the burial as soon as possible - 
within 24 hours - which is the practice amongst Muslims. 

During that time, the situation in our area and 
surrounding villages was that we did not have 
government institutions or machinery properly manned 
and was poorly represented and even the Member of 
Parliament who represents the area could not be there 
physically to take care of these matters in person.  It was 
virtually an idyllic and non-functional situation. 

However we had to conduct an inquest on the 
massacre as soon as possible and make arrangements to 
issue Death Certificates to the families of the bereaved, 
prior to burial. While the emotional wave rode high 
amongst the people due to such unprecedented massacre 
in the area we had to make arrangements for the mass 
burial of the 103 massacred individuals killed by terrorists 
during congregational prayers. It definitely was not an 
easy task. However we managed to conduct the inquest 
and have Death Certificates issued for all 103 Janazas. 

Likewise, Hon. Deputy Speaker, the following week, 
on 12th August 1990, another massacre occurred in the 
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Batticaloa District, in my own hometown called Eravur, 
in Saddam Hussain Village, where almost 143 innocent 
people, including women, pregnant women, children, 
infants and the elderly, were all massacred around 
midnight whilst they were asleep in their houses.  

I happened to be in Colombo that day, and when I 
heard of the incident at around 5a.m, I immediately called 
our then President, His Excellency Ranasinghe Premadasa 
and informed him of the calamity that was intimated to 
me.  He called me back and confirmed immediately and 
ordered the Army, Police and Air Force to provide 
security to our villages instantly. He made special 
arrangements for us to fly to Batticaloa and I managed to 
make it to my hometown Eravur, in the morning itself. 

That same day we managed to trace all the deceased in 
the affected area, conduct an inquest, and made funeral 
arrangements and mass burial took place by 6p.m that 
evening.  

After the burial the people were so afraid and insecure 
that they may be still surrounded by terrorists, as there 
were neither electricity, telephone services nor security 
for the people. Such was the situation.  

Despite all these difficulties, I was there with my 
people and I made sure that Death Certificates were 
issued to the affected families so that they could get at 
least some compensation. The bread winners were gone; 
the youth on whom the future of these families relied 
were also gone all of a sudden. With all these emotions 
and the frustrated situation of our people I had to assure 
them that they will be getting some sort of assistance and 
facilitating the issuance of the Death Certificate was one 
of the documents that they could hold on to until 
normalcy was restored way later on. 

Similarly Sir, somewhere in July 1990, before the 
aforementioned massacres, 120 people returning from the 
Hajj Pilgrimage were stopped at a place called 
Ampalanthurai and Palankuda area and were abducted. 
Till today, their whereabouts are unknown - be they dead 
or alive. All of them are from Katankudy and their 
families do not know if they are living or not. The 
families of these abducted Hajjajis have been inquiring 
about them wondering whether anything can be 
confirmed of their disappearance. 

Some of the families have even identified locations of 
mass burial sites where bodies have been dumped, and 
still proper arrangements have not been made to exhume 
and examine the remains. This calamity occurred way 
back in 1990 to the people of Kattankudy. 

If some of such mass dumping of bodies is being 
found, forensic investigations could be carried out to 
identify if these were the said Hajj group, so that the 
respective families could have a decent burial and have a 
closure in this chapter and also obtain the Death 
Certificates. 

Many more incidents such as these can be mentioned 
which took place at Alinjupothanai in the Polonnaruwa 
District, Palliyagodalla, Ahamadupuram, and Pangurana. 
Such border villages have also undergone mass massacre 
of Muslims in the same year. 

Sir, there are so many letters of complaints that keep 
coming in about such incidents. Therefore, I must thank 
Hon. Buddhika Pathirana for bringing this Motion and 
also for giving me the opportunity to highlight such 
incidents on behalf of those affected families. I also take 
this opportunity to ask the Government to take necessary 
action accordingly to look into these very serious issues 
and do the needful in providing Death Certificates to 
those families who have grieved the sudden 
disappearance of their loved ones in these unfortunate 
situations. 

Thank you Sir, for giving me the time to speak on this 
matter.  

 
[பி.ப. 3.19] 
 

ගරු ඩග්ලස ්ෙද්වානන්දා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு டக்ளஸ் ேதவானந்தா) 
(The Hon. Douglas Devananda) 
ெகளரவ பிரதிச் சபாநாயகர் அவர்கேள, ெகளரவ ᾗத்திக 

பத்திரண அவர்கள் வடக்கு, கிழக்கில் காணாமற்ேபான தமிழ் 
மக்கᾦக்கு மரணச் சான்றிதழ் வழங்கேவண்ᾌம் என்ற ஒᾞ  
பிேரரைணைய ᾙன்ைவத்திᾞக்கின்றார்.  இன்ைறய சூழᾢல் 
மீண்ᾌம் மீண்ᾌம் அைத ᾙன்ைவப்பᾐ வரேவற்கக்கூᾊயதாக 
இᾞந்தாᾤம் நாᾌ தᾨவிய ாீதியில் இந்தப் பிரச்சிைனையப் 
பார்க்கேவண்ᾌம். வடக்கு, கிழக்கில் மாத்திரமல்ல, நாᾌ 
தᾨவிய ாீதியிᾤம் பலர் காணாமற்ேபாயிᾞக்கின்றார்கள். 
அவர்கᾦக்கும் இந்த மரணச் சான்றிதழ் திட்டத்ைத 
உள்வாங்கேவண்ᾌெமன்ᾠ ேகட்ᾌக்ெகாண்ᾊᾞக்கின்றார்கள். 
அைத நான் மᾠப்பதற்கில்ைல. ஆனால், இங்கு விேசடமாக 
வடக்கு, கிழக்கில் காணாமற்ேபானவர்கள் சம்பந்தமான 
பிரச்சிைனதான் ெதாடர்ந்ᾐம் ெகாᾨந்ᾐவிட்ெடாிகின்ற 
பிரச்சிைனயாக  இᾞக்கின்றᾐ. அந்த வைகயில் ெகளரவ 
ᾗத்திக பத்திரண அவர்கள் இந்தப் பிேரரைணையக் ெகாண்ᾌ 
வந்ததற்காக அவᾞக்கு நன்றி ெதாிவிக்கின்ேறன். 
அேதேநரத்தில், காணாமற்ேபானவர்கள் எவ்வாᾠ 
காணாமற்ேபானார்கள் என்பᾐ ெதாடர்பான உண்ைமத் 
தன்ைமையக் கண்டறியக்கூᾊய வைகயில் இந்த அரசு அதன் 
நடவᾊக்ைககைள விைரᾫபᾌத்த ேவண்ᾌெமன்ᾠ 
ேகட்ᾌக்ெகாண்ᾌ,  ெகளரவ ᾗத்திக பத்திரண அவர்கᾦக்கு 
மீண்ᾌம் நன்றிையத் ெதாிவித்ᾐ, விைடெபᾠகின்ேறன்.  
நன்றி.   

 

ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு பிரதிச் சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Deputy Speaker) 
The next speaker is the Hon. M.H.M. Salman. You 

have got four minutes.  
 
[අ.භා. 3.21] 

 

ගරු එම්. එච්. එම්. සල්මාන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு எம்.எச்.எம். சல்மான்) 
(The Hon. M.H.M. Salman) 
ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමනි, ෙමම ෙයෝජනාව ඉදිරිපත් 

කිරීම සම්බන්ධෙයන් මම බුද්ධික පතිරණ මන්තීතුමාට ස්තුතිය 
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[ගරු අලී සාහීර් මවුලානා ෙසය්යිඩ්  මහතා] 
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පළ කරනවා. ඒ වාෙග්ම ෙමම විවාදය අතරතුරදී ගරු ස්වෙද්ශ 
කටයුතු අමාතɕතුමා පකාශ කළ එක් ෙදයක් නිසා ෙම් කාරණය 
සම්බන්ධෙයන් මට තිබුණු අවෙබෝධය සම්පූර්ණෙයන්ම ෙවනස් 
වුණා. එතුමා කිව්වා, ෙම් අවස්ථාෙව්දී නීතිපති ෙදපාර්තෙම්න්තුෙව් 
සහ නීති ෙකටුම්පත් ෙදපාර්තෙම්න්තුෙව් තිෙබන පනතින් සිද්ධ 
කරන්ෙන් මරණ සහතිකයක් දීම ෙනොෙවයි, "ෙනොදුටු සහතිකයක්" 
නිකුත් කිරීම පමණයි කියලා. එම නිසා ගරු අමාතɕතුමා ඒ 
සම්බන්ධෙයන් පැහැදිලි පකාශයක් කරනවා නම් මම කැමැතියි. 
ෙමොකද, ෙම් රජය තීරණය කර තිෙබන්ෙන් මරණ ලියාපදිංචි 
කිරීෙම් (තාවකාලික විධිවිධාන) පනත නැවත ෙගන ඒමටයි. 
ෙකෙසේ ෙවතත් ෙම් ආකාරෙය් පනතක ඉතිහාසය 1995 දක්වා 
යනවා. ෙම් වාෙග් තස්තවාදී කලබල ෙහේතුෙවන් මරණ සහතික 
නිකුත් කිරීම මුල් වරට ආරම්භ කෙළේ 1995 දීයි. ඊට පස්ෙසේ 1998 
දී එම පනතට නැවත සංෙශෝධනයක් ෙගනාවා.  ඒ එම කාරණය 
සඳහාමයි. ඉන් පසුව 2010 දී මරණ සහතික නිකුත් කිරීම 
සම්බන්ධෙයන් පනතක් සම්මත කර ගත්තා. 

ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමනි, ෙමම පනෙත් විෙශේෂත්වයක් 
තිබුණා. 1995 පනතින් සහ 1998 පනතින් මරණ සහතික නිකුත් 
කෙළේ තස්තවාදී ෙහේතු නිසා පැහැර ගැනීමට ලක් ෙවලා අතුරුදහන් 
වූ අය සම්බන්ධෙයන් පමණයි. නමුත්, එම පනතට 2010 දී තවත් 
කරුණු එකතු වුණා. ස්වාභාවික විපත් සිදුවන මරණ සඳහාත්, ඒ 
වාෙග්ම ෙකොමිෂන් සභාවකින් ලද නිර්ෙද්ශ අනුවත් මරණ සහතික 
නිකුත් කිරීමට හැකි වන පරිදි ඒ බලය පුළුල් වුණා.  

ෙකෙසේ ෙවතත් මා ෙම් විවාදෙය්දී මතු කරන්න යන පධාන 
ෙකටි කාරණා ෙදකක් තිෙබනවා. එකක් තමයි, වර්තමානෙය්දී ෙම් 
අතුරුදහන් වූ ෙහෝ තස්තවාදී ෙහේතු නිසා මිය ගිය පුද්ගලයන්ට 
රජෙයන් -විෙශේෂෙයන්ම පුනරුත්ථාපන අධිකාරිෙයන්- වන්දියක් 
ෙදනවා. රජෙය් ෙසේවකයකු මිය ගිය අවස්ථාවක ෙහෝ අතුරුදහන් 
ෙවලා තිෙබන අවස්ථාවක ඔහුෙගන් යැෙපන අයට රුපියල් 
150,000ක වන්දියක් ෙදනවා. ඒ වාෙග්ම අතුරුදහන් වූ පුද්ගලයා 
ෙහෝ මිය ගිය පුද්ගලයා සාමානɕ පුරවැසියකු වනෙකොට 
ෙගවන්ෙන් රුපියල් 50,000යි. මා විෙශේෂෙයන්ම බන්ධනාගාර 
පතිසංස්කරණ, පුනරුත්ථාපන, නැවත පදිංචි කිරීම හා හින්දු 
ආගමික කටයුතු අමාතɕතුමාෙග් අවධානයට ෙයොමු කරනවා, හැකි 
නම් ෙමම ෙගවීම් පමාණය වැඩි කරන්න කියලා.  

ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමනි, ඒ වාෙග්ම රවුෆ් හකීම් 
අමාතɕතුමා පකාශ කළා, පැහැර ගැනීම් දණ්ඩ නීති සංගහයට 
යටත් කළ යුතුයි කියලා. මා හිතන හැටියට ඒ සම්බන්ධෙයන් 
සාකච්ඡා පැවැත්ෙව්ෙගන යනවා. බලහත්කාරෙයන් පැහැර ගැනීම 
දණ්ඩ නීති සංගහය යටෙත් වරදක් බවට පකාශ කරන්න රජයට -
ආණ්ඩුවට-  හැකි ෙවයි කියලා මා බලාෙපොෙරොත්තු වනවා.  

ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමනි, මම 1994 ඉඳලා 2000 වන 
ෙතක් පුනරුත්ථාපන අධිකාරිෙය් සභාපති හැටියට සිටියා. ෙම් 
සම්බන්ධෙයන් අපි වන්දි ෙගවීම් සිදු කළා.  ඒ කාලෙය් -1995 සිට 
2001 දක්වා කාලය තුළ- ෙම් අතුරුදහන් වූ පුද්ගලයන්ෙග් ළඟම 
ඥාතීන් 17,041ක් ෙවනුෙවන් අප වන්දි ෙගවීම  සිදු කර 
තිෙබනවා. ඒ වාෙග්ම, ෙම් දක්වා අතුරුදහන් වූ පුද්ගලයන් 
22,712කට රජය විසින් වන්දි ෙගවීම් සිදු කර තිෙබනවා. එම නිසා 
නැවත වරක් ගරු අමාතɕවරුන්ෙග් අවධානය ෙයොමු කරනවා, 
හැකි නම් ෙම් සඳහා ෙගවන මුදල් පමාණය වැඩි කරන්න කියලා. 
ඒ වාෙග්ම, ගරු ස්වෙද්ශ කටයුතු අමාතɕතුමාට හැකියාවක් 
තිෙබනවා නම්,  ෙනොදුටු සහතිකය සහ මරණ සහතිකය අතර 
තිෙබන පරතරය පිළිබඳව පැහැදිලි කිරීමක් කරන ෙලස ඉල්ලා 
සිටිමින්  මෙග් වචන ස්වල්පය අවසාන කරනවා. ෙබොෙහොම 
ස්තුතියි. 
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ගරු මුහම්මදු ඉබ්රාහිම් මුහම්මදු මන්සූර් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ᾙஹம்மᾐ இப்ராஹிம் ᾙஹம்மᾐ மன்சூர்)  
(The Hon. Muhammad Ibrahim Muhammad Mansoor) 
பிஸ்மில்லாஹிர்  ரஹ்மானிர்  ரஹீம். 

ெகளரவ பிரதிச் சபாநாயகர் அவர்கேள, ெகளரவ 
உᾠப்பினர் ᾗத்திக பத்திரண அவர்கள் காணாமற்ேபானவர் 
கᾦக்கு மரணச் சான்றிதழ் வழங்கேவண்ᾌெமன்ற 
பிேரரைணைய ᾙன்ைவத்திᾞக்கின்றார். அதற்காக என்ᾔ 
ைடய நன்றிையத் ெதாிவித்ᾐக்ெகாள்ள விᾞம்ᾗகின்ேறன். 
அந்தப் பிேரரைண இரண்ᾌ மாற்றங்கைளக் ெகாண்டதாக 
அைமயேவண்ᾌெமன்பᾐ என்ᾔைடய அபிப்பிராயமாகும். 
அதாவᾐ வடக்கு, கிழக்கு என்பᾐ இலங்ைக எனᾫம் தமிழ் 
மக்கள் என்ற ெசால்ᾤக்குப் பதிலாக மக்கள் என்ᾠம் 
மாற்றப்படேவண்ᾊய அவசியமிᾞக்கின்றᾐ. ெகளரவ பிரதிச் 
சபாநாயகர் அவர்கேள, நான் அறிந்தவைரயிேல வடக்கு, 
கிழக்குப் பிரேதசங்கᾦக்கு ெவளிேயᾜம், அதாவᾐ 
ெபாலனᾠைவ, அᾒராதᾗரம் ேபான்ற பிரேதசங்களிᾤம் 
காணாமற் ேபானவர்கᾦைடய பதிᾫகள் காணப்பᾌகின்றன.  
பல்ேவᾠ நிகழ்ᾫகள் நடந்ேதறியிᾞக்கின்றன. அைவகைள 
விலாவாாியாகப் ேபசுவதற்கு இந்தச் சந்தர்ப்பம் ெபாᾞத்தமல்ல 
என்ᾠ நான் நிைனக்கின்ேறன்.   

இந்தக் காணாமற்ேபாகின்ற கலாசாரமானᾐ ஏறக்குைறய 
1982 - 1983ஆம் ஆண்ᾌ காலப்பகுதியிᾢᾞந்ᾐ ஆரம்பிக்கப் 
பட்டதாகும் என்றால் அᾐ மிைகயாகாᾐ. காணாமற்ேபாகின்ற 
கலாசாரம் அப்ேபாதிᾞந்த ஆᾜதம் தாங்கிய இயக்கங் 
களினால்தான் ஆரம்பிக்கப்பட்டᾐ என்பைத யாᾞம் 
மᾠதᾢக்க ᾙᾊயாᾐ என்பᾐ என்ᾔைடய அபிப்பிராயமாகும். 
தமிழீழ விᾌதைலப் ᾗᾢகள் மாத்திரமல்ல, EPRLF, ENDLF, 
PLOTE, TELO என்ᾠ ஆᾜதம் தாங்கிய பல்ேவᾠ தமிழ் 
குᾨக்கள் குறிப்பாக வடக்கு, கிழக்குப் பிரேதசங்களிேல 
இவ்வாᾠ ஆட்கைளக் கடத்ᾐகின்ற மற்ᾠம் ெகாைல 
ெசய்கின்ற கலாசாரத்தில் ஈᾌபட்ᾊᾞந்தன. அவர்கள் பிரதான 
நடவᾊக்ைககளாக இவற்ைற ேமற்ெகாண்ᾊᾞந்தார்கள் 
என்பᾐ வரலாᾠ. இன்ᾠ நாங்கள் அவற்ைற ஒப்பிட்ᾌப் 
பார்க்கின்ற ேபாᾐ நிச்சயமாக காணாமற்ேபானவர்கᾦைடய 
எண்ணிக்ைக அண்ைமக் காலத்திேல அதிகமாக 
இᾞந்திᾞக்கின்றᾐ. ᾜத்த காலத்திேல அதிகமாேனார் 
காணாமற்ேபானதாகப் பதியப் பட்ᾊᾞக்கின்றᾐ; 
அறிக்ைகயிடப்பட்ᾊᾞக்கின்றᾐ.  ஒப்பீட்ட ளவிேல 
காணாமல்ேபானவர்களின் ெதாைகயானᾐ வடக்கு, கிழக்கிேல 
மிகᾫம் அதிகமாகக் காணப்பᾌகின்றᾐ. அவ்வாேற, 
ஒப்பீட்டளவிேல காணாமல்ேபானவர்களில் அதிகமாேனார் 
தமிழ் மக்களாக இᾞக்கின்றார்கள். இதிேல மாற்ᾠக் 
கᾞத்ᾐக்கᾦக்கு இடம் கிைடயாᾐ.  

ெகளரவ பிரதிச் சபாநாயகர் அவர்கேள, ᾜத்தம் 
ᾙᾊவைடந்ᾐ பல வᾞடங்கள் கடந்த நிைலயிᾤம் காணாமல் 
ேபானவர்கள் இறந்ᾐவிட்டார்களா, இல்ைலயா? என்பைத 
எங்களால் வைரயைற ெசய்யᾙᾊயாமல் இᾞக்கின்ற 
இச்சூழᾢல், interim ஏற்பாடாக - இைடக்கால ஏற்பாடாக - 
அவர்கள் காணாமல்ேபானதாக ஒᾞ சான்றிதழ் வழங்குவ 
தானᾐ வரேவற்கத்தக்க விடயமாக இᾞக்கமாட்டாᾐ என்பᾐ 
என்ᾔைடய அபிப்பிராயமாகும். பரணகம ஆைணக்குᾨᾫக்கு 
ேமலதிகமாகத் ேதைவப்பᾌகின்ற மனித வளங்கைளᾜம் 
ஏைனய வசதி வாய்ப்ᾗக்கைளᾜம் வழங்கி, காணாமல் 
ேபாேனார் பற்றிய சாியான நிைலைமையத் ᾐாிதமாகக் 
கண்டறியேவண்ᾌம். அவ்வாᾠ கண்டறிந்ᾐ, ஒᾞவர் நிச்சய 
மாகேவ மரணித்திᾞந்தால் அவᾞக்கு மரணச் சான்றிதழ் 
வழங்குவᾐ அவசியமானெதான்றாகும். ஏெனன்றால், தன்ᾔ 
ைடய மகேனா அல்லᾐ சேகாதரேனா அல்லᾐ மைனவிேயா 
அல்லᾐ கணவேரா மரணிக்காமல் இன்னᾙம் உயிேராᾌதான் 
இᾞக்கின்றார் என்ற நம்பிக்ைகᾜடன் குᾌம்பத்தவர்கள் 
வாழ்வெதன்பᾐ, எவ்வளᾫ ேவதைனயான விடயம் என்பைத 
நான் அᾔபவ ாீதியாக உணர்ந்தவன்.  

என்ᾔைடய ஊாிேல என்ᾔைடய அரசியல் 
வழிகாட்ᾊயாக இᾞந்த ஒᾞவர் 1989ஆம் ஆண்ᾌ தமிழீழ 
விᾌதைலப் ᾗᾢகள் அங்கீகாிக்காத வடக்கு - கிழக்கு மாகாண 
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சைபயின் உᾠப்பினராக இᾞந்த ஒேர குற்றத்ᾐக்காக 
சாதாரண மக்கள் பார்ைவயாளர்களாகᾫம் சாட்சியாளர் 
களாகᾫம் இᾞந்த சூழᾢல், அவᾞைடய ᾪட்ᾊல் ைவத்ᾐ 
தமிழீழ விᾌதைலப் ᾗᾢகளால் சுடப்பட்ᾌக் குற்ᾠயிᾞடன் 
ெகாண்ᾌெசல்லப்பட்டார். இᾐவைரᾜம் அவᾞக்கு என்ன 
ேநர்ந்தᾐ என்பᾐ பற்றி அவᾞைடய ெபற்ேறார்கᾦக்ேகா 
உறவினர்கᾦக்ேகா ெதாிவிக்கப்படாமல் இᾞப்பᾐ எங்கᾦக்கு 
ேவதைனயளிக்கின்ற விடயமாக இᾞக்கின்றᾐ. அᾐேபாலேவ 
எந்த இனத்ைதச் ேசர்ந்த சேகாதர, சேகாதாிகளாக இᾞந் 
தாᾤம், அவர்கள் இவ்வாறானெதாᾞ ேவதைனைய 
அᾔபவிப்பைத அங்கீகாிக்க ᾙᾊயாᾐ. எனேவ, பரணகம 
ஆைணக்குᾨவிᾔைடய ெசயற்பாட்ைடத் ᾐாிதமாக, விைனத் 
திறன் மிக்கதாக ஆக்கி, காணாமல்ேபானவர்கள் உயிேராᾌ 
இᾞக்கின்றார்களா, இல்ைலயா? என்பைத ᾙதᾢல் கண்டறிய 
ேவண்ᾌம். அவ்வாᾠ உயிேராᾌ இல்ைலெயன்றால், 
அவர்கᾦக்கு மரணச் சான்றிதைழᾜம் நட்ட ஈட்ᾊைனᾜம் 
வழங்க ேவண்ᾌெமன்ᾠ நான் மிகப் பணிவாக இந்த உயர் 
சைபயிேல ேகட்ᾌ, வாய்ப்ᾗக்கு நன்றி கூறி, விைடெபᾠ 
கின்ேறன்.  

 

[අ.භා. 3.32] 
 

ගරු බුද්ධික පතිරණ මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ᾗத்திக பதிரண) 
(The Hon. Buddhika Pathirana)   
ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමනි, මා ෙම් ෙයෝජනාව ඉදිරිපත් 

කළ ෙමොෙහොෙත්ම මම සඳහන් කරන්න ෙයදුණා, ෙම් ෙයෝජනාවට 
පස්තුත කාරණය ෙහවත් පදනම් කාරණය බවට පත් වුෙණ්, මා 
වරක් යාපනයට ගිය අවස්ථාෙව්දී යාපනය පුස්තකාලය අවට සිටි 
පිරිසක් මා දැන හඳුනාෙගන කරපු ඉල්ලීමක්ය කියා. ෙම් 
ෙයෝජනාව, එය ඉදිරිපත් කළ අද -ෙම් ෙමොෙහොත- වන විට, ෙම් 
පාර්ලිෙම්න්තුෙව් නɕාය පතෙය් මාස ගණනාවක්, කලින් 
පාර්ලිෙම්න්තුෙව් නɕාය පුස්තකෙය් වසර ගණනාවක් තිබුණු 
ෙයෝජනාවක්. ෙම් ෙයෝජනාව පිළිබඳව විවිධ අදහස් මට ලැබුණා, 
සිංහල භාෂාෙවන් වාෙග්ම දමිළ භාෂාෙවන්. දමිළ භාෂාෙවන් ආ 
ලිපි මම පරිවර්තනය කරගත්තා සිංහල භාෂාවට.  

ෙම් ෙයෝජනාව ඉදිරිපත් කරන ෙමොෙහොෙත්ම මම සඳහන් 
කරන්න ෙයදුණා, මා අද ඉදිරිපත් කරන ෙම් ෙයෝජනාව නɕාය 
පතෙය් සහ කලින් නɕාය පුස්තකෙය් සඳහන්ව තිබුෙණ් ෙම් 
විධියට වුණත්, ෙමය උතුර -නැ ෙඟනහිරට පමණක් සීමා ෙනොවන 
මුළු රටටම අදාළ වූවක්ය කියා. ෙම් ෙයෝජනාව, 1987 සිට ෙම් 
කථා කරන අද දක්වා විවිධ ෙහේතු නිසා -සුනාමි ෙඛ්දවාචකය, සුදු 
වෑන් ෙහෝ ෙවනත් කුමන ෙහේතුවක් හින්දා ෙහෝ- අතුරුදහන් වූ 
පුද්ගලයන්ට අදාළයි.   

ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමනි, ෙමයට ජාතික 
වැදගත්කමක් තිෙබනවා කියන කාරණය හරි පැහැදිලියි. මා ඇතුළු 
මන්තීවරුන් දුසිමක් ෙහවත් ෙදොෙළොස්ෙදෙනක් ෙම් ගරු සභාෙව් 
අදහස් දක්වා තිෙබනවා. ෙම් ෙයෝජනාව ගැන කැබිනට් අමාතɕවරු 
තිෙදෙනක් -ගරු වජිර අෙබ්වර්ධන අමාතɕතුමා, ගරු රවුෆ් හකීම් 
අමාතɕතුමා, ගරු මෙනෝ ගෙන්ෂන් අමාතɕතුමා- අදහස් දැක්වීමක් 
කළා. ෙම් ෙයෝජනාව ස්ථිර කෙළේ, ගරු ආනන්ද කුමාරසිරි 
මන්තීතුමායි. එතුමා කිව්වා, එතුමාට ෙම් පිළිබඳව ෙමොනරාගල 
දිස්තික්කය සම්බන්ධෙයන් කියන්න යම් අදහසක් තිෙබනවා කියා. 
ෙම් ෙයෝජනාව ස්ථිර කරන්න සිටිෙය්, අෙප් ගරු අලී සාහීර් 
මවුලානා මන්තීතුමායි. නමුත් එතුමාත් ෙම් කාරණය ගැන අදහස ්
දැක්වූවා.  

විෙශේෂෙයන්, හිටපු අමාතɕ ගරු ඩග්ලස් ෙද්වානන්දා 
මන්තීතුමා, ගරු එම්.එච්.එම්. සල්මාන් මන්තීතුමා, ගරු මුහම්මදු 
මන්සූර් මන්තීතුමා, ගරු ශියානි විෙජ්විකම මන්තීතුමිය, නිෙයෝජɕ 
කාරක සභාපති ගරු ෙසල්වම් අෛඩක්කලනාදන් මැතිතුමා, 
ජනතා විමුක්ති ෙපරමුෙණ් ගරු බිමල් රත්නායක මන්තීතුමා 

අදහස් දැක්වූවා. ෙම් ෙයෝජනාව ගැන අදහස් දැක්වූ ඒ ගරු 
අමාතɕතුමන්ලාට, හිටපු අමාතɕතුමන්ලාට, මන්තීතුමන්ලාට 
මෙග් ෙගෞරවය, ස්තුතිය මම පුද කරනවා.  

විෙශේෂෙයන් ෙම් ගරු සභාෙව්දී කියැවුණා, ෙමය ජාතික 
පමුඛතාවක් දිය යුතු කාරණයක්ය කියලා. ඒ ගැන මම සන්ෙතෝෂ 
ෙවනවා. ඒ වාෙග්ම, පළමුවැනි වරට අද අපට දැනගන්න ලැබුණා, 
මරණ සහතිකයක් ලබා දීෙම් හැකියාවක් නැති වුණත්, ඒ පිළිබඳ 
ෙලෝක පූර්වාදර්ශ නැති වුණත්, ඒ පිළිබඳව යම්කිසි ෙවනත් 
විකල්ප කියා මාර්ගයකට යනවාය; ඒ, නුදුටු සහතික ඒ අය 
ෙවනුෙවන් ලබා දීමය කියන එක. නුදුටු සහතිකයක් ලබා දීෙම් 
අරමුණ, මරණ සහතිකයක් ඉදිරිපත් කර ලබාගන්නා වූ පතිලාභ 
දුකට පත් වූ, පීඩාවට පත් වූ, අගතියට පත් වූ ඒ පාර්ශ්වයන්ටද 
ලබාගන්න පුළුවන් තත්ත්වය නිර්මාණය කරගැනීමයි. එපමණක් 
ෙනොෙවයි. විෙශේෂෙයන් 1987-1990 වකවානුෙව් උතුර 
නැ ෙඟනහිරින් ෙමපිට දකුෙණ් සිදුවූ සිවිල් අරගලෙය්දී දිවි පිදූ ඒ 
සෙහෝදර සෙහෝදරියන්ෙග් පවුල්වලටත් යම් සහනයක් ෙම් හරහා 
ලබාගන්න පුළුවන් ෙව්වි කියන විශ්වාසය තිෙබනවා. ඒ හා 
සම්බන්ධ ලිපිත් මට ලැබී තිබුණා.  

ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමනි, ෙම් කාරණයට අමතරව ෙම් 
ගරු සභාෙව්දී විෙශේෂෙයන් තවත් වැදගත් අදහසක් පළ වුණා. ඒ 
තමයි, සමහර උදවියෙග් අධɕාපන සහතික අහිමි වීම පිළිබඳ 
කාරණය. ෙම් ෙයෝජනාව ගැන කථා කරද්දී මම අධɕාපනය 
පිළිබඳවත් කථා කළා. අෙප් රෙට් අධɕාපනය වසර 150 සම්පූර්ණ 
කරනවා, 2019 වර්ෂෙය්දී. විෙශේෂෙයන් අධɕාපන සහතික අහිමිවූ 
අයටත් අධɕාපන ෙදපාර්තෙම්න්තුව මඟින් එම සහතික ලබා දිය 
හැකි නම් වැදගත් ෙවනවා. ඒකයි මා මෙග් මුල් අදහස් දැක්වීෙම්දී 
ඉතා පැහැදිලිව කිව්ෙව්, ෙමය සෙමෝධානික වැඩ පිළිෙවළක් විය 
යුතුව තිෙබනවා කියා. ෙම් කාරණාවලදී ස්වෙද්ශ කටයුතු 
අමාතɕාංශය, ආරක්ෂක අමාතɕාංශය, නීතිය හා සාමය පිළිබඳ 
වග කියන අමාතɕාංශය, පුනරුත්ථාපන, නැවත පදිංචි කිරීම් 
අමාතɕාංශය ආදි අමාතɕාංශවලට  වැදගත්කමක් තිෙබනවා. ඒ 
වාෙග්ම, ගරු අෛඩක්කලනාදන් මැතිතුමා ෙම් කාරණෙය්දී මතු 
කළා, 'සමහර සැඟවුණු කඳවුරු තුළ පුද්ගලයන් සිටිනවාද?' කියන 
පශ්නය. ඔව්, ඒ කාරණය පිළිබඳවත් අප ෙසොයා බැලිය යුතුව 
තිෙබනවා. ඒ පිළිබඳවත් අප කල්පනා කළ යුතුව තිෙබනවා. 
ෙමොකද, 1987-1990 වකවානුෙව්ත් පුද්ගලයන්ෙග් ජීවිත සැඟවුණු 
කඳවුරු තුළ විනාශ වුණාද කියන කාරණය මතු වුණා. ෙම් 
පිළිබඳව ගරු වජිර අෙබ්වර්ධන ඇමතිතුමා ෙහොඳින්ම දන්නවා.      

මම මාධɕකරුෙවකු වශෙයන් සිටියදී,  ගරු වජිර අෙබ්වර්ධන 
මැතිතුමා එදා විපක්ෂෙය් පාර්ලිෙම්න්තු  මන්තීවරෙයක් වශෙයන් 
සිටියදී තලල්ෙල්, ඉලංගම්ෙග් කියන තරුණෙයක් අතුරුදහන් 
ෙවනවා. ඒ තරුණයාෙග් මව අතුරුදහන් ෙවනවා.  මව විවාහ 
උප්පැන්න මරණ ෙරජිස්ටාර්වරියක්. ඇය අතුරුදහන් කරන්නට 
ෙහේතුව තරුණයාෙග් ජනතා විමුක්ති ෙපරමුෙණ්  ෙහෝ ඒ හා 
සම්බන්ධ කියාකාරකම් ෙනොෙවයි. ඒ අම්මා  විවාහ උප්පැන්න 
මරණ ෙරජිස්ටාර්වරියක් විධියට මංගල උත්සව යක විවාහය 
ලියාපදිංචි කිරීෙම් කටයුත්තට - අත්සන් කරන්න  ගිහින් ඉන්න 
අවස්ථාෙව්- මනාළ යුවළයි, සාක්ෂිකරුෙවෝ ෙදන්නයි ඇයෙග් 
ෙදපැත්ෙත්  වාඩි ෙවනවා. ඒ වාඩි වුණු එක සාක්ෂිකරුෙවක් 
එවකට පැවති රජෙය් හිටපු පබල ඇමතිවරෙයක්. ඒ ඇමතිවරයා 
ඇවිත් විවාහයට අත්සන් කරන්න සාක්ෂිකරුෙවක් විධියට වාඩි 
ෙවද්දී විවාහ උප්පැන්න මරණ ෙරජිස්ටාර්වරිය නැඟිට්ෙට් නැහැ 
කියායි. ෙකොච්චර සරල ෙදයක් උඩද? නැගිට්ෙට් නැහැ කියන 
කාරණය උඩ විවාහ උප්පැන්න මරණ ෙරජිස්ටාර්වරිය වන 
ඉලංගම්ෙග් මහත්මිය අතුරුදහන් කළා. එකම කාරණය, ෙම් 
ෙද්ශපාලන බලවතා එද්දී විවාහ, උප්පැන්න සහ මරණ 
ෙරජිස්ටාර්වරිය නැගිට්ෙට් නැහැ. ෙම් දකුෙණ් ෙවන සිද්ධියක්. 
ෙම්වාෙග් ෙඛ්දනීය තත්ත්වයන් එදා දකුෙණ්ත් ෙවලා තිෙයනවා.  

ෙම් සියලු කාරණාවලට සම්බන්ධ  සංවිධිත වැඩ පිළිෙවළක්  
ඕනෑය කියන කාරණයත් කියන්න ඕනෑ. ඒ වාෙග්ම ෙමම 
ෙයෝජනාව මම ඉදිරිපත් කරන ෙමොෙහොෙත් උතුෙර් සහ 

1013 1014 

[ගරු මුහම්මදු ඉබ්රාහිම් මුහම්මදු මන්සූර් මහතා] 



2016 ෙපබරවාරි 12 

නැ ෙඟනහිර ෙදමළ ජනතාවට අදාළව මම ෙමය ඉදිරිපත් කළා. 
මම ෙම් කාරණෙය්දී නැවතත් සිහිපත් කරන්නට ඕනෑ, පසු 
වකවානුෙව්දී මාතර දිස්තික්කෙය් ෙදවිනුවර මැතිවරණ 
ෙකොට්ඨාසෙය්ත් හම්බන්ෙතොට දිස්තික්කෙය් ෙබලිඅත්ත, තංගල්ල 
සහ තිස්සමහාරාම මැතිවරණ ෙකොට්ඨාසවලත් ධීවර  පජාව 
ෙබොෙහෝවිට උතුරු නැ ෙඟනහිරට ගිහින් ධීවර වෘත්තිෙයහි 
ෙයදුණා. ඒ අතුරුදහන් ෙවච්ච සිංහල ෙබෞද්ධ සහ සිංහල 
කිස්තියානි  ධීවර පිරිස් ඉන්නවා. එමනිසා ෙම් සම්බන්ධෙයන් 
කඩිනම් වැඩ පිළිෙවළක්  වුවමනායි.  

විෙශේෂෙයන්  තමන්ෙග් පියා අතුරුදහන් වීම  නිසා  අගතියට 
පත්වුණු දරුවන්ට  තමන්ෙග් අධɕාපන කටයුතු -පාසල් 
අධɕාපනය ෙව්වා, පථම උපාධියට අදාළ විශ්වවිදɕාල අධɕාපනය 
ෙව්වා- කරගන්නට අවශɕ සහතික ලබා ෙදන්නට ඕනෑ. 
විෙශේෂෙයන් ෙම් ෙනොදුටු සහතිකෙයන් ලබා ගන්නට පුළුවන් 
වරපසාද පිළිබඳව ෙම් ගරු සභාෙව් කියවුණා අඩුයි. එම නිසා ගරු 
විෂය භාර අමාතɕතුමනි, ෙනොදුටු සහතිකෙයන්  ලබා ෙදන 
වරපසාද -මරණ සහතිකයක් හා සමාන සියලු වරපසාද- ඇත්තටම 
ලැබිය යුතුය කියන එකයි මෙග් විශ්වාසය වන්ෙන්.   

යම් විධියකින් අතුරුදහන් වූ පුද්ගලයා යළි ජීවතුන් අතර 
ඉන්නවා දැක්ෙකොත් නැවත ඒ පිළිබඳව කටයුතු කරන්නත් 
කමෙව්දයක්  තිෙබන්නට  ඕනෑ. ඒක සාධාරණයි. ඒ වාෙග්ම 
සමහර ෙකෙනක් බිය පළ කළා, ෙම් ෙනොදුටු සහතිකය  
අතුරුදහන් කරන්න -අනාගතෙය් අතුරුදහන් කරන ෙකනාට 
සහතිකයක් ෙදනවා. ඒ සහතිකය දීම තුළ ඔහුට යම්කිසි 
වරපසාදයක් ලැෙබනවා.- උස්සාෙගන යන්න ෙදන  
වලංගුභාවයක්ද කියා. මා කියන්ෙන් වැඩය  පටන් ගන්නෙකොටම 
අප එෙහම හිතන එක ෙහොඳ නැහැ. 

ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමනි, අපි හැම තිස්ෙසේම 
ධනාත්මකව බලන්න  ඕනෑ. වතුර වීදුරුෙව් කිඹුල්ලු බලන්න 
ෙහොඳ නැහැ. ෙනොදුටු සහතික වැඩ පිළිෙවළ අපි කියත්මක කරමු. 
එයට අපි සාධනීය කරුණු එකතු කරමු. කරුණු එකතු කර අපි ඒ 
වැඩ පිළිෙවළ කියත්මක කරමු. ෙම් ෙවනුෙවන් අදහස් ඉදිරිපත් 
කළ  සියලුෙදනාටත් නියමිත ෙවලාවට  වඩා ෙබොෙහො ෙව්ලාවක් 
ලබා ෙදමින්  ඔබතුමා මුලාසනෙය් සිට ෙම් ජාතික කර්තවɕයට -
අලුත් මානයක් ෙපන්වපු ෙම් කර්තවɕයට- පාර්ලිෙම්න්තුව  
නිෙයෝජනය කරන සියලුම පක්ෂ විධිමත් අදහස ්ඉදිරිපත් කරද් දී 
ඔබතුමා දැක් වු ෙළන්ගතු භාවයට ස්තුතිවන්ත ෙවනවා.  

විෙශේෂෙයන් ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමනි, ඔබතුමාට 
මූලාසනෙය් සිට අදහස් දක්වන්නට බැහැ. නමුත්  ඔබතුමා  
මුලසනෙය් ෙනොසිටියා නම්  ෙම් සඳහා ඔබතුමාෙග් යම් අදහස් 
පමාණයක් එකතු කරන බව මට නිසැකයි. එම නිසා ඔබතුමාටත් 
ෙම් සම්බන්ධෙයන් මැදිහත් වුණු සියලු පාර්ශ්වයන්ටත් සංෙශෝධන 
ඉදිරිපත් කළ සියලු පාර්ශ්වයන්ටත් මම  ස්තුතිය පුද කරනවා.  

 

පශ්නය විමසන ලදින්, සභා සම්මත විය. 
வினா விᾌக்கப்பட்ᾌ  ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்டᾐ. 
Question put, and agreed to. 

 

තිකුණාමල දිස්තික්කෙය් පිහිටි හමුදා කඳවුරු 
ෙවනත් ස්ථානවල පිහිටුවීම 

திᾞேகாணமைல மாவட்டத்தில் உள்ள இராᾎவ 
ᾙகாம்கைள  

ேவᾠ இடத்திற்கு மாற்ᾠதல் 
RELOCATION OF MILITARY CAMPS IN THE TRINCOMALEE 

DISTRICT  
 

[பி.ப. 3.41] 
 

ගරු අබ්දුල්ලාහ් මහර්ූෆ ්මහතා 
(மாண்ᾗமிகு அப்ᾐல்லா மஹ்ᾟப்) 
(The Hon. Abdullah Mahrooff) 
பிஸ்மில்லாஹிர் ரஹ்மானிர் ரஹீம்.  

ெகளரவ பிரதிச் சபாநாயகர் அவர்கேள, நான் பின்வᾞம் 
தனிநபர் பிேரரைணையச் சமர்ப்பிக்கின்ேறன்: 

"திᾞேகாணமைல கடற்பைட ᾙகாம் வடக்கு மற்ᾠம் கிழக்கு 
கைரேயாரப் பிரேதசங்களில் உள்ள பிரதான இராᾎவத் தளமாக 
இᾞந்தேபாதிᾤம், ᾜத்த ᾙᾊவின் பின் ᾗல்ேமாட்ைட ெதாடக்கம் 
லங்கா பட்டணம் வைர பல சிறிய கடற்பைட மற்ᾠம் இராᾎவ 
ᾙகாம்கள் நிᾠவப்பட்ᾌள்ளேதாᾌ, அந்த ᾙகாம்கள் ெதாழில் 
ᾙயற்சியாண்ைம, மீனவர்கள் மற்ᾠம் ெபாᾐமக்களின் 
நடவᾊக்ைககள் ஆகியவற்றிற்குத் தைடயாக அைமவதனால், 
மக்களின் சுபிட்சகரமான வாழ்விற்கு உதᾫᾙகமாக அந்த 
இராᾎவ ᾙகாம்கைள ேவᾠ இடத்திற்கு மாற்ᾠதல் ேவண்ᾌ 
ெமன இந்தப் பாராᾦமன்றம் பிேராிக்கின்றᾐ." 

ெகளரவ பிரதிச் சபாநாயகர் அவர்கேள, திᾞேகாணமைல 
மாவட்டத்திᾤள்ள இராᾎவ, கடற்பைட மற்ᾠம் ஆகாயப் 
பைட ᾙகாம்கள் என்பன கிழக்குக் கைரேயாரப் 
பிரேதசங்களிᾤள்ள பிரதான தளங்களாகும். கடந்த ᾊசம்பர் 
மாதம் 4ஆம் திகதி, ெவள்ளிக்கிழைம இங்கு என்னால் 
ெமாழியப்பட்ட விடயங்கைள மீண்ᾌம் இன்ᾠ நிைனᾫகூரக் 
கடைமப்பட்ᾊᾞக்கின்ேறன். அதாவᾐ ெகாக்கிளாய், நாயாᾠ 
ெதாடக்கம் லங்காப் பட்ᾊனம் வைரᾜம் குச்செவளிப் 
பிரேதசத்திேல 19 ᾙகாம்கᾦம் கிண்ணியா DS Division இேல 
3 இராᾎவ ᾙகாம்கள் உட்பட 7 ᾙகாம்கᾦம் ᾚᾑர் 
பிரேதசத்திேல, ேசᾞவில DS Division இல் 28 ᾙகாம்கᾦம் 
அைமயப் ெபற்றிᾞக்கின்றன. குறிப்பாக இந்த ᾙகாம்கள் ᾜத்த 
காலத்தில் அவசியேமற்பட்டேபாᾐ அைமக்கப்பட்டைவ 
யாகும். இதற்காக அங்கு வாழ்ந்த ெபாᾐமக்கள் குறிப்பாக 
தமிழ், ᾙஸ்ᾢம் மக்கள் தங்கᾦைடய காணிகைளப் பைட 
யினᾞக்கு விட்ᾌக்ெகாᾌத்தார்கள். அந்த அᾊப்பைடயிேல 
ᾗல்ேமாட்ைடயிேல 13ஆம் கட்ைடயிᾢᾞந்ᾐ 14ஆம் கட்ைட 
வைர 2 ᾙகாம்கள் அைமந்ᾐள்ளன. அேதேநரம் ᾜத்தத்ᾐக்குப் 
பிறகு - 2009ஆம் ஆண்ᾌ ᾙல்ைலத்தீவிᾢᾞந்ᾐம் யாழ்ப் 
பாணத்திᾢᾞந்ᾐம் பத்தாயிரத்ᾐக்கும் ேமற்பட்ட அகதிகள் 
வந்தேநரத்தில் 600 ஏக்கᾞக்கும் ேமற்பட்ட பயிர்ச்ெசய்ைகக் 
காணிகைள STF - விேசட ெபாᾢஸ் பிாிவினᾞக்கு அந்த 
மக்கள் விட்ᾌக்ெகாᾌத்தார்கள். 2010இல் அங்கிᾞந்ᾐ 
அகதிகள் ெவளிேயறிய பின்னᾞம்கூட அந்தப் பைட ᾙகாம்கள் 
ᾚடப்படாத காரணத்தினால் அங்குள்ள மக்கள் தங்கᾦைடய 
பயிர்ச்ெசய்ைக நிலங்கள், ேமய்ச்சல் நிலங்கள், வயல் நிலங்கள் 
என்பவற்ைறப் ெபற்ᾠக்ெகாள்ள ᾙᾊயாத ᾐரதிᾞஷ்டவசமான 
நிைலயிேல இᾞக்கின்றார்கள்.  

அங்கு ெபான்மைலக்குடா, அாிசிமைல பிரேதசத்திேல 
NEHRP குᾊேயற்றத் திட்டத்தின்ᾚலமாக ᾚவᾞக்கு ᾪᾌகள் 
கட்ᾊக்ெகாᾌக்கப்பட்டன. அங்கு காணிகᾦக்கு ேவᾢயிடப் 
பட்ᾊᾞக்கின்றᾐ. அங்கு மக்கள் மீண்ᾌம் குᾊேயறாதவாᾠ 
தᾌக்கப்பட்ᾊᾞக்கின்றார்கள். அங்கிᾞக்கின்ற காணிகᾦக்கு 
ேவᾢயிடப்பட்டதன் காரணமாக ᾗல்ேமாட்ைடயிᾢᾞக்கின்ற 
50க்கும் ேமற்பட்ட கடற்ெறாழிலாளர்கள் தங்கᾦைடய 
ெதாழில்கைளச் ெசய்ய ᾙᾊயாதவர்களாக இᾞக்கின்றார்கள்; 
அவர்களின்கீழ் ேவைல ெசய்த 300க்கும் ேமற்பட்ட  
மீனவர்கள் தங்கᾦைடய ெதாழிைலச் ெசய்ய ᾙᾊயாதவாᾠ 
ெதாழிᾤக்குப் ேபாகᾙᾊயாதவர்களாகத் தᾌக்கப்பட்ᾊᾞக் 
கின்றார்கள். அந்தப் பிரேதசத்தில் 2009ஆம் ஆண்ᾌக்கு 
ᾙன்னர் பைடகள் இᾞந்தைத மக்கள் ஆட்ேசபிக்கவில்ைல. 
ஆனால், 2009 இல் ᾜத்தம் ᾙᾊவைடந்ததற்குப் பின்னᾞம் 
அங்கு இந்த அவலமான சூழல் ஏற்பட்ᾊᾞப்பைதேய மக்கள் 
மிகᾫம் ேவதைனேயாᾌ பார்க்கின்றார்கள்.  

2015ஆம் ஆண்ᾌ ஆட்சி மாற்றத்ᾐடன் சம்பந்தப்பட்ட 
ஜனாதிபதித் ேதர்தல் மற்ᾠம் ெபாᾐத் ேதர்தல் நடவᾊக் 
ைககைள நாங்கள் அப்பிரேதசத்தில் தைலைமதாங்கி நடத்திக் 
ெகாண்ᾊᾞந்தேபாᾐ, "ெபான்மைலக்குடாைவ மீட்ᾌத் 
தᾞகின்ேறாம்; அாிசி மைலைய மீட்ᾌத் தᾞகின்ேறாம்; 13ஆம் 
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14ஆம் கட்ைடகளிᾤள்ள காணிகைள மீட்ᾌத் தᾞகின்ேறாம்;  
அங்கிᾞக்கின்ற உங்கᾦைடய விவசாயப் ᾘமிகைள மீட்ᾌத் 
தᾞகின்ேறாம்; அங்குள்ள உங்கᾦைடய ேமய்ச்சல் நிலங்கைள 
மீட்ᾌத் தᾞகின்ேறாம்" என்ᾠ அந்த மக்கᾦக்கு வாக்குᾠதி 
அளித்ᾐத்தான் அவர்கᾦைடய வாக்குகைள உங்கᾦக்குப் 
ெபற்ᾠத் தந்ேதாம். அந்த வாக்குᾠதியின் அᾊப்பைடயில்தான் 
இந்த நாட்ᾊேல அைனத்ᾐ மாவட்டங்கைள விடᾫம் எமᾐ 
திᾞேகாணமைல மாவட்ட மக்கள் ஏைனய ஜனாதிபதிகᾦக்கு 
வழங்கியிᾞக்காதளᾫ வாக்குகைள இந்த ஜனாதிபதிக்கு 
அளித்தார்கள்; இந்த ஆட்சி மாற்றத்ᾐக்காக அந்தத் ெதாகுதி 
யிேல பாாியெதாᾞ வாக்கு மாற்றத்ைத ஏற்பᾌத்தினார்கள். 
இதனால் எமᾐ மாவட்டம் மாெபᾞம் ெவற்றியைடந்தᾐ; ஆட்சி 
மாற்றம் ஏற்பட்டᾐ. ஆனால், இன்ᾠ ஒᾞ வᾞடம் 
ᾘர்த்தியைடந்த நிைலயிᾤம் அவர்கள் தங்கᾦைடய ெசாந்த 
இடங்கᾦக்குச் ெசல்லᾙᾊயாத அளᾫக்கு அங்குள்ள பைட 
ᾙகாம்கள் இன்னᾙம் இᾞந்ᾐெகாண்ᾊᾞக்கின்றன.  

ᾐரதிᾞஷ்டவசமாக எங்கᾦைடய பாᾐகாப்ᾗப் பிரதி 
அைமச்சர் அவர்கள் இச்சந்தர்ப்பத்தில் பாᾐகாப்ᾗப் 
பைடயினᾞைடய விேசட கூட்டத்திற்காகச் ெசன்றிᾞக்கிறார். 
அதனால் எங்கᾦைடய ெகௗரவ சைப ᾙதல்வர் அவர்களிடம் 
இதற்குாிய விைடயளிக்கும் ெபாᾠப்ᾗக் ெகாᾌக்கப்பட்ᾊᾞக் 
கின்றᾐ. ஏற்ெகனேவ கடந்த ᾊசம்பர் மாதம் 4ஆம் திகதி வரᾫ 
ெசலᾫத் திட்ட நிதிெயாᾐக்கீᾌ சம்பந்தமான விவாதத்தின் 
ேபாᾐ இந்த விடயம் சம்பந்தமாக நான் ேபசிய பிறகும்கூட 
இந்தப் பிரச்சிைன அலசி ஆராயப்படவில்ைல என்ற 
வᾞத்தத்ேதாᾌ நான் இப்ெபாᾨᾐ ேபசுகின்ேறன். 

ᾗடைவக்கட்ᾊேல கᾘர் யஹியா, ஹயாத்ᾐ ᾙகம்மத் ஆகிய 
இᾞவாின் குᾌம்பத்ைதச் ேசர்ந்த  57ேபᾞக்குச் ெசாந்தமான  
காணி இன்னᾙம் அவர்களிடம் ைகயளிக்கப்படவில்ைல. 
அந்தக் கடற்பைட ᾙகாம் அைமந்ᾐள்ள பிரேதசம்  300க்கு 
ேமற்பட்ட கடற்ெறாழிலாளர்கள் கடற்ெறாழில் ெசய்கின்ற ஒᾞ 
பிரேதசமாகும். அᾐ ஒᾞ சிறிய post.  பிரதான post திாியாய் 
சந்தியிேல இᾞக்கிறᾐ. அந்தக் கடற்பைட post ஐ அகற்றி 
திாியாயில் இᾞக்கின்ற பிரதான ᾙகாᾙக்குக் ெகாண்ᾌ 
ெசல்லலாம். அங்குள்ள மக்கள் கடந்த 30 வᾞட காலமாக 
அந்தக் காணிைய இழந்ᾐநிற்கின்றார்கள். குச்செவளிப் 
பிரேதசத்திᾤள்ள ᾗடைவக்கட்ᾌப் பகுதியில் பாாியளவில் 
மீன்பிᾊத் ெதாழிைலச் ெசய்யக்கூᾊய, ஒᾞ நாைளக்கு 10,000 
கிேலாகிராம் மீன்கைளப் பிᾊக்கக்கூᾊய வசதிᾜள்ள அந்தத் 
ᾐைறᾙகத்ைத விᾌவிக்க ேவண்ᾌெமன்ᾠ நான் பணிவாகக் 
ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன். 

அேதேபான்ᾠ, கிண்ணியா பிரேதச ெசயலாளர் பிாிவிேல 
குரங்குபாஞ்சான், மஜீத் நகர் பிரேதசத்திᾤம் சூரங்கல்ᾢேல 
ஹயாத்ᾐ ᾙஹம்மத் என்பவாின் பிள்ைளகᾦக்குச் ெசாந்த 
மான காணியிᾤம் ᾘவரசந்தீவிேல இபாᾐல்லாஹ் ெமளலவி 
ᾜைடய குᾌம்பத்தாᾞக்குச் ெசாந்தமான காணியிᾤமாக 3 
இராᾎவ காவலரண்கள் இᾞக்கின்றன. இப்ெபாᾨᾐ இைவ 
ேதைவயில்லாமல் அங்கு இᾞக்கின்றன. திᾞேகாணமைல 
மாவட்டத்ைதப் ெபாᾠத்தவைரயில் அங்கு ᾙப்பைட 
ᾙகாம்கᾦம் இᾞக்கும்ேபாᾐ ேமலதிக ᾙகாம்கள் ேதைவ 
யில்ைல. 2013ஆம் ஆண்ᾌ ேகாட்டாபய ராஜபக்ஷ அவர்கள், 
லங்கா பட்ᾊனத்தில் 'லங்காபட்ᾌன' என்ற ᾙகாைமᾜம் 
கங்ைகயிேல 'ேபாகஹன்ன' என்ற ᾙகாைமᾜம் ெகாக்கிளாய் - 
நாயாறிேல 'ேகாத்தாபய' என்ற ᾙகாைமᾜம் அைமத்ᾐச் 
ெசன்றார். இைவ ᾚன்ᾠம் இᾞக்கக்கூᾊயதாக ேமலதிகமாக 
54 சிறிய காவலரண்கᾦம் அைமக்கப்பட்ᾊᾞக்கின்றன. 
அᾐᾫம் 100 - 150 மீற்றர் ᾑரத்ᾐக்குள்ேளேய அைவ 
அைமக்கப்பட்ᾊᾞக்கின்றன.  

இந்த நாட்ᾊேல 3/4", 1/2" அளᾫைடய வைலகைளப் 
பாவித்ᾐ மீன்பிᾊப்பᾐ தைட ெசய்யப்பட்ᾊᾞப்பᾐ உங்கᾦக் 
குத் ெதாிᾜம். இப்பᾊயான ஒᾞ சூழ்நிைல அங்கு 
இᾞப்பதனால் தான் இந்தப் பிேரரைணைய 
ᾙன்ைவத்திᾞக்கின்ேறன். கடந்த ᾊசம்பர் மாதம் 4ஆம் 
திகதிᾜம் இᾐபற்றி நான் ெசால்ᾢயிᾞக்கின்ேறன். எனேவ, 
ᾙக்கியமற்ற ᾙகாம்கள் அைனத்ைதᾜம் ᾚடச்ெசய்ᾐ அந்தப் 
பகுதிகைள அவர் கᾦைடய  ெதாழிைலச் ெசய்வதற்காக 
விᾌவிக்க ேவண்ᾌ ெமன்ᾠ இந்த ேமலான சைபையக் 
ேகட்ᾌக்ெகாள்வேதாᾌ, என்னால் இங்கு 
சமர்ப்பிக்கப்பᾌகின்ற *ஆவணங்கைள ஹன்சாட் 
அறிக்ைகயில் இைணத்ᾐக்ெகாள்ᾦமாᾠம் 
ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன்.  நன்றி. 

 
ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමා 
(மாண்ᾗமிகு பிரதிச் சபாநாயகர் அவர்கள்) 
(The Hon. Deputy Speaker) 
එම ෙයෝජනාව ස්ථිර කිරීම, ගරු අලී සාහීර් මවුලානා ෙසය්යිඩ් 

මන්තීතුමා. 

ඊට ෙපර කවුරුන් ෙහෝ ගරු මන්තීවරෙයක් ගරු ෙජ්.එම්. 
ආනන්ද කුමාරසිරි මන්තීතුමාෙග් නම මූලාසනය සඳහා ෙයෝජනා 
කරන ෙලස මා ඉල්ලා සිටිනවා. 

 

ගරු එස්.බී. නාවින්න මහතා (අභɕන්තර කටයුතු, වයඹ 
සංවර්ධන හා සංස්කෘතික කටයුතු  අමාතɕතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு  எஸ்.பி. நாவின்ன - உள்ளக அᾤவல்கள், 
வடேமல் அபிவிᾞத்தி மற்ᾠம் கலாசார அᾤவல்கள் 
அைமச்சர்) 
(The Hon. S.B. Nawinne - Minister of  Internal Affairs, 
Wayamba Development and Cultural Affairs) 
ගරු නිෙයෝජɕ කථානායකතුමනි, ෙම් අවස්ථාෙව්දී "ගරු 

ෙජ්.එම්. ආනන්ද කුමාරසිරි මන්තීතුමා මූලාසනය ගත යුතුය" යි 
මා ෙයෝජනා කරනවා. 

 

අනතුරුව ගරු නිෙයෝජɕ  කථානායකතුමා මූලාසනෙයන් ඉවත් 
වුෙයන්, ගරු ෙජ්.එම්. ආනන්ද කුමාරසිරි මහතා මුලාසනාරූඪ විය. 

அதன்பிறகு, மாண்ᾗமிகு பிரதிச் சபாநாயகர் அவர்கள் 
அக்கிராசனத்தினின்ᾠ அகலேவ, மாண்ᾗமிகு ேஜ.எம். ஆனந்த 
குமாரசிறி அவர்கள்  தைலைம வகித்தார்கள். 

Whereupon THE HON. DEPUTY SPEAKER left the Chair, and 
THE  HON. J.M. ANANDA KUMARASIRI took the Chair. 

 

[பி.ப. 3.51] 
 

ගරු අලී සාහීර් මවුලානා ෙසය්යිඩ් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு அᾢ ஸாஹிர் ெமௗலானா ெசயிட்) 
(The Hon. Ali Zahir Moulana Seyed) 
ெகளரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, 

ெகளரவ உᾠப்பினர் அப்ᾐல்லா மஹ்ᾟப் அவர்கள் 
ᾙன்ைவத்த பிேரரைணைய ஆேமாதித்ᾐப் ேபசுவதில் நான் 
மட்டற்ற மகிழ்ச்சியைடகின்ேறன். அவர்கள் கூறியபᾊ  
திᾞேகாணமைல மாவட்டத்தில் மாத்திரமல்ல, மட்டக்களப்ᾗ, 
அம்பாைற ஆகிய மாவட்டங்களிᾤம் வடக்கிேல பல 
இடங்களிᾤம் இன்ᾠ இந்த நிைல காணப்பᾌகின்றᾐ. 
இவ்வாறாக பல ᾓற்ᾠக்கணக்கான ஏக்கர் நிலங்கைள 
இராᾎவத்தினர், கடற்பைடயினர் மற்ᾠம் விமானப் 
பைடயினர் அபகாித்திᾞக்கின்றனர். மக்கᾦக்குச் ெசாந்தமான 
தனியார் காணிகைளᾜம், அரசுக்குச் ெசாந்தமான 
காணிகைளᾜம் அபகாித்ᾐ அந்த இடங்களிெலல்லாம் 
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[ගරු අබ්දුල්ලාහ් මහ්රූෆ්  මහතා] 

————————— 
*  පුස්තකාලෙය් තබා ඇත. 
*  ᾓனிைலயத்தில் ைவக்கப்பட்ᾌள்ளᾐ. 
*  Placed in the Library. 
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அவர்கள் ᾙகாமிட்ᾊᾞக்கின்றார்கள். எங்கைளப் 
ெபாᾠத்தவைரயில், இராᾎவ ᾙகாம்கைள 
ᾚடேவண்ᾌெமன்ᾠ நாங்கள் ேகட்கவில்ைல. இராᾎவ 
ᾙகாம்கைள ஒᾞசில ஏக்காிேலா, பல ேபர்ச்சஸ்களிேலா 
ேதைவக்ேகற்றபᾊ நீங்கள் அைமக்கலாம். ஆனால், 
ᾓற்ᾠக்கணக்கான ஏக்கர் என்பᾐ மிகᾫம் அபாிமிதமானᾐ. 
அதாவᾐ, They are occupying an extra 300 to 400 acres of 
land. This extra occupation of land cannot be tolerated or 
accepted by any right-thinking people. 

எங்களᾐ மட்டக்களப்ᾗ மாவட்டத்ைத 
எᾌத்ᾐக்ெகாண்டால், அங்கு வாகைர பிரேதச ெசயலாளர் 
பகுதியிᾤள்ள 500 ஏக்கᾞக்கும் அதிகமான நிலங்கள் 
அபகாிக்கப்பட்ᾊᾞக்கின்றன. சிலர் அவற்ைற கடற்பைடயினர் 
அபகாித்திᾞப்பதாகச் ெசால்கின்றார்கள்; இன்ᾔம் சிலர் 
அவற்ைற இராᾎவத்தினர் அபகாித்திᾞப்பதாகச் 
ெசால்கின்றார்கள். இᾐேபான்ற நிைலைமதான் பல 
இடங்களிேல காணப்பᾌகின்றᾐ. ெபாத்ᾐவிᾢேல ஒᾞ private 
investor ஆல் ெசய்யப்பᾌகின்ற ேஹாட்டல் 
வியாபாரத்தில்கூட, இராᾎவத்தினர் ஈᾌபட்ᾌக்ெகாண்ᾌ 
இᾞக்கின்றார்கள். இங்கு Field Marshal சரத் ெபான்ேசக்கா 
அவர்கள் இᾞக்கின்றார். நாங்கள் இராᾎவத்தினைரக் 
ெகளரவிக்கின்ேறாம்; அவர்களᾐ ேநர்ைமயான ேசைவகைள, 
அர்ப்பணிப்ᾗகைளப் பாராட்ᾌகின்ேறாம். ஆனால், இப்ேபாᾐ 
அவர்கள் வியாபார ேநாக்கத்ᾐடன் ேஹாட்டல் நடத்ᾐகின்ற 
நிைலைம காணப்பᾌவᾐ பற்றிேய குறிப்பிᾌகின்ேறன். ஒᾞ 
காலத்திேல மிகᾫம் பிரபல்யமானதாக இᾞந்த கல்குடா Rest 
House நாங்கள் அைனவᾞம் அங்கு ெசன்ᾠ சந்ேதாஷமாக 
இᾞந்ᾐ வரக்கூᾊய ஒᾞ வாᾊ ᾪடாக இᾞந்தᾐ. தற்ெபாᾨᾐ, 
அதைன இவர்கள் அபகாித்ᾐ hotel businessஇேல 
ஈᾌபᾌகின்றார்கள். இவர்கள் entrepreneurship என்ற 
விடயத்திேல தங்கைள ஈᾌபᾌத்தி, ஏைனய 
ᾙதலீட்டாளர்கᾦடன், ெபாᾞளாதாரத்ைதக் கட்ᾊெயᾨப்ப 
வᾞகின்ற பிரைஜகᾦடன் ேபாட்ᾊயிடக்கூடாᾐ என்பᾐதான் 
எனᾐ கᾞத்தாக இᾞக்கின்றᾐ. 

இந்த நாட்ᾊேல அைனவᾞம் சுதந்திரமாக வாழேவண்ᾌம்; 
சந்ேதாசமாக வாழேவண்ᾌம்; பயமற்ᾠ வாழேவண்ᾌம் என்ற 
எமᾐ அரசாங்கத்தின் ேநாக்கத்தின் அᾊப்பைடயில், இன்ᾠ 
வடக்குக் கிழக்கிேல பல்ேவᾠ விடயங்களில் ᾙதலீᾌகைளச் 
ெசய்வதற்காக எம்மவர்கள் அங்கு அதிமாக 
ᾙன்வᾞகின்றார்கள். ஆனால், பக்கத்திேல army 
இᾞப்பெதன்றால், இராᾎவத்தினேர ேபாட்ᾊ 
மனப்பான்ைமᾜடன் வியாபாரப் ேபாட்ᾊயில் தங்கᾦடன் 
ேமாத வᾞகின்றார்கேளா என்ᾠ அவர்கᾦக்குள் ஒᾞவிதப் 
பயம் - fear psychosis - இᾞக்கின்றᾐ. கடந்த காலங்களிேல 
இவர்களினால் மக்கள் கசப்பான பல அᾔபவங்கைளப் 
ெபற்றிᾞக்கின்ற காரணத்தினாᾤம் இவர்கள் அங்கும் 
இங்குமாக எல்லா இடங்களிᾤம் இᾞக்கின்ற 
காரணத்தினாᾤம் ஓர் அச்சம் கலந்த சூழ்நிைல 
காணப்பᾌகின்றᾐ. ஒᾞ காலத்திேல பயங்கரவாதத்ைத 
ᾙறியᾊப்பதற்காக இᾞந்த இராᾎவத்தினர் இன்ᾠ 
மனிதாபிமான அᾊப்பைடயிᾤம் ெசயற்படத் தயாராக 
இᾞக்கின்றார்கள் என்ᾠ அரசாங்கம் ெசான்னாᾤம்கூட, 
எங்கᾦைடய மக்கள் மத்தியிேல அவர்கள் ெதாடர்பில் 
ஒᾞவிதப் பய உணர்ᾫ இᾞந்ᾐெகாண்ᾌதான் இᾞக்கின்றᾐ. 
இராᾎவத்தினர் ஒவ்ேவார் இடங்களிᾤம் - ெபாத்ᾐவிᾢல், 
நாவலᾊப் பகுதியில் மற்ᾠம் எங்களᾐ மக்கள் விவசாயம் 
ெசய்கின்ற, மீனவர்கள் வாழ்கின்ற பகுதிகளில் எல்லாம் - 
அதிகளவில் ᾙகாம்கைள அைமத்திᾞக்கின்ற காரணத்தினால், 
இவ்வாறானெதாᾞ கலக்கம் - தயக்கம் - பீதி எமᾐ மக்கள் 
மத்தியிேல இᾞக்கின்றᾐ.  

இன்ᾠ எங்கᾦைடய ஏறாᾬர் அᾢகார் ேதசியப் 
பாடசாைலக்குப் பக்கத்திேல அப்பாடசாைலயின் அபிவிᾞத்தி 

நடவᾊக்ைகக்ெகனப் பயன்பᾌத்தக்கூᾊய ஒᾞ காணி 
இᾞக்கின்றᾐ. பாடசாைலக்குப் பக்கத்திᾤள்ள அந்த நிலத்ைத 
பாடசாைலயின் அபிவிᾞத்திக்குப் ெபற்ᾠக்ெகாᾌத்தால், அᾐ 
எதிர்கால மாணவர் சᾙதாயத்ᾐக்கு உதᾫம். ஆனால், அதிேல 
தங்களᾐ Police stationஐக் கட்டேவண்ᾌெமன்ᾠ ெபாᾢஸார் 
ெசால்கின்றார்கள். நாங்கள் ெபாᾢஸ் நிைலயம் ேவண்டாம் 
என்ᾠ ெசால்லவில்ைல. ஆனால், அந்த ேதசியப் 
பாடசாைலக்குத் ேதைவயான எந்தெவாᾞ அபிவிᾞத்திையᾜம் 
ேமற்ெகாள்ள இந்த ᾙக்கால் ஏக்கர் நிலம்தான் மீதியாக 
இᾞக்கின்றᾐ. இதைன அᾢகார் பாடசாைலயின் 
அபிவிᾞத்திக்காகக் ெகாᾌக்கேவண்ᾌம் என்ᾠதான் 
ெசால்கின்ேறாம். பாடசாைலக்குப் பக்கத்திேல ெபாᾢஸ் 
நிைலயம் வᾞவதால், மாணவர்கᾦக்குக் கஷ்டமாக இᾞக்கும். 
ேவண்ᾌெமன்றால், ெபாᾢஸ் நிைலயம் அைமப்பதற்கு 
எதிர்பார்க்கின்ற இக்காணிக்குப் பகரமாக இன்ெனாᾞ 
நிலத்ைத நாங்கள் ெபற்ᾠத் தᾞகின்ேறாம். அதற்காக நாங்கள் 
அைர ஏக்கர் காணி அல்ல, ஓர் ஏக்கர் காணிையக்கூடப் 
ெபற்ᾠத் தᾞவதற்குத் தயாராக இᾞக்கின்ேறாம்.  

இᾐேபான்ᾠதான் இன்ᾠ சேகாதர உᾠப்பினர் ெகளரவ 
மஹ்ᾟப் அவர்கள் ேபசும்ேபாᾐ, ᾗடைவக்கட்ᾊேல, 
ᾗல்ேமாட்ைடயிேல, மஜீத் நகாிேல, சூரங்கல்ᾢேல, ᾘவரசம் 
சந்தியிேல இராᾎவத்தினர் இᾞக்கின்ற காரணத்தினால், 
அங்கு மக்கள் கடற்ெறாழிᾢல் ஈᾌபᾌவதற்குக்கூட ஒᾞ 
பயமான சூழ்நிைல ஏற்பட்ᾊᾞக்கின்றᾐ என்ᾠம் அவர்களᾐ 
ஜீவேனாபாயம் எவ்வாᾠ பாதிக்கப்பட்ᾊᾞக்கின்றᾐ என்ᾠம் 
இங்ேக ெசான்னார். எங்கᾦைடய சக உᾠப்பினர் ெகளரவ 
ைபசால் காசிம் அவர்கள் ஒᾤவிᾤள்ள அஷ்ரப் நகாிேல 20 - 
30 ஏக்கர் நிலத்திேல இவர்கள் ᾙகாம் அைமத்திᾞக்கிறார்கள் 
என்ᾠ ெசான்னார். இவ்வாறானெதாᾞ ᾙகாைம 
அைமப்பதற்கு அங்கு இன்ᾠ எந்தெவாᾞ ேதைவᾜம் இல்ைல. 
இந்த நிைலைமயானᾐ, அங்குள்ள மக்கள் தங்களᾐ 
ஜீவேனாபாயத்ைத நடாத்ᾐவதற்கும் இயல்ᾗ வாழ்க்ைகயில் 
ஈᾌபᾌவதற்கும் கஷ்டமான ஒᾞ சூழ்நிைலைய 
ஏற்பᾌத்தியிᾞக்கின்றᾐ.  

இன்ᾠ பல ᾓற்ᾠக்கணக்காேனார் எமᾐ நாட்ᾊேல 
ᾙதலீᾌகைளச் ெசய்ᾐ, ெபாᾞளாதார ாீதியிேல பங்களிப்ைபப் 
வழங்குவதற்கு விᾞம்ᾗகின்றார்கள். ஆனால், அந்த 
நிலங்கைளெயல்லாம் இராᾎவத்தினர் அத்ᾐமீறிப் 
பிᾊத்திᾞக்கின்ற காரணத்தினால், அவர்களிடத்தில் ஒᾞ 
தயக்கம் காணப்பᾌகின்றᾐ. உண்ைமயிேலேய இந்த நாட்ᾊல் 
நல்லெதாᾞ சந்ேதாசமான, சுᾙக நிைலைமைய உᾞவாக்க 
ேவண்ᾌெமன்றால், எமᾐ மாண்ᾗமிகு பிரதமர் அவர்களᾐ 
"The Five Point Plan" என்ᾠ ெசால்லப்பᾌகின்ற building the 
economy, fighting corruption, ensuring freedoms, developing 
infrastructre and investment and developing education என்ற 
திட்டங்களின் அᾊப்பைடயிேல ெசயற்பட்ᾌ, இவ்வாறான பீதி 
நிைலகைள நீங்கள் தவிர்க்க ேவண்ᾌெமன்ᾠ 
ேகட்ᾌக்ெகாண்ᾌ, வாய்ப்பளித்தைமக்கு நன்றி கூறி, 
விைடெபᾠகின்ேறன். நன்றி.  

 
පශ්නය සභාභිමුඛ කරන ලදී. 
வினா எᾌத்தியம்பப்ெபற்றᾐ. 
Question proposed. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු ජයන්ත සමරවීර මන්තීතුමා, ඔබතුමාට විනාඩි පහක 

කාලයක් තිෙබනවා.  එතුමා නැහැ. 

ඊළඟට ගරු ඉම්රාන් මහරූෆ් මන්තීතුමා. You have five 
minutes.  
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පාර්ලිෙම්න්තුව 

[பி.ப. 3.59] 
 

ගරු ඉම්රාන් මහරූෆ් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு இம்ரான் மஹ்ᾟப்) 
(The Hon. Imran Maharoof) 
பிஸ்மில்லாஹிர்  ரஹ்மானிர்  ரஹீம். 

ெகளரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, 
ெகௗரவ உᾠப்பினர் அப்ᾐல்லா மஹ்ᾟப் அவர்களால் 
சமர்ப்பிக்கப்பட்ᾊᾞக்கின்ற இந்தப் பிேரரைண ெதாடர்பாகச் 
சில விடயங்கைள ᾙன்ைவப்பதற்காக எனக்கும் ேநரத்ைத 
வழங்கியைமக்கு ᾙதᾢல் உங்கᾦக்கு நன்றிையக் 
கூறிக்ெகாள்கின்ேறன். இந்த விடயத்ேதாᾌ நாட்ᾊன் 
பாᾐகாப்ᾗ சம்பந்தப்பᾌவதனால் அᾐபற்றிக் கவனம் 
ெசᾤத்தப்பட ேவண்ᾊயᾐ மிக ᾙக்கியமாக இᾞக்கின்றᾐ. 
எனேவ, நாட்ᾊன் பாᾐகாப்ᾗக்குப் பாதகமில்லாதவைகயில் 
இந்த விடயத்ைதக் ைகயாள ேவண்ᾌெமன்பᾐ என்ᾔைடய 
கᾞத்தாகும். 

ெகௗரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, 
தற்ேபாᾐ நாட்ᾊல் சமாதானம் நிலᾫகின்றᾐ, பயங்கரவாதம் 
ஒழிக்கப்பட்ᾌவிட்டᾐ. இந்நிைலயில், எல்லா இடங்களிᾤம் 
பைடᾙகாம்கள் ேதைவப்பᾌமா? என்பᾐ ᾙக்கியமான ஒᾞ 
விடயமாக இᾞக்கின்றᾐ. அப்பᾊ பைடᾙகாம்கள் 
ேதைவயாயின் அரச காணிகளில் அவற்ைற அைமக்கலாம் 
என்பᾐம் பலᾞைடய கᾞத்தாகும். இன்ᾠ நான் 
பிரதிநிதித்ᾐவப்பᾌத்ᾐகின்ற திᾞேகாணமைல மாவட்டத்ைத 
எᾌத்ᾐக்ெகாண்டால், கிண்ணியா, குரங்குபாய்ஞ்சான், 
சூரங்கல், ᾘவரசந்தீᾫ, ைபசல் நகர், ேதாப்ᾘர், ᾚᾑர், 
குச்செவளி, ᾗடைவக்கட்ᾌ, ᾗல்ேமாட்ைட ேபான்ற 
இடங்களிேல தனியார் காணிகளில் பைடᾙகாம்கள் 
அைமக்கப்பட்ᾊᾞக்கின்றன. அேதேபான்ᾠ, தமிழ் 
மக்கᾦைடய காணிகளிᾤம் பைடᾙகாம்கள் இன்ᾠம் 
இᾞந்ᾐெகாண்ᾊᾞக்கின்றன. இதனால் அம்மக்களின் 
மீள்குᾊேயற்றம் தைடப்பᾌகின்றᾐ. இதன்காரணமாக 
இடம்ெபயர்ந்த மக்கள்  தங்கᾦைடய உறவினர்களின் 
ᾪᾌகளிேல மிகᾫம் கஷ்டத்தின் மத்தியில் வாᾨகின்ற ஒᾞ 
சூழ்நிைல ெதாடர்கின்றᾐ. அவர்கள் தங்களᾐ அன்றாடத் 
ெதாழிைல அல்லᾐ அன்றாடக் கடைமகைளக்கூடச் 
ெசய்யᾙᾊயாத அளᾫக்குப் பின்தள்ளப்பட்ᾊᾞக்கின்ற ஒᾞ 
நிைலேயற்பட்ᾌள்்ளᾐ. எனேவ, தனியார் காணிகளிᾤள்ள 
பைடᾙகாம்கைள அகற்றி அந்தக் காணிகைள 
உாியவர்களிடம் ைகயளிக்க ேவண்ᾌெமன்ᾠ நான் இந்த 
இடத்திேல ேகட்ᾌக்ெகாள்ள விᾞம்ᾗகின்ேறன்.   

சில இடங்களிேல ெபாᾐமக்களின் காணிகைளச் 
சுᾪகாிப்பதற்கான நடவᾊக்ைககள் ஏற்ெகனேவ எᾌக்கப்பட்ᾌ 
அதற்கான வர்த்தமானி அறிவித்தᾤம் பிரசுாிக்கப்பட்ᾌள்ளᾐ. 
சூரங்கல், குரங்குபாய்ஞ்சான், ᾘவரசந்தீᾫ  ேபான்ற 
இடங்களிᾤள்ள காணிகைளேய இவ்வாᾠ சுᾪகாிப்பதற்கான 
ஏற்பாᾌகள் ெசய்யப்பட்ᾌள்ளன. இᾐ வாபஸ் ெபறப்பட்ᾌ 
அந்தக் காணிகள் உாியவர்களிடம் ைகயளிக்கப்பட 
ேவண்ᾌெமன்ᾠ இந்த உயாிய சைபயிேல நான் 
ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன்.  

நான் இங்கு குறிப்பிட்டᾐேபால, இராᾎவ ᾙகாம்கள் 
நாட்ᾊன் பாᾐகாப்ᾗடன் சம்பந்தப்பட்ᾊᾞக்கின்ற ஒᾞ விடயம் 
என்பதனால் இதில் கூᾌதல் கவனம் ெசᾤத்தப்பட ேவண்ᾌம். 
ஏெனன்றால், இவ்வாறான இராᾎவ ᾙகாம்கள் ᾜத்த 
காலத்திேல, குறிப்பாக எங்கᾦைடய பிரேதசத்திேல மிகᾫம் 
ேதைவப்பட்டன.   இந்த இராᾎவத்தினரால் இன்ᾠ நாட்ᾊேல 
நாங்கள் ஒᾞ சமாதான நிைலைமக்கு வந்திᾞக்கிேறாெமன்பᾐ 

எல்ேலாராᾤம் ஏற்ᾠக்ெகாள்ளக்கூᾊய விடயமாகும். 
ஆைகயால் இராᾎவ ᾙகாம்கள் ேதைவயில்ைல என்ᾠ 
கூறவில்ைல; தனியார் காணிகளில் இᾞக்கின்ற அவ்வாறான 
ᾙகாம்கைள அரச காணிகᾦக்கு இடமாற்றி, 
ேதைவப்பᾌகின்ற இடங்களில் அவற்ைற அைமக்க 
ேவண்ᾌெமன்பைதத்தான் இந்தச் சைபயிேல நான் 
ெதாிவித்ᾐக்ெகாள்ள விᾞம்ᾗகின்ேறன்.  இᾐசம்பந்தமாக 
காணி அைமச்சு ெதாடர்பான வரᾫ ெசலᾫத் திட்டக் குᾨநிைல 
விவாதத்தில்கூட   நாங்கள்  பல கᾞத்ᾐக்கைள 
ᾙன்ைவத்திᾞந்ேதாம். ஆைகயால் இதற்குாிய 
நடவᾊக்ைககைள இந்தச் சைபயின்ᾚலம் நீங்கள் 
எᾌக்கேவண்ᾌெமன்ᾠ ேகட்ᾌ, எனக்கு இந்த ேநரத்ைத 
ஒᾐக்கியைமக்கு மீண்ᾌம் நன்றி கூறி, எனᾐ உைரைய 
ᾙᾊத்ᾐக்ெகாள்கின்ேறன். நன்றி. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
Next, the Hon. Muhammad Ibrahim Muhammad 

Mansoor. You have five minutes. 
 
[பி.ப. 4.03] 
 

ගරු මුහම්මදු ඉබ්රාහිම් මුහම්මදු මන්සූර් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ᾙஹம்மᾐ இப்ராஹிம் ᾙஹம்மᾐ மன்சூர்)  
(The Hon. Muhammad Ibrahim Muhammad Mansoor) 
பிஸ்மில்லாஹிர்  ரஹ்மானிர்  ரஹீம். 

ெகளரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, 
ெகளரவ உᾠப்பினர் சேகாதரர் அப்ᾐல்லா மஹᾟப் 
அவர்களினால் ᾙன்ைவக்கப்பட்ᾊᾞக்கின்ற பிேரரைண 
ெதாடர்பாக என்ᾔைடய கᾞத்ᾐக்கைளᾜம் இந்தச் சைபயிேல 
ᾙன்ைவக்க எனக்குச் சந்தர்ப்பமளித்தைமக்கு நன்றி. 
திᾞேகாணமைல மாவட்டத்திᾢᾞந்ᾐ இராᾎவ ᾙகாம்கைள, 
அதிᾤம் குறிப்பாகக் கடற்பைட ᾙகாம்கைள ேவறிடங்கᾦக்கு 
மாற்றேவண்ᾌெமன்ற அந்தப் பிேரரைணயிேல ெசால்லப்பட்ட 
விடயங்கைளᾜம் ெகளரவ உᾠப்பினர்கள் ஆற்றிய 
உைரகைளᾜம் நான் ெசவிமᾌத்ேதன்.   

இராᾎவம் என்பᾐ ஒᾞ நாட்ᾊᾔைடய மிக ᾙக்கியமான 
வளங்களிேல பிரதான இடத்ைத வகிக்கின்ற ஒன்றாகும். 
ᾙப்பைடகளினᾐம் தியாகத்ᾐடன் கூᾊய உைழப்பின் 
காரணமாக இன்ᾠ நாம் எல்ேலாᾞம் ஒᾞ சமாதானத்ைதச் 
சுைவத்ᾐக்ெகாண்ᾊᾞக்கின்ேறாம்; ஓர் அைமதியான சூழைல 
அᾔபவித்ᾐக்ெகாண்ᾊᾞக்கின்ேறாம். இந்த விடயங்கைள 
உள்வாங்கியதாகக் குறித்த பிேரரைண ெதாடர்பாக 
என்ᾔைடய கᾞத்ைதச் ெசால்வதாக இᾞந்தால், இந்த 
இராᾎவ ᾙகாம்கள் நிச்சயமாக எல்லா மாவட்டங்களிேலᾜம் 
இᾞந்ேத ஆகேவண்ᾌம்;  அதிேல மாᾠபட்ட கᾞத்திற்கு இடம் 
கிைடயாᾐ. சிலர் வடக்கிேல இᾞக்கக்கூடாெதன்ᾠ 
ெசால்கிறார்கள். சிலர் எங்கᾦைடய மாகாணத்திேல 
இᾞக்கக்கூடாெதன்ᾠ ெசால்கிறார்கள்.  அதிேல எனக்கு 
உடன்பாᾊல்ைல;  யாᾞம் உடன்படᾫம் ᾙᾊயாᾐ. ஆனால், 
ᾜத்தமில்லாதிᾞக்கின்ற ஒᾞ சூழᾢல், ᾜத்தம் பாிᾘரைணமாக 
ᾙᾊக்கப்பட்ᾊᾞக்கின்ற ஒᾞ சூழᾢல் மக்கᾦக்குத் 
ெதாந்தரவில்லாத வைகயிேல இந்த இராᾎவ ᾙகாம்கள் 
ஒᾨங்கைமக்கப்படேவண்ᾌம் என்பᾐதான் மிக 
அத்தியாவசியமான ஒன்றாக இᾞக்கின்றᾐ.  

கடந்த அரசாங்கக் காலத்திேல ᾜத்தம் ᾙᾊந்தᾫடேனேய 
இந்தக் கடற்பைடையப் பாவித்ᾐ அவர்களின் கண்களிேல 
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பட்ட கவர்ச்சிகரமான பிரேதசங்கைளெயல்லாம் கபளீகரம் 
ெசய்கின்ற ேநாக்கத்திேல அைவகள் அைடயாளங்காணப்பட்ᾌ 
ேவᾢயிடப்பட்ᾊᾞந்தன என்பᾐ எல்ேலாᾞம் 
ெவளிப்பைடயாக அறிந்த உண்ைம.  அப்ேபாᾐ 
ேவᾢயிடப்பட்ட மிக நீண்ட பிரேதசத்ைத வாகைரᾝடாகத் 
திᾞேகாணமைலக்குப் ேபாகின்றேபாᾐ நாங்கள் எல்ேலாᾞம் 
காணலாம். யாᾞம் அந்தக் கடற்கைரைய, அந்த எல்ைலைய 
அண்ᾊவிட ᾙᾊயாதளᾫக்கு மிக நீளமான, ேதைவக்கதிகமான 
காணி, 'கடற்பைட ᾙகாம்' என்ற ெபயாிேல 
ஆக்கிரமிக்கப்பட்ᾊᾞப்பைத அங்கீகாிக்க ᾙᾊயாᾐ. ஒவ்ெவாᾞ 
மாவட்டத்திᾤம் அைவகைள நிச்சயமாகத் திட்டமிட்ட 
ᾙைறயிேல வᾊவைமத்ᾐ ஒᾨங்குபᾌத்ᾐகின்ற 
நடவᾊக்ைககைள ேமற்ெகாள்ள ேவண்ᾊய 
அவசியமிᾞக்கின்றᾐ. கடைல நம்பித் ெதாழில் 
ெசய்கின்றவர்கᾦக்கு அந்தக் கடல் வளத்ைதச் சுதந்திரமாகப் 
பாவிப்பதற்கான வாய்ப்ைபᾜம் நிச்சயமாக நாங்கள் 
ஈட்ᾊக்ெகாᾌக்க ேவண்ᾊய அவசியமிᾞக்கின்றᾐ.  

அᾐேபாலேவ, தனியார் காணிகளில் அமர்ந்திᾞக்கின்ற 
இராᾎவத்திற்குப் ெபாᾞத்தமான மாற்ᾠக் காணிகைள 
அைடயாளங்கண்ᾌ, அவர்கᾦக்கு அந்த இடங்கைள ஒᾐக்கி, 
அவர்கᾦைடய இᾞப்ைபᾜம் உᾠதி ெசய்ᾐ சகல மக்கᾦைடய 
சாதாரண வாழ்க்ைகக்குக் குந்தகமில்லாத வைகயிேல 
இைவகைள ஒᾨங்குபᾌத்ᾐவᾐ இன்ைறய அவசிய 
ேதைவப்பாடாக இᾞக்கின்றெதன்பைதக் கூறி 
விைடெபᾠகின்ேறன்.  வாய்ப்ᾗக்கு நன்றி. 
 

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
Then, the Hon. Douglas Devananda may speak. You 

have five minutes. 
 
[பி.ப. 4.07] 
 

ගරු ඩග්ලස ්ෙද්වානන්දා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு டக்ளஸ் ேதவானந்தா) 
(The Hon. Douglas Devananda) 
ெகளரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, 

ெகளரவ உᾠப்பினர் சேகாதரர் அப்ᾐல்லா மஹᾟப் 
அவர்களால் ᾙன்ெமாழியப்பட்ᾌக் ெகளரவ உᾠப்பினர் 
சேகாதரர் அᾢ ஸாஹிர் ெமௗலானா அவர்களால் 
வழிெமாழியப்பட்ᾌத் திᾞேகாணமைல மாவட்டத்திᾤள்ள 
இராᾎவ ᾙகாம்கைள ேவறிடங்கᾦக்கு மாற்ᾠதல் என்ற ஓர் 
அவசியமான, ேதைவயான பிேரரைண 
ᾙன்ைவக்கப்பட்ᾊᾞக்கின்றᾐ. அதில் ஒᾞ திᾞத்தம் ேவண்ᾌம் 
என்பைதவிட ஒᾞ ேசர்க்ைக ேவண்ᾌம் என்பைத நான் இந்தச் 
சந்தர்ப்பத்தில் ேகட்ᾌக்ெகாள்ள விᾞம்ᾗகின்ேறன். 
ஏெனன்றால் இந்தப் பிரச்சிைனகள் தனியாக திᾞேகாணமைல 
மாவட்டத்தில் மாத்திரமல்ல, ᾜத்தம் நைடெபற்ற வடக்கு, 
கிழக்குப் பிரேதசங்கள் எங்கும் இᾞக்கின்றபᾊயால் "வடக்கு, 
கிழக்கில் இவ்வாᾠள்ள ெபாᾐமக்களிᾔைடய காணி - 
நிலங்கள் விᾌவிக்கப்பட ேவண்ᾌம் அல்லᾐ ெபாᾐமக்கᾦக்கு 
அெசளகாியங்கைள ஏற்பᾌத்தக்கூᾊய வைகயில் 
அைமந்திᾞக்கக்கூᾊய இந்தப் பைட ᾙகாம்கைள 
அப்ᾗறப்பᾌத்த ேவண்ᾌம்" என்ற ஒᾞ ேசர்க்ைகையச் ெகளரவ 
உᾠப்பினர் சேகாதரர் அப்ᾐல்லா மஹ்ᾡப் அவர்கᾦைடய 
இந்தப் பிேரரைணயில் ேசர்த்ᾐக் ெகாள்ள ேவண்ᾌம் என்ᾠ 
நான் விᾞம்ᾗகின்ேறன். இந்த இராᾎவ ᾙகாம்கள் ஒᾞ 
காலகட்டத்தில் பாᾐகாப்ᾗக் காரணங்கᾦக்காகத் 
ேதைவப்பட்ᾊᾞக்கலாம். ஆனால், இன்ᾠ இைவ 

ேதைவப்படாᾐ அல்லᾐ ேதைவயில்ைல என்ற ஒᾞ கᾞத்ைத 
நான் ெவளிப்பைடயாகᾫம் உᾠதியாகᾫம் ெசால்ல 
விᾞம்ᾗகின்ேறன்.  

இன்ᾠ இந்த அரசாங்கம் ஒᾞ ᾗதிய அரசியல் யாப்ைபக் 
ெகாண்ᾌ வரவிᾞக்கின்றᾐ. இதில் ேசர்த்ᾐக் ெகாள்வதற்கான 
ஒᾞ விடயத்ைத நான் என்ᾔைடய கட்சியின்ᾚலம் 
ᾙன்ைவக்கவிᾞக்கின்ேறன். அதாவᾐ "மாவட்டச் சனத் 
ெதாைகக்ேகற்ற வைகயிᾤம் மாவட்டத்திᾔைடய இன 
விகிதாசாரத்ᾐக்ேகற்ற வைகயிᾤம்தான் ெபாᾢஸாᾞம் 
பைடயினᾞம் அந்த மாவட்டத்தில் இᾞக்க ேவண்ᾌம்" என்ற 
ஒᾞ ᾙன்ெமாழிைவேய நாங்கள் ᾙன்ைவக்கவிᾞக்கின்ேறாம்.  

ெகளரவ உᾠப்பினர் அவர்கள் திᾞேகாணமைல 
மாவட்டத்ைதப் பிரதிநிதித்ᾐவப்பᾌத்ᾐகின்றவர் என்ற 
வைகயில் அந்த மாவட்டத்திᾔைடய இந்தப் பிரச்சிைனைய 
இந்தச் சந்தர்ப்பத்தில் இங்கு ᾙன்ெகாண்ᾌ வந்ததற்கு நான் 
அவᾞக்கு என்ᾔைடய வாழ்த்ᾐக்கைளᾜம் நன்றிகைளᾜம் 
ெதாிவித்ᾐக் ெகாண்ᾌ, அந்த மாவட்டத்ேதாᾌ மாத்திரம் 
நிற்காமல் வடக்கு, கிழக்கு ᾘராகᾫம் அடங்கியதாக இந்தப் 
பிரச்சிைனப் பார்க்க ேவண்ᾌம் என்பைதᾜம் 
ேகட்ᾌக்ெகாண்ᾌ, ᾗதிய அரசாங்கம் இவற்ைறக் கᾞத்தில் 
எᾌத்ᾐக்ெகாள்ᾦம் என்ற நம்பிக்ைகேயாᾌ வாய்ப்ᾗக் 
ெகாᾌத்ததற்கு நன்றி ெதாிவித்ᾐ, விைடெபᾠகின்ேறன். 
நன்றி. 
 

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
The next speaker is the Hon. Gnanamuthu Srineshan. 

You have five minutes.  
 
[பி.ப. 4.10] 
 
ගරු ඥානමුත්තු ශීෙන්සන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ஞானᾙத்ᾐ ᾯேநசன்) 
(The Hon. Gnanamuthu Srineshan) 
அைவக்குத் தைலைமதாங்கிக் ெகாண்ᾊᾞக்கின்ற ெகளரவ 

உᾠப்பினர் அவர்கேள, தற்ேபாᾐ ெகளரவ அப்ᾐல்லா 
மஹ்ᾡப் அவர்களால் ெகாண்ᾌவரப்பட்ட பிேரரைணைய 
ஆதாித்ᾐப் ேபச நான் விᾞம்ᾗகின்ேறன். 2009ஆம் ஆண்ᾊல் 
ᾜத்தம் நிைறவைடந்ᾐவிட்டᾐ என்கின்ற ெவற்றிச் ெசய்தி 
கூறப்பட்ᾊᾞந்தᾐ. இன்ᾠ ஏᾨ ஆண்ᾌகள் கடந்த நிைலயிᾤம் 
குறித்த இந்த விடயத்தில் ᾜத்த நிைலைமயின்ேபாᾐ 
பார்க்கப்பட்ட ஒᾞ பார்ைவேய இன்ᾠம் பார்க்கப்பᾌகின்றᾐ. 
ெகளரவ உᾠப்பினர் அவர்கள் குறிப்பிட்டᾐேபான்ᾠ ᾜத்த 
காலத்தில் அைமக்கப்பட்ட பைட ᾙகாம்கள் என்பᾐ இன்ᾠ 
ஒᾞ சிவில் வாழ்க்ைகக்கு மக்கள் திᾞம்பியேபாᾐம் 
ெதாடர்ந்ᾐம் இᾞப்பᾐ என்பᾐ மக்கள் மத்தியில் ஒᾞ 
சந்ேதகத்ைத ஏற்பᾌத்ᾐகின்ற அல்லᾐ 
இராᾎவமயப்பᾌத்தப்பட்ட ஒᾞ சூழ்நிைலதான் 
நல்லாட்சியிᾤம் இᾞக்கின்றதா என்ᾠ மக்கள் எண்ணத் 
ேதான்ᾠகின்ற ஒᾞ விடயமாக அைமந்திᾞக்கின்றᾐ.  

ெகளரவ உᾠப்பினர் அவர்கள் குறிப்பிᾌவᾐேபான்ᾠ, 
இன்ைறய காலகட்டத்தில் ஒᾞ நல்லாட்சி ஜனநாயக 
அரசின்கீழ் மக்கள் சாதாரண நடவᾊக்ைககைள 
ேமற்ெகாள்வதாக இᾞந்தால், சாதாரண ᾙைறயில் 
எந்தவிதமான பயப்பீதிᾜம் இல்லாமல் ஜனநாயக நாட்ᾊல் 
மக்கேள தைலவர்கள் என்ᾠ கூறத்தக்க விதத்தில் அவர்கள் 
ெசயற்பᾌவதாக இᾞந்தால், ᾜத்த காலத்தில் 

1023 1024 



පාර්ලිෙම්න්තුව 

அைமக்கப்பட்ᾊᾞந்த பைட ᾙகாம்கள், அதாவᾐ ேமலதிகமாக 
அைமக்கப்பட்ᾊᾞந்த பைட ᾙகாம்கள் மற்ᾠம் ேமலதிகமாக 
ᾪᾌகள், பாடசாைலகள், ெபாᾐக் கட்ᾊடங்கள் என்பவற்றில் 
அைமக்கப்பட்ᾊᾞக்கின்ற பைட ᾙகாம்கள் அந்த 
இடங்களிᾢᾞந்ᾐ அகற்றப்பᾌவᾐ ᾙக்கியமாகும். இᾐ 
நல்லாட்சி அரசாங்கத்தின் ஓர் அைடயாளச் சின்னமாக, நல்ல 
சகுனமாக அைமந்திᾞக்கᾫம் ᾙᾊᾜம். இங்கு மக்கள் 
பிரதிநிதிகளாக இᾞக்கின்றவர்கள் மக்களின் நாᾊத் 
ᾐᾊப்ᾗக்கைள அறிந்ᾐ அரசுக்கு ஒᾞ நல்ல ெசய்திைய எᾌத்ᾐச் 
ெசால்வதற்காகேவ இந்த அைவக்கு வந்திᾞக்கின்றார்கள். 
அந்த வைகயில் இங்கு பலᾞம் இந்த விடயத்ைத ஆதாித்ᾐப் 
ேபசுகின்றார்கள் என்றால் இᾐ ᾙக்கியமான ஒᾞ விடயம் 
என்பைத உணர்ந்ᾐ ெசயற்பᾌவᾐ அவசியமாகும்.  

மட்டக்களப்ᾗ மாவட்டத்ைத எᾌத்ᾐக்ெகாண்டால், அங்கு 
ஏற்கனேவ நான் குறிப்பிட்டᾐேபான்ᾠ 
ᾙறக்ெகாட்டாஞ்ேசைனப் பாடசாைல மற்ᾠம் பட்ᾊப்பைள 
ஆசிாியர் மத்திய நிைலயம் இன்ᾔம் குᾞக்கள்மடம் 
கைலவாணி வித்தியாலயம் அைமந்திᾞந்த வளாகம் மற்ᾠம் 
மண்ᾍர் ேபான்ற இடங்கள் இன்ᾔம் மக்களிடம் 
ைகயளிக்கப்படாத நிைலயில், சாதாரண நிகழ்ᾫகᾦக்கு 
அவற்ைற மக்கள் உட்பᾌத்த ᾙᾊயாத நிைலயில் அைவ 
இன்ᾠம் பைடயினாினால் ைகயகப்பᾌத்தப்பட்ட நிைலயில் 
காணப்பᾌகின்றன. அவ்வாேற ெபாᾢஸாᾞம் சில 
பகுதிகைளக் ைகயகப்பᾌத்தியிᾞக்கின்றார்கெளன்ற 
வைகயில், அᾊக்கᾊ இந்தக் குரல் இந்த அைவயில் 
ஒᾢத்ᾐக்ெகாண்ᾊᾞக்கின்றெதன்றால், அைத 
உᾠதிெசய்வதாகத்தான் அைமᾜம்;  உாிய நடவᾊக்ைககள் 
ேபாᾐமான அளᾫ எᾌக்கப்படவில்ைலெயன்பைதத்தான் அᾐ 
குறிக்கின்றᾐ. வடக்கு, கிழக்குப் பிராந்தியெமங்கும் இந்த 
நிைலைமதான் காணப்பᾌகின்றᾐ. கடந்தகால 
ஆட்சியின்ேபாᾐ இராᾎவ ேமலாதிக்கத்ைதக் காட்டக்கூᾊய 
விதத்தில் பட்ᾊெதாட்ᾊெயல்லாம் ேமலதிகமாக 
அைமக்கப்பட்ᾊᾞந்த ᾙகாம்கள் தற்ேபாᾐ 
குைறக்கப்பட்ᾊᾞந்தாᾤம்கூட, அைவ இன்ᾔம் 
குைறக்கப்படேவண்ᾊய நிைலயில் காணப்பᾌகின்றன. 
அத்தைகய ᾙகாம்கள் அல்லᾐ  காவலரண்கைளᾜம் குைறத்ᾐ 
மக்கள் இயல்ᾗ நிைலயில் வாழ்வதற்கு வாய்ப்பளிக்க 
ேவண்ᾌம்.  

இேதேநரத்தில் இன்ெனாᾞ விடயத்ைதᾜம் 
குறிப்பிᾌகின்ேறன். மட்டக்களப்பில் விமான நிைலயெமான்ᾠ 
இᾞக்கின்றᾐ. அந்தக் காலத்தில் நிலவிய பீதியான சூழ்நிைல 
காரணமாக அதற்கு அண்ᾊய பகுதியிᾤள்ள நிலங்கள் 
ெபᾞமளᾫக்கு ைகயகப்பᾌத்தப்பட்ᾊᾞந்தன. மக்கள் 
குᾊயிᾞப்ᾗக்கு பயன்பᾌத்திய அத்தைகய ெபᾞவாாியான 
நிலம் அந்த விமான நிைலயத்ேதாᾌ 
இைணக்கப்பட்ᾊᾞக்கின்றᾐ. மக்கள் சாதாரணமாக நடமாᾊய 
ᾪதிகள் மறிக்கப்பட்ᾊᾞக்கின்றன; 
அைடக்கப்பட்ᾊᾞக்கின்றன. இன்ᾠ ஒᾞ சுᾙகமான நிைலைம 
காணப்பᾌகின்றᾐ. இந்த நிைலயில் இன்ᾠ நல்லாட்சி 
மலர்ந்ᾐள்ளᾐ; ஜனநாயகம் 
நைடᾙைறப்பᾌத்தப்பᾌகின்றெதன்ᾠ நாங்கள் ேபசுகின்ற 
நிைலயில், அன்ᾠ ᾜத்தத்திற்கு ᾙன்ᾗ எப்பᾊ மக்கள் அந்த 
இடங்களில் தங்கᾦைடய இயல்பான வாழ்க்ைகைய 
நடாத்தினார்கேளா, ேபாக்குவரத்ᾐக்கைளச் ெசய்தார்கேளா 
அதற்ேகற்ற விதத்தில் மட்டக்களப்பில் அைமந்திᾞக்கின்ற 
விமான நிைலயத்திற்காக ைகயகப்பᾌத்திய பகுதிகைள 
மக்கᾦக்கு ஒப்பைடக்கக்கூᾊய விதத்தில் ெசயற்பட்டால் 

நன்றாக இᾞக்குெமன்ᾠ கூறி, இந்த குறிப்பிட்ட பிேரரைண 
உண்ைமயில் எங்கᾦைடய மக்களின் நாᾊத்ᾐᾊப்ᾗக்கைள 
அறிந்த மக்கள் பிரதிநிதிகளின் கᾞத்ெதன்பைதᾜம் கூறி, 
அமர்கின்ேறன் நன்றி.  

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු එස්.බී. නාවින්න ඇමතිතුමා. ඔබතුමාට විනාඩි පහක 

කාලයක් තිෙබනවා.  

 
ගරු එස්.බී. නාවින්න මහතා (අභɕන්තර කටයුතු, වයඹ 
සංවර්ධන හා සංස්කෘතික කටයුතු  අමාතɕතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு  எஸ்.பி. நாவின்ன - உள்ளக அᾤவல்கள், 
வடேமல் அபிவிᾞத்தி மற்ᾠம் கலாசார அᾤவல்கள் 
அைமச்சர்) 
(The Hon. S.B. Nawinne - Minister of  Internal Affairs, 
Wayamba Development and Cultural Affairs) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, මට පිළිතුරු ෙදන්න 

තිෙබන්ෙන් ගරු ඩග්ලස ් ෙද්වානන්දා මන්තීතුමාෙග් 
ෙයෝජනාවටයි. එතුමාෙග් ෙයෝජනාව තවම ඉදිරිපත් කෙළේ නැහැ 
ෙන්. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ඔව්,  ඒ ෙයෝජනාව තවම ඉදිරිපත් කෙළේ නැහැ. 
 
Then, I call upon the Hon. Rauff Hakeem. You have 

five minutes. 
 
[பி.ப. 4.15] 
 
ගරු රවුෆ ්හකීම් මහතා (නගර සැලසුම්  හා ජල සම්පාදන 
අමාතɕතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு றᾫப் ஹகீம் - நகரத் திட்டமிடல் மற்ᾠம் 
நீர்வழங்கல் அைமச்சர்) 
(The Hon. Rauff Hakeem - Minister of City Planning and  
Water Supply) 
ெகளரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, 

ெகளரவ பாராᾦமன்ற உᾠப்பினர் எம்.எம். மஹᾟப் 
அவர்களினால் ᾙன்ெமாழியப்பட்ᾊᾞக்கின்ற இந்த 
பிரேரரைணைய நான் வரேவற்கின்ற அேதேநரம், இᾐ 
சம்பந்தமாக மிகத் தீவிரமாக இந்த அரசாங்கம் கவனத்திேல 
எᾌக்க ேவண்ᾌெமன்பᾐ குறித்ᾐ ஒᾞசில விடயங்கைள 
மாத்திரம் இந்த அைவக்குத் ெதாிவிக்கலாெமன்ᾠ 
நிைனக்கின்ேறன்.  

குறிப்பாக, ᾜத்தத்தினால் பாதிக்கப்பட்ட வட, கிழக்குப் 
பிரேதசங்களில் இᾞக்கின்ற மிகப் பிரபல்யமான கடற்கைரப் 
பிரேதசங்கைள ஆக்கிரமித்ᾐ அந்தப் பிரேதசங்களில் 
இᾞக்கின்ற வளங்கள் சூைறயாடப்பᾌகின்ற ஒᾞ 
நிைலைமைய அᾔபவிப்பதாகத்தான் மக்கள் இன்ᾠ 
பைடயினைரக் குற்றஞ்சாட்ᾌகின்றார்கள். அந்தளᾫக்கு 
அவர்கᾦைடய வியாபார ாீதியான நடவᾊக்ைககள் 
அைமந்திᾞக்கின்றனெவன்ற வைகயில் அந்த பிரச்சிைனைய 
மக்கள் பிரதிநிதிகளான நாங்கᾦம் எதிர்ேநாக்கி 
வᾞகின்ேறாம். ᾗல்ேமாட்ைடயிᾢᾞந்ᾐ ெபாத்ᾐவில்வைரᾜம், 
யாழ்ப்பாண தீபகற்பத்திᾢᾞந்ᾐ ᾗத்தளம்வைரᾜம் இᾞக்கின்ற 
ᾙக்கிய வளமான கடற்கைரப் பிரேதசங்கைள 
ஆக்கிரமித்திᾞப்பᾐ மாத்திரமல்லாமல் சில பிரேதசங்களிேல 
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ᾙகாம்கைளᾜம் அைமத்திᾞக்கின்றார்கள். குறிப்பாக மன்னார், 
ᾙசᾢப் பிரேதசத்திேல சிலாவத்ᾐைற நகரம் ᾙᾨைமயாக 
இன்ᾠ கடற்பைடயினரால் ைகயகப்பᾌத்தப்பட்ᾊᾞக்கின்றᾐ. 
ᾙᾨ சிலாவத்ᾐைற நகரத்ைதᾜேம ᾚᾊ கடற்பைட ᾙகாம் 
அைமக்கப்பட்ᾊᾞக்கின்ற நிைலவரமானᾐ அந்தப் பிரேதசத்ᾐ 
மக்கள் தங்கᾦைடய உைடைமகள் அைனத்ைதᾜம் 
இழக்கின்ற நிைமைய உᾞவாக்கியிᾞக்கின்றᾐ. இந்த 
அரசாங்கம் மக்கைள மீளக் குᾊேயற்ᾠவதற்கான 
ᾙயற்சிகளிேல ஈᾌபட்ᾌக்ெகாண்ᾊᾞக்கின்றேவைளயில், 
இவ்வாᾠ மக்கள் பாரம்பாியமாக வசித்ᾐவந்த நகர்ப் 
பிரேதசங்கைளக்கூடப் பைட ᾙகாம்களாக மாற்றியிᾞக்கின்ற 
நிைலவரமானᾐ மாற்றியைமக்கப்பட ேவண்ᾌெமன்பᾐ மிக 
ᾙக்கியமான விடயமாகும்.  

அேதேபால், ᾗல்ேமாட்ைட, ெபாத்ᾐவில் மற்ᾠம் ஏைனய 
பல பிரேதசங்களிᾤம் திᾞேகாணமைலயில் இᾞக்கின்ற மிகப் 
பிரபல்யமான கைரேயாரப் பிரேதசமான marble beach 
பகுதிைய அப்பᾊேய ᾚᾊ மைறத்ᾐம் இன்ᾠ இராᾎவத்தினர்  
உல்லாச ேஹாட்டல்கள் அைமத்திᾞக்கின்ற ஒᾞ நிலவரம் 
காணப்பᾌகின்றᾐ. அதᾕடாகப் பைடயினர் வᾞமானத்ைதப் 
ெபᾠவᾐ ெதாடர்பில், எங்கᾦக்கு எந்தவிதமான 
ஆட்ேசபைனᾜம் இல்ைலெயன்றாᾤம், பல இடங்களிேல 
மக்கள் தங்கᾦைடய ெதாழிᾤக்காக கடᾤக்குப் ேபாகᾙᾊயாத 
அளᾫக்கு - கடᾢேல தங்கᾦைடய மீன்பிᾊத் ெதாழிᾢல் 
ஈᾌபட ᾙᾊயாத அளவிற்கு - ேவᾢ அைமத்ᾐ மைறத்திᾞக்கிற 
நிலவரம் காணப்பᾌகின்றᾐ. குறிப்பாக, ெவள்ைளமணல் 
பிரேதசத்திேல இᾞக்கின்ற கடற்ெறாழிலாளர்கள் எவᾞேம 
கடᾤக்குப் ேபாகᾙᾊயாத அளவிற்கு அப்பிரேதசம் 
ᾚᾊமைறக்கப்பட்ᾌ இᾞக்கிறᾐ. எனேவ, இவற்ைற 
மாற்றியைமத்ᾐத் தரேவண்ᾌெமன்ᾠ நாங்கள் அவ்வப்ேபாᾐ 
கடற்பைடயினᾞக்கும் இராᾎவத்தினᾞக்கும் விᾌத்த 
ேகாாிக்ைககளின் நிமித்தம், ஒᾞசில இடங்களில் சிறிய 
இைடெவளிகைள ஏற்பᾌத்தி, அதற்கான ஏற்பாᾌகைளச் 
ெசய்வதாக இᾞந்தாᾤம், மீனவர்கᾦக்கும் பைடயினᾞக்கும் 
இைடயிேல அᾊக்கᾊ ᾙரண்பாᾌகள் ஏற்பᾌவᾐ 
தவிர்க்கப்படேவண்ᾊய விடயம் என்பைத நான் இங்கு 
வᾢᾜᾠத்ᾐகின்ேறன். இப்பிரேதசங்களில் மக்கᾦக்கும் 
பைடயினᾞக்கும் இைடயில் அᾊக்கᾊ ேமாதல்கள் 
ஏற்பᾌகின்ற அளᾫக்கு, மக்கᾦக்குச் ெசாந்தமான அல்லᾐ ஒᾞ 
கிராமத்ைத விஸ்தாிப்பதற்கு இᾞக்கின்ற குைறந்தளᾫ அரச 
காணிகைளக்கூட, பைடயினர் தங்கᾦைடய ேதைவகᾦக்காக 
வைளத்ᾐ ேவᾢயைடத்ᾐ இᾞக்கிறார்கள். எனேவ,  
நல்ᾢணக்க நைடᾙைறகைளச் ெசயற்பᾌத்ᾐகின்ற 
இச்சூழᾢல் இவ்வாறான நடவᾊக்ைககைளத் தவிர்த்ᾐ, 
இயன்றவைர மக்கள் நடமாட்டம் இல்லாத, ᾑரப் 
பிரேதசங்களிேல பைடᾙகாம்கைள அைமத்ᾐக்ெகாள்வᾐ 
சிறந்தᾐ. ேதைவயான அᾊப்பைடயில், உபாய அᾊப்பைடயில் 
பாᾐகாப்ᾗக்கு அவசியமான மிகக் குைறந்த அளᾫ 
நிலப்பரப்ᾗக்குள் அவற்ைறக் குᾠக்கிக்ெகாண்ᾌ, மக்கள் 
பாவைனக்கு உட்பᾌத்ᾐகின்ற நிலங்கைள, ᾙக்கியமான 
பயிாினங்கைள பயிாிடக்கூᾊய நிலப் பிரேதசங்கைளத் 
தவிர்த்ᾐ, இவற்ைற அைமக்கேவண்ᾌம் என்பைத நாங்கள் 
இங்கு வᾢᾜᾠத்திக்கூற விᾞம்ᾗகின்ேறாம்.  

அᾐேபால், நாங்கள் நல்ᾢணக்க நைடᾙைறகைள 
அᾙல்பᾌத்ᾐவதற்காக நடவᾊக்ைக எᾌத்ᾐக்ெகாண்ᾊᾞக் 
கின்ற இச்சூழᾢல், பைடயினர் இவ்வாᾠ வாணிப 
நடவᾊக்ைககளில் ஈᾌபᾌவᾐ உகந்ததா? என்பைதப் பற்றிᾜம் 
அரசாங்கம் மᾠபாிசீலைன ெசய்யேவண்ᾌம் என்ᾠ நான் 
இங்கு மிகப் பணிவாக ேகாாிக்ைக விᾌக்க விᾞம்ᾗகின்ேறன். 
நாங்கᾦம் அரசாங்கத்திேல அங்கம் வகிக்கின்ற அைமச்சர்கள் 
என்ற வைகயிேல, இᾐ சம்பந்தமாக அரசாங்கத்தின் 

கவனத்ᾐக்குக் ெகாண்ᾌவந்திᾞக்கின்ேறாம். இᾐ சம்பந்தமாக 
பிரதமர் உாிய தரப்ᾗக்கேளாᾌ ேபசி, ᾙᾊᾫகைளக் காண்பதாக 
உத்தரவாதம் அளித்திᾞக்கின்றார். ஆனால், இᾐவைர இந்த 
விடயங்களில் எᾐᾫம் சாத்தியமாகவில்ைல என்கிற ஒᾞ 
நிைலைமயில்தான், பாராᾦமன்ற உᾠப்பினர் மஹ்ᾟப் 
அவர்கள் சமர்ப்பித்திᾞக்கின்ற இப்பிேரரைண ᾙக்கியத்ᾐவம் 
ெபᾠகின்றᾐ.  

நான் இங்கு நீண்ட ேநரம் என்ᾔைடய கᾞத்ᾐக்கைளச் 
ெசால்ல விᾞம்பவில்ைல. ஆயிᾔம் குறிப்பாக, இன்ᾔெமாᾞ 
ᾙக்கியமான விடயத்ைதᾜம் நான் இங்கு ெசால்லேவண்ᾌம். 
திᾞேகாணமைல ெவள்ைளமணல் பிரேதசத்திேல இᾞந்த 
மலாயர் சᾚகத்திᾔைடய ᾗராதனப் பள்ளிவாசல் ஒன்ᾠ 
இᾊபாᾌகேளாᾌ காணப்பட்டேபாதிᾤம், அதைன மக்கள் 
பயன்பᾌத்திக்ெகாண்ᾊᾞந்த ேவைளயில், இராᾎவத்தினர் 
அதைன ᾚᾊ மைறத்ᾐ, அதற்குள் மக்கள் ேபாகᾙᾊயாத நிைல 
உᾞவாக்கப்பட்டᾐ. ஒᾞ கட்டத்தில் அᾐ ᾙᾨைமயாக 
இᾊத்ᾐத் தைரமட்டமாக்கப்பட்டᾐ என்ற ெசய்தி 
பரவியேபாᾐ, நாங்கள் அᾐெதாடர்பில் ேகள்விக்கு 
உட்பᾌத்தியேபாᾐ, "சூறாவளிக் காற்றினால் அதᾔைடய 
கூைர கழன்ᾠ ᾪழ்ந்ᾐவிட்டᾐ; நாங்கள் அதைன மீண்ᾌம் 
ᾗனரைமத்ᾐத் தᾞகின்ேறாம்" என்ᾠ உத்தரவாதம் 
அளித்தார்கள். அதன் பின்னணியிேல அதைனச் சூழ 
இᾞக்கின்ற நிலங்கைளᾜம் உள்ளடக்கி, அந்தப் 
பிரேதசங்களில் இᾞந்ᾐ மீன்பிᾊப்பதற்காக மக்கள் கடᾤக்குச் 
ெசல்ᾤவதற்குாிய வசதிகள் அைனத்ᾐம் ᾙᾨைமயாக 
மீளைமத்ᾐத் தரப்படேவண்ᾌெமன்ᾠம் இந்த ᾗராதனப் 
பள்ளிவாசல் ᾗனரைமக்கப்பட்ᾌ மீண்ᾌம் அப்பிரேதச 
மக்களின் பாவைனக்கு விடப்படேவண்ᾌம் என்ᾠம் 
ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன். இதைன ஒᾞ மிகப் ெபாிய 
பிரச்சிைனயாகக் கᾞதி, கடந்த அரசாங்க காலத்தில் இᾐ 
ெதாடர்பில் கிழக்கு மாகாண சைபயிேல எல்லா 
உᾠப்பினர்கᾦம் இைணந்ᾐ ஒᾞ பிேரரைணைய 
ᾙன்ைவத்தார்கள் என்பைதᾜம் நான் இங்கு ஞாபகத்ᾐக்குக் 
ெகாண்ᾌவர விᾞம்ᾗகின்ேறன். எனேவ, குறிப்பாக, 
மக்கᾦைடய வாழ்வாதார நடவᾊக்ைககᾦக்குக் குந்தகமாகப் 
பைடயினᾞைடய ᾙகாம்கள் அைமவைதத் 
தவிர்த்ᾐக்ெகாள்வᾐதான் மிகச் சிறந்த வழி என்பைத நான் 
இங்கு வᾢᾜᾠத்திக்கூறி,  அமர்கின்ேறன். நன்றி. 

 

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
මීළඟට පිළිතුරු කථාව. ගරු ලක්ෂ්මන් කිරිඇල්ල ඇමතිතුමා. 

 

ගරු ලක්ෂම්න් කිරිඇල්ල  මහතා  
(மாண்ᾗமிகு லῆமன் கிாிஎல்ல) 
(The Hon.  Lakshman Kiriella) 
The Hon. Ruwan Wijayawardene, State Minister of 

Defence, has presented me with a brief and he mentioned 
that  the Vidura Camp, which is a big camp in Sampur, 
will be relocated. They are discussing with regard to the 
other camps. Definitely, these camps will be gradually 
relocated in a phased-out manner. Some decision will be 
taken by the Government in the near future. 

 
[பி.ப. 4.24] 

 

ගරු අබ්දුල්ලාහ් මහර්ූෆ ්මහතා 
(மாண்ᾗமிகு அப்ᾐல்லா மஹ்ᾟப்) 
(The Hon. Abdullah Mahrooff) 
ெகளரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, 

மிகᾙக்கியமாக இன்ᾠ எனᾐ பிேரரைணைய வழிெமாழிந்த 

1027 1028 



පාර්ලිෙම්න්තුව 

ெகௗரவ உᾠப்பினர் அᾢ ஸாஹிர் ெமௗலானா ெசயிட் 
அவர்கᾦக்கு நன்றி கூᾠவᾐடன், இங்கு ேபசிய ெகௗரவ 
உᾠப்பினர்களான  இம்ரான் மஹ்ᾟப், எம்.ஐ.எம். மன்சூர், 
டக்ளஸ் ேதவானந்தா மற்ᾠம் ெகௗரவ நகரத் திட்டமிடல் 
மற்ᾠம் நீர் வழங்கல் அைமச்சர் ரᾫப் ஹக்கீம் ஆகிேயாᾞக்கும் 
நன்றிையத் ெதாிவித்ᾐக்ெகாள்கின்ேறன். அத்ᾐடன்  இன்ᾠ 
எங்கᾦைடய இந்த உைரக்கு பதிலளித்த ெகௗரவ அைமச்சர் 
லῆமன் கிாிஎல்ல அவர்கள், பைடᾙகாம்கள் அைமந்திᾞந்த 
சம்ᾘர் ேபான்ற பிரேதசங்களிேல காணிகைள விᾌவித்தᾐ 
ேபான்ᾠ வடக்கு, கிழக்கிேல பᾊப்பᾊயாக எங்கᾦைடய 
இந்தக் காணிகள் விᾌவிக்கப்பᾌெமன உᾠதியளித்தைமக்காக 
அவᾞக்கும் ெகளரவ பாᾐகாப்ᾗ இராஜாங்க அைமச்சர் 
அவர்கᾦக்கும் நன்றி ெதாிவித்ᾐக்ெகாள்கின்ேறன். 

ேமᾤம், என்ᾔைடய ேபச்ைச சுᾞக்க ேவண்ᾊய 
சூழ்நிைலயிᾞப்பதால் மிகப் பிரதானமான ஒᾞ விடயத்ைதக் 
குறிப்பிட விᾞம்ᾗகின்ேறன். 400 வᾞடம் பைழைம வாய்ந்த 
கᾞமைலᾝற்ᾠப் பள்ளிவாசல் பிரேதசமானᾐ 1924ஆம் 
ஆண்ᾌ நில அளைவ ெசய்யப்பட்ᾌ 1931ஆம் ஆண்ᾌ 113 
குᾌம்பங்கᾦக்கு விக்ேடாாியா அம்ைமயாᾞைடய 
உᾠதிப்பத்திரம் வழங்கப்பட்டᾐ. இன்ᾠ அந்தக் குᾌம்பங்கள்  
287 ஆக அதிகாித்திᾞக்கின்றன. 2001ஆம் ஆண்ᾊᾢᾞந்ᾐ 
2010ஆம் ஆண்ᾌவைர கடற்பைடயினர் அங்குள்ள 
மீன்பிᾊையத் தைடெசய்யவில்ைல என்ᾠ ெகௗரவ அைமச்சர் 
அவர்கள் கூறினார். ஆனால், 2010ஆம் ஆண்ᾌ அந்தப் 
பிரேதசத்ᾐக்கு வந்த கவசப் பைடயினர் அதற்கு 
ேவᾢயிட்டேதாᾌ, 250 வᾞடங்கᾦக்கு ᾙன்னர் கட்டப்பட்ட 
அந்தப் ᾗனித பள்ளிவாசைல 2014ஆம் ஆண்ᾌ ஆகஸ்ட் 
மாதம்16ஆம் திகதி பாᾐகாப்ᾗப் பைடயினᾞைடய இரண்ᾌ 
helicopters சத்தத்ᾐடன் வட்டமிட்ᾌக் ெகாண்ᾊᾞக்க, இரண்ᾌ 
bulldozers ெகாண்ᾌ இᾊத்தழித்ᾐள்ளனர். காைலயிேல 
வழைமயாக மீன்பிᾊக்கச் ெசல்கின்றவர்கள் கைரக்குத் திᾞம்பி 
வᾞகின்றேபாᾐ அந்தப் பள்ளிவாசᾤைடய 
அைடயாளத்தின்பᾊதான் வᾞவார்கள். அன்ᾠம் வழைமேபால் 
அவ்வாᾠ பார்த்தேபாᾐ அந்தப் பள்ளிவாசைலக் 
காணவில்ைல. அன்ᾠ காைலயில் அந்தக் கவசப் பைடயினர் 
ேவᾢயிட்ᾌ மைறத்ᾐவிட்ᾌ அங்கு இரண்ᾌ கனரக 
வாகனங்கைளப் ேபாட்ᾌ அதைனத் ᾐப்ᾗரᾫ 
ெசய்ᾐெகாண்ᾊᾞந்தார்கள். அன்ᾠ உடனᾊயாக நாங்கள் 
கிழக்குப் பைடயினᾞக்குப் ெபாᾠப்பாக இᾞந்த இராᾎவ 
அதிகாாியிடம் கூறியேபாᾐ, "உடனᾊயாக நாங்கள் அதைனக் 
கட்ᾌவித்ᾐத் தᾞேவாம்; இந்த ᾙகாைமᾜம் அகற்றி 
விᾌேவாம்" என்ᾠ அவர் கூறினார். தற்ேபாᾐ 2 வᾞடங்கள் 
ᾘர்த்தியான நிைலயிᾤம் அந்தக் கவசப் பைடயினர் 
பள்ளிவாசᾤக்குச் ெசாந்தமான 137½ 'ேபச்சஸ்' நிலத்திேல 
தங்கள் ᾙகாைம அைமத்திᾞக்கிறார்கள். இᾐ 1921ஆம் 
ஆண்ᾌ ஆங்கிேலயர் காலத்திேல அைடயாளமிடப்பட்ட 
பள்ளிவாசᾤக்குாிய இடமாகும். இᾐ 250 வᾞடங்கᾦக்கு 
ᾙன்னர் அங்கு கட்டப்பட்ட பள்ளிவாசலாகும். இன்ᾠ 
பைடயினர் ஒᾞ toilet ேபான்ᾠ 'ஹிப்லா' ெதாியாமல் 
அைடயாளமிட்ᾌ அதைனக் கட்ᾊயிᾞக்கிறார்கள்.  

அேதேபான்ᾠ ேதாப்ᾘாில் கள்ளம்பத்ைதயிேல 
விதைவகᾦக்ெகன்ᾠ  10 ᾪᾌகள் ெகாᾌக்கப்பட்டன. 
அவற்ᾠக்கு அண்ைமயிேல இᾞந்த பாலம் 
உைடக்கப்பட்டேபாᾐ ஒᾞ தற்காᾢக இராᾎவ post 
நிᾠவப்பட்டᾐ. அதைன அகற்ᾠவதாக கடந்த 5 வᾞடங்களாக 
வாக்குᾠதியளித்ᾐம் அதைன அகற்றவில்ைல. இைவ 
அைனத்ᾐம் மக்களின் பாவைனக்கு வழங்கப்பட ேவண்ᾌம். 
எமᾐ நல்லாட்சியிேல நாங்கள் எமᾐ மாவட்ட மக்கᾦக்குக் 

ெகாᾌத்த உᾠதிெமாழி, அவர்கᾦைடய ெதாழிைலச் சாியாகச் 
ெசய்வதற்கு இᾞக்கின்ற அச்சமான  சூழைல இல்லாமற் 
ெசய்ᾐ மிக அைமதியான சூழைல ஏற்பᾌத்ᾐதல் என்பதாகும். 
எமᾐ பிரேதச மக்கைளப் ெபாᾠத்தவைரயிேல அவர்கள் 
இராᾎவத்ேதாᾌ, கடற்பைடேயாᾌ, விமானப் பைடேயாᾌ 
மிகᾫம் ெநᾞக்கமான உறைவ ைவத்திᾞக்கிறார்கள்.  

திᾞேகாணமைல மாவட்டம் ஏைனய மாவட்டங்கைளவிட 
இன நல்ᾢணக்கᾙள்ள ஒᾞ மாவட்டம். அங்ேக 
இனக்கலவரங்கேள உᾞவாகியதில்ைல. அங்குள்ள ᾙஸ்ᾢம் 
மக்கᾦம் தமிழ் மக்கᾦம் சிங்கள மக்கᾦம் மிகச் சேகாதர 
ேநயத்ேதாᾌ இᾞக்கின்றார்கள். அங்ேக சிங்களவர்கள் 
ᾙஸ்ᾢம்கᾦக்கு வாக்களிக்கின்றார்கள்;  ᾙஸ்ᾢம்கள் 
தமிழர்கᾦக்கு வாக்களிக்கின்றார்கள்; தமிழ் மக்கள் 
ᾙஸ்ᾢம்கᾦக்கு வாக்களிக்கின்றார்கள். இந்தச் சூழைல 
ேவெறந்த மாவட்டத்திᾤம் காணᾙᾊயாᾐ.  இந்த நிைலயிேல 
ேதைவயற்ற பைட ᾙகாம்கள் அகற்றப்பட்ᾌ அவற்ைற உாிய 
இடத்திேல ைவத்ᾐக்ெகாள்ᾦங்கள். அந்தப் பைட 
ᾙகாம்கᾦக்கு ஒᾞ ஏக்கர் அல்லᾐ இரண்ᾌ ஏக்கர் காணிதான் 
ேதைவ. எனேவ, தனியாᾞக்குச் ெசாந்தமான அைனத்ᾐக் 
காணிகᾦம் விᾌவிக்கப்பட்ᾌச் சிறிய காவலரண்கள் நீக்கப்பட  
ேவண்ᾌெமன்ᾠ கூறி, இங்கு இவ்வளᾫ ேநரᾙம் சைபயின் 
தைலவர் அவர்கள் எனக்குப் ேபச அᾔமதி தந்தைமக்காகᾫம் 
ஏைனய ெகளரவ உᾠப்பினர்கள் இந்த விடயத்ᾐக்குச் 
சார்பாக நல்ல ᾙைறயிேல கᾞத்ᾐக்கைள 
ᾙன்ைவத்தைமக்காகᾫம் அைனவᾞக்கும் மீண்ᾌம் நன்றி 
கூறி, விைடெபᾠகின்ேறன்.  
  

පශ්නය විමසන ලදින්, සභා සම්මත විය. 
வினா விᾌக்கப்பட்ᾌ  ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்டᾐ. 
Question put, and agreed to. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
The next Motion to be moved by the Hon. Douglas 

Devananda. You have got ten minutes.  

 
රට තුළ ඇති යුදමය නටබුන් 

පතිසංස්කරණය කර ජනතා යහපත පිණිස 
ෙයොදා ගැනීම 

நாட்ᾊᾔள் காணப்பᾌகின்ற ᾜத்தகால 
சிைதᾫகைளப் ᾗனரைமத்ᾐ மக்களின் 

நன்ைமக்காகப் பயன்பᾌத்தல் 
RESTORATION OF WAR RUIN SITES TO MAKE 

USE OF SUCH PLACES FOR THE BENEFIT OF THE 
PEOPLE  

 
[பி.ப. 4.29] 

 

ගරු ඩග්ලස ්ෙද්වානන්දා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு டக்ளஸ் ேதவானந்தா) 
(The Hon. Douglas Devananda) 
ெகளரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, நான் 

பின்வᾞம் தனிநபர் பிேரரைணையச் சமர்ப்பிக்கின்ேறன்: 

"நாட்ᾊல் நிலவிய ᾜத்த நிலவரம் காரணமாகᾫம் இராᾎவ 
நடவᾊக்ைககளினாᾤம் குறிப்பாக வடக்கு, கிழக்கு 
மாகாணங்கள் உட்பட நாட்ᾊன் சகல பிரேதசங்களிᾤம் 
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அழிவைடந்த நிைலயிᾤள்ள கட்ᾊடங்கள், நீர்த்தாங்கிகள், 
ᾗைகயிரதங்கள், பஸ் வண்ᾊகள், விமானங்கள் என்பவற்ைற 
காட்சி நிைலயங்களாகᾫம் பாᾐகாப்ᾗ இடங்களாகᾫம் அரச 
ெசலவில் ெதாடர்ச்சியாகப் பராமாித்ᾐப் ேபணிவᾞதல் 
இனங்கᾦக்கிைடயில் நல்ᾢணக்கத்ைத ஏற்பᾌத்ᾐவதற்கு 
தைடயாக இᾞப்பதனால், நாட்ᾊன் இன்ைறய இைளஞர் 
சந்ததியினர் மற்ᾠம் எதிர்கால சந்ததியினர் மத்தியில் நாட்ᾊல் 
ஏற்பட்ட ᾜத்தகால அழிᾫகள் ெதாடர்பான நிைனᾫகைள 
இல்லாமல் ெசய்ᾜம் ேநாக்கத்ᾐடன் இவ்வாᾠ அழிᾫற்ற 
இடங்கைளᾜம் ஏைனய உைடைமகைளᾜம் மீண்ᾌம் 
ᾗனரைமத்ᾐ மக்களின் நலன்கᾞதி அவற்ைற பாவிப்பதற்கு 
அரசு ஆக்கᾘர்வமான நடவᾊக்ைககைள எᾌக்க ேவண்ᾌெமன 
இப்பாராᾦமன்றம் பிேராிக்கின்றᾐ." 

கடந்த கால அழிᾫ ᾜத்தத்தின் வᾌக்களிᾢᾞந்ᾐ ேமᾤம் 
மீண்ெடழ விᾞம்ᾗம் தமிழ் ேபசும் மக்களின் சார்பாகᾫம் சகல 
தரப்பாᾤம் கட்ᾊெயᾨப்பப்பட்ᾌப் பாᾐகாக்கப்பட ேவண்ᾊய 
ேதசிய நல்ᾢணக்கம் குறித்த எமᾐ விᾞப்பத்தின் ேபாிᾤம் 
எமᾐ மக்கᾦக்குக் கிைடக்க ேவண்ᾊய அரசியல் சமᾫாிைம 
என்பᾐ அர்த்தᾙள்ளதாக மலர ேவண்ᾌெமன்ற உயாிய 
ேநாக்கிᾤம் இந்த நாடாᾦமன்ற சைபயில் நான் ேமற்பᾊ 
தனிநபர் பிேரரைணெயான்ைறச் சமர்ப்பிக்கின்ேறன்.  வடக்கு, 
கிழக்கு மாகாணங்களிᾤம் ஏைனய இடங்களிᾤம் ᾜத்த 
அழிᾫகைள அகற்றி, அவற்றிற்குப் பதிலான 
மᾠசீரைமப்ெபான்ைற உᾞவாக்குவதற்கான 
பிேரரைணயிைனேய நான் இங்கு சமர்ப்பிக்கின்ேறன்.  

நாட்ᾊல் நிலவிய அசாதாரண சூழ்நிைலகளின் 
காரணமாகᾫம் பாᾐகாப்ᾗப் பைடயினᾞக்கும் விᾌதைலப் 
ᾗᾢகᾦக்கும் இைடயில் நைடெபற்ற ேபார் நடவᾊக்ைககளின் 
காரணமாகᾫம் குறிப்பாக வடக்கு, கிழக்கு மாகாணங்களிᾤம் 
ெபாᾐவாக நாட்ᾊன் எல்லாப் பாகங்களிᾤம் அழிவைடந்த 
நிைலயில் காணப்பᾌம் கட்ᾊடங்கள், நீர்த்தாங்கிகள் 
என்பவற்ைறᾜம் ரயில், பஸ், விமானம் ேபான்ற 
ேபாக்குவரத்ᾐக்குப் பயன்பᾌத்தப்பட்ட வாகனங்கள் மற்ᾠம் 
ᾜத்தத்தில் ேசதமைடந்த இராᾎவ வாகனங்கள் 
ேபான்றவற்ைறᾜம் காட்சிப் ெபாᾞட்களாகᾫம் அவற்ைறப் 
பாᾐகாப்ᾗ இடங்களாகᾫம் ெபாᾐமக்கள் பார்ைவக்காக அரச 
ெசலவில் ெதாடர்ந்ᾐம் ைவத்திᾞக்கும் நைடᾙைறயின் 
காரணமாக இனங்கᾦக்கிைடயிலான நல்ᾤறைவக் 
கட்ᾊெயᾨப்ᾗவதில் பாதிப்ᾗ ஏற்பᾌம். எனேவ, வளᾞம் 
இைளய தைலᾙைறயினாிடᾙம் எதிர்கால சந்ததியினாிடᾙம் 
நாட்ᾊல் நைடெபற்ற ᾜத்த ᾙஸ்தீᾗகள் ெதாடர்பான நிைனᾫ 
ெதாடரப்பᾌவைத ᾙᾊᾫᾠத்ᾐம் ேநாக்கமாக இத்தைகய 
அழிவைடந்த இடங்கைளᾜம் ஏைனயவற்ைறᾜம் மீளᾫம் 
மᾠசீரைமப்ᾗச் ெசய்ᾐ ெபாᾐமக்கள் நலᾔக்காக அவற்ைறப் 
பயன்பᾌத்ᾐவதற்கு அரசாங்கம் ஆக்கᾘர்வமான 
நடவᾊக்ைககைள ேமற்ெகாள்ள ேவண்ᾌம்.  

ெகளரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, நான் 
என்ᾠம் மக்கᾦடன் நீᾊத்த உறᾫகைளக் ெகாண்ᾊᾞப்பவன்.  
இைடயறாத உைரயாடல்கைள எமᾐ மக்கேளாᾌ தினᾙம் 
நடத்தி வᾞபவன், மக்களின் கᾞத்ᾐக்கைளச் சாிவரப் 
ᾗாிந்ᾐெகாள்ளாத எந்தெவாᾞ அரசியல் ெசயற்பாᾌகᾦம் 
மக்கᾦக்கு விேமாசனங்கைளத் தரப்ேபாவதில்ைல என்ற எமᾐ 
ெகாள்ைக நிைலப்பாட்ᾊல் நான் உᾠதியாக இᾞப்பவன். 
ஆகேவ, எமᾐ மக்களிடமிᾞந்ᾐ நான் கற்ᾠக்ெகாண்ட 
அவர்களின் ஆழ்மன உணர்ᾫகைளேய இந்தச் சைபயில் 
தனிநபர் பிேரரைணயாகச் சமர்ப்பித்திᾞக்கின்ேறன், இைத 
இந்த நாடாᾦமன்ற சைபயிᾢᾞக்கும் அைனத்ᾐத் தரப்பினᾞம் 
ᾗாிந்ᾐெகாண்ᾊᾞப்பார்கள் என நம்ᾗகின்ேறன்.  எமᾐ 
அரசியல் வரலாற்றில் நடந்தைவகள் நடந்தைவகளாகᾫம் இனி 

நடக்கப்ேபாகின்றைவகள் நடந்தைவகᾦக்குப் பாிகாரம் 
ேதᾌம் ஒளிமயமான எதிர்காலத்ைத ேநாக்கியதாகᾫம் 
இᾞக்கேவண்ᾌம் என்பைதேய நாம் விᾞம்ᾗகின்ேறாம். 
ஆக்கத்ைத மட்ᾌேம ேநாக்கமாகக் ெகாண்ᾌ நடத்தப்பட 
ேவண்ᾊய எமᾐ மக்கᾦக்கான உாிைமப் ேபாராட்டம், 
அழிᾫகைள மட்ᾌேம அᾠவைடயாக்கிக் ெகாண்டᾐ 
நடந்ᾐᾙᾊந்த வரலாற்ᾠத் ᾐயரமாகும்,  

வளர்ந்ᾐவᾞம் எமᾐ வᾞங்காலச் சந்ததிக்கும் இனி 
வளரப்ேபாகும் அᾌத்த தைலᾙைறக்கும் நாம் எᾌத்ᾐக்காட்ட 
ேவண்ᾊயᾐ அழிᾫ ᾜத்தத்தின் அைடயாளச் சின்னங்கைள 
அல்ல. மாறாக நாம் அழிᾫகளிᾢᾞந்ᾐம் ᾜத்த 
வᾌக்களிᾢᾞந்ᾐம் மீண்ெடᾨந்ᾐ வந்திᾞக்கின்ேறாம் 
என்பைத அைடயாளப்பᾌத்ᾐம் ᾗதியெதாᾞ ᾘமிையேய 
எதிர்காலச் சந்ததிக்கு நாம் எᾌத்ᾐக்காட்ட விᾞம்ᾗகின்ேறாம். 
இந்த மண்ணில் ஓர் உாிைமப் ேபாராட்டம் நடந்ததற்கான 
பதிᾫகள் கடந்தகால வரலாᾠகளாக மட்ᾌேம இᾞக்கட்ᾌம்! 
ெதன்னிலங்ைகயில் நடந்ᾐ ᾙᾊந்த கிளர்ச்சிகᾦம் 
ேபாராட்டங்கᾦம் ᾙᾊᾫக்குக் ெகாண்ᾌவரப்பட்டேபாதிᾤம் 
அைவ குறித்த அழிᾫகளின் சின்னங்கேளா அன்றி 
அைடயாளங்கேளா எதிர்காலச் சந்ததியின் பார்ைவக்காக 
எங்கும் காட்சிப் ெபாᾞட்களாக ைவக்கப்பட்ᾊᾞக்கவில்ைல. 
இைத நாம் விᾞம்பி வரேவற்கின்ேறாம். ெதன்னிலங்ைகயிᾤம் 
ஒᾞ கிளர்ச்சிேயா அன்றி ேபாராட்டேமா நடந்ததற்கான 
வரலாற்ᾠப் பதிᾫகள் மட்ᾌேம காணப்பᾌகின்றன. 
அᾐேபாலேவ வடக்கு, கிழக்கிᾤம் நடந்ᾐ ᾙᾊந்த உாிைமப் 
ேபாராட்டங்களின் அைடயாளங்கேளா அதன் அழிᾫச் 
சின்னங்கேளா எந்தெவாᾞ மனிதனினᾐம் பார்ைவக்காகக் 
காட்சிப் ெபாᾞட்களாக ைவக்கக்கூடாᾐ என்பைதேய நாம் 
விᾞம்ᾗகின்ேறாம். வடக்கு, கிழக்கிᾤம் ஓர் உாிைமப் 
ேபாராட்டம் நடந்தᾐ என்ற வரலாᾠ மட்ᾌம் இᾞப்பைதேய 
எமᾐ மக்கள் விᾞம்ᾗகின்றார்கள். ஆனாᾤம் அந்த 
வரலாற்ேறாᾌ இைணந்ᾐ நாம் உாிைம ெபற்ᾠ 
நிமிர்ந்திᾞக்கின்ேறாம் என்ற ᾗதிய வரலாᾠ ஒன்ᾠம் இங்கு 
பைடக்கப்பட ேவண்ᾌம். அைத நிைறேவற்ᾠவதற்காகேவ 
இந்த அரசாங்கம் ᾗதிய அரசியலைமப்ைப உᾞவாக்கும் 
ᾙயற்சிகளில் இறங்கியிᾞக்கின்றᾐ. இைத ஈழ மக்கள் 
ஜனநாயகக் கட்சியினராகிய நாம் மனப்ᾘர்வமாக 
வரேவற்கின்ேறாம்.  

இேதேவைள அழிᾫ ᾜத்தத்ைத ெவற்றிகண்ட வரலாᾠ 
என்பᾐ இலங்ைகத் தீவில் வாᾨம் இன்ெனாᾞ ேதசிய 
இனமான தமிழ் ேபசும் மக்கைளத் ேதாற்கᾊத்த வரலாறாக 
ஒᾞேபாᾐம் இᾞந்ᾐவிடக்கூடாᾐ. ேதாற்ᾠப்ேபானᾐ அழிᾫ 
ᾜத்தேம அன்றி, தமிழ் ேபசும் மக்கள் அல்ல. இந்த 
உண்ைமைய ெவளிப்பᾌத்ᾐம் வைகயில் அரசாங்கத்தின் 
ெசயற்பாᾌகள் ஓர் எᾌத்ᾐக்காட்டாக இᾞக்க ேவண்ᾌம். தமிழ் 
மன்னனாகிய எல்லாளைன ெவற்றிகண்ட ᾐட்டைகᾙᾔ அந்த 
எல்லாள மன்னᾔக்கு மாியாைத வழங்கிக் ெகளரவித்திᾞந்த 
வரலாற்ைறச் சகலᾞம் அறிந்திᾞப்பார்கள். அᾐேபாலேவ 
அழிᾫ ᾜத்தத்திᾢᾞந்ᾐ மீட்ெடᾌக்கப்பட்ட தமிழ் ேபசும் 
மக்கᾦக்கும் உாிய ெகளரவᾙம் மாியாைதᾜம் வழங்கப்பட 
ேவண்ᾌம் என்பைதᾜம் நான் இந்தச் சைபயிᾕடாக 
வᾢᾜᾠத்த விᾞம்ᾗகின்ேறன்.  

நாம் அரசியல் தீர்ᾫக்காக மட்ᾌமன்றி ᾜத்தத்தில் 
சிைதந்ᾐேபான எமᾐ ேதசத்ைத மᾠபᾊᾜம் ᾑக்கி நிᾠத்தᾫம் 
உைழத்ᾐ வᾞகின்ேறாம்; நாம் அரசியல் உாிைமக்காக 
மட்ᾌமன்றி எாிந்ᾐேபான எமᾐ ேதசத்தில் நᾢந்ᾐேபான எமᾐ 
மக்களின் வாழ்வியல் உாிைமகைளப் ெபᾠவதற்காகᾫம் 
அன்றாடம் உைழத்ᾐ வᾞகின்ேறாம். ஆனாᾤம் எமᾐ 
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ேதசத்ைத அழிᾫகளிᾢᾞந்ᾐ மீட்ᾌத் ᾑக்கி நிᾠத்ᾐம் எமᾐ 
அபிவிᾞத்திப் பணிகைளᾜம் எமᾐ மக்கᾦக்கான வாழ்வாதார 
உாிைமகᾦக்கான தீர்ᾫ நடவᾊக்ைககைளᾜம் ெவᾠம் 
சᾤைககள் என்ᾠம் அரசு ேபாᾌம் எᾤம்ᾗத் ᾐண்ᾌகள் என்ᾠம் 
எம்ைமச் சிலர் எள்ளிநைகயாᾊனார்கள். இந்நிைலயிᾤம் 
எந்தத் ᾑற்றல்கᾦக்கும் அஞ்சாத நாம், எமᾐ இைடயறா 
உைழப்பின் காரணமாக எம்ைம எள்ளி 
நைகயாᾊயவர்கைளேய எமᾐ வழிᾙைறக்கு இன்ᾠ 
ெகாண்ᾌவந்ᾐ நிᾠத்தியிᾞக்கின்ேறாம்.  

அன்ᾠ எாித்தழிக்கப்பட்ட ெதற்காசியாவின் சிறந்த ᾓலகம் 
என்ᾠ ேபாற்றப்பᾌம் யாழ். ᾓலகத்ைத நாம் ᾙன்னாள் 
ஜனாதிபதி சந்திாிகா குமாரணᾐங்க ஆட்சிக்காலத்தில் 
ᾗனரைமத்ᾐ மீளக் கட்ᾊயைமத்தேபாᾐ, சம்பந்தப்பட்டவர்கள் 
அைத எதிர்த்ᾐத் தᾌத்ᾐ நிᾠத்தி அᾐ ெதாடர்ந்ᾐம் அழிவின் 
சின்னமாகேவ இᾞக்க ேவண்ᾌம் என ெவளிப்பைடயாகேவ 
கங்கணம்கட்ᾊ நின்றார்கள். ஆனாᾤம் அᾐ அழிவின் 
சின்னமல்ல, எமᾐ மக்கᾦக்கான அறிவின் சின்னம் என்ᾠ 
நாம் யாழ். ᾓலகத்ைத மீளக் கட்ᾊயைமத்ᾐ எமᾐ மக்கᾦக்கு 
வழங்கியிᾞந்ேதாம். இதனால் யாழ். ᾓலகம் 
எாித்தழிக்கப்பட்டᾐ என்ற வᾌவிᾢᾞந்ᾐ நாம் மீண்ெடᾨந்ᾐ 
வந்திᾞக்கின்ேறாம். இைத ஓர் உதாரணத்திற்கு மட்ᾌேம 
இங்கு கூறிைவக்க விᾞம்ᾗகின்ேறன். இᾐேபால் எத்தைனேயா 
அழிவின் சின்னங்கைள அறிவின் சின்னங்களாகᾫம் 
ஆக்கத்தின் சின்னங்களாகᾫம் நாம் 
மாற்றியைமத்திᾞக்கின்ேறாம். இவற்ᾠக்காகேவ ஓர் அரசியல் 
ெபாறிᾙைறயிைன நாம் ைகயாண்ᾊᾞக்கின்ேறாம். மாறாக, 
அர்த்தமற்ற எதிர்ப்ᾗ அரசியல் நடத்திᾜம் ேபார்க்ெகாᾊ 
ஏந்திᾜம் இவற்ைற நாம் சாதித்தவர்கள் அல்லர்.  

இன்ᾠ எமᾐ யதார்த்த வழிᾙைறைய ஏற்ᾠவந்திᾞக்கும் சக 
தமிழ்க் கட்சித் தைலைமகைள நாம் வரேவற்கின்ேறாம். இந்தச் 
சூழைலப் பயன்பᾌத்தி நாம் அைனவᾞம் அைனத்ᾐப் 
பிரச்சிைனகᾦக்கும் தீர்ᾫ காண்பதில் உᾠதியாகச் ெசயலாற்ற 
ேவண்ᾌம். அரசியல் உாிைமகளற்ᾠ வாழ்ந்ᾐெகாண்ᾊᾞக்கும் 
தமிழ் ேபசும் மக்கᾦக்கு ஒᾞ நிரந்தர அரசியல் தீர்ைவ 
வழங்குவதற்காக இந்த அரசாங்கம் எவ்வாᾠ ᾙயற்சிகைள 
ᾙன்ெனᾌத்ᾐ வᾞகின்றேதா, அவ்வாேற ᾜத்த வᾌக்களினால் 
சிைதவைடந்ᾐேபானவற்ைற - அழிவின் சின்னங்கைள 
ஆக்கத்தின் சின்னங்களாகᾫம் மாற்றியைமக்க அரசாங்கம் 
ᾙயற்சிகைள ᾙன்ெனᾌக்க ேவண்ᾌம் என்ேற நான் 
எதிர்பார்க்கின்ேறன். நன்றி. 
 

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
The next speaker is the Hon. Gnanamuthu Srineshan. 

You have 10 minutes.  
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ගරු ඥානමුත්තු ශීෙන්සන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ஞானᾙத்ᾐ ᾯேநசன்) 
(The Hon. Gnanamuthu Srineshan) 
இந்த உயர் சைபக்குத் தைலைமதாங்குகின்ற ெகளரவ 

உᾠப்பினர் அவர்கேள, இன்ᾠ ெகளரவ உᾠப்பினர் டக்ளஸ் 
ேதவானந்தா அவர்களால் ெகாண்ᾌவரப்பட்ட  இந்தப் 
பிேரரைணயில் காணப்பᾌகின்ற நல்ல அம்சங்கைளக் 
கᾞத்திற்ெகாண்ᾌ நான் அதைன ஆேமாதிக்கின்ேறன். அந்த 

வைகயில் அவரால் குறிப்பிடப்பட்டவாᾠ ᾜத்தத்தின்ேபாᾐ 
அழிᾫக்குள்ளாக்கப்பட்ட ேகந்திர ᾙக்கியத்ᾐவம் வாய்ந்த 
இடங்கள், வரலாற்ᾠச் சின்னங்கள் மற்ᾠம் மக்களின் ெபாᾐப் 
பாவைனக்குட்பᾌத்தப்பட ேவண்ᾊய இடங்கள் - அᾐ பஸ் 
தாிப்பிடமாக இᾞந்தாெலன்ன, அல்லᾐ வாசிகசாைலயாக 
இᾞந்தாெலன்ன, அல்லᾐ அறிவிைன விᾞத்தி ெசய்கின்ற ஒᾞ 
நிைலயமாக இᾞந்தாெலன்ன - பாᾐகாக்கப்பட ேவண்ᾌம்; 
அவற்ைற அழிவிᾢᾞந்ᾐ பாᾐகாத்ᾐ ஆக்கᾘர்வமான ஒᾞ 
கட்டத்திற்குக் ெகாண்ᾌெசல்ல ேவண்ᾌெமன்ற விடயத்திைன 
அவர் ᾙன்ைவத்திᾞந்தார். அவ்வாᾠ ᾙன்ைவத்த விடயங்கள் 
உண்ைமயில் மக்களின் மனங்கᾦக்கு மகிழ்ச்சியிைன 
ஏற்பᾌத்தக்கூᾊயதாக அைமவதால் அவற்ைற நான் 
ஏற்ᾠக்ெகாள்கின்ேறன்.  

அேதேவைள இன்ᾔெமாᾞ விடயᾙம் 
சுட்ᾊக்காட்டப்பட்டᾐ. அதாவᾐ, ᾜத்த ᾙᾊவின் பின்னர் ஒᾞ 
சாரார் ஆனந்தக் கண்ணீர் வᾊத்ᾐக்ெகாண்ᾊᾞந்தேபாᾐ 
இன்ᾔெமாᾞ சாரார் அᾨைகக்கண்ணீர் 
வᾊத்ᾐக்ெகாண்ᾊᾞந்த இᾞ ᾐᾞவ நிைலைமயானᾐ ஏற்க 
ᾙᾊயாததாகும் என்ற விடயத்ைத அவர் 
சுட்ᾊக்காட்ᾊயிᾞந்தார். எனேவ, ᾜத்த ெவற்றிெயன்பᾐ ஒᾞ 
சாராᾞக்கு இᾠமாப்ைப அளிப்பதாகᾫம் இன்ᾔெமாᾞ 
சாராᾞக்கு அᾐ மிகுந்த ேவதைனையக் 
ெகாᾌக்கக்கூᾊயதாகᾫம் இᾞந்தால், அந்த நாட்ᾊல் ேதசிய 
ஐக்கியம் என்பᾐ சாியான ᾙைறயில் 
கட்ᾊெயᾨப்பப்படவில்ைல என்பைதத்தான் அᾐ 
எᾌத்ᾐக்காட்ᾌகின்றᾐ. எனேவ, ஒᾞ கண்ணில் 
சுண்ணாம்ைபᾜம் மᾠ கண்ணில் ெவண்ெணையᾜம் 
ைவத்ᾐக்ெகாண்ᾌ பாரபட்சமான ᾙைறயில் பார்க்காமல் 
இழந்தவர்கᾦம் எமᾐ மனித வளங்கள்தான், இᾞப்பவர்கᾦம் 
மனித வளங்கள்தான் என்ற அᾊப்பைடயில் - எல்ேலாᾞம் ஒேர 
நாட்டவர் என்ற அᾊப்பைடயில் - பார்க்க ேவண்ᾌம். தவறான 
சட்டங்கள் மற்ᾠம் தவறான ேபாக்குகள் காரணமாகத்தான் 
கடந்த காலத்தில் ᾜத்த ᾙைனப்ᾗகள் - ᾜத்தக் களாிகள் 
ஏற்பட்டன என்பைத நாங்கள் சிந்தித்ᾐப் பார்க்க ேவண்ᾌம்.  

எனேவ, கடந்த காலத்தில் அழிᾫக்குட்பᾌத்தப்பட்ட 
பண்பாட்ᾊயல் சின்னங்கள் மற்ᾠம் கலாசாரப்  பᾊமங்கள் 
என்பன ᾗனᾞத்தாரணம் ெசய்யப்பட ேவண்ᾌம். அதᾕடாக 
வரலாᾠகள் இᾞட்டᾊப்ᾗச் ெசய்யப்படவில்ைல அல்லᾐ 
திாிᾗபᾌத்தப்படவில்ைல என்ற ெசய்தியிைன எங்கᾦைடய 
இளம் சந்ததியினᾞக்குக் ெகாண்ᾌெசல்ல ேவண்ᾊய ெபாᾠப்ᾗ 
எங்கᾦக்கு இᾞக்கின்றᾐ. அந்த வைகயில் வடக்கு, கிழக்கு 
மாகாணங்களில் மட்ᾌமல்ல, நாட்ᾊன் எந்தப் பகுதியாக 
இᾞந்தாᾤம் வரலாற்ᾠ ᾙக்கியத்ᾐவம் வாய்ந்த சின்னங்கள், 
பᾊமங்கள் - அᾐ சிைலயாக இᾞந்தாெலன்ன, ேவᾠ ேகந்திர 
ᾙக்கியத்ᾐம் வாய்ந்த இடங்களாக இᾞந்தாெலன்ன -  
மᾠசீரைமக்கப்பட ேவண்ᾌம் அல்லᾐ ᾗனᾞத்தாரணம் 
ெசய்யப்பட ேவண்ᾌெமன்பᾐ அறிᾫாீதியாக 
ஏற்ᾠக்ெகாள்ளக்கூᾊய ஒᾞ ெசயற்பாடாகும்.  

கடந்த காலத்தில் ெதற்காசியாவிேலேய மிகᾫம் 
பிரசித்திெபற்ற பᾊப்பகம் என்ᾠ ெசால்லப்பᾌகின்ற யாழ். 
ᾓலகம் நாசமாக்கப்பட்டᾐ. அந்த ᾓலகத்திᾢᾞந்த 
எவ்வளேவா ெபᾠமதியான அறிᾫப் ெபாக்கிசங்களான 
ᾓல்கள் எாிᾝட்டப்பட்டன. அப்பᾊப்பட்ட ஓர் 
அறிᾫப்ᾘங்காவிைன அழித்ததனால் ஒᾞநாᾦம் எமᾐ 
நாட்ᾊᾤள்ளவர்கள் ᾗளகாங்கிதம் அைடய ᾙᾊயாᾐ. 
அப்பᾊப்பட்ட சின்னங்கள் அழிக்கப்பᾌகின்றெபாᾨᾐ ேவற்ᾠ 
நாட்டவர்கள் எம்ைமப் பார்த்ᾐ எள்ளிநைகயாடக்கூᾊய ஒᾞ 
நிைலைம ஏற்பᾌகின்றᾐ. எனேவ, அறிᾫச் சின்னங்கள் 
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அழிᾫச் சின்னங்களாக மாற்றப்படாமல் அைவ அறிᾫச் 
சின்னங்களாகேவ கட்ᾊெயᾨப்பப்பட ேவண்ᾌெமன்ற 
ᾙற்ேபாக்கான கᾞத்திைன நான் ஏற்ᾠக்ெகாள்கின்ேறன். 
அேதேவைள வடக்காக இᾞக்கட்ᾌம், கிழக்காக இᾞக்கட்ᾌம் 
அல்லᾐ நாட்ᾊன் எந்தப் பாகமாக இᾞந்தாᾤம் இவ்வாᾠ 
அழிக்கப்பட்ட அல்லᾐ நிர்ᾚலமாக்கப்பட்ட, 
திாிᾗபᾌத்தப்பட்ட, இᾞட்டᾊப்ᾗச் ெசய்யப்பட்ட வரலாற்ᾠச் 
சின்னங்கள் சாியான ᾙைறயில் கட்ᾊெயᾨப்பப்பட்ᾌ 
அதன்ᾚலம் எதிர்காலச் சந்ததியினᾞக்கு நல்ல சமிக்ைஞையக் 
காட்டேவண்ᾌெமன்ᾠ இந்த உயாிய சைபயில் 
ேகட்ᾌக்ெகாள்கின்ேறன்.  

எனேவ, பல்ᾢனக் கலாசார மக்கள் வாᾨகின்ற இந்த 
நாட்ᾊல் நிச்சயமாக எல்லா மக்கᾦம் சம உாிைம, சமத்ᾐவம், 
சம வாய்ப்ᾗ என்பவற்றின் அᾊப்பைடயில் தமᾐ 
எதிர்காலத்ைதக் கட்ᾊெயᾨப்பக்கூᾊய பணிகளில் நாங்கள் 
ஈᾌபடேவண்ᾌம். ெவன்றவர்கள் - ேதாற்றவர்கள் என்ᾠ 
மக்கைளப் பாகுபᾌத்திப் பார்க்காமல், எல்ேலாᾞம் இந்நாட்ᾌ 
மக்கள் என்ᾠ பார்க்கின்றெதாᾞ நிைலைமைய 
உᾞவாக்கேவண்ᾌம். எவ்வளேவா அழிᾫகள் ஏற்பட்ட 
பின்னᾞம்கூட, இன்ᾔம் இனவாத ாீதியில் - இனவாத 
அᾊப்பைடயில் அரசியைல நடத்ᾐகின்ற ஒᾞ பிைழப்ᾗவாதம் 
இᾞக்கக்கூடாᾐ என்பைத நான் இந்த இடத்தில் சுட்ᾊக்காட்ட 
விᾞம்ᾗகிேறன். நாங்கள் நல்லவற்ைற ஆதாிப்ேபாம்! 
தீயவற்ைற எதிர்த்ᾐச் ெசயற்பᾌேவாம்! என்ற கᾞத்திைன 
இந்த இடத்தில் ெசால்ᾢக்ெகாண்ᾌ, வடக்கு, கிழக்கில் ஒᾞ 
மᾠமலர்ச்சி ஏற்பᾌவதற்கு - ᾗனᾞத்தாரணம் ஏற்பᾌவதற்கு - 
மீெளᾨச்சி ஏற்பᾌவதற்கு - இந்த நல்லாட்சி அரசாங்கம் எல்லா 
விதத்திᾤம் பங்களிப்ᾗச் ெசய்யேவண்ᾌம் என்ற 
ேகாாிக்ைகைய விᾌத்ᾐ, விைடெபᾠகின்ேறன். நன்றி, 
வணக்கம்.  
 

පශ්නය සභාභිමුඛ කරන ලදී. 
வினா எᾌத்தியம்பப்ெபற்றᾐ. 
Question proposed. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
The next speaker is the Hon. Ali Zahir Moulana 

Seyed. You have four minutes.  
 
[பி.ப. 4.44] 

 
ගරු අලී සාහීර් මවුලානා ෙසය්යිඩ් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு அᾢ ஸாஹிர் ெமௗலானா ெசயிட்) 
(The Hon. Ali Zahir Moulana Seyed) 
ெகளரவ டக்ளஸ் ேதவானந்தா அவர்களினால் 

ᾙன்ெமாழியப்பட்ட, இந்த நாட்ᾊᾔள் காணப்பᾌகின்ற 
ᾜத்தகால சிைதᾫகைளப் ᾗனரைமத்ᾐ மக்களின் 
நன்ைமக்காகப் பயன்பᾌத்ᾐதல் என்ற நல்லெதாᾞ 
மேகான்னதமான பிேரரைணைய ஆதாிப்பதில் நான் மட்டற்ற 
மகிழ்ச்சியைடகின்ேறன். அவர் அழகாகச் ெசான்னார், 
"ᾜத்தகால சிைதᾫகள் அழிவின் சின்னமாக இᾞக்காமல், 
அறிவின் சின்னமாக ஆக்கᾘர்வமான வைகயில் 
ᾗனᾞத்தாரணம் ெசய்யப்படேவண்ᾌம்” என்ᾠ. கடந்தகால 
அழிᾫ ᾜத்தத்தின் வᾌக்களிᾢᾞந்ᾐ மீண்ெடழ விᾞம்ᾗம் 
மக்களின் சார்பாகᾫம், அைனத்ᾐ அரசியல் கட்சிகள், 
சᾚகங்களின் பிரதிநிதிகளின் அபிலாைஷகள் எல்லாம் ேதசிய 
நல்ᾢணக்கத்ைதக் கட்ᾊெயᾨப்பி, எமᾐ மக்கᾦக்குக் 

கிைடக்கேவண்ᾊய அரசியல் சம உாிைம அர்த்தᾙள்ளதாக 
அைமயேவண்ᾌெமன்ற அவாᾫடன் இந்தச் சைபயில் அவர் 
இதைன ᾙன்ெமாழிந்ᾐள்ளார். ᾜத்தகால சூழ்நிைலயில் 
ேமாதல் நைடெபᾠகின்ற ேநரத்திேல, வடக்கிேல 
யாழ்ப்பாணத்திᾤம் ஏைனய பகுதிகளிᾤம் அழிᾫகள் 
ஏற்பட்டᾐேபான்ᾠ, கிழக்கு மாகாணத்திᾤம் அதிகளவான 
அழிᾫகள் ஏற்பᾌத்தப்பட்டன.  

அன்ᾠ அறிவின் சின்னமாக இᾞந்த யாழ். ᾓலகத்தின் 
எாிப்ᾗ பற்றி இங்ேக ேபசப்பட்டᾐ. அᾐேபால, எனᾐ ஊரான 
ஏறாᾬாிேல எங்கᾦைடய உள்ᾧராட்சி சைபயின்கீழ் இᾞந்த 
ᾓலகᾙம் - நாᾔம் அந்த உள்ᾧராட்சி சைபயின் தவிசாளராக 
இரண்ᾌ தடைவகள் இᾞந்திᾞக்கிேறன் - 1990களிேல 
எாிக்கப்பட்டᾐ. அங்கிᾞந்த ஆவணங்கள் எல்லாம் 
சிைதக்கப்பட்டன. அங்கிᾞந்த Market ᾙற்ᾠᾙᾨதாக 
உைடக்கப்பட்டᾐ. இᾐ எனᾐ சக பாராᾦமன்ற 
உᾠப்பினரான ெகளரவ ஞானᾙத்ᾐ ᾯேநசன் ஐயா 
அவர்கᾦக்கும் ெதாிᾜம்! நாங்கள் ெசங்கலᾊக்குப் ேபாகின்ற 
வழியின் இᾞமᾞங்கிᾤம் இᾞந்த கைடகள் உைடக்கப்பட்டன. 
இப்ெபாᾨᾐகூட, பாைதயின் இᾞᾗறத்திᾤம் பல 
சிைதக்கப்பட்ட கட்ᾊடங்கைளக் காணக்கூᾊயதான ஓர் 
ஏழ்ைமயான சூழல் எமᾐ ஏறாᾬர் நகாிேல இᾞக்கின்றᾐ. 
இைவ மீண்ᾌம் ᾗனரைமக்கப்படேவண்ᾌம் என்ᾠ நான் 
பலᾙைற ேவண்ᾌேகாள் விᾌத்திᾞக்கின்ேறன். அவ்வாேற, 
அங்குள்ள market ஐᾜம் ᾗனரைமத்ᾐத் தரேவண்ᾌம் என்ᾠ 
ேவண்ᾌேகாள் விᾌத்திᾞக்கின்ேறன். நாற்பதினாயிரத்ᾐக்கும் 
அதிகமான மக்கள் வாᾨகின்ற அந்தப் பகுதியில் இன்ᾔம் ஒᾞ 
சாியான market கூட இல்ைல; இன்ᾔம் அந்த வாசிகசாைல 
ᾗனரைமக்கப்படவில்ைல.  

நான் தவிசாளராக இᾞந்த காலத்திேல எமᾐ ஏறாᾬர் நகர 
சைபயின் மீள்கட்ᾌமானப் பணிகள் ஆரம்பிக்கப்பட்டன. 
ᾜத்தத்தின் பின் ஏற்பட்ட சமாதான சூழ்நிைலயில் post-conflict 
development என்ற அᾊப்பைடயில், ஏற்பᾌத்தப்பட்ட பல 
அபிவிᾞத்தித் திட்டங்களில், அன்ᾠ உலக வங்கியினால் 
ெகாᾌக்கப்பட்ட அந்த திட்டத்தின் ஒᾞ குறிப்பிட்ட பகுதியின் 
ᾙதல் கட்ட ேவைலகைள நாங்கள் ஆரம்பித்திᾞக்கின்ேறாம். 
அந்த ேவைலகள் ெதாடர்ந்ᾐ இடம்ெபற்ᾠ, ᾗனரைமப்ᾗ 
ேவைலகள் ᾙற்ᾠᾙᾨதாகப் ᾘர்த்தி ெசய்யப்படேவண்ᾌம் 
என்ᾠ இன்ᾠகூட, நான் உள்ᾧராட்சி மாகாண சைபகள் 
அைமச்சாிடம் ேவண்ᾌேகாள் விᾌத்ேதன். அᾐேபான்ᾠதான் 
எங்கᾦைடய வாசிகசாைல மற்ᾠம் எங்கᾦைடய market; 
அவ்வாேற எமᾐ ஊாிᾤள்ள பாைதயின் இᾞமᾞங்கிᾤம் 
இᾞக்கின்ற bazaar - இைவயைனத்ᾐம் ஆக்கᾘர்வமான 
ᾙைறயில் நல்ᾢணக்கத்ைத ஏற்பᾌத்ᾐம் வைகயில் மீண்ᾌம் 
கட்ᾊெயᾨப்பப்பᾌவᾐ உᾠதி ெசய்யப்படேவண்ᾌம்.  

ஏறாᾬர் என்பᾐ ᾚன்ᾠ சᾚகங்கᾦம் வாழ்ந்த இடம். அᾐ 
இந்ᾐக்கள், ᾙஸ்ᾢம்கள், சிங்களவர்கள், கிறிஸ்தவர்கள் 
உட்பட அைனவᾞம் - எல்லாவிதமான நம்பிக்ைக ெகாண்ட 
மக்கᾦம் - சந்ேதாசமாக, சமாதான சக வாழ்ᾫ வாழ்ந்த, 
வளர்ந்த பிரேதசம். ᾐரதிᾞஷ்டவசமாக ஏற்பட்ட ேமாதல் 
நிைலகளால் அவர்கள் பிாிக்கப்பட்டேபாதிᾤம், ெதாடர்ந்ᾐ 
எமᾐ பகுதிகள் அபிவிᾞத்தி ெசய்யப்பᾌகின்ற ேநரத்திேல, 
இக்காலகட்டத்திேல ெசயற்பᾌத்தப்பᾌம் ᾗனரைமப்ᾗப் 
பணிகள் ᾚலமாக, ᾙன்னர் இᾞந்த நல்ᾢணக்கத்ᾐடன்கூᾊய 
சமாதான சகவாழ்ைவ மீளᾫம் கட்ᾊெயᾨப்ப ᾙᾊᾜம். 

எனேவ, ஆக்கᾘர்வமான இந்தப் பிேரரைணையக் 
ெகாண்ᾌவந்த மதிப்ᾗக்குாிய சேகாதரர் டக்ளஸ் ேதவானந்தா 
அவர்கᾦக்கு இந்தச் சந்தர்ப்பத்திேல நன்றி கூறியவனாக, ஒᾞ 

1035 1036 



පාර්ලිෙම්න්තුව 

ᾜத்த சூழ்நிைலயிேல சிைதந்ᾐேபான அந்தப் பகுதிகள் ᾜத்த 
வᾌக்களாக இᾞக்காமல், அைவ மீண்ᾌம் ᾗனரைமக்கப்பட்ᾌ, 
அறிவின் சின்னங்களாகᾫம் மக்களின் ெபாᾞளாதாரத்ைத 
வளர்க்கக்கூᾊய ஆக்கᾘர்வமான சாதனங்களாகᾫம் 
மாற்றப்பட ேவண்ᾌெமன்ᾠம், இப்ேபாᾐ நாங்கள் 
அைடந்ᾐள்ள சமாதான சூழ்நிைலயில் எமᾐ மக்கᾦக்கு உாிய 
ெகளரவᾙம் மாியாைதᾜம் வழங்கப்பᾌவᾐடன், 
ᾜத்தத்திᾢᾞந்ᾐ மீட்ெடᾌக்கப்பட்ட எமᾐ பகுதிகᾦக்கும் 
ஆக்கᾘர்வமான அபிவிᾞத்திகைளᾜம் ᾗனர் 
நிர்மாணங்கைளᾜம் தாராள மனப்பான்ைமᾜடᾔம் 
வழங்குமாᾠம் ேகாாி, வாய்ப்பளித்தைமக்கு நன்றி ெதாிவித்ᾐ, 
விைடெபᾠகின்ேறன். நன்றி.  
 

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු එස්.බී. නාවින්න ඇමතිතුමා පිළිතුරු කථාව කරන්න. 
 
[අ.භා. 4.49] 
 
ගරු එස්.බී. නාවින්න මහතා (අභɕන්තර කටයුතු, වයඹ 
සංවර්ධන හා සංස්කෘතික කටයුතු  අමාතɕතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு  எஸ்.பி. நாவின்ன - உள்ளக அᾤவல்கள், 
வடேமல் அபிவிᾞத்தி மற்ᾠம் கலாசார அᾤவல்கள் அைமச்சர்) 
(The Hon. S.B. Nawinne - Minister of  Internal Affairs 
Wayamba Development and Cultural Affairs) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, යුද්ධය පැවැති පසු ගිය අවුරුදු 

30ක පමණ කාලය තුළත් අෙප් හිතවත් ගරු ඩග්ලස් ෙද්වානන්ද 
මන්තීතුමා අපත් සමඟ ෙම් පාර්ලිෙම්න්තුව නිෙයෝජනය කළා. 
එතුමා යුද්ධය ගැන ෙහොඳට දන්නවා; ඒ වාෙග්ම, යුද්ධෙය් 
පතිඵලත් දන්නවා. මමත් ඒ කාලෙය් එතුමා සමඟ ෙම් 
පාර්ලිෙම්න්තුව නිෙයෝජනය කළා.  

මීට අවුරුදු තුනහමාරකට, හතරකට ෙපර තිබූ යාපනය 
ෙනොෙවයි, උතුරු පළාත ෙනොෙවයි, අද තිෙබන්ෙන්. අද එහි ෙලොකු 
ෙවනසක් ඇති ෙවලා තිෙබනවා. සති තුනකට පමණ ෙපර මම 
යාපනෙය් තයිෙපොංගල් උත්සවයට සහභාගි වුණා. ඒ අවස්ථාවට 
විශාල ෙසනඟක් සහභාගි ෙවලා හිටියා. අපි සමඟ තරුණයන් 
400ක්, 500ක් ෙකොළඹින් යාපනයට ගිහිල්ලා, සංස්කෘතික 
සංදර්ශන පවත්වලා ෙලොකු සමඟියක් ඇති කර ගත්තා. මට 
ෙපෙනන විධියට ෙම් එකමුතුව ඉතාමත්ම වැදගත්. කුමන 
පක්ෂවල සිටියත්, ජාතීන් වශෙයන් අෙප් එකමුතුභාවය නිසාම 
තමයි ෙම් රෙට් විශාල සංවර්ධනයකට යන්න පුළුවන්කම ඇති 
ෙවලා තිෙබන්ෙන්.  

අතිගරු ෛමතීපාල සිරිෙසේන ජනාධිපතිතුමාත්, ගරු රනිල් 
විකමසිංහ අගමැතිතුමාත් පසු ගිය කාලය තුළ යාපනයට ගිහිල්ලා 
අඩු පාඩුකම් රාශියක් ෙසොයා බලා ඒ අවශɕ ෙද්වල් ලබා දුන්නා. 
අද අෙප් පක්ෂෙය් කැබිනට් මණ්ඩලය නිෙයෝජනය කිරීම සඳහා 
යාපනෙය් මන්තීවරෙයකුත් ඉන්නවා. එම නිසා කිසිම පශ්නයක් 
නැතිව ෙම් තිෙබන පශ්න නිරවුල් කර ගැනීමට ෙහොඳ වටපි ටාවක් 
ඇති ෙවලා තිෙබනවා. අපි දැකපු විධියට යාපනය දිස්තික්කෙය් 
මාර්ග පහසුකම්, විදුලිය, ජලය, railways, ෙසෞඛɕ ආදී ෙම් සෑම 
පහසුකමක්ම අෙප් පළාත්වලට වඩා ඉතාමත්ම ෙහොඳින් තිෙබනවා. 
සංහිඳියාව පිළිබඳ හිෙත් තිෙබන ආකල්පය ටිකක් ෙවනස් කර 
ගැනීම පමණයි අවශɕව තිෙබන්ෙන්.   

මට ෙපෙනන විධියට උතුරු පළාෙත් ෙලොකු සංවර්ධනයක් 
තිෙබනවා; කිසි අඩුවක් නැහැ. ජාතීන් අතර ෙලොකු සමඟියක් 

තිෙබනවා. තමුන්නාන්ෙසේලා කියාපු ෙම් සියලු ෙයෝජනා දිහා 
බලපුවාම අෙප් ඇස් ෙදෙකන්  ඒ පළාෙත් තත්ත්වය දැකපු නිසා 
මන්තීවරුන් වශෙයන් අපට හැ ෙඟනවා, ෙලොකු සහෙයෝගයක් 
ෙදපැත්ෙතන්ම තිෙබනවා කියන එක. දැන් අපට උදා වී 
තිෙබන්ෙන්,  පරණ ෙද්වල් සියල්ලම හිතින් ඉවත් කරලා, අලුත් 
වැඩ පිළිෙවළකට යාමට ෙහොඳ අවස්ථාවක්. අද අෙප් 
පාර්ලිෙම්න්තුව දිහා බලපුවාම අපට ෙපෙනනවා, කිසිම ෙභ්දයක් 
නැහැයි කියන එක. වර්තමාන විපක්ෂ නායකතුමා උතුරු පළාත 
නිෙයෝජනය කරනවා. ඒ නිසා ෙලොකු සමඟියක්, සංහිඳියාවක් ඇති 
ෙවලා තිෙබනවා. ෙම් ඉන්න තැනින් රට  ඉදිරියට යන්න නම්, 
ඇත්තටම අපි තව තවත් එක්කාසු ෙවන්න ඕනෑ.  

මෙග් අමාතɕාංශය යටෙත් තිෙබන පුද්ගලයන් ලියාපදිංචි 
කිරීෙම් කාර්යාල ෙදකක්ම උතුරු පළාෙතත්, ඒ වාෙග්ම 
නැ ෙඟනහිර පළාෙත් මඩකලපුෙව්ත් පිහිටුවලා තිෙබනවා. මම පසු 
ගිය දවසක තෙලයිමන්නාරමට ගියා. 1984 වර්ෂය වන විට 
තෙලයිමන්නාරමට ඉන්දියාෙව් රාෙම්ෂ්වරන් වරාෙය් සිට 
සතියකට වාර 3ක් විතර ෙනෞකාවක් ආවා; ගියා. සාමානɕෙයන් ඒ 
ෙනෞකාෙවන් මඟීන් 1,000ක් විතර දවසකට එහාට ෙමහාට ආවා; 
ගියා. නමුත්, 1983 - 84 කාලෙය් ෙම්ක සම්පූර්ණෙයන්ම 
ඇනහිටියා. කවුරුත් දන්නවා, ඒක වුෙණ් ෙමොන කාරණාව නිසාද 
කියලා. නැවත වරක් එය ආරම්භ කිරීම සඳහා අපි කටයුතු 
කරෙගන යනවා. එෙහම වුෙණොත් මීටත් වඩා  එහා පැත්තට, 
ෙමහා පැත්තට යන්න හැකියාවක් ලැෙබයි කියලා අපි විශ්වාස 
කරනවා.  

සංස්කෘතිය පැත්ෙතන් විශාල වැඩ ෙකොටසක් අපි කරෙගන 
යනවා. අපි ෙම් සතිෙය් අම්පාර, තිකුණාමලය පෙද්ශවලට යනවා,  
විවෘත කිරීම් කරන්න. එදා හිටියා වාෙග්ම සිංහල, ෙදමළ ජාතීන් 
ෙලොකු සම්බන්ධතාවකින් අදත් ඉන්නවා. තව තවත් ෙම් 
සම්බන්ධතාව වැඩි දියුණු කිරීමට අෙප් තිෙබන සංහිඳියාව 
ඉතාමත්ම වැදගත් ෙවයි කියලා මම හිතනවා.  

ෙම් ගැන දීර්ඝ වශෙයන් කථා කරන්න අවශɕතාවක් නැහැ. 
ෙමය ඉතාම ෙහොඳ ෙයෝජනාවක්. අපත් දන්නවා, පරණ ෙද්වල් 
ෙපෙනන්න තිෙබන ෙකොට හිතට  ෛවරයක් ඇති ෙවනවා කියලා. 
දැන් අලුත් ෙගොඩනැඟිලි ඇති ෙවන ෙකොට ඒ පෙද්ශවල යුද්ධයක් 
තිබුණාද, නැද්ද කියලා හිතාගන්න බැහැ. අද යාපනය දිහා 
බලපුවාම යුද්ධයක් තිබුණාදවත්  කියලා කාටවත් හිතාගන්න 
බැහැ. ෙම් වන විට රෙට් ෙලොකු ෙවනසක් ඇති ෙවලා තිෙබනවා. 
රජය පැත්ෙතන් ඒ පළාතට කිසිම අඩු පාඩුවක් ෙවන්ෙන් නැහැ. 
රැකියා ලබාදීෙම්දී හා ෙවනත් ෙද්වල් කිරීෙම්දී ෙම් රජය 
ෙබොෙහොම සාධාරණව ෙදපැත්ත ගැනම කල්පනාෙවන් ෙසොයා 
බලා කටයුතු කර තිෙබනවා.  

විෙශේෂෙයන්ම ෛමතීපාල සිරිෙසේන ජනාධිපතිතුමාත්, ගරු 
රනිල් විකමසිංහ අගමැතිතුමාත් ඒ සම්බන්ධෙයන් ෙසොයා බලා 
කටයුතු කරනවා. ඒ වාෙග්ම සංවර්ධනය පැත්ෙතනුත් කිසිම 
අඩුවක් ෙවන්ෙන් නැහැ. අෙප් පළාතට වඩා උතුරු පළාත එදාත් 
සංවර්ධනය වුණා; අදත් සංවර්ධනය ෙවනවා. යුද්ධ කාල 
පරිච්ෙඡ්දය ගැන අපි ෙහොඳට දන්නවා. අද ඔබත් නිදහෙසේ ජීවත් 
ෙවනවා; අපත් නිදහෙසේ ජීවත් ෙවනවා; අපි සියලුෙදනාම 
ෙබොෙහොම නිදහෙසේ ජීවත් ෙවනවා. එම නිසා ගරු ඩග්ලස් 
ෙද්වානන්ද මැතිතුමා ෙම් ෙගන එන ලද ෙයෝජනාව ඉතාම 
කාෙලෝචිතයි. 

ෙම් කාලෙය් වුණත් කැබිනට් එකට ඉදිරිපත් ෙවන Papers 
දිහා බැලුවාම අපට ෙපෙනනවා, ජාතීන් වශෙයන් සලකන්ෙන් 
නැතිව, ෙභ්දයක් නැතිව සියලු ෙද් අනුමත කරලා තිෙබන බව. 
අෙප් තිෙබන සංහිඳියාව, අෙප් තිෙබන එකමුතුකම තවත් 

1037 1038 

[ගරු අලී සාහීර් මවුලානා ෙසය්යිඩ් මහතා] 



2016 ෙපබරවාරි 12 

සංවර්ධනය ෙවයි කියලා මම බලාෙපොෙරොත්තු ෙවනවා. ඒ සඳහා 
රජෙයන් ලබා දිය යුතු සියලු ෙද්වල් අනිවාර්යෙයන්ම ලබා 
ෙදන්නට කටයුතු කරනවා කියන කාරණයත් මතක් කරමින්, ගරු 
ඩග්ලස් ෙද්වානන්ද මැතිතුමාෙග් ෙයෝජනාව අපි ඉතාමත්ම අගය 
කරන බව පකාශ කරමින් මෙග් වචන ස්වල්පය අවසන් කරනවා. 
ෙබොෙහොම ස්තුතියි. 

 
[பி.ப. 4.55] 

 
ගරු මෙනෝ ගෙන්සන් මහතා (ජාතික සංවාද හා රාජɕ භාෂා 
පිළිබඳ අමාතɕතුමා ) 
(மாண்ᾗமிகு மேனா கேணசன் - ேதசிய சகவாழ்ᾫ, 
கலந்ᾐைரயாடல் மற்ᾠம் அரசகᾞம ெமாழிகள் அைமச்சர்) 
(The Hon. Mano Ganesan - Minister of National Co-
existence, Dialogue and Official Languages) 
ெகளரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, எனᾐ 

நண்பர் ெகளரவ டக்ளஸ்  ேதவானந்தா அவர்கள் இச்சைபயில் 
ᾙன்ெமாழிந்த பிேரரைண ெதாடர்பாக நாங்கள் மகிழ்ச்சிையத் 
தவிர, ேவெறதைனᾜம் அைடயவில்ைல என்பைத நான் இங்கு 
கூறிக்ெகாள்ள விᾞம்ᾗகின்ேறன். கடந்த காலத்தில் இந்த 
நாட்ᾊேல ᾜத்தத்ைத நடத்தி, அதில் ெபற்ற ெவற்றியினால் 
ெபᾞமிதம் அைடந்ᾐெகாண்ᾌ, ᾜத்தத்தினால் பிாிக்கப்பட்ட 
மனங்கைளᾜம் மக்கைளᾜம் ஒன்ᾠேசர்ப்பதில் அக்கைற 
காட்டாத ஓர் அரசாங்கம் ஆட்சியில் இᾞந்தᾐ. அந்த 
அரசாங்கத்திேல ெகளரவ டக்ளஸ் ேதவானந்தா அவர்கள் 
அைமச்சராக இᾞந்திᾞக்கின்றார். இᾞந்தாᾤம்கூட, அன்ᾠ 
அவர் இᾞந்த அைமச்சரைவக்கும் இன்ᾠ நாங்கள் இᾞக்கின்ற 
அைமச்சரைவக்கும் இைடயில் வித்தியாசம் இᾞப்பைத 
மாண்ᾗமிகு அைமச்சர் நாவின்ன அவர்கள் இங்ேக 
சுட்ᾊக்காட்ᾊனார்; அᾐ உங்கᾦக்கும் ெதாிᾜம். இந்த 
நாட்ᾊேல இனவாதம், மதவாதம், தீவிரவாதம், அரச 
பயங்கரவாதம் என்பன அரசாங்கத்தின் ஆசீர்வாதத்ᾐடன் 
நைடெபற்ற சூழல் மாற்றப்பட்ᾌ, இன்ᾠ சகவாழ்ᾫ, 
நல்ᾢணக்க சூழல் நிலᾫகின்றᾐ என்பᾐம் உங்கᾦக்கு 
நன்றாகத் ெதாிᾜம். 

வடக்கிேல சிதிலமாக்கப் பட்ᾊᾞக்கின்ற கட்டைமப் 
ᾗக்கைளᾜம் மக்கள் நலன்கᾞதிச் ேசைவயாற்றக்கூᾊய 
நிᾠவனங்கைளᾜம் ᾗனரைமப்பேதாᾌ, அவற்ைற அரசாங்கம்  
ெதாடர்ந்ᾐ ைகயகப்பᾌத்தி ைவத்ᾐக்ெகாள்வைதத் தவிர்த்ᾐ, 
மக்களிடம் மீண்ᾌம் ைகயளிக்கேவண்ᾌம் என்ற 
ேகாாிக்ைகைய அவர் இங்ேக ᾙன்ைவத்திᾞக்கின்றார்.  
[இைடயீᾌ] ஆம், நிச்சயமாக அᾐ வரேவற்கத்தக்க விடயம். 
ᾜத்த ெவற்றிச் சின்னங்கைளத் ெதாடர்ச்சியாகக் காட்சிப் 
ெபாᾞட்களாகப் பயன்பᾌத்தக்கூடாᾐ என்பைதᾜம் அவர் 
இங்கு கூறியிᾞக்கின்றார். அதைன நான் வரேவற்கின்ேறன். 
உங்கᾦக்கு நன்றாகத் ெதாிᾜம், இந்த நாட்ᾊேல நைடெபற்ற 
ᾜத்தமானᾐ, ேவெறாᾞ நாட்ᾌடன் நைடெபற்ற  ᾜத்தம் அல்ல; 
மாறாக, அᾐ ஓர் உள்நாட்ᾌ ᾜத்தம் என்பᾐ. ஆகேவ, நாங்கள் 
ᾜத்த ெவற்றிச் சின்னங்கைளக் காட்சிப் ெபாᾞட்களாக 
ைவத்திᾞப்பதானᾐ, ெதாடர்ச்சியாக இந்த நாட்ᾊேல ᾜத்தம் 
நைடெபற்றᾐ என்பைத மட்ᾌமல்ல, ᾜத்தத்ᾐக்குப் பின்னர் 
ஏற்பட்ட ேசாகத்ைதᾜம் ᾐன்ப ᾐயரத்ைதᾜம் கஷ்டத்ைதᾜம் 
கண்ணீைரᾜம் நாட்ᾌ மக்கᾦக்கு மீண்ᾌம் மீண்ᾌம் 
ஞாபகப்பᾌத்ᾐவதாகத்தான் இᾞக்கும் என்பᾐ எனக்கு 
நன்றாகத் ெதாிᾜம். உண்ைமயிேலேய ᾜத்தத்ைத நடத்தி 
அதிேல கலந்ᾐெகாண்ᾌ  ெவற்றிெபற்றவர்கᾦக்கு 
அᾐெதாடர்பில் ெபᾞமிதம் இᾞந்தாᾤம்கூட, அந்தப் 
ெபᾞமிதத்ைதவிட அதனால் ஏற்பட்ட மகிழ்ச்சிையவிட, 
எங்கᾦைடய நாᾌ ெதாடர்ச்சியாக ஒேர நாடாக 

இᾞக்கேவண்ᾌம்; ஐக்கியமாக இᾞக்கேவண்ᾌம்; நாட்ᾊேல 
வாழக்கூᾊய மக்கள் மத்தியிேல ஐக்கியம் நிலவேவண்ᾌம்; 
நல்ᾢணக்கம் ஏற்படேவண்ᾌம்; சகவாழ்ᾫ வாழேவண்ᾌம் 
என்பதிேல அக்கைற காட்டேவண்ᾌம் என்பைத நான் ஒᾞ 
ெபாᾠப்ᾗள்ள அைமச்சர் என்றவைகயில் 
ஏற்ᾠக்ெகாள்கின்ேறன்; அதைன வᾢᾜᾠத்ᾐகின்ேறன்.  

உங்கᾦக்குத் ெதாிᾜம், 67 வᾞடங்கᾦக்குப் பிறகு 
கைடசியாக நைடெபற்ற 68ஆவᾐ சுதந்திர தின 
ைவபவத்திேல நாங்கள்  இந்த நாட்ᾊன் ேதசிய கீதத்ைதத் 
தமிழ் ெமாழியிᾤம் பாᾊேனாம் - இைசத்ேதாம். அᾐ 
சம்பந்தமாக ஆங்காங்ேக பலர் பாாிய எதிர்ப்ᾗகைளத் 
ெதாிவித்தாᾤம்கூட இன்ᾠ என்ைனப் ெபாᾠத்தவைரயிேல 
ெதன்னிலங்ைகயில் வாழ்கின்ற ெபᾞவாாியான சிங்கள மக்கள் 
அதைன ஏற்ᾠக்ெகாண்ᾌ மகிழ்ச்சி ஆரவாரம் ெசய்தைத நான் 
அறியக்கூᾊயதாக இᾞந்தᾐ. அைத ைவத்ᾐக்ெகாண்ᾌ  
அரசியல் ெசய்யத் ெதாடங்கியவர்கள்தான் இப்ெபாᾨᾐ 
தைலகுனிந்ᾐ ெகாண்ᾊᾞப்பᾐ மட்ᾌமல்ல, தங்கள் ᾙகங்களில் 
கᾠப்ᾗ ைமையப் ᾘசிக்ெகாண்ᾊᾞக்கிறார்கள்.  அᾐதான் 
உண்ைம.  ஆனந்த சமரக்ேகான் அவர்களால் இயற்றப்பட்ட 
அந்த சிங்கள ெமாழியிலான அசல் ேதசிய கீதம்தான் ᾙத்தமிழ் 
ᾗலவர் நல்லதம்பி அவர்களால் தமிழில் 
ெமாழிெபயர்க்கப்பட்டᾐ. அந்த ெமாழிெபயர்ப்ᾗத்தான் அேத 
இைச ெமட்ᾊேல  அன்ᾠ இைசக்கப்பட்டᾐ.  

உண்ைமயிேல இᾐ தமிழ் மக்கைளப் ெபாᾠத்தமட்ᾊேல 
ஒᾞ ெபாிய விஷயமல்ல,  தமிழ் மக்கள் சிலைரப் 
ெபாᾠத்தமட்ᾊேல, இᾐ என்ன? நாங்கள் இதற்காகவா 
ேபாராᾊேனாம்? இᾐ ெபாிய விடயமல்ல என்ᾠ 
ெசால்கிறார்கள். இᾐ தமிழ் மக்கᾦக்குச் ெசால்லப்பட்ட 
விடயல்ல, மாறாக, இᾐ சிங்கள மக்கᾦக்கான உளவியல் 
சிகிச்ைசெயன்ᾠ ெசால்ல ேவண்ᾌம். அந்த சிகிச்ைசையச் 
ெசய்திᾞக்கிேறாம். அதில் ெவற்றிᾜம் ெபற்றிᾞக்கிேறாம். சில 
சிகிச்ைச ெசய்தால் சிகிச்ைச ெவற்றிெபᾠம் ஆனால் ேநாயாளி 
இறந்ᾐவிᾌவார் - பரேலாகம் ெசன்ᾠவிᾌவார். இᾐ 
அப்பᾊயல்ல, இதில் சிகிச்ைசᾜம் ெவற்றிெபற்றிᾞக்கிறᾐ, 
ேநாயாளிᾜம் பிைழத்ᾐக்ெகாண்ᾊᾞக்கிறார் என்ᾠ  
ெசால்ᾤம்ேபாᾐ மகிழ்ச்சியாக இᾞக்கிறᾐ. காரணம், சிங்கள 
மக்கள் மத்தியிேல பாாிய ஒᾞ ᾗாிந்ᾐணர்ᾫ 
ஏற்பட்ᾊᾞக்கின்றᾐ. தங்கᾦக்குப் ᾗாியாத தமிழ் ெமாழியிேல 
ேதசிய கீதம் பாᾌம்ேபாᾐ அவர்கᾦக்கு எப்பᾊயிᾞக்கிறேதா, 
அᾐேபாலத்தாேன சிங்கள ெமாழி ெதாியாத தமிழர்கᾦக்கும் 
இᾞந்திᾞக்கும் என்ᾠ சிங்கள நண்பர்கள் - சேகாதரர்கள் பலர் 
என்ᾔடன் ேநரᾊயாகப் ேபசும்ேபாᾐ மகிழ்ச்சியாக 
இᾞக்கின்றᾐ. இந்த ᾙைறயில்தான் நாட்ᾊல் 
உண்ைமயாகேவ அᾊப்பைடயில் ேதசிய நல்ᾢணக்கம், 
ஒற்ᾠைம, ஐக்கியம் என்பன ஏற்படக்கூᾊய வாய்ப்ᾗ 
ஏற்பᾌெமன்ᾠ கூறவிᾞம்ᾗகின்ேறன். 

பாைதகைளப் ᾗனரைமக்கலாம், ᾪதிகைள அைமக்கலாம், 
கட்ᾊடங்கைளேயா பாலங்கைளேயா கட்டலாம், இவ்வாᾠ பல 
அᾊப்பைடக் கட்டைமப்ᾗக்கைளச் ெசய்யலாம். ஆனால், 
எல்லாவற்ைறᾜம்விட ᾙக்கியமானᾐ மனங்கைள 
ெவற்றிெகாள்வᾐ, இதயங்கைளச் ேசர்ப்பதாகும். அைதத்தான் 
எனᾐ அைமச்சான ேதசிய சகவாழ்ᾫ, கலந்ᾐைரயாடல் 
மற்ᾠம் அரசகᾞம ெமாழிகள் அைமச்சு 
ெசய்ᾐெகாண்ᾊᾞக்கிறᾐ. பாலங்கᾦம் ேதைவ, பாடசாைல, 
ைவத்தியசாைல ேபான்றவற்ᾠக்குக் கட்ᾊடங்கᾦம் ேதைவ, 
ᾪதிகᾦம் ேதைவ. ஆனால், இைவ எல்லாவற்ைறᾜம்விட 
மக்கள் மனங்களிேல நம்பிக்ைகையக் கட்ᾊெயᾨப்ப 
ேவண்ᾌெமன்ᾠ நான் நிைனக்கின்ேறன். கடந்த 
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காலங்கᾦடன் ஒப்பிᾌம்ேபாᾐ எங்கᾦைடய அரசாங்கம் 
ெமᾐவாகச் ெசய்தாᾤம் இதைனப் பᾊப்பᾊயாகᾫம்  
உᾠதியாகᾫம் ᾙன்ெனᾌக்குெமன்ᾠ நான் நிைனக்கின்ேறன். 
அந்த நம்பிக்ைக எனக்கு இᾞக்கிறᾐ. அரசு பைடகள் நடத்திய 
அந்த ேபார் ெவற்றி குறித்ᾐ மீண்ᾌம் மீண்ᾌம் 
ஞாபகப்பᾌத்திக்ெகாண்ᾊᾞப்பᾐ, ஒᾞ தரப்பினᾞக்கு 
மகிழ்ச்சியாக இᾞந்தாᾤம் ஒᾞ தரப்பினᾞக்கு தாங்கள் இழந்த 
வாழ்க்ைகைய, இழந்த உறᾫகளின்  கவைலைய -   
ᾐன்பᾐயரத்ைத - ஏற்பᾌத்ᾐம்.  அᾐ உண்ைமதான். ஆகேவ, 
அைத நாங்கள் தவிர்த்ᾐக்ெகாள்ள ேவண்ᾌம். நாட்ைட மிகᾫம் 
ேநசிப்பவர்கள் அைதச் ெசய்யக்கூடாெதன்ᾠ நான் 
நிைனக்கின்ேறன். அதற்கான காலம் எங்கᾦக்கு வᾞெமன்ற 
நம்பிக்ைக எனக்கிᾞக்கின்றᾐ. 

கடந்த ேதசிய சுதந்திர தின விழாᾫக்குப் பிறகு மாண்ᾗமிகு 
பிரதமர் அவர்கᾦக்கு நான் கᾊதெமான்ᾠ எᾨதியிᾞந்ேதன். 
அந்தக் கᾊதத்தின் ᾚலமாக ெதாிவித்தᾐ என்னெவன்றால், 
இந்தச் சுதந்திர தினத்தின்ேபாᾐ ேதசிய கீதத்ைத தமிழிᾤம் 
பாᾊயிᾞக்கின்ேறாம். அேதேபால எதிர்வᾞம் சுதந்திர 
தினத்தின்ேபாᾐ நாட்ᾊᾤள்ள 9 மாகாணங்களிᾤம் வாᾨகின்ற 
மக்களின் இனம், மதம், ெமாழி என்பவற்றின் அᾊப்பைடயில் 
அந்தப் பன்ைமத் தன்ைமைய ெவளிக்காட்ᾌம் ᾙகமாக 
அந்தந்த மாகாணங்கைளச் சார்ந்த கைல, கலாசார 
ெசயற்பாᾌகள் இடம்ெபற ேவண்ᾌெமன்ᾠ 
கூறியிᾞக்கின்ேறன். அன்ᾠ மாைல ஒᾞ கலாசார நிகழ்ச்சி 
நடந்தாᾤம்கூட, ேதசிய சுதந்திர தின அதிகாரᾘர்வ விழாவில்  
நைடெபறக்கூᾊய  அத்தைகய ெசயற்பாᾌகள்தான் 
நாட்ைடᾜம் உலைகᾜம் எங்கள்பால் திᾞப்ᾗம் என்ற 
நம்பிக்ைக எனக்கிᾞக்கின்றᾐ. ஆகேவ, அᾐ நாட்ᾊᾢᾞக்கின்ற 
பல்ᾢன, பல மத, பல ெமாழி என்ற அந்தப் பன்ைமத் 
தன்ைமைய ெவளிப்பᾌத்ᾐவதாக இᾞக்குெமன்ᾠ 
நிைனக்கின்ேறன். 

நான் கடந்த வரᾫ ெசலᾫத் திட்ட விவாதத்தில்  
ேபசியேபாᾐ, எமᾐ நாட்ᾊன் ேதச பிதா ᾊ.எஸ். ேசனாநாயக்க 
அவர்கள் 1948ஆம் ஆண்ᾌ ெபப்ᾞவாி மாதம் 10ஆம் திகதி, 
அதாவᾐ சுதந்திரம் கிைடத்ᾐ 6 நாட்களின் பின்ᾗ ஆற்றிய 
உைரயிேல இந்த நாᾌ பல இனங்கள், பல ெமாழிகள், பல 
மதங்கள் ெகாண்ட ஒᾞ பல்ᾢனத் தன்ைமயான நாெடன்ᾠ 
ெதளிவாகச் ெசால்ᾢயிᾞக்கிறார் என்ᾠ கூறியிᾞந்ேதன். 
ஒவ்ேவார் இனத்தினᾐம் தனித்ᾐவத்ைத நாங்கள் 
ஏற்ᾠக்ெகாண்ᾌ அதன் ᾚலமாகத்தான் இலங்ைகயின் ேதசிய 
அைடயாளத்ைதக் கட்ᾊெயᾨப்ப ᾙᾊᾜெமன்ᾠ அவர் 
கூறியிᾞக்கின்றார். அைத நாங்கள் 
ஏற்ᾠக்ெகாண்ᾊᾞக்கின்ேறாம். அைத நாங்கள் அன்ᾠ மறந்த 
காரணத்தினாேலதான் கடந்த காலங்களிேல பாாிய 
ெகாᾍரமான ᾜத்தத்ைதக்  காணேவண்ᾊய, அதᾔள்ேள 
வாழேவண்ᾊய சூழல் ஏற்பட்டெதன்ᾠ நான் நிைனக்கின்ேறன். 
ஆகேவ, இந்த அᾊப்பைடயிேல நாட்ᾊேல ஐக்கியம் 
ஏற்படேவண்ᾌெமன்றால் நிச்சயமாக சமத்ᾐவம் 
ஏற்படேவண்ᾌம்.  சமத்ᾐவம் ஏற்படேவண்ᾌெமன்றால் 
நாட்ᾊேல வாழ்கின்ற இனங்கள், ேபசப்பᾌகின்ற ெமாழிகள், 
பின்பற்றப்பᾌகின்ற மதங்கள் என்பவற்றில் ஒவ்ெவாᾞ 
இனத்தினᾐம் ஒவ்ெவாᾞ ெமாழியினᾐம் ஒவ்ெவாᾞ 
மதத்தினᾐம் தனித்ᾐவம் ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்படேவண்ᾌம்.  
அைவ ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்ᾌ, இந்த நாᾌ பல இனங்கள் 
ெகாண்ட பல்ᾢனத்தன்ைம வாய்ந்த ஒᾞ நாᾌ,  multicultural, 
multi-ethnic, multi-linguistic நாᾌ என்ற அᾊப்பைட 
ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட ேவண்ᾌம்.  அதில் நாங்கள் ெதளிவாக 
இᾞக்கின்ேறாம். 

இலங்ைகயாின் அைடயாளம், அதாவᾐ "ශී ලාංකික 
අනනɕතාව" என்ᾠ சிங்களத்திேல ெசால்வார்கள். அேதேபால் 
"Sri Lankan Identity" என்ᾠ ஆங்கிலத்திேல ெசால்வார்கள். 
அந்த அᾊப்பைடயிேல இப்ெபாᾨᾐ மாண்ᾗமிகு பிரதமர் 
அவர்களின் தைலைமயிேல ஓர் அைமச்சரைவ உபகுᾨ 
ஏற்பᾌத்தப்பட்ᾊᾞக்கின்றᾐ. அந்த அைமச்சரைவ உப 
குᾨவிேல ெகளரவ பிரதமர் அவர்கᾦம் நாᾔம் இன்ᾔம் பல 
அைமச்சர்கᾦம் இᾞக்கின்ேறாம். என்ᾔைடய அைமச்சின் 
ெசயலாளர்தான் அந்த உபகுᾨவின் ெசயலாளராக 
இᾞக்கின்றார் என்ற காரணத்தினாேல எங்களᾐ அைமச்சிற்கு 
அந்த உப குᾨவிேல பாாிய ெபாᾠப்பிᾞக்கின்றᾐ.  அந்த உப 
குᾨவிேலதான் 2 வாரங்கᾦக்கு ᾙன்னால் சுதந்திர தின 
விழாவின்ேபாᾐ இலங்ைக மாதாைவ, இலங்ைகத் தாைய 
அைழத்ᾐ, விளித்ᾐ, பாராட்ᾊ, வாழ்த்தி, வணங்கிப் பாᾌம் 
அந்தத் ேதசிய கீதம் தமிழ் ெமாழியில் பாடப்பட 
ேவண்ᾌெமன்ற தீர்மானத்ைத நாங்கள் ஏகமனதாக 
நிைறேவற்றியிᾞக்கின்ேறாம். அந்த அைமச்சரைவ உப 
குᾨவின் கூட்டத்தில் வந்ᾐ கலந்ᾐெகாள்ᾦமாᾠ நான் தமிழ்த் 
ேதசியக் கூட்டைமப்பின் ெகளரவ உᾠப்பினர் சுமந்திரன் 
அவர்கᾦக்கும் ᾙன்னாள் ஜனாதிபதி மஹிந்த ராஜபக்ஷ 
அவர்களின் குᾨவில் இᾞக்கின்ற ᾙன்னாள் அைமச்சர் நண்பர் 
வாசுேதவ நாணாயக்கார அவர்கᾦக்கும் அைழப்ᾗ 
விᾌத்திᾞந்ேதன். அவர்கள் இᾞவᾞம் அதில் 
கலந்ᾐெகாண்டார்கள். எதிர்காலத்திேல அந்தக் கூட்டம் 
நைடெபᾠகின்றேபாᾐ நிச்சயமாக ᾙன்னாள் அைமச்சர் 
டக்ளஸ் ேதவானந்தா அவர்கᾦக்கும் அைழப்ᾗ விᾌவதற்கு 
நான் தயாராக இᾞக்கின்ேறன்.  நீங்கள் அதற்கு வரேவண்ᾌம்.  
நாங்கள் எல்ேலாᾞம் அதாவᾐ, வடக்கு, கிழக்கு, ெதற்கு, 
ேமற்கு, மைலயகம் ஆகிய பகுதிகைளச் ேசர்ந்த எல்லாக் 
கட்சிகᾦம் எல்லா இனத்தவர்கᾦம் ஒன்றாகச் ேசர்ந்தால்தான் 
இந்த நாட்ᾊேல ஓர் உண்ைமயான இலங்ைகயர் என்ற ேதசிய 
அைடயாளத்ைதக் கட்ᾊெயᾨப்ப ᾙᾊᾜம். அᾐ தவிர ஓர் 
இனத்தின், ஒᾞ மதத்தின், ஒᾞ ெமாழியின் ஆᾦைகக்குக் கீேழ 
நாங்கள் அைனவᾞம் ஒன்ᾠேசர ᾙᾊயாᾐ.  அவ்வாᾠ ஒன்ᾠ 
ேசர நிர்ப்பந்திக்கப்பᾌவᾐ உண்ைமயான ேதசிய ஐக்கியமாக 
இᾞக்காᾐ. அதில் நாம் ெதளிவாக இᾞக்கேவண்ᾌம். 
உலகத்தின் ேபாக்கும் அவ்வாᾠதான் இᾞக்கின்றᾐ. உலகம் 
இன்ᾠ பரந்ᾐ விாிந்திᾞக்கின்றᾐ. உலகத்தில் 
நைடெபறக்கூᾊய மாற்றங்கள் எம் கண்கᾦக்கு நன்றாகத் 
ெதாிகின்றᾐ. ஆகேவ, அந்த அᾊப்பைடயில் ெசல்லேவண்ᾊய 
ேதைவ, கடப்பாᾌ எங்கᾦக்கிᾞக்கின்றᾐ.  

இந்த நாட்ᾊல் இப்ெபாᾨᾐ வடக்கிᾤம் சாி, ெதற்கிᾤம் 
சாி, தமிழர்களாக இᾞந்தாᾤம் சாி, சிங்களவர்களாக 
இᾞந்தாᾤம் சாி, ᾙஸ்ᾢம்களாக இᾞந்தாᾤம் சாி ᾗதிய 
தைலᾙைறயினர் ᾗதிய ᾙைறயில் சிந்திக்கத் 
தைலப்பட்ᾊᾞக்கின்றனர். ஆகேவ, பைழய சிந்தைனகைள 
நாம் ைகவிடேவண்ᾌம். நாட்ᾊன் கடந்த கால வரலாற்றிைன 
நாம் திᾞம்பிப் பார்க்கேவண்ᾌம். அவ்வாᾠ திᾞம்பிப் பார்ப்பᾐ 
நாம் பின்னால் ெசல்வதற்காக அல்ல. மாறாக எங்ேக 
தவᾠவிட்ேடாம்? என்பைத நாம் ேதᾊப்பார்ப்பதற்காக இᾞக்க 
ேவண்ᾌம். தமிழர்களாகிய நாங்கᾦம் தவᾠ 
விட்ᾊᾞக்கின்ேறாம்; சிங்களவர்கᾦம் தவᾠ 
விட்ᾊᾞக்கின்றார்கள்; ᾙஸ்ᾢம்கᾦம் தவᾠ 
விட்ᾊᾞக்கின்றார்கள். ஆகேவ, எல்ேலாᾞம் தவᾠ 
ெசய்திᾞக்கின்ேறாெமன்றால் அந்தத் தவைறப் 
ᾗாிந்ᾐெகாள்கின்றேபாᾐதான்  நாங்கள் அதைனத் திᾞத்த 
ᾙᾊᾜம் என்ற நம்பிக்ைக எனக்கிᾞக்கின்றᾐ. ேவᾠ 
வழியில்ைல. ஆகேவ, திᾞம்பிப் பார்ப்பெதன்பᾐ மீண்ᾌம் 
பின்னால் ெசல்வதற்காக அல்ல; ᾙன்னால் ெசல்ல ேவண்ᾌம் 
என்பதற்காக. அந்த அᾊப்பைடயில்தான் உங்களᾐ இந்தப் 
பிேரரைணைய நான் பார்க்கின்ேறன்.  இᾐ எமக்கு 
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மகிழ்ச்சியளிக்கின்ற நல்லெதாᾞ பிேரரைண. இந்தப் 
பிேரரைணைய நாங்கள் வரேவற்ᾠ ஏற்ᾠக்ெகாள்கின்ேறாம். 
ெகளரவ அைமச்சர் நாவின்ன அவர்கள் ெசான்னᾐேபால் 
நாᾔம் ஏற்ᾠக்ெகாள்கின்ேறன். ஆகேவ, இந்தப் 
பிேரரைணயின் அᾊப்பைடயில் நாங்கள் ெசயற்படேவண்ᾊய 
ேதைவயிᾞக்கின்றᾐ.  

அரசியல் காரணங்கᾦக்காக, நாட்ᾊல் ஆட்சிையப் 
ெபாᾠப்ேபற்க ேவண்ᾌம்; தங்களᾐ அரசாங்கத்ைத அைமக்க 
ேவண்ᾌம்; தங்களில் ஒᾞவைரப் பிரதமராக்க ேவண்ᾌம்; 
தங்களில் ஒᾞவைர ஜனாதிபதியாக்க ேவண்ᾌம் என்ற 
காரணங்கᾦக்காக எதிர்க்கட்சியினர் ெசயற்பᾌவᾐ 
தவறானதல்ல. அᾐ இயல்பானᾐதான். ஆனால், அதற்காக 
இனவாதத்ைத, மதவாதத்ைத, ெமாழிவாதத்ைத, 
தீவிரவாதத்ைத அᾊப்பைடயாகக்ெகாண்ᾌ ெசயற்பᾌவᾐதான் 
பிைழயாக இᾞக்கின்றᾐ. அதில் நாங்கள் ெதளிவாக 
இᾞக்கின்ேறாம். இந்த நாட்ᾊேல கடந்த காலங்களில் வடக்கு - 
கிழக்கு இைணந்த ஒᾞ தனிநாᾌ என்ற அᾊப்பைடயில் சுய 
இராச்சியத்ᾐக்கான ஆᾜதப் ேபாராட்டம் 
நிகழ்ந்ᾐெகாண்ᾊᾞந்தᾐ. அந்தப் பகுதியிேல தங்கᾦக்ெகனத் 
தனியான ெகாᾊையᾜம் தனியான ஒᾞ கீதத்ைதᾜம் - தமிழீழக் 
ெகாᾊ, தமிழீழக் கீதம் என - ஏற்பᾌத்தியிᾞந்தார்கள். இன்ᾠ 
தமிழர்கைளப் பாᾞங்கள்! அவற்ைறெயல்லாம் தவிர்த்ᾐவிட்ᾌ, 
அவற்ைறப் ᾗறக்கணித்ᾐவிட்ᾌ, இலங்ைகத் ேதசியக் 
ெகாᾊைய ஏற்ᾠக்ெகாண்ᾊᾞக்கின்றார்கள் என்றால், ᾙᾨ 
இலங்ைகையᾜம் ஒன்ᾠேசர்க்கக்கூᾊய ேதசிய கீதத்ைத 
ஏற்ᾠக்ெகாண்ᾊᾞக்கின்றார்கள் என்றால் அᾐ பாராட்டத்தக்க 
விடயமாகும். அைதக்கூட ஏற்ᾠக்ெகாள்ள ᾙᾊயாமல் 
தமிழர்கள் தமிழ் ெமாழியிேல இலங்ைக மாதாைவ வாழ்த்தி, 
வணங்கித் ேதசிய கீதம் பாடக்கூடாெதன்ᾠ 
ெசால்வார்கேளயானால், அப்பᾊச் ெசால்கின்றவர்கள்தான் 
உண்ைமயான பிாிவிைனவாதிகள். அதில் நாங்கள் ெதளிவாக 
இᾞக்கின்ேறாம். ஆகேவ, அதற்கு நாங்கள் இடங்ெகாᾌக்க 
ᾙᾊயாᾐ. இந்த நாட்ᾊேல தங்களᾐ ஆட்சி வரேவண்ᾌம்; 
தங்கைளச் சார்ந்தவர் பிரதமராக வரேவண்ᾌம்; 
ஜனாதிபதியாக வரேவண்ᾌம் என்பதற்காக இனவாதத்ைதத் 
தட்ᾊ வளர்ப்பᾐ, அதைன ᾙன்ெனᾌப்பᾐ அல்லᾐ 
எண்ணிக்ைகயில் சிᾠபான்ைமயினராக 
இᾞப்பவர்கᾦக்ெகதிராகப் ேபசுவᾐ, ெசயற்பᾌவᾐ ேபான்ற 
ெசயல்கள் எல்லாம் கடந்த காலத்ᾐக்குாியைவ. ஆனால், 
இனிேமல் இந்தச் ெசயற்பாᾌகᾦக்கு எங்களᾐ அரசால் இடம் 
ெகாᾌக்க ᾙᾊயாᾐ என்பதில் நாங்கள் ெதளிவாக 
இᾞக்கின்ேறாம். அந்த அᾊப்பைடயில்தான் இந்த 
அரசாங்கத்ᾐக்குள்ேள நாங்கள் இᾞக்கின்ேறாம்; ேவᾠ 
காரணத்ᾐக்காக அல்ல என்பைதᾜம் நீங்கள் ெதளிவாகப் 
ᾗாிந்ᾐெகாள்ள ேவண்ᾌம். ஆகேவ, நான் அந்த 
அᾊப்பைடயிேலதான் குறித்த ெசயற்பாᾌகைளப் 
பார்க்கின்ேறன்.  

இதற்கு ᾙன்னர் ெகளரவ உᾠப்பினர் ᾗத்திக பத்திரண 
அவர்கள் ெகாண்ᾌவந்த பிேரரைணமீதான விவாதத்ைதᾜம் 
நான் ேகட்ᾌக்ெகாண்ᾊᾞந்ேதன். அந்தக் காலகட்டத்திேல நாᾌ 
ᾙᾨவᾐம் ஆட்கள் காணாமல்ேபானாᾤம்கூட ெகாᾨம்பில் 
ஏறக்குைறய 540 ேபர் காணாமல் ேபாயிᾞந்தார்கள். அன்ᾠ 
ெவள்ைள வான்கள் ெகாᾨம்ᾗ மாநகர ᾪதிகளில் எல்லாம் 
உலா வந்தெபாᾨᾐ அைத எதிர்த்ᾐக்ெகாண்ᾊᾞந்த 
ᾚன்ᾠேபாில் நாᾔம் ஒᾞவன். நண்பர்களான ரவிராஜ், லசந்த 
விக்கிரமᾐங்க ஆகிேயார் மற்ைறய இᾞவᾞமாவர். நாம் ᾚன்ᾠ 
ேபᾞந்தான் அதைன எதிர்த்ᾐக்ெகாண்ᾊᾞந்ேதாம். 
என்ᾔைடய அந்த நண்பர்கள் இᾞவᾞம் ெகால்லப்பட்டார்கள், 
நான் ெகால்லப்படவில்ைல; அவ்வளᾫதான் விஷயம். 
ஆனாᾤம்கூட மிக அதிகமாகப் பாதிக்கப்பட்டᾐ வடக்கு, 
கிழக்குப் பகுதிகள்தான். அதிᾤம் அதிகமாகப் பாதிக்கப்பட்டᾐ 
வன்னிப் பகுதி. ஆகேவ, அந்தச் சிதிலமைடந்த பகுதிகள் 
கட்ᾊெயᾨப்பப்பட ேவண்ᾌம். கட்ᾊெயᾨப்ப ᾙᾊᾜம்! அந்தப் 

பகுதிையப் ெபாᾞளாதார ாீதியாகக் கட்ᾊெயᾨப்ᾗவைதவிட,  
அந்த மக்களின் மனங்களில் அதிகம் நம்பிக்ைகையக் 
கட்ᾊெயᾨப்ப ேவண்ᾊய ேதைவ எனக்கு இᾞக்கின்றᾐ. 
அதைன நாம் நிச்சயமாகச் ெசய்ேவாம். அந்த 
அᾊப்பைடயிேலேய இந்த ேகாாிக்ைகைய நாங்கள் 
பார்க்கின்ேறாம்.  

அᾐமட்ᾌமல்ல, குறிப்பாக இங்கு ெசால்லப்பட்டᾐேபால, 
ேபாாின் - ᾜத்தத்தின் ெகாᾌைமையத் திᾞம்பத்திᾞம்ப 
ஞாபகப்பᾌத்திக்ெகாண்ᾌ, அதன் வᾌக்கைளக் காட்சிப் 
ெபாᾞளாக ைவத்ᾐக்ெகாண்ᾌ, அதற்குப் பின்னாேல 
இᾞக்கின்ற ேசாகத்ைத, ᾐன்பத்ைத, கஷ்டத்ைத, கண்ணீைர 
எல்லாம் மைறத்ᾐக்ெகாண்ᾌ, ஒᾞ தரப்பினாின் ᾐன்ப 
ᾐயரத்ைதப் பார்த்ᾐக் ைகெகாட்ᾊச் சிாிக்குᾙகமாக இந்த 
அரசாங்கத்ைத நடத்ᾐவதற்கு நாங்கள் தயாராக இல்ைல 
என்பதில் நாங்கள் ெதளிவாக இᾞக்கின்ேறாம். அந்த 
அᾊப்பைடயிேலதான் நாங்கள் அரசாங்கத்ᾐக்குள்ேள 
இᾞக்கின்ேறாம். ஆகேவ, அந்தச் ெசயற்பாட்ைடத் தவிர்க்க 
ேவண்ᾌம் என்ற நாகாிகமான, பண்பான இந்த ேகாாிக்ைகைய 
நாங்கள் ஏற்ᾠக்ெகாள்கின்ேறாம் என்பைதக் கூறிக்ெகாண்ᾌ, 
மீண்ᾌம் உங்கᾦக்கு எனᾐ வாழ்த்ᾐக்கைளத் ெதாிவித்ᾐ 
விைடெபᾠகின்ேறன். நன்றி. வணக்கம். 

 

[பி.ப. 5.09] 
 

ගරු ඩග්ලස ්ෙද්වානන්දා මහතා 
(மாண்ᾗமிகு டக்ளஸ் ேதவானந்தா) 
(The Hon. Douglas Devananda) 
ெகளரவ தைலைமதாங்கும் உᾠப்பினர் அவர்கேள, 

என்னால் ᾙன்ைவக்கப்பட்ட இந்தப் பிேரரைணக்கு அைமச்சு 
சார்பாக பதில் உைரயாற்றிய ெகளரவ அைமச்சᾞம் எனᾐ 
நண்பᾞமான நாவின்ன அவர்கள் இந்தப் பிேரரைண 
சம்பந்தமான தன்ᾔைடய உள்ளக் கிடக்ைகைய, 
சிந்தைனையத் ெதளிவாக எᾌத்ᾐச் ெசான்னார். அவᾞம் 
நாᾔம் நீண்டகால நண்பர்கள். அந்த வைகயில் நான் 
அவᾞைடய கᾞத்ᾐக்கைள ஏற்ᾠக் ெகாள்வᾐடன் இந்தச் 
சந்தர்ப்பத்தில் என்ᾔைடய நன்றிையᾜம் அவᾞக்குத் 
ெதாிவித்ᾐக்ெகாள்ள விᾞம்ᾗகின்ேறன். அேதேநரம் ெகளரவ 
உᾠப்பினர் நண்பர் ஞானᾙத்ᾐ ᾯேநசன் அவர்கᾦம் இᾐ 
சம்பந்தமான தன்ᾔைடய உள்ளக் கிடக்ைகைய ெராம்ப 
அழகாக ெவளிப்பᾌத்தியிᾞந்தார். அᾐேபால ெகளரவ 
உᾠப்பினர் சேகாதரர் அᾢ ஸாஹிர் ெமௗலானா அவர்கᾦம் 
தன்ᾔைடய கᾞத்ᾐக்கைள ெவளிப்பᾌத்தியிᾞந்தார். அதற்கும் 
ேமலாக ெகளரவ அைமச்சᾞம் எனᾐ நண்பᾞமான மேனா 
கேணசன் அவர்கள் அரசாங்கத்தின் ேகாாிக்ைககைள ேமᾤம் 
ெதளிவாக ெவளிப்பᾌத்தியிᾞந்தார். இந்த ᾜத்த அழிᾫச் 
சின்னங்கள் என்பன ஆக்கச் சின்னங்களாக, அறிᾫச் 
சின்னங்களாக மாற்றப்பட ேவண்ᾌம்; அைவ காட்சிப் 
ெபாᾞட்களாக இᾞக்கக்கூடாᾐ என்பᾐதான் பிரதானமாகும். 
அைதவிட, இந்த ᾜத்த ெவற்றி நடவᾊக்ைககள் அல்லᾐ அதன் 
ெவளிப்பாᾌகள் மற்ᾠம் இந்த அழிᾫச் சின்னங்கள்ᾚலம் தமிழ் 
மக்கள் ேதாற்கᾊக்கப்பட்ட ஒᾞ சᾚகமாகக் கᾞதப்படக்கூடாᾐ 
என்பᾐம் மிகᾙக்கியமாகும்.  

ெகளரவ மேனா கேணசன் அவர்கள் ெசான்னார், 
"மனங்கள் ெவல்லப்பட ேவண்ᾌம்" என்ᾠ. நிச்சயமாக! ᾜத்தம் 
நடத்திய அரசாங்கத்திடம் நாங்கள் அைதப் ெபாிய அளவில் 
எதிர்பார்க்க ᾙᾊயாᾐ. இᾞந்தாᾤம், அந்தக் காலகட்டத்தில் 
நான் அந்த அரசாங்கத்தில் அைமச்சராக இᾞந்தபᾊயினால் 
மக்கᾦைடய ேதைவகைள நீண்டகாலமாக 
நிைறேவற்றியிᾞக்கின்ேறன். ᾙன்னாள் ஜனாதிபதி சந்திாிகா 
பண்டாரநாயக்க குமாரᾐங்க அவர்கᾦைடய காலத்திᾤம் 
நிைறய அழிᾫகள் ஏற்பட்ᾊᾞந்தன. அப்ேபாᾐம் நான் 
அவᾞைடய அைமச்சரைவயில் அைமச்சராக 
இᾞந்தபᾊயினால் மக்களின் பல ேதைவகைள எங்களால் 
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පාර්ලිෙම්න්තුව 

ᾙᾊந்தளᾫக்கு நாங்கள்   நிைறேவற்றியிᾞக்கின்ேறாம். அைவ 
ேபாதாᾐ என்பᾐ ேவᾠ! மனங்கைள ெவல்லக்கூᾊய 
வைகயிலான ெசயற்பாᾌகைள ᾜத்தம் நடத்திய அரசிடம் 
ெபாிதாக எதிர்பார்க்க ᾙᾊயாᾐ.  

அᾌத்தᾐ, நடந்ᾐ ᾙᾊந்த அᾠபத்ெதட்டாவᾐ சுதந்திர தின 
விழாவில் தமிழில் இைசக்கப்பட்ட ேதசிய கீதமானᾐ 
என்ᾔைடய எதிர்பார்ப்ᾗக்ேகற்ற வைகயில் 
அைமயாவிட்டாᾤம் அைதச் சிறந்தேதார் ஆரம்பப்பᾊயாக 
எᾌத்ᾐக்ெகாள்ளலாம். சிங்கள மற்ᾠம் தமிழ் ெமாழிகளில் 
அைமந்த ேதசிய கீதத்ைதப் ெபாᾠத்தவைரயில் அதᾔைடய 
இைச, ெமட்ᾌ, ஒᾢ எல்லாம் ஒன்ᾠதான்! பாைஷதான் 
ேவᾠபட்டᾐ. தமிழர்கள் தமிழிᾤம் சிங்களவர்கள் 
சிங்களத்திᾤம் ேதசிய கீதத்ைதப் பாᾌம்ேபாᾐதான் 
உண்ைமயான ேதசியம் மலᾞம். ேதசிய கீதத்தின் ஒᾢ ஒᾢக்க, 
தமிழ் மக்கள் தமிழிᾤம் சிங்கள மக்கள் சிங்களத்திᾤம் 
அதைனப் பாட ேவண்ᾌம். அப்ெபாᾨᾐதான் ேதசிய உணர்ᾫ 
உள்வாங்கப்பᾌெமன்பைதத் ெதாிவித்ᾐக்ெகாள்கின்ேறன். 
ஜனாதிபதி, பிரதமர், ᾙன்னாள் ஜனாதிபதி சந்திாிகா 
பண்டாரநாயக்க குமாரᾐங்க ஆகிேயார் நில விᾌவிப்ᾗ 
சம்பந்தமாக யாழ்ப்பாணம் வந்தெபாᾨᾐ அைத 
ᾙன்மாதிாியாகப் பின்பற்றியிᾞந்தார்கள். ெபாᾐவாக அரச 
நிகழ்ᾫகளில் அப்பᾊ ேதசிய கீதம் இைசக்கப்பட 
ேவண்ᾌெமன்பᾐதான் என்ᾔைடய எதிர்பார்ப்பாக 
இᾞக்கின்றᾐ. அந்த வைகயில், எதிர்வᾞம் காலங்களில் ேதசிய 
நிகழ்ᾫகளில் தமிழ் மக்கைளத்  ேதாற்கᾊக்கப்பட்ட சᾙகமாகக் 
கᾞதாᾐ, ᾗதிய அரசாங்கம் ெதாடர்ந்ᾐம் இவ்வாறான 
நடவᾊக்ைககைள ேமற்ெகாள்ளேவண்ᾌெமன்ᾠ 
ேகட்ᾌக்ெகாண்ᾌ, இந்தச் சந்தர்ப்பத்ைதக் ெகாᾌத்ததற்காக 
சைபத் தைலவர் அவர்கᾦக்கு என்ᾔைடய நன்றிையத் 
ெதாிவித்ᾐ, விைடெபᾠகின்ேறன்.  
 

පශ්නය විමසන ලදින්, සභා සම්මත විය. 
வினா விᾌக்கப்பட்ᾌ  ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்டᾐ. 
Question put, and agreed to. 
 

රජෙය් ෙසේවකයන්ෙග් මූලික වැටුෙපන් 
ගණනය කරන සියයට 40 අවකරණ සීමාව 
දීමනා සහිත දළ වැටුපට ගණනය කිරීම 

அரச ஊழியர்களின் அᾊப்பைடச் 
சம்பளத்தில் கணிப்பிடப்பᾌம் 40 ᾪதி 

கழிப்பனᾫ எல்ைலைய 
ெகாᾌப்பனᾫகᾦடன் கூᾊய ெமாத்தச் 

சம்பளத்திᾢᾞந்ᾐ கணிப்பிடல் 
CALCULATING THE 40 PER CENT REDUCTION 
LIMIT THAT IS CALCULATED ON THE BASIC 

SALARY OF THE GOVERNMENT SERVANTS, IN 
TERMS OF THE GROSS SALARY INCLUSIVE OF 

ALLOWANCES 
 

[අ.භා. 5.14] 
 

ගරු පසන්න රණවීර  මහතා 
(மாண்ᾗமிகு பிரசன்ன ரணᾪர) 
(The Hon. Prasanna Ranaweera) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, මා පහත සඳහන් ෙයෝජනාව 

ඉදිරිපත් කරනවා: 

"රජෙය් මුදල් ෙරගුලාසි සංගහය අනුව ණය ලබා ගැනීෙම්දී සියයට 40 
අවකරණ සීමාව ගණනය කරනුෙය් මූලික වැටුප මත පදනම්ව වන බැවින්, 

රාජɕ ෙසේවකයින්ට හදිසි අවශɕතාවකට ෙහෝ නිවාස අලුත්වැඩියාවකට 
රාජɕ බැංකුවකින් ෙහෝ රාජɕ අනුබද්ධ ආයතනයකින් ණය මුදලක් ලබා 
ගැනීමට ෙමම යල්පැන ගිය නීතිය බාධාවක් වන අතර, හත් වසරක 
ෙද්පළ ණය ලබා ගැනීෙම්දී, පස් වසරක ස්ථිර විශාම වැටුප් සහිත ෙසේවා 
කාලයක්ද සලකා බලන ෙහයින්, ෙමම අවකරණ සීමාව අදාළ ෙනොවුණද, 
රජෙය් ෙසේවයට අලුතින් බැෙඳන රාජɕ ෙසේවකෙයකුට ඉහත අවකරණ 
සීමාව ෙහේතුෙවන් ණය මුදලක් ලබා ගැනීම දුෂ්කර වන බැවින් සියයට 40 
අවකරණ සීමාව දීමනා සහිත දළ වැටුප මත ගණනය කළ යුතුයැයි ෙමම 
පාර්ලිෙම්න්තුව ෙයෝජනා කරයි." 

මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, රාජɕ පරිපාලන හා 
කළමනාකරණ නිෙයෝජɕ අමාතɕ අෙප් හිතවත් ගරු සුසන්ත 
පුංචිනිලෙම් මැතිතුමා  ෙම් ගරු සභාෙව් සිටින අවස්ථාෙව් ෙමම 
ෙයෝජනාව ඉදිරිපත් කරන්න ලැබීම පිළිබඳව මම සන්ෙතෝෂයට 
පත් ෙවනවා. විෙශේෂෙයන්ම ෙමම යහපාලන ආණ්ඩුව බලයට පත් 
කරන්න ෙම් රෙට් රාජɕ ෙසේවකයන් විශාල දායකත්වයක්, විශාල 
ශක්තියක් සැපයූවා. ෙම් ෙවන ෙකොට ඔවුන් පත් ෙවලා ඉන්න 
අසරණ තත්ත්වය පිළිබඳව යමක් කියන්න තමයි මා ෙම් 
ෙයෝජනාව ඉදිරිපත් කෙළේ.  

සාමානɕ රාජɕ ෙසේවකයකු ෛදනික ජීවිතෙය් වැඩ කටයුතු 
කරෙගන යන ෙකොට, ඉඩමක් මිලදී ගන්න, නිවසක් තනා ගන්න 
ආදී කරුණුවලට ණය ලබා ගැනීෙම්දී මුදල් ෙරගුලාසි සහ 
ආයතන සංගහය අනුව ඔහුෙග් මූලික වැටුෙපන් සියයට 40  සීමාව 
තමයි ෙම් වන විට ගණන් බැලීම සිදු කරනු ලබන්ෙන්. සාමානɕ 
කම්කරුවකුට මූලික වැටුප විධියට හම්බ ෙවන්ෙන් රුපියල් 
11,730යි. එයින් සියයට 40ක ගණන් බැලීමක් කෙළොත් ඔවුන්ෙග් 
අවශɕතාවට ගැළෙපන විධිෙය් ණයක්, රාජɕ ආයතනයකින්, 
රාජɕ බැංකුවකින් ෙහෝ අනුබද්ධ ආයතනයකින් ලබා ගැනීමට 
හැකියාව ලැෙබන්ෙන් නැහැ. ඒ නිසා මම ෙයෝජනා කරනවා, ඒ 
සීමාව ෙවනස් කරන්නට. රාජɕ බැංකු ෙහෝ රාජɕ අනුබද්ධ 
ආයතන මඟින් ණය ලබා දීෙම්දී රාජɕ ෙසේවකයන්ට පමාණවත් 
ණය මුදලක් ලබාගත හැකිවන පරිදි  සියයට 40 අවකරණ සීමාව 
ගණනය කිරීම මූලික වැටුප පදනම් කරෙගන සිදු ෙනොකරන 
ෙලසත්,  ඔවුන්ට ලැෙබන සමස්ත වැටුප පදනම් කර ගනිමින් එම 
සියයට 40ක අවකරණය ගණනය කිරීමට හැකිවන පරිදි පවතින 
නීතිය සංෙශෝධනය කරන ෙලසත්, රජෙය් මුදල් ෙරගුලාසිවලට 
උක්ත සංෙශෝධන ඇතුළත් කරන ෙලසත් ෙමම ගරු 
පාර්ලිෙම්න්තුෙවන් ඉල්ලා සිටිනවා.  

ෙම් යහපාලන ආණ්ඩුව මඟින් පසු ගිය අවුරුද්ෙද් රාජɕ 
ෙසේවකයන්ට රුපියල් 10,000ක මුදලක් මූලික වැටුපට අමතරව 
දීමනාවක් විධියට ලබා දීමට කටයුතු කළා. ඒ නිසා රුපියල් 
11,730ක වැටුපක් ලබන ෙසේවකෙයක් අෙනකුත් දීමනාත් එක්ක 
රුපියල් 30,000 ඉක්මවන වැටුපක් ලබා ගන්නවා. මම ෙම් 
කියන්ෙන් පහළම ෙසේවකයන්ෙග් තත්ත්වය ගැනයි.  එක එක 
categoriesවලට අනුව එක එක්ෙකනා එක එක වැටුප් තලවල 
ඉන්නවා. ඔවුන්ට ණයක් ලබා ගැනීමට ඇති හැකියාව  පුළුල් 
කරන්න කියලා තමයි අපි නිෙයෝජɕ අමාතɕතුමාෙගන් ෙම් 
අවස්ථාෙව් ඉල්ලීම් කරන්ෙන්.  

යහපාලන ආණ්ඩුෙව් මාස 60කින් අලුත් රටක් හදන පංච විධ 
කියාවලිෙය් 8වැනි පිටුෙව් ෙබොෙහොම පැහැදිලිව කියලා තිෙබනවා, 
"වැඩි කළ දීමනා සියල්ල මූලික වැටුපට එකතු කරනවා" කියලා. 
ෙම් රෙට් රාජɕ ෙසේවකයන්, ඒකාබද්ධ විපක්ෂෙය් අපි හඬ නඟපු 
නිසා, ඒ දුන්  රුපියල් 10,000න් රුපියල් 2,500ක් ජනවාරි මාසෙය් 
සිට කියාත්මක වන පරිදි මූලික වැටුපට එකතු කරනවා කියලා 
ෙපොෙරොන්දු වුණා. නමුත් ජනවාරි මාසෙය් වැටුපට ඒ මුදල එකතු 
වුෙණ් නැහැ.  

රාජɕ ෙසේවකයන්ට ෙපබරවාරි වැටුප ලැෙබන්නත් ළඟයි. 
රාජɕ ආයතනවලට ඒ අදාළ චක ෙල්ඛනය මුදල් අමාතɕාංශය 
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2016 ෙපබරවාරි 12 

මඟින් ෙහෝ රාජɕ පරිපාලන හා කළමනාකරණ අමාතɕාංශය 
මඟින් ෙහෝ ෙම් වන විටත් යවලා නැහැ. ෙම් ෙවන තුරු එය ගණන් 
බැලීෙම් කමෙව්දයකටවත් සැලසුම් හදලා නැහැ. ෙම් විධියට 
අසතɕ ෙගොඩක් රාජɕ ෙසේවකයන්ට කියලා තමයි ෙම් අය බලයට 
පත් වුෙණ්. රාජɕ ෙසේවකයන්ට බයිසිකල් ලබා ෙදනවා කියලා 
කිව්වා. ඒ වාෙග්ම අෙප් රජෙයන් බයිසිකල් ලබා ෙදනෙකොට 
ගත්ත රුපියල් 50,000ක මුදල ආපසු ලබා ෙදනවා කියලාත් 
කිව්වා. 

ඒ වාෙග්ම, "සියලුම රාජɕ ෙසේවකයන්ට නිවාස ලබාදීම සඳහා 
වැඩ පිළිෙවළක් සකස් කරනවා" කියලා පංච විධ කියාවලිෙය් 
8වැනි පිටුෙව් සඳහන් ෙවනවා. මාස 60න් ෙම් වන විට මාස 
හයකුත් ගතෙවලා ඉවරයි. ෙම් හත්වැනි මාසය ගත වන්ෙන්. ඒ 
කාලෙයන් දහෙයන් එකක් ගතෙවලා ඉවරයි. නමුත්, කරනවා 
කියපු ෙද්වල්වලින් එක වැඩ කටයුත්තක්වත්  ෙම් වන තුරු 
ආරම්භ කරලා නැහැ.  ෙම්  වන ෙතක් රාජɕ ෙසේවකයන් 
ෙවනුෙවන් හදනවා කියපු එකම නිවසක් සඳහාවත්  මුල්ගලක් 
තියලා නැහැ. මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි,  නිවාස හා ඉදිකිරීම් 
අමාතɕතුමාත් ෙම් අවස්ථාෙව් ගරු සභාෙව් සිටියා නම් තමයි 
වැදගත් වන්ෙන්.   

එදා,  මහින්ද රාජපක්ෂ මැතිතුමාෙග් ආණ්ඩුව පරාජයට පත් 
වන අවස්ථාෙව් ෙතල් බැරලය ඇෙමරිකානු ෙඩොලර් 114ටයි 
තිබුෙණ්. අද එය ෙඩොලර් 27  දක්වා පහළ බැස තිෙබනවා. ෙම් 
සහනය ෙම් රෙට් ජනතාවට, රාජɕ ෙසේවකයන්ට ලබා ෙදන්න 
පුළුවන්. අද ඒ සඳහා කිසිදු වැඩ පිළිෙවළක් නැහැ. අද ෙම් ආණ්ඩුව 
රට පාලනය කිරීෙම්දී නිසි මුදල් කළමනාකරණය සම්බන්ධෙයන් 
ෙබොෙහොම  අෙපොෙහොසත් ෙවලා තිෙබනවා. ඒ නිසා ෙතල් මිල 
අඩුවීෙම් වාසියවත් ජනතාවට ලබා දීමට ෙනොහැකි ෙවලා 
තිෙබනවා. අද ආණ්ඩුව බදු විධියට ෙපටල් ලිටරයකින් රුපියල් 
65කුත්, ඩීසල් ලීටරයකින් රුපියල් 55කුත් ලබන මට්ටමට පත් 
ෙවලා තිෙබනවා. ෙම් ආදායම මහා භාණ්ඩාගාරයටයි යන්ෙන්. 
ෙම් තුළින් විශාල මුදලක් එකතු ෙවනවා.  නමුත් එවැනි කිසිදු 
වාසිදායක තත්ත්වයක් ඇති ෙනොවුණු දුෂ්කර අවස්ථාවක ඉඳෙගන 
තමයි  අපි එදා  වැඩ කටයුතු කෙළේ.   

මහින්ද රාජපක්ෂ මැතිතුමා 2015 වසරට නියමිත අය වැය 
2014 වසෙර් ෙනොවැම්බර් මාසෙය් ඉදිරිපත් කළ අවස්ථාෙව්දී -අය 
වැය කථාෙව්දී- පැහැදිලිවම කිව්වා, "රාජɕ ෙසේවකයන්ට ණය 
ලබාදීෙම් කටයුතුවලදී ෙම් දීමනා එකතු කරලා තමයි ඒ 
වැඩකටයුත්ත කරන්ෙන්" කියලා.  ඒ අවස්ථාෙව් රාජɕ ෙසේවකයන් 
ඊට වඩා ෙද්වල් විශ්වාස කළ නිසා, ඒ ආණ්ඩුව ෙගදර යවලා, යහ 
පාලන ආණ්ඩුෙවන් විශාල වැඩෙකොටසක් කර ගැනීෙම් 
බලාෙපොෙරොත්තුෙවන් ඔබතුමන්ලාට ඡන්දය ලබා දුන්නා.  

අද කබෙලන් ළිපට වැටුණු තත්ත්වයකට තමයි ෙම් රෙට් රාජɕ 
ෙසේවකයා පත් ෙවලා තිෙබන්ෙන්. අද උද්ධමනය විශාල ෙලස 
ඉහළ ගිහින් තිෙබන නිසා ඔවුන්ට ලැෙබන වැටුෙප් මූර්ත 
වටිනාකමක් නැහැ. කය ශක්තිය අඩු ෙවලා  තිෙබනවා. ඒ වාෙග්ම 
අද භාණ්ඩවල මිල විශාල ෙලස ඉහළ ගිහින් තිෙබනවා. එදා 
ඔබතුමන්ලා අසතɕ ෙද්වල් කියලා ජනතාව ෙනොමඟ යැව්වා.  මම 
නැවතත් කියනවා,  රාජɕ ෙසේවකයන්ට ලබා ෙදන ෙම් රුපියල් 
10,000ක දීමනාව ඔවුන්ෙග් මූලික වැටුපට එකතු කරලා ෙදන්න 
ඉදිරිෙය්දිවත් කඩිනමින් කටයුතු කරන්න කියලා.  

එදා ඔබතුමන්ලා පංච විධ කියාවලිය තුළින් ඉදිරිපත් කළ 
ෙයෝජනාවලට අද ෙමොකද ෙවලා තිෙබන්ෙන්? එදා ඔබතුමන්ලා 
මැතිවරණ  ෙව්දිකාවල ඉඳෙගන ෙමොනවාද කිව්ෙව්? රාජපක්ෂ 
ආණ්ඩුව ෙකොමිස් ගහපු මුදල්වලින් ෙම් රට සංවර්ධනය කරන්න 
පුළුවන් කිව්වා; රාජɕ ෙසේවකයන්ෙග් වැටුප් වැඩි කරන්න පුළුවන් 
කිව්වා; ෙම් රෙට් තව මහවැලි හදන්න පුළුවන් කිව්වා; ෙම් වාෙග් 
airports හදන්න පුළුවන් කිව්වා; අධිෙව්ගී මාර්ග හදන්න පුළුවන් 
කිව්වා. ෙකොෙහොමද, ෙව්දිකාවල කෑ ගැහුෙව්? ඒ කියපු ෙද්වල් අද 

කර තිෙබනවාද? ෙම් අවුරුද්ෙදන් මාස ෙදකක් ගත ෙවලා 
තිබුණත්, තමුන්නාන්ෙසේලා කියපු ආකාරයට  රුපියල් 2,500ක 
මුදල රාජɕ ෙසේවකයන්ෙග් මූලික වැටුපට එකතු කර ෙද න්න  
තමුන්නාන්ෙසේලාට තවම හැකියාවක් ලැබිලා නැහැ.  ෙම් ආණ්ඩුව 
ෙගන යන්ෙන් දුර්වල පාලනයක්. මුදල් අමාතɕාංශය 
කළමනාකරණය කරන්න මුදල් අමාතɕවරයාට හැකියාවක් 
නැහැ. අද "ෙහොරු", "ෙහොරු", "ෙහොරු" කියලා කියනවා. තමන් 
ෙහොරකම් ෙනොකර, ඒ ටික එකතු කරලා ෙම් රෙට් ජනතාවට 
සහන සලසන්න. රෙට් ජනතාව -රාජɕ ෙසේවකයන්-  ෙවනුෙවන් 
තමන්ෙග් යුතුකම සහ වගකීම් ඉටු කරන්න; දුන්න ෙපොෙරොන්දු 
ටික ඉෂ්ට කරන්න. එෙහම වුණා නම් අද අෙප් රෙට් සිටින 
දහතුන්ලක්ෂයක් පමණ වන රාජɕ ෙසේවකයන් 
තෘප්තිමත්භාවෙයන් යුතුව  කටයුතු කරනවා ඇති. අපි කියන්ෙන් 
ඒකයි. 

 ඔවුන් ෙවනුෙවන්  ෙම් ආණ්ඩුෙව් නිවාස වැඩ පිළිෙවළක් 
නැත්නම්, තමන්ට අවශɕ පරිදි ඉඩමක්, නිවසක් මිලදී ෙගන, 
තමන්ෙග් පවුෙල්, දරුවන්ෙග්  අවශɕතා අනුව  වැඩ කටයුතු කර 
ගන්න අවශɕ පහසුකම් ලබා ෙදන්න. ඔවුන්ට අවශɕ අෙනකුත් 
පහසුකම් සහ වරපසාද ටිකවත් ලබා ෙදන්න. ඒ මුදල ඔවුන්ෙග් 
මූලික වැටුපට එකතු කළාම  අතිකාල දීමනාත්  වැඩි කිරීමට 
සිදුවන නිසා එය ෙනොකළා කියමු ෙකෝ. නමුත්  ඒ කාර්ය කළ 
යුතුමයි. අඩුම තරෙම් ඒ සහනයවත් රාජɕ ෙසේවකයාට ලබා 
ෙදන්න. අෙප් ගරු නිෙයෝජɕ අමාතɕතුමා ෙම් කටයුත්ත 
ෙවනුෙවන් සම්බන්ධ ෙවලා එය ඉටු කරයි කියලා මා 
බලාෙපොෙරොත්තු වනවා.  

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු මන්තීතුමනි, ඔබතුමාට තව විනාඩියක කාලයක් පමණයි 

තිෙබන්ෙන්. 
 
ගරු පසන්න රණවීර  මහතා 
(மாண்ᾗமிகு பிரசன்ன ரணᾪர) 
(The Hon. Prasanna Ranaweera) 
ෙහොඳයි, මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි.  

අපි ෙම් ආණ්ඩුෙවන් නැවත වාරයක් ඉල්ලන්ෙන්,  
තමුන්නාන්ෙසේලා ෙම් රෙට් රාජɕ ෙසේවකයන්ෙග් වැටුපට එකතු 
කරනවාය කියලා  ෙපොෙරොන්දු වූ ඒ මුදල කඩිනමින් ඔවුන්ෙග් 
මූලික වැටුපට එකතු කර ෙදන්න කියලායි.   ඔබතුමන්ලා පකාශ 
කළ  පංචවිධ සැලැස්ම  ඒ ආකාරෙයන්ම කියාත්මක කරන්න 
කියලායි අපි ඉල්ලා සිටින්ෙන්.  මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, 
ගරු නිෙයෝජɕ ඇමතිතුමා මැදිහත් ෙවලා රාජɕ ෙසේවකයන්ට 
සාධාරණයක් ඉෂ්ට කරාවි කියා  බලාෙපොෙරොත්තු ෙවමින් මෙග් 
කථාව අවසන් කරනවා.  ෙබොෙහොම ස්තුතියි. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ෙයෝජනාව ස්ථිර කිරීම, ගරු ඉන්දික අනුරුද්ධ ෙහේරත් 

මන්තීතුමා. 
 
[අ.භා. 5.27] 

 
ගරු ඉන්දික අනුරුද්ධ ෙහේරත් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு இந்திக அᾒᾞத்த ேஹரத்) 
(The Hon. Indika Anuruddha Herath) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි,  එම ෙයෝජනාව ස්ථිර කිරීම 

සඳහා අවස්ථාව ලබා දීම සම්බන්ධෙයන් ඔබතුමාට ස්තුතිවන්ත 
ෙවනවා.    
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පාර්ලිෙම්න්තුව 

මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, විෙශේෂෙයන්ම ගරු පසන්න 
රණවීර මන්තීතුමා ඒ ෙයෝජනාව ඉදිරිපත් කෙළේ,   සුළු ෙසේවකයන් 
සමඟ ඒ ආයතන පවත්වාෙගන ගිය,  ඒ ආයතනවල වැඩ කටයුතු 
කළ පුද්ගලයන් විධියට අපි ෙම් අය ෙමොන තරම් පීඩනයකින්ද 
කටයුතු කරන්ෙන් කියන එක දකින නිසයි. අපි දන්නවා, ෙපොලිස් 
ෙදපාර්තෙම්න්තුව ඇතුළු ආරක්ෂක අංශෙය්ත් ඒ වාෙග්ම සෑම 
රාජɕ අංශයකමත්  මල් පිපුණු යුගයක් තිබුණු බව.  

2015 ජනවාරි 08 වැනිදාට කිට්ටු වනෙකොට - ෙදසැම්බර් 
මාසය පමණ වනවිට - ෙබොෙහොම සිනහමුසු  මුහුණින් යුතුවයි ඒ 
පුද්ගලයන් කටයුතු කෙළේ.   පක්ෂ ෙභ්දයක්   බැලුෙව් නැහැ.  ඒ 
වාෙග්ම මැතිවරණය දිනෙය්දී ඔවුන්  ඡන්ද මධɕස්ථානවලට ගිෙය්  
සිනහමුසු මුහුණුවලිනුයි.  ඒ ඇයි?  ඒ ෙගොල්ලන් හිතුවා, "මෙග 
අම්ෙම්!  09වැනිදා, 10වැනිදා ෙවන ෙකොට  රුපියල් 10,000කින් 
වැටුප් වැඩි ෙවලා, රුපියල් තිස් හතළිස්දහසක් දක්වා වැටුප ඉහළ 
ගිහිල්ලා,  අර ෙමෝටර් සයිකලයට බැඳපු සල්ලි ටිකත් සාක්කුවට 
ඇවිල්ලා, යහපාලනය ඇති ෙවලා විශාල පරිවර්තනයක් සිදු ෙව්වි;  
සුන්දර රටක්, සුන්දර ගමක් නිර්මාණය ෙව්වි"  කියලා. අපත් 
එක්ක ශී ලංකා නිදහස් පක්ෂෙය්ම කටයුතු කරපු අමාතɕවරු තමයි  
ආණ්ඩුව නිෙයෝජනය කරමින් අද ෙම් කථා අහෙගනත් ඉන්ෙන්. ඒ 
නිසා මා හිතන විධියට ෙම්වා කියන එක එතරම් වැඩදායි ෙව්විද 
දන්ෙන් නැහැ.  ෙමොකද, ඒ කාලෙය් සිද්ධ වුණු ෙද්වල් එතුමන්ලා 
දන්නවා.   අද  ෙමතැන සිටින ෙම්  ගරු අමාතɕවරුන් එදා 
නිවාඩුවක් නැතිව වැඩ කරපු අය. නිවාඩුවක් ගන්න ෙවලාවක් 
තිබුෙණ් නැති අය.  ඒ තරමට වැඩ තිබුණා. අද ෙමොකක්ද සිද්ධ 
ෙවලා තිෙබන්ෙන්? රාජɕ ෙසේවකයාෙග් මූලික වැටුපට එකතු කර 
ෙදනවාය කියාපු  රුපියල් 2,500ක මුදල  ෙම් ෙපබරවාරි 
මාසෙය්දීවත් මූලික වැටුපට එකතු කර ෙදන්න බැරි තත්ත්වයක් 
තමයි තිෙබන්ෙන්.  ඒ නිසයි ෙම් කැකෑෙරන පශ්නය අෙප් ගරු 
මන්තීතුමා ෙම් ගරු සභාවට අරෙගන ආෙව්.   

අද අපට ෙසේවය ෙදන ෙම් ෙසේවකයන්, අද අපව ආරක්ෂා 
කරන්න ෙම් ආයතනය තුළ ඉන්න ෙපොලිස් නිලධාරින්, ෙමෝටර් 
සයිකලයක් ගන්න මුදල් බැඳලා තිෙබනවා. ඒ රුපියල් පනස්දහස 
ආපහු ඕනෑ නැහැ.  අඩුම තරෙම් ෙදනවා කිව්ව එකවත් දීගන්න 
පුළුවන්කමක් නැහැ. හරි නම්, ෙම්වාට අපි ෙනොෙවයි කථා 
කරන්න ඕනෑ. ජනතා විමුක්ති ෙපරමුෙණ් මන්තීතුමන්ලාත් දැන් 
පාරට බහින්න ඕනෑ. ෙමොකද, ෙමතුමන්ලාත් එකතු ෙවලා කිව්වා, 
''මහින්දව යවමු, ෙවන අයව ෙගෙනමු, ෙගනැල්ලා අපි දිනා ගනිමු, 
රට ෙබ්රා ගනිමු'' කියලා.  

ගලක් තිෙබනවාය කිව්ව හම්බන්ෙතොට වරායට අද ෙලෝකෙය් 
තිෙබන ෙහොඳම නැව් ටික ඇවිල්ලා තිෙබනවා. අද ෙලෝකෙය් 
තිෙබන ෙහොඳම නැව් සමාගම්වල කපිතාන්වරු, ''ෙලෝකෙය් 
තිෙබන ෙහොඳම වරාය'' කියනවා. ''ෙමොනරු පියාඹද්දී, ෙමොනරු 
වැදිලා ගුවන් යානා නවත්වනවා'' කිව්වත්, අද ඒ ගුවන් ෙතොටු  
ෙපොළට ගුවන් යානා ෙගොඩ බානවා. ඒ වාෙග්ම  නියම රාජɕ 
ෙසේවයක් ඇති කරලා තිබුණා. ඒ නිසා පැහැදිලිවම අපි  හරි 
ආඩම්බරෙයන් ''මහින්ද චින්තනය'' ගැන කථා කරන්ෙන්. අපට 
පංච විධ කියාවලිය ගැන කථා කරන්න බැහැ. නමුත් අපි හරි 
ආඩම්බරෙයන් කථා කරනවා, මහින්ද චින්තනය ගැන. අපට 
මතකයි, 2005 වසෙර්දී දීපු ෙපොෙරොන්දු ගැන. අපි ඒවා ඉටු කළා. 
මහින්ද චින්තනය තුළින් 2010 වසෙර්දී දුන් ෙපොෙරොන්දු අපි ඉටු 
කළා. ඒ කාලෙය්දී රූපවාහිනිය බැලුවා නම් දකින්න ඇති, ඒ හැම 
ෙපොෙරොන්දුවක්ම ඉටු කරද්දී මහින්ද චින්තනෙයන් දුන් අහවල් 
ෙපොෙරොන්දුව තමයි අපි ෙම් ඉටු කරන්ෙන් කියලා රූපවාහිනිය 
තුළින් අපි පසිද්ධත් කළ බව. නමුත් අද ෙමොකක්ද, සිදු ෙවලා 
තිෙබන්ෙන්?  

රාජɕ ෙසේවකයාෙගන් පළි ගන්න එපා. රාජɕ ෙසේවකයා 
අමාරුෙවන් අධɕාපනය ලබා ෙදන්ෙන් තවත් රාජɕ ෙසේවකෙයක් 

බිහි කරන්නයි. තවත් රාජɕ ෙසේවකෙයෝ පරම්පරාවක් බිහි 
කරන්නයි ඔවුන් ෙසේවය කරන්ෙන්. ඒ ෙගොල්ලන්ෙගන් පළි 
ගැනීම සඳහා වැඩ කරන්න එපා. ඔවුන්ෙග් විශාම වැටුප -pension
- එක නැති කරලා තිෙබනවා, මූලාසනය ෙහොබවන ගරු 
මන්තීතුමනි. ෙම් රජෙය් කටයුතු පවත්වා ෙගන යන මැති 
ඇමතිතුමන්ලා ෙම්වාට වග කියන්න ඕනෑ. අද අෙප් කාර්යාල 
දිනවලට, මහජන දිනවලට මිනිස්සු එන්ෙන් නැහැ. අද වැඩි 
හරියක් මිනිස්සු එන්ෙන් පාසල්වලට ළමයින් ඇතුළත් කර 
ගන්නයි. ඉස්සර වැඩි හරියක් ආෙව් රජෙය් රැකියාවක් ඉල්ලා 
ගන්නයි. නමුත් අද එන්ෙන් නැහැ. කිසි ෙකෙනක් එන්ෙන් නැහැ. 
ඇයි? රාජɕ ෙසේවයට ගියාට අද විශාම වැටුපක් ලැෙබන්ෙන් නැති 
නිසා. අද ෙලොකු නිදහසක් ලබා තිෙබනවා, එක්සත් ජාතික 
පක්ෂෙය් ඉන්න මන්තීතුමන්ලා. මට තැන් තැන්වලදී ඇහිලාත් 
තිෙබනවා, "අෙන්, දැන් ෙමොන තරම් ෙලෙහසිද? රජෙය් රස්සාවක් 
ගන්න කවුරුවත් අ ෙප් ළඟට එන්ෙන් නැහැ ෙන්" කියා කියනවා. 
ෙමොකද, pension එක නැති නිසා.  

මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ඒක නැති කරනවා කියන්ෙන් 
ETCA එකට අත වැනීමක්; CEPA එකට අත වැනීමක්. අෙප් 
රෙට් තරුණ තරුණියන් රාජɕ ෙසේවයට බැ ෙඳන්ෙන් නැති වන විට 
ෙරොටිය කාලා වැඩ කරන්න පුළුවන් ඉන්දියානුවන් ලංකාවට 
ෙගන්වා ගන්න තමයි ෙම් අරමුණු කරලා තිෙබන්ෙන්. ඒ නිසා 
වැඩි ෙව්ලාවක් ගන්ෙන් නැතුව ගරු අමාතɕතුමාෙගන් මා ඉල්ලා 
සිටිනවා, අෙප් ගරු පසන්න රණවීර මන්තීතුමා ෙගනාපු 
ෙයෝජනාව ඒ ආකාරෙයන්ම ඉටු කර ෙදන්න කියලා. එතුමා 
ෙයෝජනා කරන ආකාරයට දළ වැටුෙපන් සියයට 40 ගණනය 
කරලා ණය ලබා ගැනීමට අවස්ථාව සලසා දීම තුළින් ඔවුන්ෙග් 
නිවාස සිහිනය සැබෑ කර ගැනීමට අවස්ථාව සලසා ෙදන්න කියා 
මා ඉල්ලා සිටිනවා.  

ඔය ෙදනවා කියපු ෙමෝටර් සයිකල් ෙදනකල් රාජɕ ෙසේවකයා 
දැන් බලා ෙගන ඉන්න එකක් නැහැ. නමුත් ණය මුදලක් ලබා 
ගැනීෙමන්වත් යතුරු පැදියක් ලබා ගන්න පුළුවන් කමෙව්දයක් 
හදා ගනීවි. ඒ නිසා ෙම් මාසෙය්දීවත් ෙමය කියාත්මක කරලා, 
රාජɕ ෙසේවකයා ශක්තිමත් කරලා, රාජɕ ෙසේවකයාට නියම 
ෙගෞරවය ලබා ෙදන්න කියා ඉල්ලමින්, ලබා දුන් අවස්ථාවට 
ස්තුතිවන්ත ෙවමින්, එම ෙයෝජනාව ස්ථිර කරමින් මම නිහඬ 
වනවා, ෙබොෙහොම ස්තුතියි. 

 
පශ්නය සභාභිමුඛ කරන ලදී. 
வினா எᾌத்தியம்பப்ெபற்றᾐ. 
Question proposed. 
 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ෙබොෙහොම ස්තුතියි. මීළඟට, පිළිතුරු කථාව.   

ගරු සුසන්ත පුංචිනිලෙම් නිෙයෝජɕ ඇමතිතුමා. 
 
[අ.භා. 5.32] 
 
ගරු  සුසන්ත පුංචිනිලෙම් මහතා (රාජɕ පරිපාලන හා 
කළමනාකරණ නිෙයෝජɕ අමාතɕතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு சுசந்த ᾗஞ்சிநிலேம - ெபாᾐ நிர்வாக மற்ᾠம் 
ᾙகாைமத்ᾐவ பிரதி அைமச்சர்) 
(The Hon. Susantha Punchinilame - Deputy Minister of 
Public Administration and Management) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි,  අෙප් ගරු පසන්න රණවීර 

මන්තීතුමා ෙමම ෙයෝජනාව ඉදිරිපත් කරමින් කාරණා කිහිපයක් 
ගැන සඳහන් කළා. නමුත් එතුමාෙග් පශ්නයට පිළිතුරක්  රාජɕ 
පරිපාලන හා කළමනාකරණ අමාතɕාංශෙයන් එවා තිෙබනවා. 
එහි ෙමෙසේ සඳහන් වනවා: 
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"රාජɕ නිලධරයන් සඳහා ණය ලබා දීෙම්දි ගණන් බලන මාසික 
අඩුකිරීම්වල එකතුෙව් සීමාවට අදාළ විධිවිධාන ආයතන සංගහෙය් XXIV 
වැනි පරිච්ෙඡ්දෙය් 3:5 උප වගන්තිෙය් සඳහන් වන අතර එකී විධිවිධාන 
අනුව ෙමම අඩුකිරීම්වල සීමාව නිලධරයකුෙග් මූලික මාසික වැටුෙපන් 
40% සීමාවට යටත් ෙව්. මාසික වැටුපට එකතුවන දීමනා ෙමම 40% 
සීමාව ගණන් බැලීෙම්දී ෙයොදා ෙනොගන්නා බැවින් රාජɕ නිලධරයන්ට 
ලබා ගත හැකි ණය මුදල් පමාණය සීමා වන අතර රාජɕ නිලධරෙයකුෙග් 
මාසික මූලික වැටුපට එකතුවන අන්තර් දීමනාව හා මූලික වැටුෙපන් 20% 
වන විෙශේෂ දීමනාව ඇතුළත් මාසික වැටුෙපන් ෙමකී 40% සීමාව ගණනය 
කිරීමට අදාළ විධිවිධාන ආයතන සංගහයට ඇතුළත් කිරීම සඳහා අමාතɕ 
මණ්ඩල සංෙද්ශයක් දැනටමත් සකස් කර ඇත. නමුත් ෙම් වන විට රාජɕ 
නිලධරයන්ෙග් වැටුප් වɖහය ඔවුන්ට දැනට ෙගවනු ලබන ඉහත සඳහන් 
දීමනාද ඇතුළත් වන පරිදි මූලික වැටුපට ගැළපීම් කරමින් සංෙශෝධනය 
කිරීෙම් කටයුතු සිදු වන බැවින්, එකී විධිවිධාන ඇතුළත් චකෙල්ඛනය 
නිකුත් කිරීෙමන් අනතුරුව එම චකෙල්ඛනෙය් සඳහන් කරුණුද ඇතුළත් 
කරමින් ෙමම සංෙශෝධනය සිදු කළ යුතු ෙහයින් ණය ලබා දීෙම්දී ගණන් 
බලන 40% සීමාවට සංෙශෝධන සිදු කිරීමට අදාළව දැනට සකස් කරන ලද 
අමාතɕ මණ්ඩල සන්ෙද්ශය අමාතɕ මණ්ඩලය  ෙවත ඉදිරිපත් කිරීම පමාද 
කරන ලදී. 

ඒ අනුව රාජɕ නිලධරයන්ෙග් මූලික වැටුපට සිදු කරන සංෙශෝධන 
ඇතුළත් වන පරිදි නිකුත් කරනු ලබන නව චකෙල්ඛන විධිවිධාන අනුව 
ගැළපීම් සිදු කර ෙමම 40% සීමාව ගණන් බැලීම ෙවනුෙවන් ආයතන 
සංගහෙය් අදාළ සංෙශෝධන ඉදිරිෙය්දී සිදු කරන බව දන්වා සිටිමි." 

මූලාසනය ෙහොබවන ගරු මන්තීතුමනි, ෙයෝජනාව ස්ථිර කළ 
ගරු මන්තීතුමාෙග් කථාෙව් සඳහන් වුණු කරුණුත් සැලකිල්ලට 
ගන්නා ෙලස රාජɕ පරිපාලන හා කළමනාකරණ ඇමතිවරයාට 
අපි දැනුම් ෙදන්නම්. ඒ වාෙග්ම, එතුමා හරහා අමාතɕ මණ්ඩලයට  
ද දැනුම් ෙදන්නම්. ෙම් රජෙය් මැතිවරණ ෙපොෙරොන්දු පතය මා 
දැකලා නැහැ. නමුත් අද ඔබතුමන්ලා ඉදිරිපත් කළ ෙයෝජනා 
සම්බන්ධෙයන් ඒ අනුව කටයුතු කරන්නම්. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ෙබොෙහොම ස්තුතියි.  

ගරු පසන්න රණවීර මන්තීතුමා. 

 
[අ.භා. 5.34] 

 
ගරු පසන්න රණවීර  මහතා 
(மாண்ᾗமிகு பிரசன்ன ரணᾪர) 
(The Hon. Prasanna Ranaweera) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ෙම් අවස්ථාෙව්දී මා ඉදිරිපත් 

කළ කරුණු සලකා බලා, ඒ පිළිබඳව ධනාත්මකව හිතලා 
ඉදිරිෙය්දී රාජɕ ෙසේවකයා සම්බන්ධව ඒ ආකාරෙයන් කටයුතු 
කරන බවට ෙපොෙරොන්දු වීම සම්බන්ධෙයන් අෙප් ගරු නිෙයෝජɕ 
අමාතɕතුමාට මාෙග් හෘදයංගම ස්තුතිය පුද කරනවා. 

ඒ එක්කම ඒ සඳහා අදහස් දැක්වූ අෙප් ගරු ඉන්දික අනුරුද්ධ 
ෙහේරත් මන්තීතුමාටත් මාෙග් ස්තුතිය පුද කරනවා. ගරු 
අමාතɕතුමනි, ඒකට වැඩිමනත් විධියට අවසාන වශෙයන් කියා 
සිටින්ෙන් රාජɕ බැංකු, රාජɕ අනුබද්ධ ආයතනවලින් ණය  
ලබාදීෙම් අවකරණ සීමාව ගණනය කිරීෙම්දී රාජɕ ෙසේවකයන්ට 
ලැෙබන සමස්ත වැටුප පදනම් කර ගැනීම සිදු කරන හැටියටයි. 

 විශාම වැටුප ගණනය කිරීෙම්දී වසර 30ක රාජɕ ෙසේවෙයන් 
පසුව විශාම වැටුෙප් උපරිමය විධියට ලැෙබන්ෙන් සියයට 85යි. 
නමුත් අවුරුදු 20දී පමණ රාජɕ ෙසේවයට එකතු වන ෙසේවකයා අද 

අවුරුදු 60 දක්වා ෙසේවය කරනවා. එය අවුරුදු 65 දක්වා වැඩි 
කරන්න කියලා ඉල්ලීමක් තිෙබනවා. වයස අවුරුදු 20දී පමණ 
රාජɕ ෙසේවයට එකතු වන ෙකෙනකුට අවුරුදු 60 දක්වා වැඩ 
කළත් අවුරුදු 40ක පමණ ෙසේවා කාලයක් තිෙබනවා. මම 
කියන්ෙන් එම විශාම වැටුප ගණනය කිරීෙම්දී අවුරුදු  30 සිට 40 
දක්වා ෙසේවා කාලයක් තිෙබන අය සඳහාත් යම්කිසි කමෙව්දයක් 
සෑදීම සඳහා අවශɕ කටයුතු කරන ෙලසයි. ඒ එක්කම සමස්තයක් 
හැටියට රාජɕ ෙසේවෙය් යල් පැන ගිය නීති රීති යාවත්කාලීන 
කරන ෙලසටත්, රාජɕ ෙසේවෙය් වැටුප් සංෙශෝධනය වන සෑම 
අවස්ථාවකදීම විශාම වැටුපද ඊට අනුරූපව සංෙශෝධනය කිරීමට 
කමෙව්දයක් සකස් කරන ෙලසත් මම ඉල්ලා සිටිනවා.  

ෙම් ළඟදී පාර්ලිෙම්න්තුවට ෙගනාවා, ෙපෞද්ගලික අංශෙය් 
ෙසේවකයන් සඳහා පනත් ෙකටුම්පතක්.  එහි වතු කම්කරුවන් සහ 
manpower ශමය සපයන ආයතනවල ෙසේවකයන් ගැන සඳහන් 
ෙවලා තිබුෙණ් නැහැ. ඒ සඳහාත් අවධානය ෙයොමු කළ යුතුයි. 
ෙමොකද, අෙප් රෙට් ආර්ථිකයට විශාල දායකත්වයක් සපයන 
පිරිසක් තමයි ෙම් වතු කම්කරු ෙසේවකයන්. ඒ සඳහා ඔබතුමාෙග් 
අවධානය ෙයොමු කරන ෙලස ඉල්ලා සිටිමින්, ෙම් සම්බන්ධව 
අපට අවස්ථාව ලබාදීම සම්බන්ධව මූලාසනෙය් ගරු 
මන්තීතුමාටත් ස්තුතිය පුද කරමින් මා නවතිනවා.  

 
පශ්නය විමසන ලදින්, සභා සම්මත විය. 
வினா விᾌக்கப்பட்ᾌ  ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்டᾐ. 
Question put, and agreed to. 

 
කල්තැබීම 

ஒத்திைவப்ᾗ 
ADJOURNMENT 

 
ගරු එස.්බී. නාවින්න මහතා 
(மாண்ᾗமிகு  எஸ்.பி. நாவின்ன) 
(The Hon. S.B. Nawinne) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, "පාර්ලිෙම්න්තුව දැන් කල් 

තැබිය යුතුය"යි මා ෙයෝජනා කරනවා. 
 
පශ්නය සභාභිමුඛ කරන ලදී. 
வினா எᾌத்தியம்பப்ெபற்றᾐ. 
Question proposed. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
සභාව කල් තබන අවස්ථාෙව් ෙයෝජනාව, ගරු (ෛවදɕ) 

නලින්ද ජයතිස්ස මන්තීතුමා. 
 

ගුරු උපෙද්ශක ෙසේවය ස්ථාපනය කිරීම 
ஆசிாிய ஆேலாசகர் ேசைவைய ஸ்தாபித்தல் 

ESTABLISHMENT OF TEACHER INSTRUCTORS' SERVICE 
  

[අ.භා. 5.38] 
 
ගරු (ෛවදɕ) නලින්ද ජයතිසස් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு (ைவத்திய கலாநிதி) நளிந்த ஜயதிஸ்ஸ) 
(The Hon. (Dr) Nalinda Jayathissa) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, අද දින සභාව කල් තබන 

අවස්ථාෙව්දී මා පහත සඳහන් ෙයෝජනාව ඉදිරිපත් කරනවා: 
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පාර්ලිෙම්න්තුව 

"අප රෙට් පාසල් අධɕාපනෙය් ගුණාත්මක සංවර්ධනය ෙවනුෙවන් රට 
පුරා විසිර සිටින 4,700ක් පමණ වන ගුරු උපෙද්ශකවරුන් විසින් සුවිශාල 
කාර්ය භාරයක් ඉටු කරන බව සියලුෙදනා පිළිගන්නවා ඇත. දැනුෙම් හා 
ෙතොරතුරු තාක්ෂණෙය් ශීඝ ෙගෝලීය වර්ධනය විසින් පාසල් විෂය 
මාලාෙව්, විෂය නිර්ෙද්ශවල ඉගැන්වීෙම් හා ඇගයීෙම් කියාවලිෙය් වන 
ෙව්ගවත් ෙවනස්කම් ගුරුවරයා ෙවත ළඟා කිරීෙම් මඟ ෙපන්වන්නා හා 
පහසුකම් සපයන්නා වන්ෙන් ෙමම ගුරු උපෙද්ශකවරුන්ය. 

වර්ෂ 1962දී ෙසේවාස්ථ ගුරු උපෙද්ශක ෙසේවාව නමින් ආරම්භ කර තරග 
විභාග හා සම්මුඛ පරීක්ෂණ පවත්වමින් විටින් විට ගුරු උපෙද්ශකවරුන් 
බඳවා ගනු ලැබුවද, තවමත් ඔවුන් කියාත්මක වන්ෙන් කලාප හා 
ෙකොට්ඨාස අධɕාපන කාර්යාලවලට අනුයුක්ත අනියම් තනතුරුධාරින් 
ෙලසය.  

නිශ්චිත ගුරු උපෙද්ශක ෙසේවාවක් ෙනොපැවතීම නිසා ෙම් 
උපෙද්ශකවරුන්ට නිසි වැටුප් කමයක්, නිසි මාරු පතිපත්තියක්, නිසි 
උසස්වීම් කියා පටිපාටියක්  ෙහෝ විධිමත් කාර්ය පටිපාටියක් ෙනොමැති 
අතර, වසර ගණනාවක උපෙද්ශක ෙසේවාෙවන් පසු විශාම ගනු ලබන්ෙන් 
සාමානɕ ගුරුවරුන් වශෙයනි.  

වසර 50කට වැඩි කාලයක් පුරා කියාත්මක වූ උපෙද්ශකවරුන්ෙග් කාර්ය 
භාරය "ගුරු උපෙද්ශක ෙසේවය" ෙලස ස්ථාපනය ෙනොකරන්ෙන් මන්ද 
යන්න ගැටලු සහගතය. 2001 ඒකනායක කමිටු වාර්තාව, 2003 කුමාරසිරි 
කමිටු වාර්තාව, 2004 සිරිවර්ධන කමිටු වාර්තාව හා 2014 මහින්ද 
මඩිහෙහේවා කමිටු වාර්තාව මඟින් ගුරු උපෙද්ශක ෙසේවය ස්ථාපනය කළ 
යුතු බවට නිර්ෙද්ශ කර ඇත. එෙසේම 2007 මාර්තු 25 දිනැති අංක 2007/
ED/E/31  අමාතɕ මණ්ඩල සන්ෙද්ශය මඟින්ද ෙම් ෙසේවය ස්ථාපනය 
කිරීමට අනුමැතිය හිමිව ඇත. එෙසේම 2013 ඔක්ෙතෝබර්  22වන දින 
අභියාචනාධිකරණ නඩු තීන්දුවක් මඟින් ඉහත අමාතɕ මණ්ඩල අනුමැතිය 
බලාත්මක කර ඇත. 

කරුණු ෙමෙසේ තිබියදිත් තවදුරටත් පමාද ෙනොකර අධɕාපනෙය් 
ගුණාත්මක සංවර්ධනය ෙවනුෙවන් කඩිනමින් ශී ලංකා ගුරු උපෙද්ශක 
ෙසේවය ස්ථාපනය කරන ෙලස ෙමම ගරු සභාවට ෙයෝජනා කර සිටිමි”  

 
ගරු ඉම්රාන් මහරූෆ් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு இம்ரான் மஹ்ᾟப்) 
(The Hon. Imran Maharoof) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ගරු (ෛවදɕ) නලින්ද 

ජයතිස්ස මන්තීතුමා විසින් ඉදිරිපත් කරන ලද එම ෙයෝජනාව මම 
ස්ථිර කරනවා.  

 
ගරු (ෛවදɕ) නලින්ද ජයතිසස් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு (ைவத்திய கலாநிதி) நளிந்த ஜயதிஸ்ஸ) 
(The Hon. (Dr) Nalinda Jayathissa) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, අෙප් රෙට් අධɕාපනෙය් තවත් 

ඉදිරි පියවරක් ෙවනුෙවන් ගුරු උපෙද්ශක ෙසේවාව ස්ථාපනය 
කිරීම සඳහා වන එම ෙයෝජනාව ඉදිරිපත් කිරීමට ලැබීම ගැන 
සතුටු ෙවනවා. අෙප් රෙට් අධɕාපනෙය් සංවර්ධනය පිළිබඳව කථා 
කෙළොත් පධාන වශෙයන් පධාන ධාරාවන් ෙදකක් පිළිබඳව අපට 
අවධානය ෙයොමු කරන්න සිද්ධ ෙවනවා.  

එකක් තමයි ඉෙගනුම්, ඉගැන්වීම් කියාවලිය. අෙනක තමයි 
පරිපාලන කියාවලිය. ෙම් ඉෙගනුම්, ඉගැන්වීම් කියාවලිය ජාතික 
අධɕාපන ආයතනෙය් අධɕාපන විෂයමාලා නිපදවීෙම් සිට ගුරුවරු 
දක්වා පහළට විහිෙදන කියාවලියක්. දැනුම සම්ෙපේෂණය වන්ෙන් 
ෙම් කියාදාමය තුළිනුයි. දැනුම ගලා යනවා කියන වචනය පාවිච්චි 
කරනවාට වඩා ඉහළ සිට පහළටත්, පහළ සිට ඉහළටත් දැනුම 
සම්ෙපේෂණය වන කියාවලිය සිද්ධ වන්ෙන් ෙමන්න ෙම්  ඉෙගනුම් 
ඉගැන්වීම් කියාවලිය හරහායි.  

 පරිපාලන ෙසේවය ගත්ෙතොත් අධɕාපන අමාතɕාංශෙය් 
ෙල්කම්වරයාෙග් සිට විදුහල්පතිවරයා දක්වා වන කියා දාමයක් 

තිෙබනවා. ෙකොෙහොම වුණත් අවසානෙය් අධɕාපනෙය් පතිලාභ 
ලබන ශිෂɕයාට ගුරුවරයා සහ විදුහල්පතිවරයා මඟින් තමයි ෙම් 
කියන ධාරාවන් ෙදක දායක වන්ෙන්. ඒ නිසාම ෙම් ධාරාවන් 
ෙදක එකිෙනකට ෙවන් ෙවන්ව පැවතියත් අෙනɕොනɕ 
සහෙයෝගෙයන්, අෙනɕොනɕ අවෙබෝධෙයන්, අෙනɕොනɕ 
බැඳීෙමන් කටයුතු කෙළොත් තමයි  අධɕාපනෙය් පතිලාභය ලබන 
ශිෂɕයාට උසස් දායාදයක්, පතිලාභයක් අත්පත් කර ෙදන්න අපට  
පුළුවන්කම ලැෙබන්ෙන්.   

අපි දන්නවා, ජාතික අධɕාපන ආයතනය ඇතුෙළේ විෂයමාලා, 
විෂය නිර්ෙද්ශයන්, ෙපළෙපොත්, ගුරු අත්ෙපොත් නිර්මාණය කරන 
බව. දැනුමට අදාළ කරන පභවයන් ෙගොඩනඟන්ෙන් එතැනයි. 
දැනුම ගුරුවරයා ෙවත සම්ෙපේෂණය කිරීම සඳහා මාධɕයක් ඕනෑ. 
ඒ සඳහා තමයි; ෙම් ඉෙගනුම් ඉගැන්වීම් කියාවලිය, එය ඇගයීම, 
එය සුපරීක්ෂාවට ලක් කිරීම ආදී ඉෙගනුම් සහායක කියාවලියට 
තමයි ෙමන්න ෙම් මධɕ පිරිසක් වුවමනා කරන්ෙන්. එක් 
පැත්තකින් ජාතික අධɕාපන ආයතනෙය් ඉඳලා ඒ නිෂ්පාදනය 
වන දැනුම ශිෂɕයා ෙවත ළඟා කරවීමට උගන්වන ගුරුවරුන්ට 
ඉගැන්වීම සඳහා ෙසේවාවක් ස්ථාපනය කිරීමටයි ෙම් ෙයෝජනාව 
කරන්ෙන්.  

මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ඉතාම ෙව්ගෙයන් ෙලෝකෙය් 
දැනුම ෙදගුණ ෙවමින් පවතිනවා. වර්ෂ 1900ට කලින් නම් 
ෙලෝකෙය් දැනුම ෙදගුණ ෙවන්න අවුරුදු 100ක් ගියා. හැබැයි, 
1900 සිට 1950 වන විට -ෙදවන ෙලෝක යුද්ධය අවසන් වන විට- 
අවුරුදු 25කට වතාවක් දැනුම ෙදගුණ වුණා. දැන් 2015, 2016 
වන විට මාස 13කට වතාවක් දැනුම ෙදගුණ ෙවනවා කියලා 
සාමානɕෙයන් කියනවා. ෙමන්න ෙම් ෙදගුණ වන දැනුම 
ගුරුවරයා ෙවත ෙගන යාම සඳහා තමයි අපි කමෙව්දයක් සකස් 
කරන්න ඕනෑ. ඒ නිසා මම හිතනවා,  ෙම් ගුරු උපෙද්ශක 
ෙසේවාෙව් අවශɕතාව පිළිබඳව අපි කාටවත් සැක සංකා තිෙයන්න 
විධියක් නැහැ කියා.  

දරුවන් ලක්ෂ 40කට පමණ උගන්වන්න ලක්ෂ 2ක් පමණ 
වන ගුරුවරුන්ට උපෙද්ශනය සඳහා තමයි ෙම් ෙසේවාව අතɕවශɕ 
වන්ෙන්. ගුරු උපෙද්ශක ෙසේවාව ගැන අෙප් රෙට් අවුරුදු 50කට 
වඩා වැඩි කාලයක සිට සාකච්ඡා ෙවලා තිෙබනවා. ඉස්ෙසල්ලාම 
1962දී, ගණිතය සහ විදɕාව ඉගැන්වීම සඳහා ගුරු උපෙද්ශකයන් 
බඳවා ගැනීෙමන් තමයි ෙම් ෙසේවාව ආරම්භ කර තිෙබන්ෙන්. 
මෙග් ළඟ තිෙබනවා, ෙපොෙළොන්නරුව හතමුණ කනිෂ්ඨ 
විදɕාලෙය් මුල් ගුරුවරයා 1962.06.01 දින  තැබු ෙලොග් 
සටහනක්. එහි ඔහු ෙමෙසේ සටහන් කර තිෙබනවා:  

"ගුරු උපෙද්ශකවරුන් සඳහා පැවැත්ෙවන විභාගයට නුවර යමි. රාජකාරි 
කටයුතු ඇම්. ගුණරත්න මහතාට පවරමි."  

ඒ 1962.06.01වැනි දා ගුරු උපෙද්ශක විභාගයට ෙපනී සිටීම 
සඳහා යෑමට ෙපොෙළොන්නරුව හතමුණ කනිෂ්ඨ විදɕාලෙය් 
විදුහල්පතිවරයා තබපු ෙලොග් සටහනක්. එතැනින් පස්ෙසේ 1965, 
1967, 1972, 1981, 1985, 1990, 1991, 1992, 1994, 1996, 
1998 හා ඉන් පසුවත් ජාතික මට්ටෙම් තරග විභාගවලිනුත්, 
සම්මුඛ පරීක්ෂණවලිනුත් ගුරු උපෙද්ශකවරුන් බඳවාෙගන 
තිෙබනවා. අෙප් රෙට් අද වන ෙකොට 4,700ක පමණ ගුරු 
උපෙද්ශකවරුන් සංඛɕාවක් ෙසේවය කරනවා. ගුරු උපෙද්ශක 
ෙසේවාව ස්ථාපනය කිරිම සඳහා නිර්ෙද්ශ කළ කමිටු වාර්තා 
කිහිපයක් තිෙබනවා. විෙශේෂෙයන්ම 2001 අවුරුද්ෙද් ඇති කරපු 
ඒකනායක කමිටු වාර්තාෙවන්, 2004 වර්ෂෙය් ඇති කරපු 
සිරිවර්ධන කමිටු වාර්තාෙවන්, 2014 ඇති කරපු මහින්ද මඩිෙහේවා 
කමිටු වාර්තාෙවන් ගුරු උපෙද්ශක ෙසේවාව ස්ථාපිත කළ යුතු 
බවට ෙයෝජනා කර තිෙබනවා. ඒ වාෙග්ම 2007 මාර්තු 28වැනි දා 
ඉදිරිපත් කරන ලද කැබිනට් පතිකාවකින්, ගුරු උපෙද්ශක ෙසේවය 
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ස්ථාපනය කිරීම පිළිබඳව කැබිනට් මණ්ඩලයට කරුණු ඉදිරිපත් 
කර තිෙබනවා. ඒ අනුව 2007 අෙපේල් 18වැනි දා අමාතɕ 
මණ්ඩලය තීන්දුවක් අරෙගන තිෙබනවා ගුරු උපෙද්ශක ෙසේවය 
ස්ථාපිත කරන්න.  

ෙම් ෙසේවා ස්ථාපිත කිරීෙම්දී වැටුප් සම්බන්ධව ඇති වුණු 
ගැටලුවක් නිසා වැටුප් හා ෙසේවක සංඛɕා ෙකොමිෂන් සභාවට 
දැනුම් දීලා, එම ෙකොමිසම නිර්ෙද්ශ කර තිෙබනවා ෙමොවුන්ෙග් 
වැටුප් සම්බන්ධෙයන්. එයට එෙරහිව අභියාචනාධිකරණ තීන්දුවක් 
දීලා තිෙබනවා කැබිනට් මණ්ඩලෙය් තීරණය බලාත්මක කිරීම 
සඳහා. ඒ නිසා කැබිනට් මණ්ඩලයත්, අභියාචනාධිකරණයත් වාර 
ෙදකකදී ගුරු උපෙද්ශක ෙසේවය ස්ථාපිත කළ යුතු බව සඳහන් කර 
තිෙබනවා. ඒ වාෙග්ම පසු ගිය ජනාධිපතිවරණෙය්දී ෛමතීපාල 
සිරිෙසේන ජනාධිපතිවරයා ෙපොෙරොන්දුවක් දීලා තිෙබනවා, 
"අමාතɕ මණ්ඩල තීරණය 2007, අභියාචනාධිකරණ තීන්දුව 2013 
හා නීතɕනුකූල රැකියාවක, වෘත්තියක ෙයදීෙම් මූලික අයිතිය 
පිළිබඳව සඳහන් වන ආණ්ඩුකම වɕවස්ථාෙව් 14 (උ) වɕවස්ථාෙව් 
වɕවස්ථාගත කරුණු සලකා බැලීම වැදගත් ෙව්. ෙමම කියාවලිය 
මත ඔබතුමන්ලාෙග් ගුරු උපෙද්ශක ෙසේවය ස්ථාපිත කිරීෙම් 
හැකියාවක් පවතී" කියලා.  

ගුරු උපෙද්ශකවරුන්ට මැතිවරණ කාලෙය් එෙසේ ලියුමකුත් 
යවා තිෙබනවා. ඒ වාෙග්ම ශී ලංකාෙව් සාමානɕ අධɕාපනය 
සඳහා නව අධɕාපන පතිපත්ති හා ෙයෝජනා පිළිබඳව අධɕාපන 
කටයුතු පිළිබඳ විෙශේෂ පාර්ලිෙම්න්තු උපෙද්ශක කාරක සභාවට 
ඉදිරිපත් වූ ෙයෝජනා ඇසුරින් සකස් කරන ලද වාර්තාෙව් තැන් 
කීපයක සඳහන් කර තිෙබනවා, ගුරු  උපෙද්ශක ෙසේවාව ස්ථාපනය 
කිරීෙම් වැදගත්කම. "තවදුරටත් කරුණු සලකා බැලීෙමන් පසුව 
සුදුසු යැයි හැ ෙඟ් නම් ගුරු උපෙද්ශකවරුන් ෙමම ඒකකය යටෙත් 
වɕවස්ථාපිත ෙකොට පළාත් හරහා විමධɕගත කළ හැකිය" කියලා 
ඔවුන්ෙග් ෙසේවය ස්ථාපිත කිරීම පිළිබඳව එහි සලකා තිෙබනවා. ඒ 
වාෙග්ම අෙප් අකිල විරාජ් කාරියවසම් ඇමතිතුමා මන්තීවරෙයකු 
ෙලස සිටි කාලෙය් ඒකට අත්සන් කරලාත් තිෙබනවා. ඒ නිසා මම 
හිතන්ෙන් ගුරු උපෙද්ශක ෙසේවාෙව් අවශɕතාව පිළිබඳව අපට 
සැක සංකා තිෙබන්න විධියක් නැහැ. ෙම්ක විධිමත් ෙලස 
ස්ථාපනය කළ යුතුයි කියන අදහෙසේ අපි හැෙමෝම ඉන්නවා.  

ගරු ඇමතිතුමනි, ගුරු උපෙද්ශක ෙසේවය ස්ථාපනය කරනවා 
වාෙග්ම තවත් ගැටලුවක් තිෙබනවා. ඔබතුමා දන්නවා ඇති ෙම් 
වන ෙකොට රට පුරා විසිරී සිටින 4,700ක් පමණ ගුරු 
උපෙද්ශකවරුන් වෘත්තීය කියා මාර්ගයක ඉන්න බව; ෙම් වන විට 
මාස 6ක් පමණ වනවා. හැබැයි, ඔබතුමාටත් ෙත්ෙරනවා ඇති 
ෙමයට විදුහල්පතිවරුන්ෙග් ෙහෝ ගුරුවරුන්ෙග් ඉතා විශාල 
සහෙයෝගයක් ලැබිලා නැති බව. ෙමොකද, සමහර ගුරු 
උපෙද්ශකවරුන්ෙග් වැඩ කටයුතු නිසා ඇත්තටම ගුරුවරු සහ 
විදුහල්පතිවරු පීඩාවට පත් ෙවලා සිටිනවා. එම නිසා අපි ෙමම 
ෙයෝජනාව ෙගන එන්ෙන්, දැනටමත් අධɕාපනය ෙමතරම් දුරකට 
පවත්වාෙගන යාම සඳහා කටයුතු කරන ගුරුවරු සහ 
විදුහල්පතිවරු පීඩාවට පත් කරන යම් උපකරණයක් සකස් 
කරන්නට ෙනොෙව්. ෙමොකද, ෙම්කත් කරුණානායක මහත්තයාෙග් 
'කරුංකා business එක වාෙග්' වු ෙණෝතින් ෙමොනවාවත් කරන්න 
හම්බෙවන්ෙන් නැහැ. ඒ කියන්ෙන් නීති විෙරෝධීව කරපු 
ගනුෙදනුවක් licence fee එකක් අය කරලා නීතɕනුකූල කර 
ගන්නවා වාෙග් වැඩක්  කර ගත්ෙතොත් ෙම්ෙකන් වැඩක් ෙවන්ෙන් 
නැහැ.  

ෙම් ගුරු උපෙද්ශක ෙසේවාව ස්ථාපනය කිරීම සම්බන්ධව කිසි 
ගැටලුවක් නැහැ. නමුත්, පසු ගිය කාලෙය්දී ගුරු උපෙද්ශකවරු 
වශෙයන් ලබා දුන් පත්වීම්වලින් සමහර  ඒවා ෙද්ශපාලන පත්වීම්. 
සමහර ගුරු උපෙද්ශකවරුන් වැඩිපුරම කරලා තිෙබන්ෙන් 

ෙද්ශපාලන කටයුතු; ගුරුවරුන් පීඩාවට පත් කරලා තිෙබනවා. 
ඔවුන්ෙග් ෙසේවය හරියාකාරව ඉෂ්ට කරලා නැහැ. එම නිසා 
නුසුදුසු ගුරු උපෙද්ශකවරුන් එම ෙසේවෙයන් ඉවත් කරලා, සුදුසු 
කමෙව්දයක් සකස් කරලා, අවශɕ අධɕාපන සුදුසුකම්, වෘත්තීය 
පළපුරුද්ද සහ පසු ගිය කාලෙය්දී තම ගුරු වෘත්තිය තුළ ෙයදිලා 
ඔවුන් කරන ලද කාර්ය භාරය යනාදී සියල්ල ඇගයීමකට ලක් 
කරලායි ෙමම ෙසේවයට බඳවා ගත යුත්ෙත්. එෙහම ෙනොකෙළොත්  
අපි කරන්ෙන් ගුරු උපෙද්ශක ෙසේවාව ස්ථාපිත කරලා දැනටත් 
ෙම් ඉගැන්වීෙම් කටයුතුවල ෙයෙදන ගුරුවරුන් නැවත වතාවක් 
අනවශɕ පීඩාවකට ලක් කිරීමයි. අපට  ඕනෑ කරන්ෙන්  
ගුරුවරුන් පීඩාව ට පත් කරන තවත් යන්තණයක් ෙනොෙවයි,  ඒ 
ෙවනුවට, ගුරුවරු අතර සුහදතාෙවන් වැඩ කරන, ගුරුවරුන්ෙග් 
ඉෙගනුම් ඉගැන්වීම් කියාවලියට සහාය දක්වන පිරිසකුයි අවශɕ 
වන්ෙන්. ඒ නිසා ගුරු වෘත්තිෙය් ඉන්න විෙශේෂඥභාවය සහිත, 
අත්දැකීම් සහිත, පරිණතභාවය සහිත අය තමයි ගුරු 
උපෙද්ශකවරුන් විධියට බැ ෙඳන්න ඕනෑ.  

ඇත්තටම, ගුරුවරුන්ට මිතුෙරක් විධියට, සහායකෙයක් 
විධියට, මාර්ෙගෝපෙද්ශකෙයක් විධියට, පහසුකම් සපයන්ෙනක් 
විධියට, අධීක්ෂකෙයක් විධියට එෙහම නැත්නම් ඔවුන්ට ඉහළින් 
නමුත් ඔවුන් සමඟම එක්ව හිඳිමින් ඉෙගනුම් කියාවලිය වඩාත් 
විධිමත් කරන, එකතු ෙවන දැනුම පහළ ක්ෙෂේතයට අරෙගන යන 
ෙකෙනක් බවට ෙම් ගුරු උපෙද්ශකවරයා පත් විය යුතුයි.  

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ගරු මන්තීතුමනි, දැන් කථාව අවසන් කරන්න. 

 

ගරු (ෛවදɕ) නලින්ද ජයතිසස් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு (ைவத்திய கலாநிதி) நளிந்த ஜயதிஸ்ஸ) 
(The Hon. (Dr) Nalinda Jayathissa) 
ෙහොඳයි. ෙම් සියලු කාරණා සැලකිල්ලට ෙගන ගුරු 

උපෙද්ශක ෙසේවාව ස්ථාපනය කිරීෙම් දී, දැනට අධɕාපන 
ක්ෙෂේතෙය් නිරත ෙවලා ඉන්න  ගුරුවරු, විදුහල්පතිවරු, ඒ 
වාෙග්ම අධɕාපන පරිපාලන නිලධාරින් ෙම් සියලු ෙදනාෙග්ම 
අදහස් සැලකිල්ලට අරෙගන ඉතාම විධිමත් නිවැරදි ගුරු 
උපෙද්ශක ෙසේවාවක් අපි ස්ථාපනය කරමු කියන ෙයෝජනාව 
කරමින් මම නිහඬ ෙවනවා. ෙබොෙහොම ස්තුතියි. 

 

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
මීළඟට, ගරු ලසන්ත අලගියවන්න මහතා. ඔබතුමාට විනාඩි 

5ක කාලයක් තිෙබනවා.  
 
[අ.භා. 5.51] 
 

ගරු ලසන්ත අලගියවන්න මහතා (මහානගර හා බස්නාහිර 
සංවර්ධන නිෙයෝජɕ අමාතɕතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு லசந்த அலகியவன்ன - மாநகர மற்ᾠம் ேமல் 
மாகாண அபிவிᾞத்தி பிரதி அைமச்சர்) 
(The Hon. Lasantha Alagiyawanna - Deputy Minister of 
Megapolis and Western Development) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, නලින්ද ජයතිස්ස මන්තීතුමා 

ඉතාමත් කාෙලෝචිත කල් තැබීෙම් ෙයෝජනාවක් ඉදිරිපත් කළා. ඒ 
සඳහා අදහස් කිහිපයක් ඉදිරිපත් කිරීමට ලැබීම පිළිබඳව මම 
ඉතාමත්ම සතුටු වනවා.   

අෙප් රෙට් අධɕාපන පද්ධතිය තුළ අතɕවශɕම භූමිකාවක් 
තමයි ගුරු උපෙද්ශක භූමිකාව. ඒ කියන්ෙන් අෙප්  රෙට් පළාත් 
9ට පළාත් අධɕාපන අමාතɕාංශ 9ක් තිෙබනවා; කලාප කාර්යාල 
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තිෙබනවා; ෙකොට්ඨාස කාර්යාල තිෙබනවා, ඊට පසුව තමයි පාසල් 
පද්ධතිය තිෙබන්ෙන්. එහිදී ජාතික අධɕාපන ආයතනය විසින් ඒ 
විෂය මාලාවන් හදලා, අධɕාපන අමාතɕාංශෙය් ඉන්න විෂය 
අධɕක්ෂවරයාට ඒවා භාර දීලා, පළාත් නවෙය් ඉන්න විෂය 
අධɕක්ෂවරුන්ට ෙම් වගකීම භාර දීලා කලාප කාර්යාලෙය් ඉන්න 
විෂය අධɕක්ෂවරුන් හරහා පාසල් පද්ධතියට ෙම් කටයුත්ත ෙබදා 
හැරීම සිදු කිරීෙම්දී ෙම් පිළිබඳව ගුරුවරයා නිසි පරිදි දැනුවත් 
කිරීෙම් කාර්යය පාෙයෝගිකව සිදු කිරීම විෂය අධɕක්ෂට පමණක් 
පුළුවන් වන්ෙන් නැහැ. අෙප් රෙට් අධɕාපන ෙකොට්ඨාස 
කාර්යාලවල ෙකොට්ඨාස භාර අධɕාපන අධɕක්ෂවරු ඉන්නවා.   

ෙකොට්ඨාස කාර්යාලයක එක විෂයකට එක ගුරු 
උපෙද්ශකවරෙයක් විධියකට තමයි දැනට ගුරු උපෙද්ශකවරු පත් 
කරලා තිෙබන්ෙන්. ඒක පාෙයෝගිකයි. වර්තමාන අධɕාපන 
අමාතɕතුමාත්, අෙප් රජයත්, අධɕාපන අමාතɕාංශයත් සිදු කරන 
ෙම් ෙසේවාව පිළිබඳව කිසිදු විවාදයක් නැතිව ඇති. ෙම් ෙසේවාව 
අවශɕයි. ෙම් ෙසේවාව ෙනොමැතිව පාසල් පද්ධතිය තුළ විධිමත් පරිදි 
අපට සාර්ථක අධɕාපන කියාවලියක් ෙගන යන්න ෙමොනම 
ආකාරයකටවත් පුළුවන්කමක් ලැෙබන්ෙන් නැහැ. එම නිසා මෙග් 
ෙපෞද්ගලික අදහස වන්ෙන්ත්, අධɕාපන පද්ධතිෙය් උන්නතිය 
ෙවනුෙවන්, දියුණුව ෙවනුෙවන් ගුරු උපෙද්ශක ෙසේවය අපි 
අනිවාර්ෙයන්ම ස්ථාපිත කළ යුතුයි යන්නයි.  

ෙම් කාරණය සම්බන්ධෙයන් වර්තමාන අධɕාපන 
අමාතɕතුමාත් විෙරෝධතාවක් දක්වන එකක් නැහැ කියා මම 
හිතනවා. ඒකට ෙහේතුව, අද දරුවන් ඉතාමත් ඉදිරිෙයන් සිටින්ෙන්.  
දැනුම අලුත් විය යුතුයි.  ෙම් කියාවලිෙය්දී,  ඉහත කී  සංවිධාන 
සටහන තුළ කලාප කාර්යාලයක සිටින විෂය අධɕක්ෂවරයකුට 
පමණක් ඒ කලාපය තුළ තිෙබන සියලුම පාසල්වල ගුරුවරුන්ට  
ෙම් කාර්ය භාරය පාෙයෝගිකව කරන්න පුළුවන්කමක් ලැෙබන්ෙන් 
නැහැ. ඒ නිසා  ෙකොට්ඨාස මට්ටමින්  ෙම් භූමිකාව, ෙම් 
කියාකාරිත්වය අනිවාර්යෙයන්ම සිදු විය යුතුයි.    

ඒ සම්බන්ධව අපි පතිපත්තිමය තීන්දුවක් අනිවාර්ෙයන්ම ගත 
යුතුයි. දැනට අෙප් රෙට් ෙමවැනි කමයක්  ස්ථාපිත   ෙනොකිරීම 
නිසා සිදුවන තවත් ෙදයක් තිෙබනවා.  ඒ කාරණය තමයි  ගුරු 
උපෙද්ශකවරුන්ට පත්වීම ලබාදී තිෙබන්ෙන් ගුරුවරු විධියටයි.  
අෙප් රෙට් ගුරුවරුන්ෙග් cadre එක 2,21,000යි.  ෙම් 2,21,000න්  
4,700ක පිරිසක් තමයි ගුරු උපෙද්ශකවරුන් බවට පත්ෙවලා 
තිෙබන්ෙන්.  එතෙකොට  අලුත් ෙසේවාවක් පිහිටුවා ගුරු උපෙද්ශක 
තනතුරට පිරිසක් පත් කෙළේ නැත්නම් ගුරුවරු 4,700ක් ගුරු 
ෙසේවයට එකතු කරගන්න පුළුවන්කමක් ලැෙබන්ෙනත් නැහැ.  ඒ 
නිසා ගුරුවරුන්ෙග් ඌනතාව පිළිබඳ පශ්නය  ස්ථිරසාර විධියට 
විසඳා ගන්න ලැෙබන්ෙනත් නැහැ.  ඒක තවත්  පධානතම 
ෙහේතුවක්. ෙම් ෙසේවය ස්ථාපිත කරලා,   සුදුසුකම් තිෙබන පිරිසක්  
ෙතෝරා ගන්න ඕනෑ. ඒ සඳහා කාර්යඵල ඇගයීමක් කළ හැකියි.  ඒ 
අයෙග් ෙකොට්ඨාසය තුළ, ඒ අයෙග් පාසල්වල, ඒ අදාළ විෂයයන් 
සඳහා ලබා ෙගන තිෙබන අධɕාපන පතිඵල,  ඒ වාෙග්ම ෙකොච්චර 
පාසල් පමාණයකට ඒ ෙසේවය ලබා දීලා තිෙබනවාද කියන 
ආකාරෙය් කාර්යඵල ඇගයීමක් කරලා, ඒ අනුව මූලික සුදුසුකම් 
තිෙබන අය පත් කර ගැනීම පිළිබඳව ෙමොනම ආකාරයකටවත් 
විරුද්ධ ෙවන්න කාටවත් පුළුවන්කමක් නැහැ.  

අද  මතයක් තිෙබනවා, වැඩ බලන විදුහල්පතිවරු සහ ගුරු 
උපෙද්ශකවරු යන සියලු ෙදනා ෙද්ශපාලන පත්වීම් ලද අය 
කියලා.  මම ඒ කාරණයට එකඟ ෙවන්ෙන් නැහැ. ෙම් සියලු 
ෙදනාට අධɕාපන සුදුසුකම් තිෙබනවා. ඒ වාෙග්ම  වැඩ බලන 
විදුහල්පතිවරුන්ෙග් කාරණෙය්දීත් අපි කියන්ෙන් කාර්යඵල 

ඇගයීමක් කරන්න පුළුවන් බවයි.  එය අමාරු කාර්යයක් 
ෙනොෙවයි.   අධɕාපන ඇමතිතුමනි, ගියවර 5 වසර ශිෂɕත්ව 
විභාගෙය් පතිඵල බලන්න. වැඩිෙයන්ම ලකුණු ගත් දරුවන් 12 
ෙදනා සිටින පාසල් 10 අතුරින්, පාසල් තුනකම ඉන්ෙන් වැඩ 
බලන විදුහල්පතිවරු. ඒ වාෙග්ම ෙහොඳම අධɕාපන පතිඵල 
තිෙබන පාසල්වල දැනට ෙසේවය කරන්ෙන් වැඩ බලන 
විදුහල්පතිවරු. ෙම්ක අතිෙර්ක කරුණක්.   

වැඩ බලන විදුහල්පතිවරු න්ෙග් පශ්නය සහ ගුරු 
උපෙද්ශකවරුන්ෙග් පශ්නය යන කාරණා ෙදකම අවුරුදු 
ගණනාවක් තිස්ෙසේ අෙප් රෙට්  අධɕාපන ක්ෙෂේතෙය් තිෙබන 
පධානතම පශ්න බව අපි අමතක කරන්න ෙහොඳ නැහැ. පාසලක 
දියුණුව අනිවාර්යෙයන්ම රඳා පවතින්ෙන් විදɕාලයාධිපතිතුමා 
ෙහෝ විදɕාලයාධිපතිතුමිය මත. වැඩ බලන විදුහල්පති ඒ වගකීම 
බාරගත් දවෙසේ පාසෙල් සිටි දරුවන් සංඛɕාව කීයද,  අවුරුදු 5ක් 
ෙසේවය කළාට පසුව අද සිටින දරුවන් සංඛɕාව කීයද, ඒ පාසෙල් 
අධɕාපන පතිඵල ෙමොනවාද යන කාරණා පිළිබඳ පැහැදිලිව 
බලන්න පුළුවන් කරුණු තිෙබනවා. ඒ නිසා අපි ෙයෝජනා 
කරන්ෙන් ෙම් ෙසේවාවන් ෙදක ස්ථාපිත කරලා, ෙම් පශ්නය  
විසඳීම අනිවාර්යෙයන්ම සිදුවිය යුතුව තිෙබනවා කියන එකයි. 
එෙහම ෙනොවුෙණොත්, අධɕාපන ක්ෙෂේතය තුළ ගුරුවරයාෙග් 
දැනුම අලුත් කර ගන්න, ගුරුවරයාට අවශɕ කරන විෂය කරුණු 
ලබා ෙදන්න විෂය අධɕක්ෂවරුන්ට පමණක් ෙමොනම 
ආකාරයකටවත් පුළුවන්කමක් ලැෙබන්ෙන් නැහැ. ඒක අපි 
අනිවාර්යෙයන්ම පාෙයෝගිකව ෙත්රුම් ගත යුතුව තිෙබනවා.    

මීට ෙපරත්  පාර්ලිෙම්න්තුෙව්, නව අධɕාපන පනත් 
ෙකටුම්පතක් ෙගන ඒම සම්බන්ධෙයන්  මාස ගණනාවක් තිස්ෙසේ 
කාරක සභාවක්  තිබුණා.  එහි වර්තමාන අධɕාපන අමාතɕතුමාත්  
සිටියා;  මමත් සිටියා. ෙමතුමා ඒ වාර්තාෙව් කරුණු සඳහන් කළා.  
එහිදී අනාවරණය වුණු කරුණක් තමයි පතිපත්තියක් විධියට ෙම් 
ගුරු උපෙද්ශක ෙසේවය ස්ථාපිත කළ යුතුයි කියන කාරණය. එම 
නිසා වර්තමානෙය්දීත් අගමැතිතුමා ගරු අමාතɕතුමාෙග් 
නායකත්වෙයන්, එතුමාෙග් අනුදැනුම මත අධɕාපනය පිළිබඳව 
ෙවනමම උපෙද්ශක මණ්ඩලයක් වැනි ෙදයක් පත් කර 
තිෙබනවා. මා හිතන හැටියට ඒ උපෙද්ශක මණ්ඩලවලටත් 
ෙමයට විරුද්ධ ෙවන්න, ෙමය අනුමත ෙනොකරන්න කිසිම 
ෙහේතුවක් නැහැ.  

ෙම් ෙසේවය, ෙම් කාර්ය භාරය අධɕාපන කියාවලිය තුළ 
අනිවාර්යෙයන්ම සිදු විය යුතුයි. හැබැයි ෙම් ෙසේවාව ස්ථාපිත 
කරනවා වාෙග්ම දැනට වඩා නව දැනුම, නව විෂය කරුණු විෂය 
අධɕක්ෂවරුන් සහ ගුරු උපෙද්ශකවරුන් හරහා ගුරුවරයා ෙවත 
ලබා දීම පිළිබඳව වැඩි-වැඩිෙයන් වැඩ ෙකොටසකුත් ඒකරාශි විය 
යුතුයි. අපට දැන් ඒ පිළිබඳව යම්කිසි ආකාරයකට සෑහීමකට පත් 
ෙවන්න පුළුවන්කමක් නැහැ. ඒ කියන්ෙන් දැනට තිෙබන විෂය 
මාලාව පිළිබඳව, ඒ වාෙග්ම අපි ගිහින් ඒ උපෙද්ශන ෙසේවය 
තුළින් ලබා ෙදන්ෙන් ෙමොනවාද, අධීක්ෂණය කරන්ෙන් 
ෙමොනවාද කියන කරුණු පිළිබඳව අපට සෑහීමකට පත් ෙවන්න 
පුළුවන්කමක් නැහැ. ඒ නිසා ෙම් ෙසේවය ස්ථාපිත කරලා, 
ගුරුවරයාට වැඩිදුරටත් අත් දැකීම් ලැෙබන පරිදි ඒ කියාවලියත් 
අනිවාර්යෙයන්ම ශක්තිමත් කළ යුතුයි. ඒ කියාවලිය ශක්තිමත් 
කිරීමකින් ෙතොරව ෙසේවය ස්ථාපිත කිරීම තුළින් පමණක් 
අධɕාපනෙය් ගුණාත්මක දියුණුවක් බලාෙපොෙරොත්තු ෙවන්න 
පුළුවන්කමක් නැහැ.  

විෙශේෂෙයන්ම ෙම් අධɕාපන කියාවලිය තුළ විෂය 
අධɕක්ෂවරුන්, කලාප අධɕක්ෂවරුන්, ෙකොට්ඨාස අධɕක්ෂවරුන් 
ඇතුළු සියලුම නිලධාරින් අද තමන්ෙග් කාලෙයන් සියයට 
99.9ක්ම ෙයොදවන්ෙන් දරුවාෙග් අධɕාපන කියාවලියට ෙනොවන 
බව අපි අකැමැත්ෙතන් වුණත් පිළිගන්න ඕනෑ. අපි දන්නවා, 
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මාසයකට වරක් කලාප රැස්වීම් තිෙබනවා; ෙකොට්ඨාස රැස්වීම් 
තිෙබනවාය කියලා. විදුහල්පතිවරුන්ට උෙද් 9.00ට එන්න 
කියනවා. කලාප අධɕක්ෂ, ෙකොට්ඨාස අධɕක්ෂ විදුහල්පතිවරුන් 
එක්ක සවස 5.00 දක්වා  සාකච්ඡා කරනවා. ෙමොනවා ගැනද 
සාකච්ඡා කරන්ෙන්? අධɕාපන අමාතɕාංශෙයන්, පළාත් අධɕාපන 
අමාතɕාංශෙයන් එවන ලද චකෙල්ඛ පිළිබඳව, භාණ්ඩ ෙල්ඛන - 
inventories - සකස් කිරීම පිළිබඳව, නිල ඇඳුම් ලබා දීම පිළිබඳව, 
ගුරු සංඛɕාව පිළිබඳව, පාසල්වලට මුදල් එකතු කර ගැනීම 
පිළිබඳව, පාසල්වලට දරුවන් ඇතුළත් කර ගැනීම පිළිබඳව තමයි 
කථා කරන්ෙන්. විදුහල්පතිවරයාෙග් වැඩි අවධානයක් ෙයොමු 
ෙවලා තිෙබන්ෙන්, ෙම් පරිපාලනමය කටයුතු ෙකොෙහොමද 
කරන්ෙන් කියන එක පිළිබඳවයි. එෙහම නැතුව පාසෙල් අධɕාපන 
කියාවලිය පිළිබඳව වැඩි අවධානයක් ෙයොමු කරන්න 
විදුහල්පතිවරයාට වැඩි ෙවලාවක් නැහැ. ඒ පිළිබඳව ෙසොයා 
බැලීමකුත් නැහැ.  

අද නිසි පරිදි අධɕාපන කියාවලිය සිද්ධ වනවා නම්, ශාරීරික 
හා මානසික වශෙයන් දුර්වලතාෙවන් යුතු දරුවකු හැෙරන්න, 
ලියන්න, කියවන්න බැරි කිසිම දරුවකු අද 5 වන පන්තිෙය් ඉන්න 
පුළුවන්කමක් නැහැ. නමුත් අෙප් රෙට් පාසල්වල එවැනි ළමයි 
ඉන්නවා. එයට ෙහේතුව ෙමොකක්ද? 2, 3 හා 4 වන පන්තිවලදී නිසි 
නිපුණතාවන් ඒ දරුවන්ට ලබා දීලා නැහැ. එවැනි නිපුණතාවන් 
ලබා ෙදන්ෙන් නැතුව ඒ ළමයින් ඉහළ පන්තියට සමත් කරන්න 
පුළුවන්කමක් නැහැ. නමුත් අද අෙප් රෙට්  සිද්ධ වන්ෙන් 
ෙමොකක්ද? වර්ෂය අවසානෙය්දී 3 වන පන්තිෙය් දරුවා 
අනිවාර්යෙයන්ම 4 වන පන්තියට සමත් කරනවා. ෙම් කමය 
වැරැදියි. නමුත් ෙම් පිළිබඳව ෙසොයා බැලීමක් කරන්ෙන් නැහැ.  

ඒ විතරක් ෙනොෙවයි. උගන්වන විෂය කරුණු පිළිබඳවත් 
අවධානයක්  ෙයොමු කරන්ෙන් නැහැ. පාසල්වල පළමුවන වාරය, 
ෙදවන වාරය සහ තුන්වන වාරය වශෙයන් වාර තුනක් තිෙබනවා. 
පළමුවන වාරෙය් ඉගැන්විය යුතු නිසි විෂය මාලාවන් උගන්වා 
අවසානද, එෙහම නැත්නම් ගන්නා කියා මාර්ගය ෙමොකක්ද කියන 
එක පිළිබඳව විදɕාලාධිපතිවරු -සියලුෙදනාම ෙනොෙවයි සියයට 
90ක් පමණ- ෙහෝ විෂය අධɕක්ෂවරුවරු ෙහෝ කලාප අධɕක්ෂවරු 
ෙහෝ කවුරුවත් අවධානයක් ෙයොමු කරන්ෙන් නැහැ. ඇයි, ෙයොමු 
කරන්ෙන් නැත්ෙත්? එෙසේ ෙයොමු කිරීෙම් පවණතාවක් 
අමාතɕාංශෙය් සිට පහළට ලබා දීලා නැහැ. ෙමය විශාල අඩු 
පාඩුවක්. මා ෙපෞද්ගලිකව දකින ෙදයක් තමයි, ගුරු උපෙද්ශක 
ෙසේවය ස්ථාපිත කරනවා වාෙග්ම විෙශේෂෙයන්ම සමස්ත අධɕාපන 
කියාවලිය තුළ අධɕාපන සංවර්ධන අංශය සහ අනිකුත් 
පරිපාලනමය අංශය කියා අංශ ෙදකක් ඇති විය යුතුයි කියලා. 
එෙහම නැතුව අපට ෙමොනම ආකාරයකින්වත් ගුණාත්මක 
අධɕාපන සංවර්ධනයක් ඇති කර ගන්න පුළුවන්කමක් 
ලැෙබන්ෙන් නැහැ.  

වර්තමාන අධɕාපන අමාතɕතුමාත් උනන්දුෙවන් කටයුතු 
කරන බව අපට ෙපනී යනවා. අෙප් සම්පූර්ණ සහෙයෝගය, 
දායකත්වය එතුමාට ලබා දීමට අපි කටයුතු කරනවා. 
විෙශේෂෙයන්ම අධɕාපන විෂය සම්බන්ධෙයන් අපට 
ෙද්ශපාලනමය වශෙයන් කටයුතු කරන්න පුළුවන්කමක් නැහැ. 
ෙම් පාසල්වල ඉන්ෙන් අප කාෙග්ත් දරුෙවෝ. ෙම් දරුවන්ට ෙහොඳ 
අධɕාපනයක් ලබා දීමට කටයුතු කිරීම පක්ෂ ෙභ්දයකින් ෙතොරව 
අප සියලුෙදනාෙග්ම යුතුකම හා වගකීමයි. එම නිසා අපි 
සියලුෙදනාම ඒක රාශි ෙවලා ෙම් යුතුකම හා වගකීම ඉටු කරමුයි 
කියන ආරාධනය කරමින් මා නිහඬ වනවා. ස්තුතියි. 

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ඊළඟට, ගරු (මහාචාර්ය) ආශු මාරසිංහ මන්තීතුමා. 

[අ.භා. 6.04] 
 
ගරු (මහාචාර්ය) ආශු මාරසිංහ මහතා 
(மாண்ᾗமிகு (ேபராசிாியர்) ஆசு மாரசிங்க) 
(The Hon. (Prof.) Ashu Marasinghe) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, පාර්ලිෙම්න්තු මන්තී ගරු 

නලින්ද ජයතිස්ස මහතා සභාව කල් තබන අවස්ථාෙව් ෙගන ආ 
ෙයෝජනාව ගැන කථා කිරීමට අවස්ථාවක් ලැබීම, විෙශේෂ ෙහේතු 
කිහිපයක් නිසා මා භාගɕයක් ෙකොට සලකනවා. නලින්ද ජයතිස්ස 
මන්තීතුමා විපක්ෂෙය් හිටියත් රෙට් අනාගතය ගැන හිතලා 
කාලයට ෙබොෙහොම උචිත, කාලයට අවශɕ ෙයෝජනා ඉදිරිපත් 
කරනවා. අපි ආණ්ඩු පක්ෂය විධියට ඒ සම්බන්ධෙයන් එතුමාට 
ස්තුතිවන්ත ෙවනවා. එතුමා විපක්ෂ මන්තීවරයකු විධියට රෙට් 
අනාගතය ගැන කල්පනා කරන  ෙබොෙහොම ආදර්ශවත් 
මන්තීවරෙයක්.  

මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි,  අධɕාපන ඇමතිතුමාත් ෙම් 
ගරු සභාෙව් සිටින ෙම් ෙව්ලාෙව්දී ගුරු උපෙද්ශකවරු ගැන කථා 
කරනෙකොට මට මතක් ෙවන්ෙන් මෙග් පියා. මෙග් පියාත් ගුරු 
උපෙද්ශකවරෙයක්. මෙග් පියා වන දිවංගත ජිනදාස මාරසිංහ 
මහත්මයා ගුරුවරයකු විධියට රැකියාව පටන්ෙගන, ගුරු 
උපෙද්ශකවරයකු බවට පත් ෙවලා, ගුරු විදɕාල 
කථිකාචාර්යවරයකු බවටත් පත්ෙවලා, ඊට පසුව ගුරු විදɕාල 
අධɕක්ෂ ධුරයට පවා පත් වුණා. ෙම් ගුරු උපෙද්ශකයන් සතු 
දක්ෂතාව මම මෙග් පියාණන්ෙගන් දැක්කා. ගුරු උපෙද්ශකයන් 
සතු හැකියාව මම එතුමාෙගන් දැක්කා.  අවුරුදු 52ක විතර 
කාලයක් ගුරු උපෙද්ශක ෙසේවය කියාත්මක වූ ආකාරය මම  
දැක්කා.   

මට කලින් කථා කළ ගරු ලසන්ත අලගියවන්න නිෙයෝජɕ 
ඇමතිතුමා කිව්වා වාෙග්, ලංකාෙව් ගුරු වෘත්තිය නඟා සිටුවීම 
සඳහා සුවිෙශේෂි කාර්යභාරයක් ඉ ටු කරන පිරිසක් තමයි, ෙම් ගුරු 
උපෙද්ශකවරුන්. ගුරු උපෙද්ශකවරුන් ගැන කථා කරනවිට, 
ලංකාෙව් අධɕාපන ක්ෙෂේතය තුළ සුවිෙශේෂි කාර්ය භාර්යක් ඉටු 
කළ අධɕාපන ඇමතිවරුන් කිහිප ෙදෙනකුත් අපට මතක් 
ෙවනවා. නිදහස් අධɕාපනය ගැන කථා කරනෙකොට, 
සී.ඩබ්ලිව්.ඩබ්ලිව්. කන්නන්ගර මැතිතුමා මතක් ෙවනවා. ඒ 
වාෙග්ම මෑත කාලෙය් අධɕාපන ක්ෙෂේතය සම්බන්ධෙයන් කටයුතු 
රාශියක් කර තිෙබන,  අදටත් ගුරු වෘත්තිය රැඳී තිබීමට ෙහේතු 
ගණනාවක් නිර්මාණය කරපු හිටපු අධɕාපන ඇමතිවරෙයක් 
තමයි ගරු රනිල් විකමසිංහ මැතිතුමා. රනිල් විකමසිංහ මැතිතුමා 
අධɕාපන ඇමතිවරයා හැටියට කටයුතු කළ කාලෙය්දී, ගුරු විදɕා 
පීඨ සංකල්පය හඳුන්වා දීලා, ලංකාෙව් ගුරු වෘත්තිෙය් වටිනාකම 
පහදා දීලා, ගුරු වෘත්තියට අවශɕ ඒ ගුණාත්මක සංවර්ධනය, 
ගුණාත්මක හරය ඇති කිරීමට කටයුතු කළා.  

ඇත්තටම පසු ගිය අවුරුදු 20ක විතර කාලය තුළ ෙම් පාසල් 
පද්ධතිය විනාශ ෙවලායි තිබුෙණ්. නමුත් ෙම් ගුරු වෘත්තිය 
රැකුෙණ්, කාටවත් ඇඟිලි ගහන්න බැරි පතිපත්තියක් වූ විදɕා පීඨ 
සංකල්පය නිසාය කියන එකත් අපට මතක් ෙවනවා. ඇයි, මම 
එෙහම කියන්ෙන්? අපි දැක්කා, පසු ගිය දවස්වල හම්බන්ෙතොට 
හිටපු තරුණ මන්තීවරෙයක් විශ්වවිදɕාලවලට ළමයින් ඇතුළත් 
කර ගන්නය කියලා ලියුම් දීපු නිසා විශ්වවිදɕාල පතිපාදන 
ෙකොමිසෙම් හිටපු සභාපතිනිය හරි පහසුෙවන් ළමයින් ඇතුළත් 
කර ගත්ත හැටි. නමුත් මූලාස නෙය් සිටින ගරු මන්තීතුමනි, ෙම් 
විදɕා පීඨවලට එෙහම ළමයින් ඇතුළත් කර ගන්න කිසිම ඉඩක් 
තියලා නැහැ; කිසිම ඉඩක් නැහැ. ඒක තමයි,  ඒ සංකල්පෙය් 
වටිනාකම.  

ගරු රනිල් විකමසිංහ මැතිතුමා -එවකට අධɕාපන ඇමතිතුමා 
වශෙයන්- ආරම්භ කළ විදɕා පීඨ සංකල්පය නිසා මෙග් වැඩිමහල් 
 ෙසොෙහොයුරියත් නිල්වලා විදɕා පීඨෙය් පළමු ශිෂɕාවක විධියට එම 
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පාර්ලිෙම්න්තුව 

පීඨයට ඇතුළත් වූ හැටි මට මතකයි.  නිල්වලා විදɕා පීඨය විවෘත 
කරන ෙව්ලාෙව් පාසල් ශිෂɕයකු විධියට මාත් ඒ අවස්ථාවට 
සහභාගි වුණා. අපි දැක්කා, එදා ඒ විදɕා පීඨය ඇතුෙළේ 
විශ්වවිදɕාලයකට එහා ගිය දැනුමක් ලබා ෙදන පරිසරයක් තිබුණු 
බව. නවීන තාක්ෂණය සමඟ බද්ධ වී ගුරු පුහුණුව ලබා දීම නිසා 
රටට ඔබින ගුරු පරපුරක් එම විදɕා පීඨ ඇතුෙළේ හැදුණා. ඒ නිසා 
නවීන සංකල්ප ෙපරදැරි කරෙගන, ගුණාත්මක පරිසරයක් තුළ, 
ගුණාත්මක සිසු පරපුරක් හදන ගුරුවරුන්ට ජාතිෙය් පණාමය හිමි 
විය යුතුයි. හැබැයි, ෙමවැනි ගුරු පරපුරක් හැදුෙණ්, එවැනි විදɕා 
පීඨ තිබුණු නිසායි.  

ගුරු පරපුර ගැන කථා ක රනෙකොට, විදɕා පීඨවලින් ගුරුවරු 
බිහි ෙවන බව අප දන්නවා. ඒ වාෙග්ම විශ්වවිදɕාලවලින් බිහි වන 
ගුරුවරු, උපාධිධාරි ගුරුවරුන් හැටියට ගුරු ෙසේවයට එකතු 
ෙවනවා. ෙම්  ගුරු පුහුණුව ලබා ගත්තාට පසේසේ  උපෙද්ශන 
ෙසේවයත්  අවශɕයි. ෙම් ගැන කියනෙකොට, මෙග් ෙපෞද්ගලික 
අත්දැකීමක්  කියන්න  ඕනෑ. ෙම් ඊෙය් ෙපෙර්දා  මම ලැබූ 
අත්දැකීමක්. ගරු අධɕාපන ඇමතිතුමනි, අෙප්  රෙට්  පාථමික 
පාසල්වල තිෙබන අධɕාපන කමෙව්දෙය් විශාල අඩුවක්, විශාල 
වැරැද්දක් අපි දකිනවා.  

විෙශේෂෙයන්  පාථමික  පාසල්වල එක, ෙදක සහ තුන වසරවල  
පන්ති කාමරවල පාථමික අධɕාපනය ලබන දරුෙවෝ ෙගදර ආවාට 
පස්ෙසේ,  අම්මාටයි තාත්තායි තමයි වැඩිෙයන්ම වැඩ තිෙබන්ෙන්. 
මම උදාහරණයක් කියන්නම්. මෙග් පුතා ෙදක වසෙර්යි ඉ ෙගන 
ගන්ෙන්. ගිය සතිෙය් පුතා ඇවිත් කියනවා, "තාත්ෙත්, ෙසන්ටිමීටර් 
3ක් දිග ෙසන්ටිමීටර්  2ක් පළල මල් ෙපති කපා ෙදන්න" කියලා. 
මෙග් පුතාම අහනවා, "තාත්ෙත් ෙම් වාෙග් මල් ෙපති 
තිෙබනවාද?" කියලා. ෙසන්ටිමීටර් 3ක් දිග ෙසන්ටිමීටර්  2ක් 
පළල මල් ෙපති තිෙබනවාද කියලා පුතාම  අහනවා.  සමහර 
ගුරුවරු ගුරු වෘත්තිෙය් රාමුවකට හිරෙවලා, එෙහම නැත්නම්   
තරගකාරී අධɕාපන රටාව තුළ ෙල්සි කමෙව්ද ෙසොයා ෙගන 
තිෙබනවා.  ඒ කමෙව්ද  තුළ කරදරයට පත් වන්ෙන් දරුෙවෝ 
ෙනොෙවයි, ෙදමව්පිෙයෝ.  

තමන්ෙග් ෙසේවයත් ඉවරෙවලා ෙගදර ගියාට  පස්ෙසේ, පාථමික 
පාසල්වල ඉෙගන ගන්නා දරුවන්ෙග් ෙදමව්පියන් තමයි  
වැඩිෙයන්ම මහන්සි ෙවන්ෙන්.  මාත් ගිය සතිෙය් පැය  
එකහමාරක් තිස්ෙසේ මල් ෙපති කැපුවා. ෙම් කාරණය ගත්තාම, 
ෙමහි තිෙබන භයානකකම  තමයි දරුවාෙග් නිර්මාණශිලිත්වය 
නැති ෙවලා යන එක. ෙම් තුළින් දරුවාට හිතන්න තිෙබන අයිතිය 
නැති කර දමා තිෙබනවා.  පාථමික පන්තිවල දරුවන් 
තරගකාරීත්වය තුළ රාමුවකට ෙකොටු කරලා  දරුවාට හිතන්න 
තිෙබන අයිතිය නැති කර  තිෙබනවා. ෙම් තරගය තිෙබන්ෙන්ත් 
අම්මලා - තාත්තලා අ තෙර්යි.  අම්මලා -තාත්තලා ලස්සනම මල් 
ෙපති කපලා එවනවා. එෙහම වුණාම ළමයා නිර්මාණශීලි වන්ෙන් 
නැහැ. අම්මා  - තාත්තා නැවත නිර්මාණශීලි ෙවනවා. ෙම් පශ්නය 
අපි බැරෑරුම්  විධියට ගත යුතු ෙවනවා.  

අපි පාථමික අධɕාපනය හදාරන කාලෙය් ෙගදරට වැඩ 
අරෙගන ගිෙය් නැහැ.  අෙප් අම්මා - තාත්තා පාසල් වාර විභාගය 
අවසාන වන දවෙසේ විතරයි අපි ෙමොනවාද කෙළේ කියලා  
දැනගන්ෙන්. අෙප් පාසල් රිෙපෝට් එක දිහා බලා තමයි අපි 
ඇගයීමකට ලක් කෙළේ.  එෙසේ නැත්නම්, මාස තුනකට වරක් 
තිෙබන ගුරු ෙදගුරු  රැස්වීෙම්දී තමයි  ඒ ගැන දැනගත්ෙත්. නමුත් 
දැන් ෙමොකද ෙවලා තිෙබන්ෙන් අධɕාපන  ඇමතිතුමනි?  
දිනපතාම අම්මාට - තාත්තාට  විෙශේෂ වැඩ ටිකක් එවනවා.   

අපි නෙවෝත්පාදන ගැන කල්පනා කළත්, නව තාක්ෂණය 
ගැන කල්පනා කළත් ෙම් ෙහේතුව නිසා දරුවන්   
නිර්මාණශිලීත්වෙයන් ඈත් කරනවාය කියන එකයි මම  
හිතන්ෙන්. විෙශේෂෙයන්  නිර්මාණශීලි,  අලුෙතන් හිතන දරු 
පරපුරක්  ඇති  කරන්න නම්, දරුවන්ට අවස්ථාව ෙදන්න  ඕනෑ; 

දරුවන්ට හිතන්න පුරුදු කරන්න ඕනෑ. ඒ නිසා ෙම් ගුරු ෙසේවය 
තුළත් උ පෙද්ශනය අවශɕ ෙවනවා.  

මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ෙමම කාරණය මම මතක් 
කෙළේ, ශී ලංකාෙව්  ගුරු උ පෙද්ශන ෙසේවාව  හරියාකාරාව තිබුණා 
නම්, ඒ ඒ පාසල්වලට  ගිහින්  උපෙද්ශන ෙසේවාව ලබා ෙදමින් 
එක රාමුවකට ෙකොටුෙවලා ඉන්න  ගුරුවරුන්  ඒ රාමුෙවන් 
පිටතට   ෙගනියන්න ගුරු උප ෙද්ශකවරුන්ට  හැකියාව ලැෙබන 
නිසායි.  අලුතින් හිතන්න පුරුදු කරන්න, නවීකරණය ෙවන්න, 
නෙවෝත්පාදන කම සමඟ අලුත් ෙලෝකයත් එක්ක ෙවනස් වන 
ෙද්වල් ගැන හිතන්න උගන්වන්න අවශɕ නිසායි. ඒ නිසා, 
"අධɕාපනෙය් ගුණාත්මක සංවර්ධනයට කැපවීම තුළින් අප 
පසුකර යෑමට හැකි විශිෂ්ට පුරවැසියන් තනමු" යන්න ෙත්මා 
පාඨය කරගත් ගුරු උපෙද්ශක ෙසේවය සුවිෙශේෂී ෙසේවයක්.  

අපි දැකලා තිෙබන විධියට, ලංකාෙව් විතරක් ෙනොෙවයි 
ෙලෝකෙය් අෙනකුත් රටවල monitoring service එකක් විධියට 
තමයි ගුරු උපෙද්ශන ෙසේවය තිෙබන්ෙන්. ෙම් monitoring 
service එෙක්දී තමන්ෙග් ගුරුවරයා ගැන ඇගැයීමක් ලබාගන්න 
ශිෂɕාට වාෙග්ම ෙදමව්පියන්ටත් අවස්ථාවක් ලැෙබනවා. ගුරු 
ෙසේවෙය් ෙසේවාස්ථ ගුරු උපෙද්ශකවරු ෙලස, ෙජɕෂ්ඨ ගුරුවරුන් 
තමයි කලාප අධɕාපන කාර්යාලවලට බඳවා ගත්ෙත්. පසු 
කාලීනව අධɕාපන සංවර්ධනෙය් අවශɕතා ෙවනුෙවන් අධɕාපන 
අමාතɕාංශය, ජාතික අධɕාපන ආයතනයත් එක්ව ගුරු 
උපෙද්ශකවරු පුහුණු කළා.  සමස්ත ලංකා ගුරු උපෙද්ශක 
ෙසේවය පිහිටුවීම සඳහා පුෙරෝගාමීව කටයුතු කළ ෙබොෙහෝ 
ෙජɕෂ්ඨ ගුරු උපෙද්ශකවරුන් -මෙග් පියාත් ඇතුළුව- ෙම් වන 
විටත් මිය පරෙලොව ගිහින් තිෙබන්ෙන්. ෙකෙසේ ෙවතත්, ෙමවැනි 
ෙශේෂ්ඨ වෘත්තියක් රැක ගැනීම ඉතා අවශɕ කාරණයක් ෙවනවා.  

අපි දන්නා විධියට ගරු ඇමතිතුමා ෙම් වන විට  ලංකාෙව් ගුරු 
උපෙද්ශකවරු 4,191ෙදෙනකු බඳවා ගැනීමට කැබිනට් පතිකාවක් 
සකස් කර තිෙබනවා.  ෙම් වාෙග් බැරෑරුම් පශ්න කරට ෙගන, 
ඒවා විසඳන ගරු අධɕාපන ඇමතිතුමාට, වසර 52ක් තිස්ෙසේ 
විසඳන්න බැරි වුණු පශ්නයක් විසඳාගන්න පුළුවන් ෙවයි කියලා 
අපි හිතනවා. එතුමා ඒ සඳහා කටයුතු කරලා තිෙබනවා. ඒ 
ෙගෞරවයත් ගරු අධɕාපන ඇමතිතුමාට හිමි විය යුතුයි.  ඒත් 
එක්කම මම කලින් කිව්වා වාෙග්,  ගුරුවරු අතින් සිදු වන යම් යම් 
අඩු පාඩු නිවැරදි කර ගැනීම සඳහා වූ තාක්ෂණෙයන් පිරිපුන් 
උපෙද්ශක ෙසේවයක් බවට ගුරු උපෙද්ශක ෙසේවය පත් කිරීමට 
හැකියාව ලැෙබයි කියා බලාෙපොෙරොත්තු ෙවමින් මෙග් වචන 
ස්වල්පය අවසන් කරනවා. 

 

ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
මීළඟට, ගරු සන්දිත් සමරසිංහ මන්තීතුමා. ඔබතුමාට විනාඩි 

5ක කාලයක් තිෙබනවා. 
 
[අ.භා. 6.17] 
 
ගරු සන්දිත් සමරසිංහ මහතා  
(மாண்ᾗமிகு சந்தித் சமரசிங்க) 
(The Hon. Sandith Samarasinghe)  
මූලාසනය ෙහොබවන ගරු මන්තීතුමනි, මට කථා කිරීමට 

කාලය ලබාදීම පිළිබඳව ඔබතුමාට ෙබෙහවින් ස්තුතිවන්ත 
ෙවනවා.  ගරු නලින්ද ජයතිස්ස මන්තීතුමා ඉදිරිපත් කළ සභාව 
කල්තැබීෙම් ෙයෝජනාව ගැන වචන ස්වල්පයක් කථා කිරීමට 
ලැබීම ඉතා  වැදගත්.  

අද පාසලකට ගිහිල්ලා ගුරුවරුන්ෙගන් නිසියාකාර 
අධɕාපනය ලබා ගැනීමට තමයි ෙදමව්පියන් සහ දරුවන් 
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බලාෙපොෙරොත්තු ෙවන්ෙන්. හැබැයි, විවිධ ෙහේතු නිසා අද ඒ 
කාර්යය ඒ විධියටම සිදු ෙවන්ෙන් නැහැ. ඒ විධියට සිදු ෙවනවා 
නම්, අද අපි දකින විධියට  දරුවන් විශාල සංඛɕාවක් ටියුෂන් 
පන්තිවලට යන්ෙන් නැහැ. අපි විෙද්ශ රටවල අධɕාපන කම 
පිළිබඳව  ෙසොයා බැලුෙවොත්, ඒ රටවල කිසිම දරුෙවක්ක් ටියුෂන් 
පන්තියකට යන්ෙන් නැහැ. ෙමොකද, පාසෙල් පන්තිය තුළ දරුවාට 
අවශɕ සෑම ෙදයක්ම කියාෙදන්න ඒ ගුරුවරුන්ට හැකියාව තිෙබන 
නිසා.  

අද ගුරු උපෙද්ශක ෙසේවය ගැන කථා කිරීම ඉතා වැදගත්. එදා 
අපි පාසල් යන අවදිෙය් අලුතින් ගුරුවරෙයක් නැත්නම් 
ගුරුවරියක් අෙප් පන්තියට ඇවිල්ලා උගන්වනවා නම්, ඒ ෙද් 
හරියට කරනවාද, ෙමොකක්ද ෙවන්ෙන් කියලා ගුරු 
උපෙද්ශකවරෙයක් පන්තිය පිටුපසින් ඉඳෙගන ඒ උගන්වන 
කමෙව්දය දිහා බලාෙගන හිටියා. අන්න ඒ ෙද් අෙප් අධɕාපන 
ක්ෙෂේතෙයන් අද ඉවත් ෙවලා තිෙබනවා. අෙනක් මන්තීවරුත්  
කිව්වා වාෙග්ම ෙම් ගුරු උපෙද්ශකවරුන් කලාප කාර්යාලවලට, 
එෙහම නැත්නම් ෙකොට්ඨාස කාර්යාලවලට හිර ෙවලා සිටිනවා.  ඒ 
අය වැඩිෙයන්ම කරන්ෙන් කළමනාකරණ කටයුතු කියලා අපි 
දන්නවා. ඒ නිසා අලුෙතන් බඳවා ගන්නා ගුරුවරුන්ට අවශɕ 
උපෙද්ශනය ෙදන්න ඒ අයට අවස්ථාවක් ලැෙබන්ෙන් නැහැ.  

තවත් කාරණයක් මම මතක් කරන්න ඕනෑ. අෙප් ගරු 
අධɕාපන ඇමතිතුමා අධɕාපන ක්ෙෂේතය ෙවනුෙවන් විශාල කාර්ය 
භාරයක් කරලා තිෙබනවා. ෙමොන විෙව්චන තිබුණත්,  ඒ සෑම  
අභිෙයෝගයක්ම කරට අරෙගන එතුමා කටයුතු කළා.   ෙම් පශ්නය 
විසඳන්නත්, ඒ වාෙග්ම තිරසාර අධɕාපනයක් අෙප් දරුවන්ට ලබා 
ෙදන්නත් එතුමා  විශාල වශෙයන් ඇප කැප ෙවලා  කටයුතු 
කරනවා. පසු ගිය කාල පරිච්ෙඡ්දෙය් ඒ තත්ත්වය නැති ෙවලා 
ගිහින්  සෑම තැනකම  ෙද්ශපාලනීකරණය සිදු ෙවලා තිෙබනවා 
අපි දැක්කා.  අද අපට කියන්න කනගාටුයි, තවමත් පළාත් සභා 
යටෙත්  තිෙබන පාසල්වල ෙද්ශපාලනීකරණය කියන එක නැති 
ෙවලා නැහැ කියලා. සෑම ෙවලාෙව්ම,  සෑම තැනකම  කටයුතු සිදු 
ෙවන්ෙන් මහ ඇමතිතුමාට නැත්නම්,  පළාත් සභාෙව් විෂය භාර 
අමාතɕතුමාට අවශɕ විධියටයි. හිටපු ගමන් ගුරුවරුන් මාරු 
කරනවා.  ෙමොකද, ෙද්ශපාලන පශ්න නිසා. ෙම් වාෙග් ෙද්වල්  
අෙප් අධɕාපන ක්ෙෂේතෙයන් ඉවත් කර දමා,  දරුවන්ට හරියට 
ඉෙගන ගන්න පුළුවන්; උගන්වන්න පුළුවන් පරිසරය කවුරු හරි 
හදන්න ඕනෑය කියලා මම ෙම් ෙවලාෙව්දී  කියා සිටිනවා.  

මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ෙම් උපෙද්ශකවරුන් ස්ථිර 
කර ඒ අයට අවශɕ තැන දුන්නාම ඒ තුළින් සම්පූර්ණ ගුරු 
ක්ෙෂේතයටත්, ඒ දරුවන්ටත් විශාල ෙසේවයක් ලැෙබනවා. 
විෙශේෂෙයන්ම අෙප් ගරු ඇමතිතුමාට ෙම් ෙද්වල් කරන්න ශක්තිය 
හා ෛධර්යය ලැෙබ්වායි කියා පාර්ථනා කරමින් මෙග් වචන 
ස්වල්පය අවසන් කරනවා.  

 
ගරු මූලාසනාරූඪ මන්තීතුමා 
(மாண்ᾗமிகு தைலைமதாங்கும்  உᾠப்பினர் அவர்கள்) 
(The Hon. Presiding Member) 
ෙබොෙහොම ස්තුතියි. The next speaker is the Hon. 

Gnanamuthu Srineshan. You have five minutes.  

 
[பி.ப. 6.21] 
 

ගරු ඥානමුත්තු ශීෙන්සන් මහතා 
(மாண்ᾗமிகு ஞானᾙத்ᾐ ᾯேநசன்) 
(The Hon. Gnanamuthu Srineshan) 
இந்த உயாிய சைபக்குத் தைலைமதாங்கிக் 

ெகாண்ᾊᾞக்கின்ற ெகளரவ உᾠப்பினர் அவர்கேள, இன்ᾠ 
இந்த மன்றத்தில் ெகளரவ நளிந்த ஜயதிஸ்ஸ அவர்களால் 
ெகாண்ᾌவரப்பட்ட, ேசைவக்கால ஆசிாிய ஆேலாசகர்கᾦக்கு 

என்ᾠ ஓர் ேசைவயிைன உᾞவாக்குதல் என்கின்ற விடயம் 
பற்றிய இந்தப் பிேரரைணைய நான் ஏற்ᾠக்ெகாள்கின்ேறன். 
என்ைனப் ெபாᾠத்தமட்ᾊல் நான் ஆசிாியனாக, 
விாிᾫைரயாளனாக, உதவிக் கல்விப் பணிப்பாளராக, பிரதிக் 
கல்விப் பணிப்பாளராகப் பணியாற்றியவன் என்ற வைகயில் 
இந்த in-service advisers என்ᾠ ெசால்லப்பᾌகின்ற 
ேசைவக்கால ஆசிாிய ஆேலாசகர்கைளப் பற்றி நான் 
அறிந்திᾞக்கின்ேறன். இந்தச் ேசைவக்கால ஆசிாிய 
ஆேலாசகர்கைள உண்ைமயில் ஒᾞ ேசைவக்குள் ெகாண்ᾌ 
வரேவண்ᾊய ேதைவ இᾞக்கின்றᾐ. இந்த ஆசிாிய ஆேலாசகர் 
ேசைவயிைன ஏற்பᾌத்த ேவண்ᾌம் என்ற கᾞத்ᾐ 
அைமச்சரைவத் தீர்மானமாக நிைறேவற்றப்பட்ᾌ, 
ேமன்ᾙைறயீட்ᾌ நீதிமன்றம் ᾚலமாகᾫம் தத்ᾐவம் 
அளிக்கப்பட்ᾊᾞக்கின்ற நிைலயில், இன்ᾔம் அந்தச் 
ேசைவயிைன நாங்கள் ஆரம்பிக்காமல் இᾞப்பᾐ என்பᾐ ஒᾞ 
தவறாகேவ அைமந்ᾐவிᾌம். அதாவᾐ, ஆசிாியர்கைள 
வᾤப்பᾌத்தக்கூᾊய, ஆசிாியர்கᾦக்கு அறிᾫத்திறன், 
மனப்பாங்கு, பயிற்சி சார்ந்த கல்வியிைன அளிக்கக்கூᾊய 
விதத்தில் அவர்கைளக் ெகாண்ᾌ ெசல்ல ேவண்ᾌமாக 
இᾞந்தால் நிச்சயமாக ேசைவக்கால ஆசிாிய ஆேலாசகர்கள் 
வᾤப்பᾌத்தப்பட ேவண்ᾌம். ஒᾞ சᾚக அபிவிᾞத்தியிைன 
ஏற்பᾌத்ᾐவதாக இᾞந்தால் நிச்சயமாக கல்வியின் 
ᾚலமாகத்தான் அதைனச் சாதிக்க ᾙᾊᾜம். கல்வி சாியான 
ᾙைறயில் அைமவதாக இᾞந்தால் அᾐ தரமான கல்வியாக 
இᾞக்க ேவண்ᾌம். இந்தத் தரமான கல்விைய வழங்குகின்ற 
பாாிய ெபாᾠப்பின் பங்காளிகளாக இᾞப்பவர்கள் 
ேசைவக்கால ஆசிாிய ஆேலாசகர்கள்.  

எனᾐ பார்ைவயில், ேசைவக்கால ஆேலாசகர்கைளப் 
ெபாᾠத்தமட்ᾊல் இன்ᾠ அவர்கள் ஆசிாிய ேசைவக்குள் 
அடங்கியவர்களாக, மாதாந்தம் ஒᾞ ேமலதிகக் 
ெகாᾌப்பனவாக ᾟபாய் ஆயிரத்ைத மாத்திரம் 
ெபᾠபவர்களாக அவர்களᾐ ேசைவ மட்ᾌப்பᾌத்தப் 
பட்ᾊᾞக்கின்றᾐ. ஆனால், அவர்கள் பாடசாைலகᾦக்குச் 
ெசன்ᾠ ஆசிாியர்கைள ேமற்பார்ைவ ெசய்ᾐ, அவர்கᾦக்குக் 
கற்றல், கற்பித்தல் சம்பந்தமான உத்திகைள - உபாயங்கைள 
வழங்க ேவண்ᾊய கடப்பாᾌைடயவர்களாக இᾞக்கின்றார்கள். 
அவ்வாறான கடப்பாᾌைடயவர்கᾦக்கு உாிய அந்தச் 
சம்பளேமா அல்லᾐ அவர்கᾦக்குாிய ேசைவக்குாிய தரேமா 
வழங்கப்படவில்ைல. எனேவ, கல்வி அபிவிᾞத்தி பற்றிச்  
சிந்திக்கின்ற நாம் கல்வித் தரத்திைன ேமம்பᾌத்ᾐவதாக 
இᾞந்தால் அல்லᾐ வᾢைமப்பᾌத்ᾐவதாக இᾞந்தால் 
நிச்சயமாகக் கல்விச் ேசைவயிைன வழங்குகின்ற அந்த 
ேசைவக்கால ஆசிாிய ஆேலாசகர்கᾦக்கு என்ᾠ ஒᾞ தனியான 
ேசைவயிைன ஏற்பᾌத்த ேவண்ᾊயிᾞக்கின்றᾐ.  

கல்விையப் ெபாᾠத்தமட்ᾊல் ஆசிாிய ேசைவ 
இᾞக்கின்றᾐ; அதிபர் ேசைவ இᾞக்கின்றᾐ; விாிᾫைரயாளர் 
ேசைவ இᾞக்கின்றᾐ; கல்வி நிர்வாக ேசைவ இᾞக்கின்றᾐ. 
இவற்றில் ᾚன்ᾠ ேசைவகளில் நான் இᾞந்ᾐள்ேளன். 
அதாவᾐ ஆசிாியர் ேசைவயில் இᾞந்திᾞக்கின்ேறன்; 
விாிᾫைரயாளர் ேசைவயில் இᾞந்திᾞக்கின்ேறன்; கல்வி 
நிர்வாக ேசைவயில் இᾞந்திᾞக்கின்ேறன். ஆனால்,  இந்தச் 
ேசைவக்கால ஆசிாிய ஆேலாசகர்கள் ஆசிாியர் ேசைவக்குள் 
மட்ᾌம் அடங்கியிᾞக்கின்றார்கள். இதனால் ஆசிாியர்கள் 
தங்கைளப் ேபான்ற ஒᾞவர்தான் தங்கைள ேமற்பார்ைவ 
ெசய்ய வᾞகின்றார்கெளன்ற ேதாரைணயில் அவர்கᾦக்கு 
மதிப்ᾗ, மாியாைத அளிக்கின்ற தன்ைமகள் அᾞகிக்ெகாண்ᾌ 
வᾞகின்றன. எனேவ, இவர்கைள பிரத்திேயகமானெதாᾞ 
விேசட ஆசிாிய ேசைவக்குாியவர்களாகக் கᾞத ேவண்ᾌம். 
நியமன விடயத்திᾤம் அவர்கᾦக்குாிய தகுதி, தராதரம் 
என்பன வைரயைற ெசய்யப்பட்ᾌ, தகுதி அᾊப்பைடயில் 
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ெதாிᾫெசய்யப்பட ேவண்ᾌம். அத்ேதாᾌ அவர்கᾦக்குாிய 
பயிற்சியிைனᾜம் ᾙᾨைமயாக வழங்க ேவண்ᾌம். [இைடயீᾌ] 

ேசைவக்கால ஆசிாிய ஆேலாசகர்கைளப் ெபாᾠத்தமட்ᾊல் 
ஆசிாிய ேசைவக்குாியவர்கᾦம், அவர்கᾦம் ஒேர 
தாராதரத்தில் இᾞக்கின்றேபாᾐ ஆசிாியர்கைள ேமற்பார்ைவ 
ெசய்வதற்குாிய ேமலாண்ைமைய வழங்க ᾙᾊயாதவர்களாக 
அவர்கள் இᾞக்கின்றார்கள். எனேவ ெகளரவ பாராᾦமன்ற 
உᾠப்பினர் அவர்களால் ெகாண்ᾌவரப்பட்ட பிேரரைணயில் 
குறிப்பிடப்பட்டவாᾠ இந்த ேசைவக்கால ஆசிாிய ஆேலாசகர் 
ேசைவயானᾐ கட்டாயமாக ஏற்பᾌத்தப்படேவண்ᾊய ஒன்றாக 
இᾞக்கின்றᾐ. அத்ேதாᾌ நின்ᾠவிடாமல், சம்பளம், தராதரம், 
இடமாற்றம், கல்வித்தைகைம, ெதாழிற்தைகைம ேபான்ற 
விடயங்கைளᾜம் வைரயைற ெசய்ᾐ, அதற்ேகற்ற விதத்தில் 
ேசைவக்கால ஆசிாிய ஆேலாசகர் ேசைவயிைன 
ஏற்பᾌத்ᾐகின்றேபாᾐ நிச்சயமாக எமᾐ கல்வியிைன 
வᾢᾐபᾌத்த ᾙᾊᾜம். அதன்ᾚலமாக மாணவர்களᾐ கல்விைய 
வᾢᾐபᾌத்த ᾙᾊᾜம்; ஆசிாியர்களᾐ கல்விைய வᾢᾐபᾌத்த 
ᾙᾊᾜம். ஒட்ᾌெமாத்தத்தில் வாண்ைமத் ேதர்ச்சியிைனப் ெபற்ற 
ஆசிாியர்கைள உᾞவாக்க ᾙᾊᾜம். அவர்கள் ஆசிாிய 
வளவாளர்களாக இᾞந்ᾐெகாண்ᾌ ஆசிாியர்கைள 
வழிநடாத்தக்கூᾊய பக்குவத்ைதப் ெபறக்கூᾊய வாய்ப்ᾗ 
இᾞக்கின்றᾐ.  

எனேவ ெகளரவ பாராᾦமன்ற உᾠப்பினர் நளிந்த 
ஜயதிஸ்ஸ அவர்களால்  ெகாண்ᾌவரப்பட்ட பிேரரைணயின் 
அᾊப்பைடயில் ேசைவக்கால ஆசிாிய ஆேலாசகர்கைள ஒᾞ 
பிரத்திேயக ேசைவயில் உள்வாங்கி, வᾢᾐமிக்க  
ேசைவக்குாியவர்களாக அவர்கைளக் ெகாண்ᾌவரக்கூᾊய 
விதத்தில் அந்த  ேசைவயிைன ஒᾞ விேசட ேசைவயாக்கி, 
அதᾕடாகக் கல்வியிைனᾜம், சᾚக அபிவிᾞத்தியிைனᾜம் 
ஏற்பᾌத்தக்கூᾊய விதத்தில் ெசயற்பட ேவண்ᾌெமன்பᾐ 
எனᾐ உயர்ந்த அபிப்பிராயமாக இᾞக்கின்றᾐ. எனேவ இந்த 
சைப இந்த பிேரரைணமீᾐ கவனத்ைதக் குவித்ᾐ, அந்த 
ேசைவயிைன உᾞவாக்குகின்ற நடவᾊக்ைககைளெயᾌக்க 
ேவண்ᾌெமனக் கூறி, விைடெபᾠகின்ேறன். நன்றி.  

 
[අ.භා. 6.28] 
 
ගරු අකිල විරාජ් කාරියවසම් මහතා (අධɕාපන 
අමාතɕතුමා) 
(மாண்ᾗமிகு அக்கில விராஜ் காாியவசம் - கல்வி அைமச்சர்) 
(The Hon. Akila Viraj Kariyawasam - Minister of 
Education) 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ගුරු උපෙද්ශක ෙසේවාව 

කියාත්මක කිරීම සම්බන්ධෙයන් ගරු නලින්ද ජයතිස්ස 
මන්තීතුමා විසින් ඉදිරිපත් කරන ලද සභාව කල් තැබීෙම් 
ෙයෝජනාව පිළිබඳව මම කරුණු ඉදිරිපත් කරන්න කැමැතියි. 

ශී ලංකා ගුරු උපෙද්ශක ෙසේවය පිහිටුවන ෙලසට වසර 
ගණනක් පුරා ඉල්ලීම් සිදු ෙකොට ඇති අතර, පසු ගිය කාලවල ඒ 
සඳහා නිසි පියවරක් ෙගන ෙනොතිබුණි. ගුරු උපෙද්ශක ෙසේවය 
යනු, ගුරුවරයා සමඟ පාසෙල් සජීවීව ඉෙගනුම් ඉගැන්වීම් 
කියාවලියට දායක ෙවමින් පාසල තුළ ආධුනික ගුරුවරුන්ට සහ 
පුහුණු ගුරුවරුන්ට මඟ ෙපන්වමින් කටයුතු කළ යුතු 
පමුඛාචාර්යවරෙයකි. එෙහත් ෙම් සඳහා ගුරු ෙසේවාෙව් ඉතාම දක්ෂ 
සහ පවීණ අය බඳවා ගත යුතු අතර, ඒ අය සඳහා සුදුසු ඇගැයීමක් 
කළ යුතුයි. එෙහත් ගුරු උපෙද්ශකවරුන් බඳවා ගැනීෙම්දී 
ෙජɕෂ්ඨත්වය හා පළපුරුද්ද ෙනොසලකා පසු ගිය කාලවලදී 
ෙද්ශපාලන හිතවත්කම් මත පාසල්වල පන්ති කාමරෙය් ඉෙගනුම් 
ඉගැන්වීම් කියාවලියට සාර්ථකව සම්බන්ධ ෙනොවුණු විශාල 
පිරිසක් පළාත් මඟින් බඳවා ෙගන ඇති බව නිරීක්ෂණය කරමි. 

ශී ලංකා ගුරු ෙසේවය පිහිටුවීෙමන් පසුව ගුරු ෙසේවෙය් අධි 
පන්තිය -Super Grade- ෙයෝජනා කරන ලද්ෙද් මා ඉහතින් 
සඳහන් කළ ෙජɕෂ්ඨතම ගුරුවරුන් වශෙයන් ෙතෝරා ගන්නා ලද 
අය ඇගැයීම සඳහාත්, ඔවුන්ෙග් ෙසේවය පන්ති කාමරෙය් දරුවන් 
ෙවනුෙවන් ලබා දීම සඳහාත්ය. එෙහත් නිසි බඳවා ගැනීෙම් කියා 
පටිපාටියකට අනුකූල ෙනොවන ෙසේ පසු ගිය කාල වකවානුෙව්දී 
ගුරු උපෙද්ශකවරුන් බඳවා ෙගන ඇති අතර, සුදුසුකම් ෙනොමැති 
විශාල පිරිසක් ෙමම ෙසේවාවට වරින් වර පළාත් සභා මඟින් 
පත්කර ඇති බවත් නිරීක්ෂණය ෙව්. 

ගුරුවරුන්ෙග් පුහුණු කටයුතු මැනවින් ඉටු කිරීමට සහ 
ගුරුවරුන් යාවත්කාලීන කිරීම සඳහා දිවයින පුරා ගුරු මධɕස්ථාන 
109ක් ෙම් වන විට සථ්ාපනය කර ඇති අතර, ශී ලංකා ගුරු 
අධɕාපනඥ ෙසේවය දැනට ස්ථාපිත ෙකොට අධɕාපන සහ වෘත්තීය 
සුදුසුකම් සහිත 2,080කින් යුත් පිරිසක් මඟින් ගුරුවරුන් පුහුණු 
කිරීෙම් කටයුතු ඉතා සාර්ථකව සිදු කරනු ලැෙබ්. 

සතɕ වශෙයන්ම ගුරු අධɕාපනඥ ෙසේවාව සඳහා බඳවා 
ගන්නා නිලධාරින් ෙමන් විධිමත් කමයකට සුදුසුකම් සම්පූර්ණ 
කර ඇති නිලධාරින් මඟින් පමණක් අෙප්ක්ෂිත ආකාරයට 
ගුරුවරුන් යාවත්කාලීන කිරීම අතɕවශɕ කියාවලියකි. 

එක් එක් පිරිස්වල අවශɕතාව මත විවිධ ෙසේවාවන් අධɕාපන 
ක්ෙෂේතය තුළ ස්ථාපිත කිරීම පාසල් අධɕාපන කටයුතු අඩාලවීමට 
පධාන ෙහේතුවකි. පාසලින් වැටුප් ලබන විශාල පිරිසක් පන්ති 
කාමරයට ෙනොෙගොස් ෙකොට්ඨාස කාර්යාල හා කලාප අධɕාපන 
කාර්යාලවල නිකරුෙණ් කාලය ගත කිරීම මානව සම්පත අපෙත් 
යෑමකි. 

ෙම් බව වටහා ගත් ජාතික වැටුප් ෙකොමිසම ගුරු උපෙද්ශක 
ෙසේවාව ෙලස ෙවනම ෙසේවාවක් අවශɕ ෙනොවන බව  2008.09.10 
දින අධɕාපන අමාතɕාංශයට දැනුම් දී ඇත. ඇමුණුම 01 ෙලස 
ඉදිරිපත් කරමි. 

එෙහත් අප රජය බලයට පත් වූ පසුව ෙමම අයෙගන් අඩු 
පහසුකම් මධɕෙය් වුවද ඉටු වන ෙසේවාව ඇගැයීමක් වශෙයන් ගුරු 
උපෙද්ශක ෙසේවාව පිහිටුවීම සඳහා අවශɕ උපෙදස් මා විසින් 
නිලධාරින්ට ලබා දුන් අතර, ෙම් වන විට ගුරු උපෙද්ශක ෙසේවාව 
පිහිටුවීම සඳහා අවශɕ වන අමාතɕ මණ්ඩල සටහන මා අනුමත 
ෙකොට ඇති අතර, ඉදිරිෙය්දී අමාතɕ මණ්ඩලෙය් අනුමැතිය ලද 
පසු ගුරු උපෙද්ශක ෙසේවාව ස්ථාපිත කිරීමට අවශɕ සියල්ල 
සැලසුම් ෙකොට ඇත. ඇමුණුම 02 ෙලස ඉදිරිපත් කරමි. 

තවද, ගුරු  උපෙද්ශක ෙසේවාව සඳහා විෙශේෂ වැටුප් කමයක්ද 
සකස් කර ඇති අතර, අධɕාපන සහ වෘත්තීය සුදුසුකම් සහිත 
නිලධාරින් පමණක් ෙමම ෙසේවාවට අන්තර්ගහණය කිරීමට 
කටයුතු සිදු කරනු ලබයි. එෙමන්ම ඔවුන් සඳහා ෙවනම ෙසේවා 
වɕවස්ථාවක්ද ෙකටුම්පත් ෙකොට ඇති අතර, එකී ෙසේවා 
වɕවස්ථාවට අනුකූලව සුදුසුකම් සපුරාලන අය ගුරු උපෙද්ශක 
ෙසේවාෙව් Iවැනි පන්තියට සහ IIවැනි පන්තියට අන්තර්ගහණය 
කරනු ලැෙබ්. ඇමුණුම 03 ෙලස ඉදිරිපත් කරමි. 

මුලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ෙම් සම්බන්ධෙයන් ඇති 
ලියකියවිලි සියල්ලම මා සභාගත* කරනවා.  

මුලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ෙම් ගුරු උපෙද්ශක ෙසේවය 
කාලයක් තිස්ෙසේ පැවෙතන, ෙබොෙහොම ෙහොඳ එකක්. ගුරු 
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[ගරු ඥානමුත්තු ශීෙන්සන් මහතා] 

————————— 
*  පුස්තකාලෙය් තබා ඇත. 
*  ᾓனிைலயத்தில் ைவக்கப்பட்ᾌள்ளᾐ. 
*  Placed in the Library. 
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උපෙද්ශක ෙසේවය විතරක් ෙනොෙවයි, අෙප් තිෙබන ෙසේවාවන්හි 
සියලු ෙද්වල් සෑම එකක්ම නැවත review කළ යුතු කාලය 
ඇවිල්ලා තිෙබනවා.  

මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, අධɕාපන අමාතɕවරයා 
වශෙයන් මා පත් වුණාට පසුවත්, දැනට අවුරුදු 12ක පමණ 
කාලයක් තිස්ෙසේත් විපක්ෂෙය්  කටයුතු කරමින් සෑෙහන කාලයක් 
අපි ක්ෙෂේතෙය් හිටියා. අපි දන්නවා, ලසන්ත අලගියවන්න 
මැතිතුමන්ලා වැනි ෙබොෙහෝ අය අධɕාපනය ගැන උනන්දුෙවන් 
කටයුතු කළ බව. අපි කාලයක් තිස්ෙසේ හඳුනා ගත් පශ්න 
ගණනාවක් ෙම් ක්ෙෂේතෙය් තිෙබනවා.  

උදාහරණයක් විධියට පින්ලන්තය ගත්ෙතොත්, පින්ලන්තෙය් 
ගුරු ෙසේවයට බඳවා ගන්ෙන් විශ්වවිදɕාලවලින් පිටවන ඉහළම 
ලකුණු ගත් ෙකොටසයි. ඒ වාෙග්ම, ඒ උගන්වන විෂය පිළිබඳව 
ආචාර්ය උපාධියක් නැත්නම් ඒ අයට අදාළ පන්ති කාමරයට 
යන්න පුළුවන්කමක් නැහැ. එවැනි ඉතාම ඉහළ මට්ටෙමන් තමයි 
'ගුරුවරයා' කියන පුද්ගලයා වර්ග කරලා තිෙබන්ෙන්. ඒ වාෙග්ම, 
වාර්ෂිකව යාවත්කාලීන කිරීමට ෙහෝ යම් යම් කාල වකවානු අනුව 
licence එකක් - බලපතයක් - ගුරුවරයාට ෙදනවා. අපට එකවර 
ෙම් කමයට යන්න අපහසු ෙව්වි. අපි ෙද්ශපාලන මට්ටෙමන් 
කියනවා ෙනොෙවයි. නමුත් සිදු වුණු ෙද් ගැන අපි කථා කරන්න 
ඕනෑ. පසු ගිය කාලය තුළ සමහර අවස්ථාවලදී ගත් තීන්දු-තීරණ 
නිසා අධɕාපනෙය් විශාල පශ්න ගණනාවකුත් උද්ගත ෙවලා 
තිබුණා. ඒ ගැන අපි කථා කරලා තිෙබනවා.  

විෙශේෂෙයන්ම ඉතිහාසෙය් සිට බඳවා ගැනීෙම්දී සිදු වූ ෙද් 
ඔබතුමාත් දන්නවා ඇති. අෙප් ආණ්ඩුව කාලෙය්ත් 
ජනසවිලාභීන්ට ගුරු පත්වීම් වැනි ඒවා දීම පිළිබඳවත් අපට පශ්න 
තිෙබන බව මා අධɕාපන අමාතɕවරයා විධියට පිළිගන්නවා. පසු 
ගිය කාලෙය් සමහර අවස්ථාවලදී සිදුවූ ෙද්වල්  අපි දැන් ෙබොෙහොම 
විධිමත්ව හදා ෙගන යනවා. මා අධɕාපන අමාතɕවරයා වශෙයන් 
ඒ අමාතɕාංශෙය් තිෙබන අඩු පාඩුත් අපි ෙහොඳට හඳුනා ෙගන 
තිෙබනවා. අපි හිතුවාට වැඩිය පශ්න තිෙබනවා. අප ඒවා 
පසිද්ධිෙය් කියනවාට වඩා, ඒවා හදා ෙගන යන එක තමයි ෙහොඳම 
කමය ෙවලා තිෙබන්ෙන්. ගුරු උපෙද්ශක ෙසේවාව ෙවන්න 
පුළුවන්, විෙශේෂෙයන්  අෙනකුත් ෙසේවාවලත් විධිමත්භාවය අපි 
හදන්න ඕනෑ. හැබැයි, පසු ගිය කාලෙය් ඒවාෙය් ගැටලු තිබුණු 
නිසා ඒක හදිසිෙය් කරන්න පුළුවන්කමක් තිබුෙණ් නැහැ.  

විෙශේෂෙයන්ම වැටුප් ෙකොමිසෙම්දී මා ගුරු උපෙද්ශක 
මහත්වරු කිහිප වතාවකදීම මුණ ගැසුණා. එතුමන්ලාව ඇගැයීමට 
අපට යමක් කරන්න වුවමනාව තිබුණා. නමුත් එය එකවර කරන්න 
පුළුවන්කමක් නැහැ. ඒ ආකාරයකට තවත් වැටුප් තලයක ගැෙටන 
ෙකොට, වැටුප් ෙකොමිසෙමන් ඒ සඳහා අනුමැතිය ෙදන්ෙන් නැහැ. 
පසු ගිය කාලෙය් තිබුණු එවැනි කාරණා ගණනාවක් ෙමය 
කියාත්මක කිරීම පමාද වීමට බලපෑවා. නමුත් දැන් ඒ වැටුප් 
තලවලට ගුරු උපෙද්ශක ෙසේවා මහත්වරුත් එකඟ ෙවලා 
තිෙබනවා. එතුමන්ලාෙග් සම්පූර්ණ ඉල්ලීමම ෙනොෙවයි, 
එතුමන්ලාත් ඒක පිළිෙගන තමයි ෙම් කැබිනට් පතිකාව සකස් 
කරන්න අපට පුළුවන්කම ලැබුෙණ්.  

සුදුසුකම් පිළිබඳවත් පශ්න තිබුණා. ෙමහි සුදුසුකම් තිෙබන 
විශාල පිරිසක් සිටින අතර, සුදුසුකම් නැති සෑෙහන ෙකොටසකුත් 
ඉන්නවා. අපට පුළුවන්කමක් නැහැ, ගුරු උපෙද්ශක ෙසේවාවට ඒ 
අය ඇතුළත් කරන්න. ඒ ෙදපිරිස ඇතුළත් කෙළොත් අපට 
අධɕාපනෙය් තිෙබන ගුණාත්මක බව, සංවර්ධනෙය් ගැටලුකාරි 
තත්ත්වයන් මතු ෙවනවා. ෙම් සෑම එකකටම එකඟතාව අර ෙගන 
තමයි අපි ෙම් කැබිනට් පතිකාව ඉදිරිපත් කරලා තිෙබන්ෙන්. අපි 
ඒක ඉතා ඉක්මනින් සම්මත කර ෙගන ඒ ෙගොල්ලන්ට සහෙයෝගය 
ෙදන්න බලනවා. 

මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, නලින්ද ජයතිස්ස මැතිතුමා, 
ලසන්ත අලගියවන්න මැතිතුමා, මහාචාර්ය ආශු මාරසිංහ 
මැතිතුමා, සන්දිත් සමරසිංහ මන්තීතුමා, දවිඩ එක්සත් ෙපරමුෙණ් 
මන්තීතුමා ෙම් සියලු ෙදනාටම අධɕාපනය සම්බන්ධෙයන් අදහස් 
පකාශ කිරීම ගැන අපි ෙබොෙහොම ස්තුති වන්ත ෙවනවා. අප 
හැෙමෝටම අවංක වුවමනාවක් තිෙබනවා, අධɕාපන ක්ෙෂේතෙය් 
ෙවනසක් කරන්න. ෙමොකද, මට මතක හැටියට ''මැල්කම් එක්ස්'' 
කියන කළු ජාතික නායකයා කිව්වා, ''අනාගතයට යාම සඳහා 
තිෙබන passport එක තමයි අධɕාපනය'' කියලා.  අෙප් රෙට් 
පමණක් ෙනොෙවයි ෙලෝකෙය්ම තරුණ පිරිසට, පාසල් සිසුන් 
ඇතුළු සැමට අනාගතයට ගමන් කිරීම සඳහා තිෙබන passport 
එක  අධɕාපනයයි කියා ඔහු කියලා තිෙබනවා. ෙම් passport 
එකට, හරියට වීසා ටික ගහලා දීම අෙප් වගකීමක් ෙවනවා. ෙහොඳ 
රටවලට වීසා හදලා ෙදන්න ඕනෑ යනුෙවන් අදහස් කෙළේ, අපි 
හරියට ෙම් කටයුත්ත කරන්න ඕනෑ කියන එකයි.  

ෙහොඳට හිතලා -කල්පනා කරලා- අධɕාපනඥයන්, ළමා 
මෙනෝ විදɕාඥයන් කියන ෙද්වල් අධɕයනය කරලා, ෙලෝකෙය් 
ෙබොෙහෝ දියුණු වූ රටවල අධɕාපන කම පිළිබඳ අධɕයනය කරලා 
අපි ඒ කටයුත්ත කළ යුතුව තිෙබනවා. ඊෙය් අෙප් ගරු 
අගමැතිතුමාෙග් පධානත්වෙයන්, World Bank  එකත් එක්ක 
සාකච්ඡාවක් පැවැත්වුණා. ඒ වාෙග්ම, අෙප් අමාතɕාංශෙය් අද 
පැවැති සාකච්ඡාෙව්දී  හිටපු ජනාධිපතිතුමිය වන චන්දිකා 
බණ්ඩාරනායක කුමාරතුංග මැතිනියෙග්ත් අදහස් ලැබුණා. 
එතුමියෙග් අදහසුත් අපි සැලකිල්ලට ගන්නවා. ෙමොකද, 
ජනාධිපති ධුරය දරන විට එතුමියත් අධɕාපන අමාතɕවරියක 
වශෙයන් සිටියා.  

මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, ඒ වාෙග්ම, පසු ගිය රජය පසු 
ගිය කාලෙය් හදපු ෙකටුම්පත් ආදි සියල්ලත් එකතු කරෙගන, 
අධɕාපනඥයන් ඇතුළු හැෙමෝෙග්ම අදහස් අරෙගන අප හරි ෙද් 
කළ යුතුය කියන එක හැෙමෝම පිළිගන්නවා කියා මම හිතනවා. 
හිටපු අයෙග් අද්දැකීම්ද වැදගත් ෙවනවා. ෙවනස්වීම්වලට 
භාජනය වන විධියට අෙප් අධɕාපන කමය ෙවනස් ෙවන්න ඕනෑ. 
අෙප් අධɕාපන කමෙය් ෙලොකු ගැටලුවක් තිෙබන බව 
ෙපෙනනවා. ඒ ගැටලුව තිෙබන්ෙන් අෙප් රෙට් පාසල් සිසුන් 
සම්බන්ධෙයන් විතරක් ෙනොෙවයි. විශ්වවිදɕාල අධɕාපනය ලබා 
එළියට යන අය රැකියා විරහිත ෙගොන්නට එකතු ෙවනවා. එක 
පැත්තකින්, අෙප් කලා උපාධියට පිළිගැනීමක් තිබුණාට, 
ෙලෝකෙය් සමහර රටවලට ගියාම ඒ පිළිගැනීම අඩු ෙවනවා. අපි 
ඊෙය් අධɕයනයක් කළා. විශ්වවිදɕාල අධɕාපනය තුළ සියයට 
50ක් ම වාෙග් තිෙබන්ෙන් කලා විෂයයන්. ඊෙය් සංඛɕා ෙල්ඛන 
පරීක්ෂාෙව්දී අපි දැක්කා, අෙප් රට ෙලෝකෙය් වැඩිම කලා 
විෂයයන් හදාරන රටක් බව.  

මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, පසු ගිය කාලෙය්ත් ගත් ෙහොඳ 
තීරණ තිෙබනවා. තාක්ෂණෙව්දය විෂයය ෙගන ඒම, ඉන් එකක්. 
ඒ වාෙග් කළ යුතු තවත් ෙබොෙහෝ ෙද් තිෙබනවා. ෙතොරතුරු 
තාක්ෂණය දියුණු කරන්න ඕනෑ. ලැබුණු පතිපාදන ටික ඒ සඳහා 
ෙවන් කර ගන්ෙන් ෙකොෙහොමද, පමුඛතා හඳුනාෙගන කටයුතු 
කරන්ෙන් ෙකොෙහොමද ආදි ෙබොෙහෝ ෙද්වල් ගැන අපි සාකච්ඡා 
කරනවා; රැස්වීම් පවත්වනවා, මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි.  

අපි සමහර ෙවලාවට උෙද් ඉඳලා රෑ වන තුරුම වැඩ කරනවා. 
බය නැතිව තීන්දු තීරණ ගන්නවා. අපි ගන්නා ඒ තීරණ සමහර විට 
ෙද්ශපාලන වශෙයන් එතරම් ෙහොඳ පතිඵල ෙගන ෙදන්නක් 
ෙනොවන්න පුළුවන්. විෙශේෂෙයන් අධɕාපනය සම්බන්ධෙයන් අපි 
ෙපෞද්ගලික පරමාර්ථ ෙනොතකා නිසි තීරණ ගන්නවා. 
මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, අපි ඔබතුමාට කියන්න ඕනෑ, අපි 
ඉදිරි කාලෙය්දී ඔක්ෙකෝම එකතු කරෙගන ෙමහි ෙවනසක් 
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කරනවාමයි කියලා. ඒකට අපට කාලයකුත් අවශɕයි. කාලයක් 
තිස්ෙසේ හැදුණු වɖහයන් තිෙබන්ෙන්. ඒ වɖහයන් එක පාරට 
ෙවනස් කරන එක ටිකක් අමාරු වැඩක්.  

මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, අපි පළාත් සභා සමඟත් 
සාකච්ඡා කරනවා. සමහර අවස්ථාවලදී පළාත් සභාත් සමහර 
කටයුතු කරන ආකාරය කමවත් නැහැ. නමුත් දැන් කමානුකූලව 
සකස් ෙවමින් යනවා. අපි කනගාටුෙවන් වුණත් කියන්න ඕනෑ 
කාරණයක් තිෙබනවා. අෙප් ගරු අමාතɕතුමන්ලාත් ෙම් ගැන 
දන්ෙන් නැහැ. 

ගුරුවරිය දණ ගස්වපු ෙද්ශපාලනඥයාව පධාන ආරාධිතයා 
විධියට ඊෙය් ෙපෙර්දා දවසක ඒ පාසෙල්ම විදුහල්පතිවරයා 
ෙගන්වා තිෙබනවා. ඉතින්, ෙම්කයි තත්ත්වය. අධɕාපන 
ඇමතිවරයා වුණත් මම කියනවා, "ඒවා වැරැදියි" කියා.  ඒ ගැන 
අපට කනගාටුයි. මම පළාත් සභාෙව් අමාතɕවරයාෙගනුත් 
ඉල්ලීමක් කරනවා, ඒ සම්බන්ධෙයන් තීරණයක් ගන්න කියලා. 
ෙමොකද, ගුරුවරයාත්, විදුහල්පතිවරයාත් ආරක්ෂා කරන්න අපි 
පූර්වාදර්ශයක් ෙදන්න ඕනෑ. එවැනි තීන්දු තීරණ ගන්ෙන්ත් 
විදුහල්පතිවරුන් ෙකොටසක් විතරක් අර පරණ කමයට හුරු ෙවලා 
සිටින නිසායි. ඒ අයට දැනුමක් ඕනෑ, පාසල කියන්ෙන් ෙමොකක්ද 
කියන එක ගැන සහ එය පරිපාලනය කළ යුත්ෙත් ෙකෙසේද කියන 
එක ගැන. අපි ෙම් වන ෙකොට  ෙම් අඩු පාඩු ඔක්ෙකෝම මඟ 
හරවාෙගන යනවා.  

පසු ගිය කාලෙය් අධɕාපන පරිපාලන ෙසේවෙය් පුරප්පාඩු 
852ක් තිබුණා. ගැසට් කරලා අපි දැන් ඒ පුරප්පාඩු ඉතාම 
ඉක්මනින් පියවනවා. විදුහල්පති ෙශේණිෙය් විධිමත් පත්වීම් 
හාරදහස් ගණනක් දැන් ෙදනවා. විභාග පැවැත්වූවා. ඊෙය් පතිඵල 
නිකුත් කළා. ඒ පත්වීම් ඔක්ෙකෝම ඉතාම ඉක්මනින් ෙදනවා. 
එෙහම දීලා අපි ඉස්සර ෙවලාම බලන්ෙන්, පාසල් 10,000හිම 
පරිපාලනය කමානුකූලව දියුණු කරන්නයි. විදුහල්පතිවරුන් 
පුහුණු කරන කටයුත්ත අපි පටන්ගත්තා. 

මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි, දැන් අෙප් රෙට් ගුරු 
මධɕස්ථාන 98ක් තිෙබනවා. ගුරු මධɕස්ථාන 98න් කීපයකයි පසු 
ගිය කාලෙය් වැඩ කෙළේ. සමහර ගුරු මධɕස්ථාන තිෙබන්ෙන් 
පාසල්වල පන්ති කාමර තුළයි. ඉතිහාසෙය් ඉඳලා අධɕාපනඥයන් 
ගුරු මධɕස්ථාන කියන එක පිහිටුවා තිෙබන්ෙන් ෙලොකු අදහසක් 
ඇතිවයි. ඒ, නිරන්තර ගුරු පුහුණුව ෙවනුෙවනුයි. අපි ෙම් වසර 
තුළදී ගුරු මධɕස්ථාන 40ක් අලුතින්ම හදනවා. ඉතිරි ටිකත් 
හදනවා. ඒ ගුරු මධɕස්ථාන හැදුවාම, ඒ ඒ කලාපෙය් සිටින 
ගුරුවරුන් ඒ ඒ විෂයයන් අනුව නිරන්තරෙයන් පුහුණු කරනවා. 
එෙහම පුහුණු කරලා පතිඵල නැංවීම සඳහා ඒ ගුරුවරුන්ට  
ඉලක්ක ෙදනවා. අපි බලාෙපොෙරොත්තු වන්ෙන් නැහැ ෙවනත් 
කමවලින් පතිඵල ෙහොඳයි කියා ෙපන්වන්න.  

ඇත්ත වශෙයන් පතිඵල ඉහළ නැංවීම තුළින්ම තමයි අපි 
ගුණාත්මකභාවය බලාෙපොෙරොත්තු වන්ෙන්. අපි පහසුකම් ෙදනවා; 
ෙභෞතික සම්පත් ෙදනවා. අවුරුද්දක් ෙදකක් ඇතුළත ෙම් රෙට් 
සියලු පාසල්වල වැසිකිළි කැසිකිළි පශ්න විසඳනවා. අපි එම 
පහසුකම් හදනවා. අපි ෙම් ෙකටි කාලය තුළ වැසිකිළි කැසිකිළි 
1,500ක්, 2,000ක් විතර හදා තිෙබනවා. ඒවාෙයන් ෙකොටසක් 
හදමින් යනවා. ඒ වාෙග්මයි පානීය ජලය සැපයීමත්. ජනපිය 
පාසල්වලට තිෙබන තදබදයට විකල්පයක් වශෙයන් "ළඟම පාසල 
ෙහොඳම පාසල" කියන සංකල්පය යටෙත් පාසල් ෙදකක් 
ෙතෝරාෙගන, ඒවාට ජනපිය පාසල්වල තිෙබන සම්පත් ෙදනවා; 
ගුරුවරුන් ෙදනවා; පුහුණුකිරීම් කරනවා; හැම තැනටම e-Library 

ෙගෙනනවා. ඒ වාෙග්ම පතිඵල නැංවීම සඳහාත් අපි නිසි වැඩ 
පිළිෙවළක් කියාත්මක කරනවා.  

පාසල් තදබදය තිෙබන කඩුෙවල වැනි පෙද්ශවල අලුත් 
පාසල් සංඛɕාවක් පටන් ගන්නවා. පැය ගණනක් තිස්ෙසේ කියන්න 
තිෙබන ෙද්වල්වල වැඩ අප ෙකටි කාලයකින් ආරම්භ කර 
තිෙබනවා. දඬුවම් ෙදන්න ඕනෑ අයට අප දඬුවම් ෙදනවා.  අප 
කවුරුවත් ආරක්ෂා කරන්න බැඳිලාත් නැහැ. එක පැත්තකින් 
අපටත් ෙචෝදනාවක් එල්ල වන්න පුළුවන්. තිෙබන එකම පශ්නය 
ෙම්කයි. ෙමෙහම විවිධ විමර්ශන අනුව තීරණ ගන්න ගිෙයොත් 
අපට ෙබොෙහෝ ෙදෙනක් ෙහොයා ගන්න බැරිව යනවා.  

විදුහල්පතිවරු ෙබොෙහෝ ෙදෙනක් ඉන්නවා. සමහර අයෙග් අඩු 
පාඩු නිසා ඒ විමර්ශනවලින් අෙප් අමාතɕාංශයට පශ්න ඇවිත් 
තිෙබනවා. ඒ නිසා අපටත් පශ්නයක් තිෙබනවා, ෙම්වා කරන්ෙන් 
ෙකොෙහොමද කියා. එක්ෙකෝ ඒ අය ඒ ෙද්වල් හදාගන්න ඕනෑ. 
නීතɕනුකූලව දඬුවම් ෙදන්න ගිෙයොත්, ෙගොඩක් විදුහල්පතිවරුන්ට 
පශ්න එනවා. ෙමවැනි ෙද්වල්වලත් අප හිර ෙවලා ඉන්නවා. ඒ 
නිසා අප ඒවා කමානුකූලව විසඳාගන්න ඕනෑ. ෙම් විදුහල්පතිවරු 
පුහුණු කරෙගන, ඒ අයට හරියට ඒ පදනම සකස් කරෙදන තුරු 
ඒවා කමානුකූලව කරන්න ඕනෑ. සමහර ෙවලාවට යම් පශ්නයක 
මතුපිටින් ෙපෙනන පැතිකඩ ෙනොෙවයි ගැඹුරින් බැලුවාම අනික් 
පැත්ෙත් තිෙබන්ෙන්. ෙමවැනි තත්ත්ව තිෙබනවා.  

නිල ඇඳුම් සඳහා වවුචර් ෙදන එෙකන් ඉතිරි වුණු මුදල් 
පමාණය ගැන ෙගොඩක් අය විෙව්චන කළා. එන වසෙර් සිට 
ෙහොඳට ෙවලාව අරෙගන අපට ඒ වැඩ කටයුතු කරන්න 
පුළුවන්කම තිෙබන එක ගැන කිව්වා. එවැනි තව ෙබොෙහෝ ෙද්වල් 
තිෙබනවා. මා උදාහරණයක් කියන්නම්. ජාතික අධɕාපන 
ආයතනය ගැන කිව්වා. දැන් අප ජාතික අධɕාපන ආයතනෙය් ඒ 
විෂය මාලා ෙවනස් කිරීම් කරන්න අවශɕ පෙව්ශය අරෙගන 
තිෙබනවා. රැකියාභිමුඛ අධɕාපන කමයක් ඇති කරන්නත්, ඒ 
වාෙග්ම දැනුම පදනම් කරගත් සමාජයක් බිහි කරන්නත් හැකිවන 
පරිදි අප ඒ කටයුතු කරෙගන යනවා.  

අනාගතෙය්දී බිහිවන අෙප් තරුණ පරපුර  විශ්වවිදɕාලවලට 
ගියත්, දැන් වාෙග් ෙද්ශපාලනඥයන් පස්ෙසන් යන්න, 
උද්ෙඝෝෂණ කරන්ෙන් නැති තැනට අප ෙගෙනන්න ඕනෑ. ඒ 
සඳහා අප ෙම් ෙලෝකෙය් ෙවනස්වීම් ෙහොඳින් හඳුනාගන්න ඕනෑ. 
තව අවුරුදු 25ක, 30ක, 50ක අනාගතය දැකලා අප කටයුතු 
කරන්න ඕනෑ. ෙමවැනි ෙද්වල් ගැන අප අවධානය ෙයොමු කර 
තිෙබනවා, මූලාසනාරූඪ ගරු මන්තීතුමනි.   

ගුරු උපෙද්ශන ෙසේවයත් ඒ වාෙග්ම එකක්. ෙමහි තව විවිධ 
ෙසේවා තිෙබනවා. ඒ ෙසේවාවනුත් ආරක්ෂා කරෙගන, ඒවා සමඟ 
හැප්ෙපන්ෙන් නැති ෙවන්න ෙම් අංශ දියුණු කරන්න ඕනෑ. වැඩිම 
පශ්න තිෙබන සහ මහජන බලපෑමට වැඩිෙයන්ම ලක්වන 
අමාතɕාංශයක් තමයි අෙප් අමාතɕාංශය.  

අප විභාග ෙදපාර්තෙම්න්තුවත් දැන් ෙගොඩක් ශක්තිමත් කර 
තිෙබනවා. පසු ගිය කාලෙය්  GCE (O/L), GCE (A/L) විභාග 
පතිඵල පරිගණකගත කිරී ෙම් කටයුතුවල තිබුණු ඒ අඩු පාඩු සකස් 
කරලා අප ඒ අංශ තවදුරටත් ශක්තිමත් කළා. එක්ෙකෙනක් ළඟ 
password එක තිබුණා නම් හයෙදෙනක් ළඟ ඒ password එක 
තිෙයන්න ඕනෑය කියා මම විභාග ෙකොමසාරිස්තුමා ඇතුළු 
නිලධාරින් එක්ක සාකච්ඡා කරලා, ඒ කටයුතු ශක්තිමත් කළා. 
එතෙකොට කාටවත් ඒ ෙද්වල්වලට අත ගහන්න බැහැ. ඒ විධියට 
හැම ෙදයක් ගැනම හිතමින් අප කටයුතු කරමින් යනවා. ෙම් 
සියල්ල කරන්න තමුන්නාන්ෙසේලා සියලුෙදනාෙග්ම සහෙයෝගය 
අවශɕයි. ෙම්ක ෙලෙහසිෙයන් කරන්න පුළුවන් වැඩක් ෙනොෙවයි. 
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ෙමොකද, සම්පදායන් ෙවනස් කරන එක ෙලෙහසි වැඩක් 
ෙනොෙවයි. එතෙකොට ඕනෑ ෙවලාවක අන්තවාදින්ට ඉතා 
ඉක්මනින් අවුළුවන්න පුළුවන්; ඒක ෙකොයි තරම් ෙහොඳ වැඩක් 
වුණත් රෙට් මතයක් ඇති කරන්න පුළුවන්. ඒ නිසා අපට ෙම් වැඩ 
කටයුතු ටික කර ගන්න තමුන්නාන්ෙසේලාෙග් සහෙයෝගය ලබා 
ෙදන්න. ගුරු උපෙද්ශකවරුන්ෙග් කැබිනට් පතිකාව ළඟදීම 
එනවා. මා හිතන විධියට  ෙබොෙහෝ ෙද්වල් කථා කරන්න අවශɕ 
නැහැ. ඉදිරි කාලෙය් ඒ ෙද්වල් කථා කිරීෙම් අවස්ථාව ලැෙබයි.  

ෙමවන් ෙයෝජනාවක් ඉදිරිපත් කිරීම සම්බන්ධෙයන් ගරු 
නලින්ද ජයතිස්ස මන්තීතුමාට මෙග් ස්තුතිය පුද කර සිටිනවා. 
ෙමොකක් හරි වැරැද්දක් දැක්ෙකොත්, ඕනෑම ෙවලාවක 
අමාතɕාංශයට ඇවිත් ඒ බව කියන්න. ෙවනදා නම් ෙකොෙහොම 
කටයුතු කළාද කියා මා දන්ෙන් නැහැ. දැන් නම් ඒ සඳහා මා 
ෙද්ශපාලන ෙභ්දයකින් ෙතොරව තීරණ ගන්නත් කැමැතියි කියන 
කාරණය තමුන්නාන්ෙසේලාට මතක් කරනවා. ඒ ෙද්වල් ගැන ඕනෑ 

ෙවලාවක ෙපෞද්ගලිකව ෙහෝ අපව දැනුවත් කරන්න. ෙබොෙහොම 
විනිවිද ෙපෙනන විධියට, සැඟවුණු පරමාර්ථ නැතිව අප ෙම් වැඩ 
පිළිෙවළ ඉදිරියට ෙගන යන බව පකාශ කරමින්, මෙග් කථාව 
අවසන් කරනවා. ෙබොෙහොම ස්තුතියි.  

 
පශ්නය විමසන ලදින්, සභා සම්මත විය. 
வினா விᾌக்கப்பட்ᾌ ஏற்ᾠக்ெகாள்ளப்பட்டᾐ. 
Question put, and agreed to. 

 
පාර්ලිෙම්න්තුව ඊට අනුකූලව අ.භා. 6.45ට, 2016 ෙපබරවාරි 

23වන අඟහරුවාදා අ.භා. 1.00 වන ෙතක් කල් ගිෙය්ය. 

அதன்பᾊ பி. ப. 6.45 மணிக்கு பாராᾦமன்றம், 2016 ெபப்ᾞவாி 
23, ெசவ்வாய்க்கிழைம பி. ப. 1.00 மணிவைர ஒத்திைவக்கப் பட்டᾐ. 

Adjourned accordingly at 6.45 p.m. until 1.00 p.m. on Tuesday, 
23rd February, 2016. 
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සැ.යු. 
 
ෙමම වාර්තාෙව් අවසාන මුදණය සඳහා ස්වකීය නිවැරදි කළ යුතු තැන් දක්වනු රිසි මන්තීන් මින් පිටපතක් ෙගන නිවැරදි කළ යුතු 
ආකාරය එහි පැහැදිලිව ලකුණු ෙකොට, පිටපත ලැබී ෙදසතියක් ෙනොඉක්මවා හැන්සාඩ් සංස්කාරක ෙවත ලැෙබන ෙසේ එවිය යුතුය. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

குறிப்ᾗ 
 

உᾠப்பினர் இᾠதிப் பதிப்பிற் ெசய்யவிᾞம்ᾗம் பிைழ திᾞத்தங்கைளத் தமᾐ பிரதியில் ெதளிவாகக் குறித்ᾐ அதைனப் பிைழ 
திᾞத்தப்படாத பிரதி கிைடத்த இᾞ வாரங்கᾦள் ஹன்சாட் பதிப்பாசிாியᾞக்கு அᾔப்ᾗதல் ேவண்ᾌம். 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

NOTE 
 

Corrections which Members suggest for the Final Print should be clearly marked in their copy and sent to the Editor of HANSARD within two weeks 
of receipt of the uncorrected copy. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 Contents of  Proceedings :  
       
 Final set of manuscripts  
     Received from Parliament :  
 
 Printed copies dispatched :  



 
 
 
 
 
 
 
 
 

හැන්සාඩ් වාර්තා  
ෙකොළඹ 5, ෙපොල්ෙහේන්ෙගොඩ, කිරුළපන පාර, අංක 163 දරන ස්ථානෙයහි පිහිටි 
රජෙය් පවෘත්ති ෙදපාර්තෙම්න්තුෙව් පිහිටි රජෙය් පකාශන කාර්යාංශෙයන්  

මිල දී ගත හැක. 
 

ෙමම හැන්සාඩ් වාර්තාව  www.parliament.lk ෙවබ් අඩවිෙයන්  
බාගත හැක. 

 
 
 
 

ஹன்சாட் அறிக்ைகயின் பிரதிகைள  
இல. 163, கிᾞலப்பைன ᾪதி, ெபால்ேஹன்ெகாட,  ெகாᾨம்ᾗ 5இல் அைமந்ᾐள்ள  

அரசாங்க தகவல் திைணக்களத்தின் அரசாங்க ெவளியீᾌகள் அᾤவலகத்தில்   
பணம் ெசᾤத்திப் ெபற்ᾠக்ெகாள்ளலாம். 

 

 
இந்த ஹன்சாட் அறிக்ைகைய www.parliament.lk எᾔம் இைணயத்தளத்திᾢᾞந்ᾐ  

பதிவிறக்கம் ெசய்ய ᾙᾊᾜம். 
 
 
 
 
 
 
 

Hansard Reports can be purchased from the Government Publications Bureau  
at the Department of Government Information,   

No. 163, Kirulapone Avenue, Polhengoda, Colombo 5. 
 
 

This Hansard Report can be downloaded from 
www.parliament.lk 

 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

ශී ලංකා රජෙය් මුදණ ෙදපාර්තෙම්න්තුෙව් මුදණය කරන ලදී. 


